T.C. İSTANBUL 13.AĞIR CEZA MAHKEMESİ ( CMK 250 MADDESİ İLE YETKİLİ ) CELSE TARİHİ 08.03.2011 ESAS NO: 2008/209 CELSE NO:175 Sayfa:38

                      T.C.
                  İSTANBUL

     13.AĞIR CEZA MAHKEMESİ
( CMK 250 MADDESİ İLE YETKİLİ )                       

DURUŞMA TUTANAĞI

ESAS NO

:2008/209
CELSE NO

:175
CELSE TARİHİ 
:08.03.2011
BAŞKAN

:HASAN HÜSEYİN ÖZESE

20909
ÜYE


:HÜSNÜ ÇALMUK



32346
ÜYE


:SEDAT SAMİ HAŞILOĞLU

37266
C. SAVCISI

:MEHMET ALİ PEKGÜZEL

33954

C. SAVCISI

:NİHAT TAŞKIN



36924

KATİP


:ONUR YİĞİT


         134033
Mahkeme Başkanı Hasan Hüseyin Özese ile üye hakimler Hüsnü Çalmuk ve Sedat Sami Haşıloğlu’ndan oluşan mahkeme heyeti tarafından 08.03.2011 günü oturum açıldı.

Tutuklu Sanıklardan Erhan Timuroğlu, Hayrettin Ertekin, Ergün Poyraz ile başka suçtan tutuklu sanık Sedat Peker dışındaki tutuklu sanıkların cezaevinden getirildikleri görüldü.


Bağsız olarak huzurdaki yerlerine alındı.

Tutuksuz sanıklardan Sanık Güler Kömürcü Öztürk ile bir kısım sanıklar müdafilerinden Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük, Sanıklar Sevgi Erenerol ve Vedat Yenerer müdafii Av. Vural Ergül, Danıştay Başkanlığını Vekili Av. Perihan Özcan geldikleri görüldü.

Huzurdaki yerlerine alındı.


Açık yargılamaya devam olundu.


Yapılan yoklamada tanıklardan Abdülkadir Erdil’in ve Ecevit Kılıç’ın hazır oldukları, diğer tanıkların hazır olmadıkları anlaşıldı.


Bu konuda yazılan yazılara verilen cevaplarda, Tanıklardan Esra Feride Gökçimen’e bugünkü duruşmada hazır olması gerektiğinin bildirildiği, gerekli tebligatın yapıldığı, ancak bu tanığın mazeret bildirerek önceki ifadesiyle yetinilmesini mümkün olmadığı takdirde Kadıköy Ağır Ceza Mahkemesinde ifadesinin alınmasını talep ettiği, mağdurlardan Mustafa Birden, Ayla Gönenç, Halide Ayfer Özdemir ve Ahmet Çobanoğlu’nun hazır olmadıkları ve adlarına çıkartılan davetiyelerin tebligat parçalarının henüz dönmediği anlaşıldı.

Hazır olan Tanık Ecevit Kılıç huzura alındı.


Kimliğinin tespitine geçildi.


TANIK ECEVİT KILIÇ:”Turan oğlu, 28.02.1979 doğumlu, Müsvedde Karakolu Sokak Numara 15 Daire 6 Beşiktaş/İstanbul adresinde ikamet eder. Gazeteci olduğunu, telefon numarasının 532 572 92 32 olduğunu beyan eder.

 Mahkeme Başkanı:”Sanıklar Alparslan Arslan, Osman Yıldırım, Erhan Timuroğlu, İsmail Sağır, Tekin İrşi ve diğer sanıklarla bir akrabalık düşmanlığınız var mı?”


Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır.”

Mahkeme Başkanı:”Dava konusu suçlara iştirakten veya bu suçlar nedeniyle suçluları kayırmaktan veya delillerini yok etmekten gizleme ve değiştirmekten dolayı hakkında açılmış soruşturma veya dava var mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır.”


Tanığa CMK 49. maddesinde öngörülen haklarının ve CMK 53. maddesindeki tanıklığın öneminin izahına geçildi.


Mahkeme Başkanı:"Size sorulacak sorulardan sizi ceza kovuşturmasına uğratabilecek olan sorulara cevap vermekten çekinebilirsiniz. Maddi gerçeği bulmak açısından sizin doğruyu söylemeniz bu yargılama açısından çok önemli. Gerçeği söylememeniz halinde yalancı tanıklıktan dolayı hakkınızda soruşturma veya dava açılabilir. Doğru söyleyeceğiniz hususunda yemin edeceksiniz. Bildiğinizi dosdoğru söyleyeceğinize namusunuz ve vicdanınız üzerine yemin eder misiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yemin ederim.”


Mahkeme Başkanı:"Aynen tekrar edin. Bildiğimi dosdoğru söyleyeceğime.”


Tanık Ecevit Kılıç:”Bildiğimi dosdoğru söyleyeceğime.”


Mahkeme Başkanı:"Namusum ve vicdanım üzerime yemin ederim.”


Tanık Ecevit Kılıç:”Namusum ve vicdanım üzerine yemin ederim.”


Mahkeme Başkanı:"Sanık Alparslan Arslan ve bir kısım arkadaşları haklarında Cumhuriyet gazetesine bomba atılması ve Danıştay baskını olaylarını gerçekleştirdikleri iddiasıyla kamu davası açıldı. Bu konuda ne biliyorsunuz?”


Tanık Ecevit Kılıç:”Bu konuda benim bildiğim sadece işte 2006’ydı yanılmıyorsam. 2006’da Aktüel dergisinde yaptığım sadece o haberle ve röportajlarla sınırlı. 2006’ydı yanılmıyorsam Temmuz ayıydı. Temmuz ayının başında bir haber kaynağım Danıştay saldırısıyla Kuzey Irak’tan getirilen bir parayla yüklü miktarda parayla 500 milyon dolar gibi bir rakamla bir ilintili olduğunu söyledi. Bu noktada detaylı bilgi verdi. Bunun paranın taşınma noktasında Alparslan Arslan’ın görev aldığı ama kendi komisyonuna düşen para miktarını alamadığı. Bu noktada eskiden eski bir MİT görevlisi olan D. F. İle ilişkiler kurup kendisini Veli Küçük’e götürmesini istediği. Veli Küçük’ün parasını yardımcı parasını almaya yardımcı olabileceğini anlattı. Bunun noktası devam etti. Bu MİT görevlisi de bunu eski bir MİT yöneticisine anlatıyor. Eski MİT yöneticisi de bunu MİT’e bildiriyor. MİT’e bildirince resmiyete döküldüğünü düşündüm. Haber kaynağım da daha önceki gazeteci pratiğinde birçok daha dosyada bilgi aktarmıştı. Burada güvenerek bunu iddia olarak belirterek başında da iddia olarak bunu bu şekilde birebir Aktüel’de dosya yaptık. Bununla bildiklerim bu kadar bu kısımla ilgili.”

Mahkeme Başkanı:"Bu 2006 Temmuz ayında bu Danıştay olayıyla ilgili Yeni Aktüel dergisinde 2 defa mı yayın yapıldı? O konuyu izah eder misiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bir dosya yanılmıyorsam Temmuzun ilk haftasıydı tam hatırlamıyorum ama Temmuzun ilk haftasında biz bunu yapmıştık. Orda çok detaylı bilgiler vardı. Mesela arada paranın da bir Hakkı Hoca diye bir isimden bahsediliyordu kaynağımın aktardığı bana. Ona ulaşmaya çalıştık ama orada tıkandık bir sorunlar çıktı. Birkaç hafta sonra baya yaklaşık 1 ay geçtikten sonra orayı tam hatırlamıyorum ya Abdülkadir Erdil’di. Ya kendisi ulaştı biz mi ona ulaştık nasıl olduğunu hatırlamıyorum Ankara ile Ankara’daki ofisine röportaja gittik biz. Röportaj bantlıydı bildiğimiz şimdi dijital kullanıyoruz ama o zaman bant kullanıyorduk. Kaset vardı. Röportaj yaptık haber değil röportaj birebir soru cevap ve onu birebir Aktüel’de yayınladık. Yani bildiğimiz bilgilerle kırıntı değil soru cevaplı. Orda o haberin içeriğini de tam röportajı da gerçekten hatırlamıyorum. Ama ne söylediysek nasıl röportaj yaptıysak onu soru cevap olarak tamamen o dergide onu yayınladık biz.”

Mahkeme Başkanı:"Peki bu haberle ilgili daha sonra bir tekzip metni yayınlama yoluna gitti mi Abdülkadir Erdil?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Onu da tam net hatırlamıyorum şöyle hatırlamıyorum. Bir tek hatırladığım Abdülkadir beyin Abdülkadir Erdil beni aradığı bir seçim dönemiydi ama hani bir seçim dönemiydi çok zorda kaldığını kendisine yardımcı olmamızı falan istediği en azından bir şey çıksa çünkü çevresinin çok kendisine yüklendiğini bu seçim döneminde çok zorda kaldığını anlattı. Benim de elimden bir şey gelmiyordu. Çünkü benim de o zaman kasetlerim vardı. Neyse dökümü oydu. Ve onu yaptık bir gelişme olduğunu da hatırlamıyorum yani. Yani bize herhangi gelmiş bir şey hatırlamıyorum ben.”

Mahkeme Başkanı:"Başka bu konuda anlatacağınız bir şey var mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır benim bildiğim bu kadar yani o dönemde benim Danıştay saldırısıyla ilgili tek bildiğim yani onunla ilgilenmem konusunda bir kaynağımın aktardığı buydu. Bununla ilgilendim. O bilgiyi o verdiği iddiayı haber yaptım. Sonra zaten anladığım kadarıyla sonradan bu bilgilerin MİT’e ulaştığı noktasında teyitte olmuş zamanında bu kadar. Başka da bir durum yok.”

Mahkeme Başkanı:"Savcı bey sorunuz olacak mı?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Sayın Başkanım izninizle tanık Ecevit Kılıç’a birkaç soru yöneltmek istiyorum.”


Mahkeme Başkanı:"Buyurun.”


Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Öncelikle Yeni Aktüel dergisinin 52. sayısında ilk yayınlamış olduğunuz haber size okumak istiyorum. Alparslan Arslan cinayeti Kuzey Irak’tan taşıdığı paranın komisyonunu kurtarmak için düzenledi. MİT şimdi bu bilgi notunu derinleştiriyor. Manşet olarak da Danıştay cinayetinde 500 milyon dolar izi. Haber size ait. 5 Mayıs 2006 saat 23.30 Cumhuriyet gazetesinin gece çalışanları Şişli’deki merkez binadan çıkmaya hazırlanıyordu. Tam o sırada gazetenin bahçesine el bombası atıldı. Ancak pimi çekilmediği için patlamayan bomba, imha ekiplerince alınarak emniyete götürüldü. Gazetenin güvenlik kamerasındaki görüntülerde bombayı 2 kişinin attığı görüldü. Ancak karanlık yüzünden yüzleri seçilemiyordu. 5 gün sonra gerçekleşen 2. saldırıda atılan el bombası da patlamadı. 2. saldırı üzerine gazetenin çevresi tamamen güvenlik çemberine alındı. Gazeteye çıkan bütün sokak ve caddelerin kilit noktalarına ekipler yerleştirildi. 1 gün sonra saat 16:30 sıralarında onca güvenliğe rağmen yine bomba atıldı. Bomba bu kez patladı ve kafeteryanın camı kırıldı. Bir araç hasar gördü. 3. bombalamadan sonra polis kamera görüntülerinden belirlediği eşkallere göre 3 saldırıyı da aynı kişilerin gerçekleştirdiğini saptadı. Polis saldırganları ararken 17 Mayıs saat 10.30’da İstanbul barosuna kayıtlı avukat Alparslan Arslan Danıştay 2. dairesi üyeleri toplantı halindeyken salona girerek Glock marka tabancayla ateş açtı. Saldırı da üye hakim Mustafa Yücel Özbilgin hayatını kaybetti. 2. daire başkanı Mustafa Birden ve 3 hakim yaralandı. Danıştay’a ve Cumhuriyet gazetesine saldırı düzenleyenler de aynı kişilerdi. Arslan’ın ardından olayda Arslan’a yardım ettiği iddia edilen ve üçünün de sicilinde çek senet tahsilatçılığı hırsızlık ve gasp suçları bulunan Osman Yıldırım, Tekin İrşi ve İsmail Sağır yakalandı. Aracında ulusal kanal araç kartı ve Vatansever Kuvvetler Güç Birliğine ait kartvizitle yine Glock marka silah çıkan Arslan’ın avukatlık stajını daha önce çete kurma suçu sanığı Sedat Peker’in avukatı ve Kızıl Elma koalisyonunun önemli isimlerinden Hakkı Kurtuluş’un yanında yaptığı belirlendi. Öğrenciyken satırlı bir ülkücü militan olan Arslan’ın telefon kayıtlarının incelenmesiyle ilişkide olduğu isimler de ortaya çıktı. Onlardan biri de 1980’lerin ortasında disiplinsizlik suçu gerekçesiyle ordudan atılan piyade kıdemli Yüzbaşı Muzaffer Tekin’di. Çakı ile intihar etmeye kalkıştığı için hastaneye kaldırıldığı sırada gözaltına alınan Tekin mahkeme tarafından serbest bırakıldı. Tekin ile Arslan arasındaki ilişkiyi sağladığı öne sürülen Ata Ocakları yöneticisi Ayhan Parlak ise tutuklandı ama daha sonra serbest bırakıldı. Ek ifadeler başladı yan başlığıyla devam ediyor. Cumhuriyet gazetesine ve Danıştay üyelerine yönelik saldırılarla ilgili tutuklamalar saldırıları gerçekleştirenlerle sınırlı kaldı ama benzer birçok olayda olduğu gibi saldırganlarla azmettiriciler arasında bağlantı kurulamadı. Kişiliği ile ilginç bir profil çizen avukat Arslan tutuklandıktan 1 ay sonra avukatı aracılığıyla soruşturmayı yürüten Ankara Cumhuriyet Başsavcılığına yeniden ifade vermek için başvuruda bulundu. Bunun üzerine Danıştay saldırısından 36 gün sonra Arslan ek ifadeler için cezaevinden alınarak sorgulandı. İlk ek ifade silah ve bombaların nereden temin edildiği ile ilgiliydi. Daha önce bu konuda çelişkili ifadeler veren Arslan’ın ek ifadesi üzerine Aykut Metin parantez içinde Mardinli Ömer, Avukat arkadaşı Süleyman Esen, camide vaazlar veren ancak diyanet işleri başkanlığı ile resmi ilişkisi bulunmayan 84 yaşındaki Salih Kurter gözaltına alınarak sorgulandı. Aykut Metin, Alparslan Arslan’a Danıştay saldırısında kullandığı Glock marka silahları bulmasına yardımcı olmakla suçlanıyordu. Esen ise silahların temin edilmesine yardımcı olma suçundan. Salih Hoca olarak tanınan Kurter ise Arslan’a saldırıyı gerçekleştirmesi yönünde telkinde bulunması iddiasıyla gözaltına alınmıştı. Sorgulamanın ardından üçü 29 Haziran’da tutuklandı Arslan’ın adliye çıkışında bundan sonra birkaç defa daha geleceğim demesi ek ifadelerin süreceğini gösteriyor. Bu tabiri duydunuz mu siz bizzat bundan sonra tekrar geleceğim dediği şeklinde Alparslan Arslan’ın?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Benim o şuana kadar okuduğunuz ve özel bilgi dediğim kaynağımdan aldığım özel bilgiye kadarki bütün kısımlar o dönemki gazete ve dergilerden derleme bilgidir.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Derlediğiniz şeydir. Yani bu bundan sonra birkaç defa daha geleceğim dediği de mi gazetelerden aldığınız bir şey yoksa kendiniz bizzat duydunuz mu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hepsi ünlü gazetelerden aldığım bir şey.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Evet. Şimdi esas konuya geliyoruz Kuzey Irak’tan 500 milyon dolar. Bu haberi ilk defa siz yaptınız galiba başka yapan olmadı değil mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”500 milyon dolarla ilgili.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılamadı.


Mahkeme Başkanı:"Bir dakika soruyu alalım ondan sonra.”


Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Arslan’ın ek ifadeleri Danıştay’a yönelik saldırının düğümünü çözecek mi bilinmez. Yani bu haber kaynağından aldığım dediğiniz bilgi değil mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Buradan başlıyor efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Evet. Ancak soruşturmanın genişleyeceği kesin. Çünkü geçen hafta başında MİT’e yepyeni ve soruşturmanın seyrini tümüyle değiştirebilecek bugüne kadar kurulamayan bağları kurabilecek türde bir bilgi ulaştırıldı. Bu bilgi notuna göre Danıştay saldırısının ardında Alparslan Arslan ve ekibinin Kuzey Irak’tan taşıdığı bir emanetten alınacak komisyon kavgası var. Emanet tam 500 milyon, komisyon ise bu paranın yüzde 30’u. Yani tam 150 milyon dolar. Arslan ve saldırıyı birlikte gerçekleştirdiği ekip kaynağı araştırılan ve başka bir ekip tarafından Kuzey Irak’tan Adana’nın Kozan ilçesine kadar getirilen parayı Ankara da Hakkı Hoca lakaplı birine ulaştırdı. Paranın teslimat yeri ise Ankara Necatibey Caddesi üzerindeki bir inşaat şirketinin bürosuydu. Bu şirketle ilgili bir bilgi edinebildiniz mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır yani onunla sınırlı kaldı bilgilerimiz.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yok. Hakkı Hocanın kim olduğunu tespit edebildiniz mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Onu da tespit edemedik. Çok üzerinde yanılmıyorsam bir ay falan üzerinde çalıştık nasıl olur diye. Orada bir bilgi yanlışlığı olduğunu tespit ettik. Hakkı Hoca değil de onun yani bir orayı tam netleştiremedik, o bilgiyi. Üzerinde çalıştık ama Hakkı Hocanın kim ol...”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yani bir tek size bilgi kaynaklığı yapan kişi MİT’ten aldığını söylüyor bu bilgiyi.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Ama Hakkı Hoca diyor. Hakkı Hocanın soy ismi nerede oturur ne iş yapar konusunda size herhangi bir bilgi vermiyor öyle mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Benim kaynağım bilgiyi MİT’ten aldığını söylemedi yani. Bilgi kaynağı yani bilginin sadece MİT’e ulaştırıldığını söyledi benim haber kaynağım. Bu bilgi notlarının MİT’e ulaştırıldığını söyledi benim haber kaynağım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yani Hakkı Hocanın kimliği konusunda net bir şey söylemedi.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Söylemedi Evet efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Bu büroyu da tespit edemedik diyorsunuz o konuda da bir bilgi alamadınız.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Parayı eksiksiz teslim etmesine karşın. Ha şuradan devam ediyor. Basit gibi görülen bu taşıma işlemi sorunsuz bitmedi. Arslan ile milliyetçi mefkurenin kurmay isimlerinden Hakkı Hoca arasında komisyon konusunda anlaşmazlık yaşandı. Yani burada birtakım ipuçları da veriyor. Milliyetçi mefkurenin kurmay isimlerinden Hakkı Hoca deniliyor. Parayı eksiksiz teslim etmesine karşın Arslan komisyonunu alamadı. Bunun üzerine Cumhuriyet gazetesine ilk bombanın atılmasından yani 5 Mayıstan bir hafta önce eski MİT’çi D.F.ye gitti. Olup biteni ayrıntısıyla anlatan Arslan yani burada sizin haber kaynağınız diyor ki, Alparslan Arslan D.F. isimli MİT’çiye gidip görüşme yaptı.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Bilgi net olarak size geldi yani öyle mi diyorsunuz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Olup biteni ayrıntısıyla anlatan Arslan, D.F.den kendisini V.K. ile buluşturmasını istedi. Yani bu V.K.’de kim olduğunu tespit edebildiniz mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Oradaki bunu açıkça söyleyebiliriz burada bir sorun yok Veli Küçük ismi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Veli Küçük ile buluşturmasını istedi. Komisyon için V.K.nin sizin tabirinizle Veli Küçük’ün aracılığına ihtiyacı vardı. D.F. ise Arslan’a V.K. ile Veli Küçük ile iletişimi olmadığını söyledi. Bu görüşmeden bir hafta sonra Cumhuriyet gazetesi bombalandı. 2 hafta sonra da Danıştay saldırısı gerçekleşti. D.F. saldırıyı gerçekleştiren Arslan’ı televizyonda görünce şoka uğradı. İyi ki yardımcı olmamışım yoksa bende işe bulaşmış olacaktım. Yani siz bu konuyu D.F. ile de teyit ettirdiniz mi? Ulaşabildiniz mi?”


Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır D.F. ile teyit ettiremedim. Aksine.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Bu sözünü nereden biliyorsunuz iyi ki yardımcı olmamışım demiş falan diye. Kaynağınız mı söyledi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Onu kaynağım aktardı birebir. Aksine zaten haber yayınlandıktan sonra bahsettiğimiz D.F. Ankara’da yaşıyordu. İstanbul’a geldiğinde bir sürü tehditler savurdu ismi geçtiği için. Yani çok zoraki atlatabildim o dönemi. Yani bildiğimiz şekilde ölüm tehditleri savuruyordu adı geçtiği için o isim. Sicili de kabarık bir isim eski dönemlerden Susurluk döneminden kalan bir isim. Ciddi bir tehditler vardı. Hatta bir dönem o zaman muhabir olmama rağmen özel araba verdiler dergiden arabayla çıkıp kapının önünden binip eve gidip bir daha da yani o tehditten dolayı zor günler geçirdim onu söyleyebilirim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yani D.F. mi sizi tehdit etmeye başladı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet D.F. tehdit ediyordu. İsmi geçtiği için sürekli tehdit ediyordu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yani bu olay oldu olmadı gibi size herhangi bir şey söyledi mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır öyle bir şey söylemedi o sadece adım nasıl.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Ne diye tehdit ediyor?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Adım nasıl ulaştı size nasıl girdi ve nasıl yazarsınız karşısında ciddi tehditler savuruyordu. Oldu olmadı noktası değildi. Bildiğimiz tehditler telefon açar açmaz ölüm tehditleri, benzeri Ankara’da iletişim içinde olduğu gazeteciler beni arıyordu dikkat et diye. Ankara’daki gazeteci arkadaşlarımda dikkat et diye haber yolluyorlardı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Bu emekli mi yani MİT’ten emekli olun bir kişi mi D.F. dediğiniz şahıs?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet MİT’ten emekli olan bir kişiydi. Yani bir dönem Susurlukta çok adı geçmişti.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Ama dava filan açılmadı değil mi hakkında şu ana kadar açıl yok?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır. Çok geçti yargılandı mı yargılanmadı mı Susurlukta mı bilmiyorum gerçekten ama hatırlamıyorum Susurluk dönemini ama ismi çok ön planda bir isimdi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Evet. Tüm işaretler Irak’ı gösteriyor alt başlığında, ancak bu bilgiler yeni soru işaretleri de ortaya çıkarıyor. Bunların en önemlisi paranın nereden elde edildiği. Bu kadar büyük paranın nasıl taşındığı. Şimdilik belli olan en önemli ayrıntı paranın çıkış noktasıyla ilişkiler ağındaki coğrafyanın aynı olması. Kuzey Irak; Arslan’ın ulaşmak istediği V.K.’nin Veli Küçük’ün de Kuzey Irak ile bağlantıları var. Ve son yıllarda PKK’ya karşı mücadele için bölgeye adam gönderdiği biliniyor. Bu bilgi de haber kaynağınıza mı ait yoksa sizin bir bilginiz var mı bu konuda?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Benim onun birçok başka konulardan teyit ettiğim bir şeydir. Yani şöyle biliniyor dediğim, bu konuda devletin raporları çalışmaları var mı bilmiyorum ama bir gazeteci olarak yıllardır bildiğimiz bir böyle bir.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yani Veli Küçük’ün Kuzey Irak’a PKK ile mücadele için adam gönderdiği konusunda bilginiz mi var yani (1-2 kelime anlaşılamadı)?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bilgim var dediğim genel bir kanı bilgisi bu. Yani yıllardır bu çok konuşulan bir şey. Sürekli bilinen bir şey bu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Evet. Hakkı Hoca da bölgeyle bağlantılı. Danıştay saldırısında kullanılan 2 Glock marka silahın da emniyetin Avusturya’daki üretici firmayla iletişimi sonunda nereden getirildiği geçen hafta saptandı, Kuzey Irak’tan. Bu bilgiler ışığında yapılan değerlendirme şu, Arslan ve ekibi Danıştay saldırısını 500 milyon doları Kuzey Irak’tan getirmenin karşılığı olan ve tahsil edilemeyen komisyonu alabilmek için gerçekleştirdi. Bu tespit size mi ait haber kaynak…?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet o, o soru ağırlıklı bir tespit.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Evet.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yani bir değerlendirme o yani hani sonuç bilgiler üzerine oluşturulmuş bir soru o sadece.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Daha sonra 55. sayısında derginin yine size ait bir haber var. Yeni Aktüel’in 2 hafta önce kapaktan duyurduğu haberin devamı Milliyetçi Hareket Partisinin kurucularından Türkeş’in avukatı Abdülkadir Erdil’den geldi. Alparslan Arslan önce bana geldi bu paranın sahibi olduğunu söyleyen Çorumlu işadamı Erol Şahin’in yanındaydı. Altta katil 500 milyon doların tahsilatı için önce bana geldi şeklinde Abdülkadir Erdil’in fotoğrafı da var. Türkeş’in 28 yıllık genel başkan adayı Erdil’den bomba avukatı ve MHP adayı Abdülkadir Erdil’den bomba açıklama şeklinde. Danıştay cinayeti varan iki diyor. Ecevit Kılıç fotoğraflar Garo Miloşyan. Yeni Aktüel’in 6 Temmuz 2006’da yayınlanan 52. sayısında yer alan Danıştay saldırısı 150 milyon dolar için başlıklı haber Danıştay cinayetinin aydınlatılması yolunda önemli bir adımdı. İstihbarat kaynaklarına ulaştırılan bu notun peşine düşen Yeni Aktüel, Kuzey Irak’tan çıkan 500 milyon doların taşınması karşılığında ödenecek komisyonun ücretinin tahsilatı için ilk pazarlığın Avukat Abdülkadir Erdil’in Ankara Necatibey caddesi üzerinde bulunan Balıkçıoğlu handaki bürosunda yapıldığı bilgisine ulaştı. Bu gelişme üzerine telefonla ulaştığımız Erdil yani buradan sizin aradığınız anlaşılıyor. Bunlar telefonla konuşulmaz gelin konuşalım deyip olayı ayrıntılarıyla anlatacağını söyleyince Erdil ile avukatlık bürosunda görüştük. Biraz önce Sayın Başkanım sorduğunda size o mu aradı ben mi aradım bilmiyorum filan dediniz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Burada sizin aradığınız anlaşılıyor.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet anlaşıldı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Kendisi de size bunlar telefonda konuşulmaz. Yani siz telefon açtığınızda kendisine işte bu tür iddialar yer aldı dergimizde bunlara cevap vermek ister misiniz mi dediniz veya başka bir konuda röportaj yapmak için mi aradığınızı söylediniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır başka bir.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Nedir aranızdaki geçen konuşmayı kısaca özetler misiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Özür diliyorum. Orada belirttiğim şekildedir çünkü üstünden zaman geçtiği için nasıl olduğunu hatırlayamadım. Dergi de benim arşivimde yoktu yani o nedenle evden de bakamadım. Şöyle söyleyebilirim belirttiğim şekildedir. Bu olay üzerine çünkü başka bir şey konuşmak üzere gitmedik. Onun ismine ulaştık orada o zaman belirttiğim şekilde. Yani nasıl geldiğini bilmiyorum hatırlamıyorum orayı. Ama onun ismine ulaştığımız için aramışımdır. Ve bu konuyu ifade etmiştim. Başka bir şey konuşmadık zaten bir durum yoktu. Hatta biz bu konuyu konuştuktan sonra şöyle bir şey söylemişti. Seçim zamanı geliyordu ama ne seçimi olduğunu gerçekten hatırlamıyorum.(1 kelime anlaşılamadı).”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Genel başkan seçimi varmış. MHP genel başkan.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Aday oldu mu olmadı mı hatırlamıyorum. Onu bile gerçekten bilmiyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Sizin şeyde var manşetinizde.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet ve şöyle söylemişti.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Aday diyorsunuz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bir kez daha röportaj demişti ama bunun için sözleşmiştik onu hatırlıyorum yani seçimlerle ilgili bir röportaj daha yapmak için vakit vardı bir kez daha sözleşmiştik röportaj yapmaya. Ama röportajı yapmadık.” 

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Bu, bu röportajın amacı dergide çıkan haberin teyidi açısındandı değil mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Teyidi başka bir nokta yok tabi ki.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Başka bir genel başkanlık için işte projelerini.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Anlatmak için sizi aradı mı yani öyle bir şey oldu mu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır, hayır biz onlar için o seçimle ilgili bir daha röportaj yapmak üzere sözleştik ama onu biliyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yani bu röportaj sırasında sözleşip daha sonraki bir tarih belirlediniz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet bir daha evet. Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Sabri Can diye birisini tanıyor musunuz Tempo dergisinden.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır tanımıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Devam ediyor sizin haberiniz. Erdil’in iddiasına göre saldırıdan aylar önce Danıştay cinayetiyle alakalı olarak sözü edilen 500 milyon doların hukuki yoldan tahsilatı için Çorumlu bir işadamı kendisine başvurdu. Görüşmemizin başında Danıştay saldırısının sanığı Alparslan Arslan’ı tanımadığını ve cinayetten sonra medyada gördüğünü belirten Erdil bir süre sonra Arslan’ın da işadamıyla birlikte 500 milyon dolar için bürosuna geldiğini söyledi. Yani burada siz diyorsunuz baştan tanımıyorum dedi. Ama bir süre sonra diyor Erol Şahin ile geldi şeklinde ifadeniz yer almakta. Bu nasıl oldu yani baştan görmedim tanımıyorum diyen bir kişi niye daha sonra böyle bir çark etti (2-3 kelime anlaşılamadı)?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Onu bilmiyorum çünkü biz konuşmaya devam ettik bürosunu da hatırlıyorum yani. Biz konuşmaya devam ettik ben o konuşmayla ilgili yani ne yaptıysak ne konuştuysak detay olarak da onların hepsini oraya yazdım onu biliyorum yani sonrasında bir şey kalmamak üzere hani onu da yazdım yani. Yani onu söylüyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yani baştan tanımıyorum dedi size öyle mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet başta onu söyledi. Sonra lafını etti.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Devamında ne oldu da yanı ne değişti yani siz bir soru mu sordunuz ne şekilde onun geldiğini ifade etti?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Gerçekten orasını hatırlamıyorum. Çünkü bütün süreci ben yazdığımı hatırlıyorum. Yani ne olduysa bir şey olmasın sorun olmasın diye ne dediysem onu yazdım yani. Ne dediysek onu yazdık yani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Evet buradaki mülakat bir kasede videoya alındı mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Kasete alındı o zaman.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Kamerayla kaydedildi mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır mikro kasetler vardı o zaman. Şimdiki dijital değil mikro kasetler vardı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Evet.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Onları aldım hatta 2 kasetti onu iyi hatırlıyorum 2 kasetlik bir görüşmeydi. Ben normalde kasetlerimi bir yıl hukuki bir şey olsun diye hiçbir röportajı hiçbir görüşmeyi bir telefonda aradığımda da belirtiyorum bir kaynağıma. Yani bir röportaj yapacaksam telefonla bunu kaydediyorum. Telefon olsa bile izninizle kaydediyorum diye belirtiyorum. Bütün görüşmelerimi yapıyordum. Onları normalde ben 1 sene muhafaza ediyordum herhangi bir sorun çıkmasın diye. Şimdi dijital kullandığım için o kasetler arşivi duruyor. Ama ben buraya Ankara’dan doğrudan geldim. Bir dosya.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Şu anda kasetler sizde mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Kasetler var ama üstüne yeni bir şey çekmemişsem mutlaka duruyordur. Ona yeniden bakmam lazım yani. Yani çünkü normalde ben kasetleri 1 sene muhafaza ediyordum 1 sene sonra herhangi bir sorunla röportajla ilgili veya herhangi bir mülakatla ilgili sorun çıkmadıysa ben onların üstüne yeni kaset almamak için yeni bir röportaj kaydediyordum. Önemli olduğu için mutlaka muhafaza etmişimdir diye düşünüyorum onları bakıp varsa gönderebilirim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Kendisi bir tekzip metni göndermiş sizin merkez yayıncılığa merkez dergi yayıncılık bu size ulaşmadı mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Orayı hatırlamıyorum. Ulaşmışta olabilir ben tekrarında şöyle hatırlıyorum. Kendisiyle konuştuğumu hatırlıyorum sonrasında. Çok zor durumda kaldığını.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yani dolayısıyla bir itiraz olmuş yani hani siz kasetleri saklıyorum dediniz ya.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yani kasetteki yaptığınız röportajla ilgili bir itiraz söz konusu olmuş yani.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”25. noterlikten size bir çalıştığınız dergi Aktüel dergisi genel yayın yönetmenliğine muhatap olarak çekilmiş.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hı, hı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Bunu mutlaka size ulaştırmışlardır yani dergi yönetimi.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”O zaman tekrar dinleme ihtiyacı hissettiniz mi yani veya saklama.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyleyim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yönünde iradeniz oldu mu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bizim kasetlerimiz belliydi yani zaten görüşmenin tamamı kasette olduğu için sonrasında ben konuşmamızı hatırlıyorum zor durumda kaldığını. En azından yani böyle demediğini. Seçim olduğunu. Kendi cena çevresinden çok tepki geldiğini. Ama benim ifade ettiğim siz bunları söylediniz, kasetlerimiz var, durumumuz ortada hukuki yola gidin ben bunu söylediğimi hatırlıyorum. Hani inanmıyorsanız hukuki yola. Ama hayır ben işte boş bulun cümleleri hatırlıyorum. Benzeri cümlelerdi ve ısrarla hukuki yola başvurmadan bizim bir şey yapmamızı bekliyordu ben ona ben kendisine açıkça ifade ettim yani kasetlerimiz var söylediniz yapabileceğimiz bir şey yok diye ben açıkça ifade ettiğimi hatırlıyorum yani. Ama onu gönderip göndermediğini gerçekten hatırlamıyorum. Ama ben bunu ifade ettim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yani siz bunu yazarken kasetleri dinleyerek röportajı.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Kesinlikle röportajı çözerek.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”O şekilde yani ses kaydının çözümü olarak mı biz bunu algılayalım?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet o zaten, o zaten bir röportaj efendim. Yani hani bir iddia bir cümlelik bir şey değil. oturup karşılıklı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Değil yani birebir Abdülkadir Erdil’in söylediği sözlerin kağıda dökülmüş hali.”

Tanık Ecevit Kılıç:”O söyledikleri mülakat evet mülakat hali efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Onu da ben size okuyorum o zaman aynen birebir. Danıştay üyesi Mustafa Yücel Özbilgin’i öldüren Alparslan Arslan’ı tanıyor musunuz şeklinde sormuşsunuz. Kendisi: Tanımıyorum ama ısrarla soracaksan Danıştay saldırısından sonra medyadan tanığımı söyleyeyim. Siz soruyorsunuz: Ama telefonla konuştuğumuzda olayla ilgili her şeyi anlatacağım dediniz. Cevaben: Alparslan Arslan benim büroma gelmez. Benim çocuklarımla olmaz beni tanımaz. Siz tekrar soruyorsunuz: Danıştay cinayetiyle bağlantılı olarak 500 milyon dolarlık bir paradan söz ediliyor. Arslan’ın bu paranın taşımacılığını yaptığı ve komisyon anlaşmasının ise bu handa yapıldığı iddia ediliyor. Cevaben: Bu paranın Danıştay saldırısı ile bağlantısı olmayabilir diyor. Siz: Bu paradan haberdarsınız ama diyorsunuz. Evet diyor. Benim avukatlık bürom bir işadamıyla 500 milyon dolarlık bir sözleşme yaptı avukatlık sözleşmesi. Siz soruyorsunuz: Nasıl bir sözleşme. Cevabı veriyor: Bu işadamı Adanalı bir aileden 500 milyon dolar alacağım var. Avukatlığımı yapar mısın dedi. Bizde yaparız dedik. Paramı aldıktan sonra niye yapmayayım? Bir de MHP genel başkan adayı olduğumu artık avukatlık yapmadığımı ve oğullarımın davaya gireceğini söyledim diyor. Siz: Siz ne kadar alacaktınız yüzde kaç komisyona anlaştınız diyorsunuz. Yüzde 10 diyor. Siz resmi sözleşme yaptınız mı diye soruyorsunuz. Evet, yazılı sözleşme yaptık hele böyle yüksek rakamlarla işi sağlama almak lazım. O parayı tahsil etseydik vergisini verecektik diyor. Siz: Sözleşme imzaladığınız paranın sahibi olduğunu söyleyen kişi kimdi diye soruyorsunuz. Çorumlu bir işadamı diyor. Siz: adı neydi diyorsunuz. Hatırlamıyorum diyor. Siz: Sözleşme yaptığınız birini nasıl hatırlamıyorsunuz yok mu bu sözleşmenin örneği diye soruyorsunuz. Kendisi: Sözleşmeyi daha sonra yırttık inanın ki adını hatırlamıyorum diyor. Daha sonra neden vazgeçtiniz parayı tahsil etmekten diye soruyorsunuz. Getirdiği belgeyi icraya koyup parayı alacaktık. Ama dava açılması için paranın harcının yatırılması gerekiyordu ama harcı getirmedi. Harcı yatıramıyorsanız parayı alamazsınız. Davayı da açamazsınız. Ben 46 yıllık avukatım. Yani size evraklarını önce aldığını kendisinde bulunduğunu mu söyledi, yani bu konuyu da biraz açar mısınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet. (bir kelime anlaşılamadı).”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yani işadamı gelmiş bürosuna.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Bir avukatlık sözleşmesi yapmışlar alacağına dayanak teşkil eden belgeyi yanına mı almış o şekilde mi anlattı size?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Tam söylediğiniz tam okuduğunuz şekilde yani. Çünkü görüşmeyi hatırlamıyorum ama tamda kasette ne varsa.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Bu şekilde diyorsunuz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Aynen birebir onu yani tanımıyorum kısmından tutun sorduğum sorulara kadar hani sıkıştırmaysa gazetecilikse ayrı mevzu birebir aynı şekilde efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Evet. O zaman bitireyim. Paranın harcı da yüksektir diyorsunuz. Anaparanın binde dokuzu yani 4 buçuk milyon dolar. Siz getirdiği belge neydi diye soruyorsunuz. Taraflar arasında imzalanmış bir sözleşmeydi. İnceledim yanlış bir tarafı yoktu imzaları olan kanuni bir sözleşmeydi. İcraya verdiğimiz takdirde alacağımızı söyledim. İçeriğinde ne vardı, ne parası olarak geçiyordu diye soruyorsunuz. Belgede ne parası olduğu yer almıyordu yalnızca karşı taraf hukuki olarak 500 milyon dolar borçlu olduğunu beyan ediyordu diyor. Siz: davacının yani size gelen işadamının alacaklıyım dediği kişi kimdi diye soruyorsunuz. O Adanalı bir işadamıydı. Siz: Aşiret lideri olduğu belirtiliyor. Siz: o da cevaben evet aşiret lideriydi 2 kardeştiler diyor ayrıntı veriyor. Siz onların adı neydi diye soruyorsunuz. Hatırlamıyorum diyor. Sözleşmeyi imzalamamızın üzerinden aylar geçti daha sonra siz paranın Susurluk’un kilit isimlerinden V.K.’ye ait olduğu iddia ediliyor. Veli Küçük’e ait olduğu iddia ediliyor şeklinde bir soru soruyorsunuz. Bilmiyorum bana gelen kişi Veli Küçük değil V.K. değil. Adı da bu büroda geçmedi diyor. Siz de size gelen kimdi diye sorduğunuzda parantez açmışsınız bu sorudan sonra Erdil yerinden kalkarak bir de çocuklara sorayım dedi. Yan odada bulunan avukat oğlunun yanına gitti ve geri geldiğinde kendisine gelen kişinin adını açıkladı şeklinde bir açıklama parantezi yazdıktan sonra kendisi cevap vermiş. Erol Şahin adlı bir işadamı diyor. Siz bu 500 milyon doların ne parası olduğunu sormadınız mı diye sorduğunuzda. Hayır, paranın kaynağıyla ilgilenmedim sormak da istemedim. Ben evvela harcı yatırmasını istedim. Yine siz haklı olarak hiç mi para hakkında şüphelenmediniz diye soruyorsunuz. Hayır diyor harcı getirseydi icraya verecektim niye şüpheleneyim? İstanbul da bir yalı parası kadar. Siz yine bu kadar büyük ve kaynağı belli olmayan paranın kara para olabileceğini hiç düşünmediniz mi diye soruyorsunuz. O da: adamın elinde belgesi var ben işin avukatlık kısmına baktım. Mahkeme tespit edecek paranın kara mı ak mı olduğunu. Harcı yatırılmış olsaydı paranın kaynağı da ortaya çıkacaktı. Siz yine bu kadar büyük bir paranın taşınması da sorundur diye soruyorsunuz. Kendisi paralar artık elden taşınmıyor ki bankadan bankaya aktarılıyor. Sonra bir alt başlık atmışsınız çok iyi paraydı tırnak içinde. Ve soruyorsunuz paranın Adana’nın Kozan ilçesindeki bir bankanın deposunda tutulduğu iddiası var. Cevap veriyor. Bana bankayla ihtilaflı bir dava gelmedi. Erol Şahin Adana’daki bir aşiretle alacaklıyım diye geldi bankayı bilmiyorum. Bu arada Erol Şahin isimli şahısla da görüştünüz mü ,herhangi bir irtibatınız oldu mu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır çok ulaşmaya çalıştık. Ulaşamadık. Yani ulaşma yolunu bulamadık.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Adresini filan alabildiniz mi kaynaktan?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hiçbir şekilde alamadık ulaşamadık efendim. “

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yani bu Türkiye de bilinen bir adamdır yani 500 milyon dolar.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyleyim. Çok uğraştık yani adresi filan kesin hatırlamıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Ciddi bir rakam.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ama ulaşamadık yani konuşamadık. Çok uğraşmamıza rağmen konuşamadık. Ulaşamadık yani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yani ne iş yapıyormuş en azından o konularda bilgi sahibi oldunuz mu ne iş yapıyor?”

Tanık Ecevit Kılıç:”O zaman bilgi derledik tabi bütün noktalarına da baktık ama onu da hatırlamıyorum. Yani doğal olarak bilsey…”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Bir işyeri var Çorumlu işadamı da yani Çorum’da mı iş yapıyor İstanbul’da mı Ankara’da nedir yani bu iş?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet doğal olarak yani ne iş yaptığına mutlaka baktık ama gerçekten orasını hatırlamıyorum yani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Hatırlayamıyorsunuz. Burada Erol Şahin ile pazarlığınızda Alparslan Arslan var mıydı diye soruyorsunuz. Yoktu diyor cevap olarak. Daha sonra tekrar soruyorsunuz. Alparslan Arslan hiç büronuza geldi mi? Gelmiştir diyor gelmiştir. Benim büroma herkes gelir. Oral Çelik’te Alaeddin Çakıcı’nın kardeşi de Kürşat Yılmaz’ın yeğeni de gelir. Ben ağabeyleriyim diyor. Siz tekrar soruyorsunuz: Peki Arslan niçin geldi? Yani burada gelmiştir diyor. Önce gelmedi diyor sonra şunlar şunlar da yani birçok insan geliyor yani o da gelmiştir şeklinde bir beyanı var. Siz niçin geldi diye direk soruyorsunuz kendisine.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Oradaki referans noktam şuydu, biz kendisiyle önceden telefon görüşmesi yaptık.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Evet.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bütün noktaları konuştuk. Ve her şeyi anlatacağım dediği için gittik zaten randevulaşıp bürosuna gitmeye.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yani telefonda geldi demiş miydi yani size?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet telefonda bunu dediği için yani benim hareket noktam tamamen orasıydı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yani telefonda Alparslan benim büroma geldi konuştuk demiş miydi yani onun üzerine mi gitmiştiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet, evet biz ön görüşme yaptık bütün bu notlar üzerine. Evet, geldi gel detayını her şeyini bütün olayı anlatacağım gibi bir cümleleri vardı. Bunun üzerine zaten bürosuna gittik İstanbul’dan kalkıp Ankara’ya bürosuna gittik.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Evet. Niçin geldi diye sorduğunuzda hatırlamıyorum diyor. Daha önce hiç bu kadar büyük bir para davasına bakmış mıydınız diye soruyorsunuz. Hayır, çok iyi paraydı bir avukat için bu tür davalar hayatta bir kez gelir o nedenle kabul ettim. Niye sizi tercih ettiler diye soruyorsunuz. İyi bir avukatım ilk beşe girerim ceza alanında. Parayı benim alacağımı düşünmüşler. Zaten iyi bir avukat olmasam Türkeş Bey parantez içinde Alparslan Türkeş beni 28 yıl avukatı olarak taşır mıydı? Ben 12 Eylül döneminde 5843 davaya girdim. Bu davaların hepsi de önemliydi. Yine soruyorsunuz. Alparslan Arslan’ın komisyon için bu büroya geldiği belirtiliyor. Cevap veriyor. Arslan paranın sahibi olduğunu söyleyen Erol Şahin’i buradan kovduğum gün birlikte gelmiştir. Yani son birkaç defa geldiği anlaşılıyor. Son kovduğu tarihte geldiğini söylüyor. o şekilde mi söyledi size?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet efendim aynen. Yani tekrar ediyorum o bir kaset çözümüydü. Bir röportajdır. Bir iddia da değil. Birebir tercümesidir. Yani başından sonuna kadar hani gelmediği noktasından geldi noktasına kadar hepsi birebir orada yer alıyor zaten. Yani aynen o şekilde oldu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Bizde evraklarını verip al kardeşim gidin buradan dedik. Danıştay saldırısının temelinde bu para olduğu iddia ediliyor diye soruyorsunuz. Öyle düşünmüyorum diyor. Bir taraftan hukuki bir alacak davası diğer taraftan sapık bir cinayet var. Bana para tahsilatı için geldiler sözleşmemizi imzaladık sonra geri aldık. Evraklarını da verip gönderdik. Sonrası beni ne ilgilendirir? Sadece bu para ilk önce bana geldi. Soruyorsunuz, Arslan Erol Şahin ile birlikte geldiğine göre size bir şey söyledi mi diye soruyorsunuz. Hayır diyor alacaklı o değil ki o kim ki. Ben Kadir Hocayım Arslan bana çetecilik yapamaz. Böyle mi söyledi size?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet efendim aynen.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Sonra soruyorsunuz sizden sonra bu paranın davası açılmış olabilir mi? Harcını yatırdıysalar açmışlardır. Ama açıldığına dair bir bilgi gelmedi bana. Her avukatta almaz böyle bir davayı. Kazanılacak dava alınır bende davayı alsaydım gidip Adana’da açacaktım. Çünkü olay bu kentte geçiyor ve davalı orada. Sonra bir daha yanınıza geldiler mi diye soruyorsunuz. Gelmediler diyor. Bu arada haberin içeriğinde yan başlıklar atmışsınız. JİTEM’in kurucusu A.D. Yeni Aktüel’e konuştu şeklinde haberiniz yer alıyor. A.D. kimdir Arif Doğan mıdır?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yani ben orayı açıklayamam çünkü o dönemde konuşma yani öyle anlaştığımız içindir kaynağımdan onu o şekilde açıklamış.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Şimdi yargılama burada biliyorsunuz devam ediyor. Biz sanıklardan Arif Doğan’ı daha sırası gelmedi ama kendisi birtakım basında açıklamalar yapacağım, ölmeden önce mahkemeye söylemek istediklerim var şeklinde beyanları olunca mahkeme bir karar aldı ve burada çağırılıp dinlendi. JİTEM’in kurucusunun kendisi olduğunu söyledi A.D..”

Tanık Ecevit Kılıç:”JİTEM’in kurucusu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Dolayısıyla A.D. Arif Doğan onun için sordum yani bu biraz yani aleniyet kazandı diye yani belki.”

Tanık Ecevit Kılıç:”JİTEM’in.  Yani öyle anlaştığımız içindir yani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Söylemek istemeyebilirsiniz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yani her kimse kaynağımda öyle anlaşmış.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yalnız siz Arif Doğan ile görüştünüz mü? Birebir görüştünüz mü veya telefonla görüştünüz mü onu sorayım size, Arif Doğan?”

Tanık Ecevit Kılıç:”O dönemde ben çok kişiyi aradım. Yani bunu teyit etmek için çok kişiyi aradım. Bugün sanık olan burada bu mevzuuyla ilgili isimleri de aradım. Benimle ilgili.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Veli Küçük’ü aradınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Veli Küçük’ü, Veli Küçük’ü aradım ulaşamadım. Veli Küçük de şöyle ÜSİAD başkanı vardı rahmetli adını hatırlamıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Kemal.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet Şişli camiinde bir cenazesi vardı. Ben o zaman Cumhuriyet gazetesindeydim. Veli Küçük ile bahçede yanına gittim. Bana kartını verdi. O kart numarasını aradım ama cep telefonu yoktu normal bir numara vardı. Çok aradım Veli Küçük’e ulaşamadım. Ama başka isimleri aradım yanılmıyorsam Muzaffer Sayın Muzaffer Tekin olabilir. Oydu onu aradım mesela. Benim bilgim yok dedi. Bu konuda hiçbir şey bilmiyorum dedi telefonu kapattı. Zaten bilmediği için koymadık yani. Benim bilgim yok dedi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yani bu 2. röportajdan sonra mı aradınız önce mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ondan önce.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”1., 1. haberden 1. yayınladığınız haberden sonra işte bilgi üzerine.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet çünkü oraya koymadığımız başka iddialar da vardı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Evet.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ufak iddialar da vardı. Ne olduğunu hatırlamıyorum ama onları teyit etmek doğru mu değil mi bilginiz var mı böyle bir şey olabilir mi diye çok isim aradım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yani dava sanıklarından Muzaffer Tekin’i aradınız. Veli Küçük’ü aradınız ama ulaşamadınız.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet Muzaffer Bey. Veli Küçük’e ulaşamadım. Muzaffer Tekin.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Başka kimi aradınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Başka kimi aradınız. Alparslan Arslan’ın yakındalarından herhangi birisini aradınız mı veya ortağını bürodaki çalışanları filan?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır arayamadık onları. Ya ne net hatırlamıyorum çok isme ulaşmaya çalıştık. Adı geçen herkesle ilgili bir çalışma yaptık ulaşmaya çalıştım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Arif Doğan’la bu arada görüştünüz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet. Hatta Muzaffer beyde çok kızdı benim böyle şeylerle ilgim olmaz dedi. Asla olmaz dedi telefonu kapattı yani bunu da hatırlıyorum çok iyi hatırlıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Arif Doğan ile yüz yüze mi görüştünüz telefonla mı görüştünüz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Arif Doğan ile ben telefonla görüştüm.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Telefonla. Neredeydi o sırada kendisi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ya ama ayrıydı o ayrı bir şeydi. Yani ilgisi yoktu yani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Hayır bu olayla ilgili Arif Doğan ile görüştünüz mü?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum onu. Yani çünkü çok arıyorduk. Onu hatırlamıyorum yani çok isim aradık hatırlamıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Şöyle diyorsunuz JİTEM’in kur… 500 milyon dolar V.K.ye ait. Veli Küçük’e ait. JİTEM’in kurucuları arasında yer alan ve bir dönem adı çok sık gündeme gelen A.D. Yeni Aktüel’e konuştu ve yeni bir iddia ortaya attı. A.D. Danıştay saldırısı sanığı Alparslan Arslan’ın komisyonunu istediği 500 milyon doların Susurluk skandalının kilit ismi V.K.ye Veli Küçük’e ait olduğunu söyledi. A.D.’nin açıklamasına göre Alparslan Arslan’ın taşıma karşılığında yüzde 30’unu komisyon olarak istediği 500 milyon doların sahibi V.K. V.K.’nin Veli Küçük’ün emekli general bir de ortağı bulunduğunu iddia eden eski JİTEM’ci bu paranın Kuzey Irak çıkışlı olduğunu doğruladı. Bazı örgütlerin de paranın peşinde olduğunu söyleyen A.D. paranın paylaşımı konusunda da sorun çıktığını iddia etti.”

Sanık Hikmet Çiçek söz almadan konuştu anlaşılamadı.

 Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Efendim.”

Sanık Hikmet Çiçek söz almadan konuştu anlaşılamadı.


Mahkeme Başkanı:"Hikmet bey lütfen Hikmet bey. Hikmet bey, Hikmet bey. Hikmet bey müdahale etmeyin.”


Sanık Hikmet Çiçek söz almadan konuştu:”V.K.ye niye Veli Küçük diyorsunuz?”


Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Biraz önce açıklattık o konuyu V.K. kimdir diye açıklattık.

Sanık Hikmet Çiçek söz almadan konuştu anlaşılamadı.


Mahkeme Başkanı:"Hikmet Bey, Hikmet Bey ikaz ediyorum bak çıkartmak zorunda kalacağım Hikmet Bey lütfen oturun. Lütfen oturun.”


Sanık Hikmet Çiçek söz almadan konuştu anlaşılamadı.


Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Açıkladı. Açıklamalarını da okuyorum rahatsız olmayın.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu:”Ne rahatsızlığı.”

Mahkeme Başkanı:"Devam edelim savcı bey.”


Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”A.D. konuşma sırasında son dönemde bazı isimlere yönelik suikast düzenleyeceği yönünde ihbarlar yapılan Yeşil kod adlı Mahmut Yıldırım ile ilgili de bazı bilgiler verdi. Bu tür ihbarlar gündeme getirilerek provokasyon ortamı oluşturuluyor. Bana da Yeşil’i İstanbul’da gördüm. Antalya’da gördüm Karaman’da gördüm diyenler oluyor. Uzun süre Özbekistan’da yaşadığı ve burada evlendiği konuşuldu. Ama kaybolduğundan beri hiç haber almadım şeklinde bir haber yer almış. Bu Arif Doğan ile yaptığınız görüşmede mi aldınız bu haberleri?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır yani ben hani orayı açık yani Arif Doğan veya başka birisini hatırlamıyorum JİTEM’in o.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Şimdi Veli Küçük’e ait olduğunu söyledi diyorsunuz bu ciddi bir iddia. Yani bunu söyleyen kişi kimdir yani size Veli Küçük’e ait olduğunu 500 milyon doların? Çorumlu işadamı Erol Şahin deniliyor işte bu iddiada da farklı bir şey söyleniyor A.D. denen kişi Veli Küçük’e aitti diyor yani bu.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Orda tali bir görüş var. Zaten orada bir iddia o. İddianın da iddia olduğu için zaten isimlerin baş harfi ve soyadlarını verdik. Onlar bir iddia. Arif Doğan veya başka birisini o kısımdan hatırlamıyorum çünkü o ismi de açıklamam doğru olmaz. Çünkü o benim haber kaynağım. Orada bir başka bir şey var yani çok etik olmaz yani orası. Çünkü bir anla… bir gazeteciyle bir haber kaynağı arasındaki bir anlaşma var orada. Onun üzerine olan bir şey o nedenle onun kim olduğunu söylemem doğru olmaz.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Bu konuyu araştırdınız mı yani teyit ettirmeye çalıştınız mı bu konudan bu bilgiden sonra Veli Küçük ile görüştünüz mü?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Veli Küçük’e ulaşamadım ben.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yani tekrar aradınız mı bu bilgilerden?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet Veli Küçük’e çok ulaşmaya çalıştım. Veya başka isimlere.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Avukatına ulaşabilirdiniz avukatı ile irtibat kurabilirdiniz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyleyim sadece Veli Küçük söylemiyorum yani orada yazılıp yazılmayan adı soyadı olmayan ya da başka bir sürü isim vardı iddialar. Onlara ulaşmaya çalıştık zaten ulaşamadıklarımız oldu. Ulaştıklarımız oldu ama ne olduğunu net hatırlamıyorum çünkü çok hengameli bir dönemdi çok karışık bir dönemdi. Her gün gazetelerden manşetlerinde olan bir dönemdi. Bütün haber her şey bunun üzerine dönüyordu o yüzden çok yoğundu hatırlamıyorum gerçekten.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Siz Abdülkadir Erdil ile röportaj yaparken yanınızda başka kimler vardı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Fotoğrafçı arkadaşım vardı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Sürekli yanınızda mıydı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Sürekli yanımızdaydı sürekli fotoğraf çekiyordu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Başka onun yakınlarından veya”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Büroda çalışan kişilerden kimse var mıydı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Odaya girip çıkanlar oldu hatta bir ara birileri gelip oturdu gitti. Oturdu derken biz o sırada röportaj yapmıyorduk ama başında birileri geldi gitti. Bir hanımefendi vardı sekreteri miydi ara sıra çay kahve gelip gidiyordu. Kendisi çıkıp geliyordu geri. Ama bir bilfiil yanımıza orda imzası vardır fotoğrafçı arkadaşım vardı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Dün tanık Abdülkadir Erdil’i dinledik burada. Kendisi asla böyle bir söz söylemediğini, Alparslan Arslan ile ilgili sizin kendisine sürekli sorular sorduğunuzu ama tanımadığını basından duyduğunu söylediğini ifade etti. Bu konuya ne diyorsunuz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Orası çok açık. İfade ettiğim şekilde siz okudunuz okuyunca daha iyi hatırladım. O bir mülakat röportaj. Tanımadığını başından tutun sonuna tanıdığı kısımları içindeki bütün detaylar var. O bir röportaj eğer böyle bir.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Kasetin tam çözümü müdür bu yani yoksa bazı yerleri.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Kesinlikle.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Kestiniz mi şey yaptınız mı kısalttınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle bazı yerleri kesilmiş olamaz. Şöyle bir şey derginin bir sayfa standardı vardır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Evet.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Böyle bir şeyde önemsiz yerlerini kesersiniz. Ama temel iskelete asla dokunmazsınız. Yani önemli olan kısımlarına dokunmazsınız. Şimdi anlaşılıyor yani tanımadığı kısmını da koymuşuz, tanıdığı kısım da çünkü o bir kasetti bir mülakattı. Eğer söylemediyse, bu çok önemli bir şey yani bir laf bir yerden duymuyorsunuz. Birebir mülakat yapıyorsunuz. Telefon görüşmesi var üstünde bütün detaylar var. Bunun yolu çok açıktır söylemediyseniz bu kadar önemli bir mevzuda bu kadar hayatı bir mevzuda mahkemeye başvurursunuz, tekzip kararı aldırırsınız. Hepimize oluyor bazen.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Şunu da sorayım yani bu röportajı siz yaptınız kasete aldınız.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Daha sonra çözümünü kendiniz mi yaparsınız yoksa gazeteden herhangi bir dergiden çalışan birisiyle mi yaparsınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ben (1-2 kelime anlaşılamadı). Bakın çözümü kendim yapıyorum efendim birebir çözümü kendim yapıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Kendiniz bizzat yaparsınız.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Halen kendim yapıyorum çözümlerini. Hani kendim oturup çözümünü yapıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Bu kaset şu anda sizde öyle mi? (1-2 kelime anlaşılamadı)”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyleyim. Ben Ankara’dan doğrudan buraya geldim. Dün gelecektim dün yetiştiremedim bugüne kaldı. Ben normalde kasetleri 1 yıl tutuyorum. Yani 2 kasetlik bir görüşme olduğunu hatırlıyorum ama 2 kasetlik bir görüşme. Ben 1 yıl tutuyorum. Ama bu kadar önemli olduğu için bir yılsonunda da herhangi bir şey olmadıysa normalde o kasetlerin yeni kaset harcamak yerine üstüne yeni bir röportaj çekiyorum. Ama eminim tuttuğuma yani sakladığıma eminim. O noktada onu ortaya çıkarıp.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yani mahkemeye her an ibraz edebilirsiniz değil mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet tabi ki.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Oldu teşekkür ediyorum.”

Mahkeme Başkanı:"Buyurun Nihat bey.”


Sanık Nusret Senem söz almadan konuştu:”Sayın savcının sorusuyla ilgili büyük bir (1-2 kelime anlaşılamadı) yanlışlık var düzeltmek istemiştim demin.”


Mahkeme Başkanı:"Efendim sorulan soruların cevaplarını verdi yani.”


Sanık Nusret Senem:”İlk sorusunda bir yanlışlık, yanlışlık var tutanağa geçmesi için söyleyeceğim başka bir şey yok.”


Mahkeme Başkanı:"Buyurun.”


Sanık Nusret Senem söz istedi verildi:”İlk soruda, 1. soruda Sayın savcı soruyu okurken ulusal haberi ulusal kanal diye okudu. Bu husus tutanağa yanlış geçti. Sayın savcı da bunu teyit eder. Bunun düzeltilmesi açısından tutanağa geçmesi açısından söyledim.”

Mahkeme Başkanı:"Tamam, tamam.”

Sanık Doğu Perinçek söz almadan konuştu.”Savcıya (bir iki kelime anlaşılmadı) düzeltsinler.”


Sanık Nusret Senem:”Kendileri düzeltsinler bence çünkü yanlış okudular. Yani bir ağız alışkanlığı olabilir.”


Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Sayın Başkanım ben haberin aslını okudum. Aslında o şekilde.”

Mahkeme Başkanı:"Orada ne olarak geçiyor savcı bey ulusal kanal?”


Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Ulusal Kanal araç kartı diye geçiyor onun için burada yazdığı gibi okudum yani değiştirmedim.”

Mahkeme Başkanı:"Tamam, tamam.”


Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Yani haberde öyle yazdığı için.”

Sanık Nusret Senem:”Haberde öyle yazıyor.”


Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Öyle yazdığı için verebilirsiniz.”

Sanık Nusret Senem:”Onun ne olduğunu daha önce, daha sonra öğrendik biliyoruz.”


Mahkeme Başkanı:"Buyurun Nusret bey. Nihat Bey buyurun.”


Sanık Nusret Senem söz almadan konuştu anlaşılamadı.


Mahkeme Başkanı:"Efendim sıra size gelince sorarsınız efendim. Elinizde metin buyurun.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın:”Benimde 1, 2 sorum olacak size. Yeni Aktüel dergisinde yayınlanan haberiniz önemli. Neden? Bunda bir gerçeklik payı var ise Danıştay olayı saldırısı eyleminin sebebi konusunda bir fikir vermesi. Çünkü 2. daireyi basarak bir üyeyi şehit eden diğerlerini de öldürmeye teşebbüs eden Alparslan Arslan bu eylemin sebebini öz olarak dairenin aldığı türban konusundaki karar olduğunu ileri sürüyor. Sizin yaptığınız haberde bir gerçeklik payı varsa bu eylemin sebebinin başka bir şey olabileceği anlaşılıyor. Tabi bu haber nedeniyle sizde çeşitli ithamlara maruz kaldınız. Nasıl? Asıl iddia; yaptığınız bu haber ile kasıtlı olarak yani bu kastın içeriğini de açabilirim. Bu Danıştay eylemini yanlış yönlendirmek gerek siz, gerekse size bilgi veren kişi haber kaynağınız vesair filan. En son olarak da o dönem büyük bir partinin genel başkanlığına aday olan bir kişi hakkında haber yaparak onu Danıştay olayına bir bakıma bulaştırarak onun siyasi hayatını bitirmek. Yani bu tür ithamlara da maruz kaldınız. Ama sizden şu beklenir. Çok önemli bir bilgi edindiniz. Bunu her şekilde teyit etmeye çalıştınız. Mesleğiniz gereği bunu haberde yaptınız ama soruşturma ve kovuşturma makamlarına bunu da iletmeniz beklenir. Bu türlü bir girişiminiz oldu mu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ben o dönemin Danıştay soruşturmasını yürüten ismini hatırlamıyorum gerçek. Sayın savcı Ankara telefon görüşmesi yaptım. Telefon görüşmesi yaptım ya da net hatırlamıyorum. Ya da bilgi notunu yani hani en azından doğru mu olabilir mi noktasında bir çabam oldu onu net hatırlamıyorum ama telefon görüşmesi yaptım galiba. Hani ulaşmaya çalıştım bilgi notunu. Ama aldığım cevap ciddiye almadım gibi bir cevap vardı galiba. Çok net hatırlamıyorum ama ciddiye almadım gibi bir cevap benzeri bir cevap aldım yani zihnimde tam değil ama öyle bir şey hatırlıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın:”Bu yaptığınız haberde olayı soruşturan Cumhuriyet savcısı Şemsettin Özcan ile bir telefon görüşmesi yaptığınız bir alt başlık halinde yazılmış. Şu anda bulamadım ama aklımda.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yazdım. Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın:”Olduğu için size özetleyeyim. Yazılmış orada siz olayı anlattığınızı belirtmişsiniz. Orada bu işin parayla ne ilgisi var şeklinde cevap vermiş. Sizde işte kendinize göre bir yorumda bulunmuşsunuz yani aranızda böyle bir şey geçmiş. Biraz daha detaylı anlatır mısınız ne söylediniz Cumhuriyet savcısına?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Üstünden gerçekten çok zaman geçti hatırlamıyorum ama benim bildiğim ben o bütün o süreci başından sonuna kadar bilgi paylaştım, bilgi aldım. Herkesin ismini ve her kimden ne aldıysam bütün haberleri 2 haberi yerleştirmeye çalıştım yer vermeye çalıştım. Hani gerçekten sonrasında bir muğlaklık olmasın diye. Çok kritik bir dönemden geçiyorduk gazetecilik açısından da şarttı yani bunu şarttı yani Sayın savcıya ulaşmak da doğru muydu yanlış mıydı bilmiyorum ama en azından bunu iletmem gerektiğini düşündüm. Ne konuştuğumu gerçekten net hatırlamıyorum. Ama yazdığımla sınırlıdır onu biliyorum yani. Yani eksik yazmadığıma eminim yani onu söyleyebilirim. Çünkü ona çok özen gösteriyordum. Çok kritik bir dönemdi. Birebir aynısını geçirdim yani ne, ne konuştuysak onu ifade ettim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın:”Peki Avukat Abdülkadir Erdil’in sizinle yapmış olduğu size vermiş olduğu röportajda haberleştirilen bu röportajda itiraz ettiği tek bir konu var. Bunu tanık olarak dinlendiği zaman kendisine sorduk. Sadece tek bir konu. Diğer yazılan hususlar doğru. Doğru olmayan şey sadece Alparslan Arslan’ın ismi. Onun yerine Sait Bingöl isimli başka bir avukattan bahsetti. Hatırlıyor musunuz röportajda böyle bir ismin gündeme geldiğini?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır hiç gelmedi. Röportaj birebir o şekildeydi gelmedi. Çünkü zaten kritik bir dönemdi yani hatırla, yani hayır gelmedi yani. En azından röportajda olsaydı mutlaka yer verirdim yani.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın:”Şu şekilde kendi bürosuna işadamı Çorumlu işadamı Erol Şahin ile birlikte gelen kişinin Alparslan Arslan değil Ankara barosuna kayıtlı başka bir avukat olan Sait Bingöl olduğunu, kendisinin bu şekilde ifade ettiğini ama onun yerine Alparslan Arslan yazıldığını röportajda haberde bu şekilde yazıldığını ileri sürdü.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Buna çok mümkün değil yani şöyle mümkün değil iyi hatırlıyorum mevzu zaten sorunun röportajın temelinde ön telefon görüşmesi ve oraya gidişimizin temel nedeni Alparslan Arslan olduğu için başka bir ismi söylemesine imkan yok yani. Yani o zaman zaten haber değeri olmaz. O röportajda yer almaz yani. O zaman bir esprisi kalmaz. Temel amaç yani o nokta üzerinde röportaj yapmaktı. O ismi söyledi birebir de o şekilde oldu. Şimdi ifadeyi size anlatınca şöyle aklıma geldi. Bu kadar önemli bir şeyde bu kadar önemli bir şey söylüyorsunuz Danıştay saldırısı olmuş. Türkiye onunla çalkalanıyor. Bir şey söylemediniz de bunun mutlaka bu kadar önemli mevzuda bunu tekzip eder bunu gereken neyse yaparsınız yani. Hukuki yola gider bunu mutlaka edersiniz. Benim hakkımda da bazı yalan yada yanlış yorumlar oluyor. Hemen tekzip yoluna gidiyorum yayınlanmıyor mahkeme yoluyla tekzip alıp düzeltiyorum yani. Böyle şeyler çok normal.” 

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın:”Bir tekzip girişimi olmuş kendisinin sizde belirttiniz yani.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın:”Sizi aradığını zor durumda kaldığını.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Beni de aradı evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın:”Sizde yapacak bir şey yok yani.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bir şeyim yok.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın:”Çünkü bunu kasete aldık neyse onu yazdım şeklinde cevap verdiğinizi söylüyorsunuz. Ama bir tekzip girişimi olmuş.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın:”Noterden gönderilmiş. Dava açılmış yani usulen reddedilmiş dava kendisi bu şekilde daha fazla da uğraşmadığını.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Dava açıldığını hatırlamıyorum öyle bir şey olduğunu bilmiyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın:”Yani tazminat olarak belki uğraşabileceğini ama kendi pozisyonundan dolayı çok yüksek miktarda bir tazminat davası açması gerektiğini, onun da harcını o an için karşılamayacağını bahsetmişti. Yani bir tekzip girişimi olmuş kendi, kendisinin.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Kesinlikle beni de aradı. Israrla aradı. Hatta bir gün hatırlıyorum o zaman bizim dergi Sefaköy’deydi bahçe boyunca sürekli beni aradı. Ben son cümleleri iyi hatırlıyorum yani durumumuz bu kendisi çok zor durumda kaldığını. Seçim olduğunu kendi cenahının çevresinin çok yüklendiğini anlattı. Söylediğiniz bu durumumuz bu yayınlanan röportaj bu şekilde yani elinizden ne geliyorsa yapın gibi bir konuşma hatırlıyorum. Yani bizim yapabileceğimiz bir şey yok. Siz düşünün manasında cümlelerimi hatırlıyorum artık yani. Çünkü bunu zaten, bunun yolu budur zaten. Elinizde kasetiniz varsa, sözler sabitse her şey durumdaysa o derginin de o şirketin kocaman bir holding avukatları var. Böyle bir tekzip geldiğinde bizim yolumuz şudur, kasetlerimizi oturur isteriz yani o hukuki süreçte. O karşılıklı incelenir. Tekzip yayınlanmaz. Yani orada yayınlamama kararı verilir. İddiaya bakılır. Kasetler oturup inceler. Biz o zaman yöneticiler de inceler, genel yayın yönetmeni dinler ya da avukatlar dinler. Onun karşılaştırması yapılır. Söylenmişse tekzip de söylenen şeyler yani tekzip doğru tekzip de söylenen şeyler doğru değilse orada zaten o tekzip ile ilgili hiçbir işlem yapılmaz bizde. Hala da böyledir. Bütün yayın büyük yayınlarda böyledir efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın:”Başka sorum yok Sayın Başkan.”

Mahkeme Başkanı:"Müdahil vekilinin sorusu var mı?”


Danıştay Başkanlığı Adına Hazine Av. Perihan Özcan:”Yok.”


Mahkeme Başkanı:"Tekrarlar mısınız?”


Danıştay Başkanlığı Adına Hazine Av. Perihan Özcan:”Hayır bir sorum yok.”


Mahkeme Başkanı:"Buyurun Oktay bey.”


Sanık Oktay Yıldırım söz istedi verildi:”Şimdi aracılığınızla birkaç tane çok fazla değil soru sormak istiyorum. Ama önce şunu düzeltmem gerek daha doğrusu açıklığa kavuşturmam gerek. Birincisi savcı Nihat Taşkın az önce dedi ki, eğer yaptığınız haber doğruysa Danıştay cinayetinin işlenme nedeninin türban olmadığı ortaya çıkar dedi. Bu cümle arkasından kurulan bütün diğer cümleleri etkisizleştirecek nitelikte kesin yargı ifade eden bir cümledir. Şunu düzeltmek gerekir bu haber doğru olsa da olmasa da ki, bu haberin doğru olmadığı ortaya çıktı. Olmasa da cinayetin türban nedeniyle işlendiğine dair 2 buçuk yıldır bu mahkemede sayısız kanıt ortaya konmuştur sayısız. 2, savcı Taşkın şöyle dedi az önce. Bu da çok dikkat çekici. Avukat Abdülkadir Erdil her şeyi kabul etti. Sadece gelen kişinin Alparslan Arslan olmadığını söyledi. Oysa avukat Erdil aradaki her şeye itiraz etti oradaki her şeye itiraz etti. Şimdi ben Abdülkadir Erdil’e sorulmasını istiyorum. Savcı çünkü açıkça bu cümleyi burada kurduğuna göre Alparslan Arslan gelmedi ama buradan şu anlam çıkar. Alparslan Arslan bürosuna gelmedi ama paranın Kuzey Irak’tan geldiğinin kendisine söylendiğini kabul ediyor mu? Veya Danıştay cinayetinin bu para nedeniyle işlendiği iddiasını kabul ediyor mu lütfen sorar mısınız?”

Mahkeme Başkanı:"Efendim tanığın beyanı (1 kelime anlaşılamadı).”


Sanık Oktay Yıldırım:”Tamam ona geçeceğim.”

Mahkeme Başkanı:"Tanığın beyanını tamamlayın ondan sonra sorarız (1-2 kelime anlaşılamadı).”


Sanık Oktay Yıldırım:”Sayın yargıcım ona geçeceğiz. Ona geçeceğiz. Savcı olayı çarpıtıyor.”

Mahkeme Başkanı:"Efendim şu anda Ecevit Kılıç’ın beyanını alıyoruz. Daha sonra onun Abdülkadir beyin de telefon beyanını alırız.”


Sanık Oktay Yıldırım:”Peki. Peki, peki, peki, peki, peki, peki, peki, peki.”

Mahkeme Başkanı:"Tamamlayalım.”


Sanık Oktay Yıldırım:”Bir şey sormak istiyorum şimdi. Yaptığımız yaptığı video kaydın kaset kaydı diyor. Kaydın bir kopyasını şeye vermiş mi? Röportaj yaptığı kişiye vermiş mi acaba?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır böyle bir uygulama da yok zaten. Yani kaydın bir kopyasını vermenize gerek yok. Röportajı yaparsınız röportaj çıkar dergide. İtirazı varsa itirazını söyler. Bir yanlış bilgi varsa onu düzeltilir. Düzeltme yolu yoksa da buna tekzip yoluna gider. Tekzibi kaydımızı inceleriz. Karşılaştırırız tekzibini yayınlamayız. Ondan sonra onun gideceği hukuki yollara bağlı. O kadar yani. Mahkemenin vereceği karar üzerine gerisi devam eder.”


Sanık Oktay Yıldırım:”Peki, tamam. Dün avukat Abdülkadir Erdil burada huzurda konuşurken sırtında kamera olan, sırtında kamera olan diğer yabancı isimli birisinin geldiğini söyledi. Kameranın kurulduğunu söyledi hatta burada kendisine kırmızı ışığının yanıp yanmadığını sorduk yanıyordu dedi. Ve biz anladık ki orada bir kamera kaydı yapılıyor. Ben şimdi bu soruyu tekrar tevcih etmek istiyorum. Orada bir kamera var mıydı? Kamera kaydı mı yapıldı? Yoksa sadece ellerinde bir fotoğraf makinesi vardı ve ses kayıt cihazı mı vardı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Benim elimde sadece ses kayıt cihazı vardı. Kalem defter vardı not kağıdı. Arkadaşımın elinde fotoğraf makinesi vardı. Ama fotoğraf makinesinin ışıkları vardı. Prompt şeyi vardı troptu vardı kurdu fotoğraf çekti. Bu kadar fotoğraf makinesi dışında herhangi bir şey yoktu.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Bu konunun da Sayın avukat Erdil’e sorulmasını istiyorum. Çünkü eğer kameraysa bu da başka bir yere gider. Şimdi işadamı Erol Şahin’in.”

Mahkeme Başkanı:"Efendim.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Avukat Abdülkadir.”

Mahkeme Başkanı:"Şöyle, şöyle açıklığa kavuşturalım. Fotoğraf makinesi miydi yoksa kamera mıydı?”


Tanık Ecevit Kılıç:”Fotoğraf makinesiydi. Modern fotoğraf makinesi.”

Mahkeme Başkanı:"Tamam buyurun.”


Sanık Oktay Yıldırım:”Kamera yoktu diyor yani tamam. Erol Şahin’in avukat Abdülkadir Erdil’in bürosuna geldiğini ne zaman ve nasıl öğrenmiş? Erol Şahin’in, Abdülkadir Erdil’in bürosuna bir ziyarette bulunduğunu ne zaman ve nasıl öğrenmiş?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Erol Şahin.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Çorumlu işadamı.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet hatırlıyorum. Orayı net hatırlamıyorum. Ya bana bilgi ya kaynağım söyledi bana bilgiyi çünkü başka isimlerde vardı. Bir önceki haberimizde Hakkı Hoca veya benzeri isimlerde vardı. O zaten arada 2, 2, 3 haftalık bir süreç vardı. O 2, 3 haftalık süreçte haberin devamını getirmeye çalıştık. Yani ortaya bir iddia attık bir şeyler var bir bilgi var. Bu bilginin, bu bilginin sağlamlaştırmaya çalıştık. O sırada herhalde ismine ulaştım. Onun üzerine telefonla aradım. Telefonla ön görüşme yaptık. Bunun üzerine Ankara’ya gittim.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Hayır yanlış anladınız soru şu. İsmine nasıl ulaştınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”İfade ettim. Haber kaynağım bilgi notunu verdi ya da.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Fakat az önce demiştiniz ki yine konuşurken.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yo biliyorum orayı.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Konuşurken demiştiniz ki müsaade edin, müsaade edin. Demiştiniz ki, haber kaynağım Hakkı Hoca diye birisinden bahsetti. Fakat biz ulaştık uğraştık, ulaşmaya çalıştık bu Hakkı Hocanın kim olduğunu şey yapamadık tespit edemedik dediniz. Şimdi ben size şunu soruyorum. Hakkı Hocanın kim olduğunu tespit edemediğinizi söylediniz. Ama iş adamı Erol Şahin’in de Avukat Abdülkadir Erdil’in bürosuna gittiğini öğreniyorsunuz ve gidiyorsunuz. Bu Hakkı Hoca ile Abdülkadir Erdil farklı kişiler mi çünkü Abdülkadir beyde kendisine Kadir hoca, Kadir Hoca diye hitap edildiğini söylüyor ve bunu nasıl ne zaman öğrendiniz. Nasıl öğrendiniz. Kaynağınızdan mı öğrendiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyle…”

Sanık Oktay Yıldırım:”Başka bir kaynaktan mı öğrendiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”İlk haberi yaptığımızda o bir bilgi notu resmiyet ilk verdiğim haberi veren kaynağıma da güvendiğim için o bilgi notunu en azından resmiyet kazandığını söylediği için orada bir sorun yoktu. Ama devamında bunu yapmaya daha dolu bilgilerle doldurmaya çalıştık. Orasını net hatırlamıyorum yani hangi is… Abdülkadir beyin ismine nasıl ulaştık? Çünkü o sırada onlarca ismi arıyordum. Adı geçen herkesi ilgili ilgisiz herkesi bir ya böyle bir şey yaptık bunu nasıl doğrulatabiliriz. Devamını nasıl getirebiliriz daha nasıl ayrıntılar yapabiliriz diye bir sürü isimle görüştüm. Çok isimle görüştüm. Oralardan aldığım bir bilgi notu üzerine gitmişimdir. Çok net hatırlamıyorum. Abdülkadir bey bizi aradı mı kendisi mi orayı da hatırlamıyorum bile yani onu söyleyeyim.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Şimdi bizim mahkememizin bir özelliği var Sayın Başkanım. Bizim mahkememizde hatırlamıyorum sihirli kelimedir. Büyülü kelimedir. Her şeyi örter hatırlamıyorum fakat bir müsaade ediniz. Bir gazetecinin başat özelliği hafızasıdır. Dikkat çekicidir bir gazetecinin hafızası. Ve ben o nedenle soruyorum. O Cumhuriyet tarihinin en önemli cinayetine dair en düzeltiyorum en önemli cinayetine ilişkin en önemli iddiayı dillendiren bir habere ulaşıyor. Ve bunun kaynağını hatırlamıyor tanık. Yani bu çok dikkat çekici. Danıştay cinayetinin arkasındaki gerçek nedeni anlatan bir iddia geliyor ve buna nasıl ulaştığını hatırlamıyor. Bir gazetecinin hayatında dönüm noktasıdır böyle bir haber bence. Bunu mahkemenin dikkatine sunuyorum. Diğer bir soru soruyorum. Bahsettiği bir MİT görevlisi var sürekli. Birkaç MİT görevlisinden bahsediyor. Bu MİT görevlisi haber kaynağı mıdır? Yoksa haber kaynağının bahsettiği kişi midir?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Haber kaynağımı yani o konuda ilgili konuşmak istemiyorum haber kaynağımla ilgili. Ama haberde ilintili olan haberi de içinde adı sanı detay ne görevlisi geçen hiçbirisi benim haber kaynağım değil. Bu kadarını belirtebilirim.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Efendim hayır soru yanlış anlaşıldı.”

Mahkeme Başkanı:"Oktay bey basın kanununda bir hüküm var biliyorsunuz haber, haber kaynağını gazeteciler açıklamak durumunda değil.”


Sanık Oktay Yıldırım:”Tamam ben onu ihlal etmiyorum sadece şunu soruyorum.”
Mahkeme Başkanı:"Ama isterse açıklayabilir o şekilde sorarsanız.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Sayın yargıcım sadece şunu söylüyorum. Kaynağının adını kim olduğunu falan sormuyorum. Dikkat ederseniz özellikle sormuyorum. Burada birkaç MİT görevlisinden bahsediliyor. Bunlardan birisi haber kaynağı mıdır yoksa haber kaynağı başka birisidir de MİT görevlilerinden mi bahsediyordur onu soruyorum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Buna cevap verdim. Haberde adı geçen veya tarif edilen hiç kimse anlatılan baş ad soy ad hiç kimse benim haber kaynağım değil yani.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Peki. Şimdi Cumhuriyet gazetesinin etrafına güvenlik tedbiri alındığına ilişkin bir yazı yazmışsınız oraya habere. Bu 2. bombalamadan sonra bu bilgi neye dayanıyor?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ben Cumhuriyet’te çalışıyordum o dönem. Yani o tarih.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Yani gör, gördünüz mü gözünüzle?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet o tarihlerde ilk bomba değil 2. ve 3. bombanın olduğu dönemlerde binanın içindeydim.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Tekrar soruyorum 2. bomba atıldıktan sonra Cumhuriyet gazetesinin etrafına köşesine sağına soluna sokak başına polis tedbir aldı mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Polis tedbir aldı. Saldırıların polis yani ne kadar detay olduğunu hatırlamıyorum ama tedbir vardı diye biliyorum ben.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Peki. Nereden biliyorsunuz onu soruyorum işte?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Orada çalışıyordum çünkü ben.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Tam gördünüz mü yani polisler kondu oraya amir geldi gazeteye bakın dikkat edin size bomba atıldı bundan sonra tedbirli olun gibi tebligatta mı bulundu? Yoksa siz orada polisleri gördünüz mü?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Gördüklerim üzerine söylüyorum.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Polisleri gördünüz. Bu da çok önemli bir tespit Sayın yargıcım. Demek oluyor ki 3. bomba oradaki polislerin gözleri önünde Cumhuriyet gazetesine atılmıştır. Bu da çok önemli bir tespit. Eğer doğruysa. Şimdi D.F.’nin sizi tehdit ettiğini söylediniz. Bu D.F. ile ilgili tehditlerinizi kayda aldınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır ama bunu kendi çalıştığım kurum içindeki yöneticilerimle paylaştım. Biz kendimizce sadece işte araba, giriş çıkışlar noktasından önlem aldık.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Peki Abdülkadir Erdil’in.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çünkü bu konuda özellikle sadece bu haber değil bu konuda kitap çalışmalarım var. Ergenekon veya Danıştay ile ilgili değil. Geçmişteki bir sürü bu karanlık yapılarla ilgili çok olay var. Onlar üzerine çok araştırma yaptım. Sıkça da tehdit aldım. Yani bazen es geçebiliyorsunuz yani artık önlem her birisine önlem alamıyorsunuz yani onu ifade etmek istiyorum yani. O önlemler yetiyordu kendimizce.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Tamam şöyle bir cümle söyledi az önce. Sadece Ergenekon ve Susurluk ile ilgili değil bütün karanlık yapılarla ilgili dedi. Ergenekon’un karanlık yapı olduğuna ilişkin bilgisinin neye dayandığını açıklayabilir mi bize?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır orada zaten ayırdım. Yani bununla demedim. Karanlık olay derken geçmişteki olayları kastederek devam ettim.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Yani Ergenekon denen dava içerisinde iddia edilen örgütün karanlık bir yapı olduğuna ilişkin bir bilginiz var mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Kişisel olarak kanaatlerim var ama.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Bilgi soruyoruz beyefendi kanaat değil. Yoksa bende buradan bakınca size ilişkin bir sürü kanaatim var.”

Mahkeme Başkanı:"Düşünce ve kanaat sormuyoruz. Tespit ve bilgi görgü soruyoruz.”


Sanık Oktay Yıldırım:”Bilgi, bilgi. Yani buradan birisi çıkıp.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok benim bildiklerim, benim bildiklerim yaptığım 2 dosyayla Danıştay saldırısıyla ilgili Aktüel’de yaptığım 2 haberle 2 dosya ve röportajla sınırlı bu kadar.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Yani Ergenekon isimli bir örgüt olduğuna ve bunun karanlık bir yapılanma olduğuna ilişkin serdettiğiniz beyanların arkasındaki dayanak kanı mıdır, bilgi midir?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Benim bildiklerim o 2 dosyayla sınırlı.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Efendim ben bir soru soruyorum. Kanı mıdır bilgi midir? Yani ben o dosyaların ne olduğunu bilmiyorum. Kanı mıdır bilgi midir?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Az önce Sayın savcım okudu. Bütün bilgilerim o kadar.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Sayın Başkanım kanı mı bilgi mi ben ne dosya olduğunu bilmiyorum Sayın savcımın ne okuduğunda bir şey yok.”

Mahkeme Başkanı:"Bu konuda başka bilginiz var mı?”


Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır başka bilgim yok.”

Mahkeme Başkanı:"Yok diyor.”


Sanık Oktay Yıldırım:”Bilgi yok kanı tamam bunu söylesin bu zor bir şey değil ki yani. Şöyle bir şey daha var. Abdülkadir D.F. bir MİT görevlisi eski bir MİT görevlisi. Ve arıyor tehdit ediyor Sayın gazeteciyi. Ve kayda almadım diyor. Dün Abdülkadir Erdil burada konuşurken dedi ki, ben bu haberler çıktığı zaman Ecevit denen çocuğu aradım. Dedim ki ona neden kardeşim olmayan ağzımdan çıkmayan şeyleri yazıyorsunuz? Bunun hesabı sorulmaz mı dedim dedi. Buna karşılık Ecevit Kılıç’ta ona şöyle diyor; Hocam bunların hepsini kayda alıyorum teybe alıyorum. Yarın savcılığa gideceğim diyor. Doğru mu bu yani kayda aldınız mı Abdülkadir Erdil’in söylediklerini?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır ne öyle bir şey söyledim ne de öyle bir kayıt yaparım. Bütün görüşmelerimi de kayıt alacaksam ilk önce söylüyorum belirtiyorum. Normal röportaj telefonla olacak şeyler izin istiyorum yapıyorum. Asla öyle bir konuşma da geçmedi aramızda.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Peki sizce yani elinin altında kayıt cihazı olan bir gazeteci emekli bir MİT görevlisi tarafından veya MHP genel başkanlığına aday olan birisi tarafından tehdit ediliyorsa veya böyle bir şey algılıyorsa bunu neden kaydetmez? Yani neden kaydetmediniz çok önemli bu ve neden savcılığa gitmediniz? Yani savcıya gidip ey savcı canım tehdit altında demediniz mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çok tehdit aldım yani geçmişte de çok tehdit aldım. Her birisi için ayrı ayrı gitmedim. Çok yani bildiğiniz her dosyada neredeyse benzeri bir şey üzerine gittiğimde özellikle kitaplarla ilgili derin araştırmalar yaptığımda bir yoğun çalışma yaptığım dönemlerde de aldım. Kendimizce önlemini aldım. O zaman cep telefonundan arıyordu. Kayıt alabilecek bir durumda yoktu cep telefonlarından. Çok eski cep telefonlarıydı.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Peki bu zamana kadar size yapılan tehditlerle ilgili herhangi bir somut saldırı girişimi oldu mu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır olmadı.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Yani olmadı.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Yani siz tehditleri ciddiye almadınız ama onlar da sizi mi ciddiye almadı böyle bir şey mi çıkıyor? Yani hem tehdit ediyorlar hem de hiçbir şey yapmıyorlar mı sayısız tehdit herkes tehdit ediyor.”

Mahkeme Başkanı:"Efendim olmadığını söyledi Oktay bey. Olmadığını söyledi buyurun devam edin. Başka soru sorun.”


Sanık Oktay Yıldırım:”Soru soruyorum Sayın Başkanım. Siz sakin olun soru soruyorum müsaade edin. Ulusal kanal haber kartı çıktı Alparslan Arslan’ın üzerinden diye haber yapmışsınız. Bu haberinizin kaynağı nedir? Ulusal kanal haber kartı diye yapmışsınız? Ulusal kanal araç kartı düzeltiyorum. Diye yapmışsınız kaynağı nedir bunun?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Az önce de belirttim. Sadece bilgi notundan itibaren ki bilgiler benim kaynağımdan geldi. O bölümü olan bütün o ön bilgiler giriş bölümü tamamen o günkü gazetelerde ve o yoğun dönemde gazetelerde ve televizyon haberlerinden ortaya çıkan bilgilerle derlenmiş bir şeydi.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Peki şöyle sorayım ulusal haber kartı mıydı ulusal kanal haber kartı mıydı o?”

Tanık Ecevit Kılıç:”O gazetelerde o dönemde gazetelerde ne yayınlandıysa o ön derleme bilgi çıkan gazetelere göre çıkan bilgilere haberlere göre. Yani medyada yer alan haberlere göre derlendi orası. Ne olduğunu da hatırlamıyorum. O dönemle ilgili ne yer aldıysa onu yazmışımdır.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Sadece medyadan yararlandınız yani.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet. Evet.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Haberi haber yaptınız yani? Peki. Yani doğruluğunu da araştırmaksızın.”

Sanık Doğu Perinçek söz almadan konuştu.”Yalan haberi.” 
Yalan haberi haber yaptınız. Yalan haberi haber yaptınız yani.”
Sanık Doğu Perinçek söz almadan konuştu.”Yalan haberi, yalan haberi.” 


Mahkeme Başkanı:"Doğu bey lütfen. Efendim.”


Sanık Oktay Yıldırım:”Yalan olduğu mahkeme kayıtlarında ortaya çıkmıştır.”

Sanık Nusret Senem söz almadan konuştu:”Polis araç kartı var.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Polis araç kartı var ulusal kanal araç kartı yok. Diğer bir soruya geçiyorum. Siz savcılık makamıyla veya bu soruşturmada savcılığa savcılığın birlikte çalışan polislerle bu konuda daha önce bir görüşme yaptınız mı? Yani sizin Abdülkadir Erdil ile yapmış olduğunuz röportaja ilişkin herhangi bir görüşmeniz oldu mu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Asla hiç sadece bu değil hiçbir dönemde hiçbir haberimle ilgili, hiçbir kitabımla ilgili kimseyle görüşmedim.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Yani savcılarla burada ilk karşılaşmanız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Kesinlikle.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Yok bunu şey için soruyorum. Dün çok dikkat çekici bir şey oldu. Sayın savcı dün konuşurken İlhami Erdil’e düzeltiyorum Abdülkadir Erdil’e soru sorarken dedi ki, bu röportaj bir ses kaydının çözümü gibi dedi. Siz de bugün bunun bir ses kaydının çözümü olduğunu söylediniz. Benim açımdan dikkat çekici bir şeydi onun için soruyorum ben.”

Tanık Ecevit Kılıç:”İzahı çok zor bir şey değil yani sonuçta bu bir mülakat bir bilgi değil bir haber değil bir şey değil. bir mülakat. O ancak öyle olur.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Ha onun bir ses kaydı çözümü olduğunu anlamak mı çok zor bir şey değil?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet kesinlikle.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Ha peki tamam. Peki. Ankara’dan geldim dediniz yanılmıyorum değil mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Ankara’ya ne zaman gittiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çok sık gidiyorum.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Hayır şu en son gelişiniz için soruyorum ne zaman gittiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ankara’ya bir 4 gün önce gittim.”

Sanık Oktay Yıldırım:”4 gün önce peki mahkemenin bu davada tanıklık yapacağınıza ilişkin tebligatını ne zaman aldınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Tebligatı alamadım ben.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Nasıl almadınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yani resmi tebligat almadım.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Ya telefonla mı bildirildi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle ifade edeyim işyerini tebligat yapıldı. Ve evime bırakılmıştı tebligat. Kapıcının arayıp beni bildirmesi bir kağıt vardı orada polis memurunun cebi vardı. Bir de işyerime görevli olarak şehir dışında olduğum iletilince polis memuru da bir adını, soyadını bilgi notunu yani sadece cebini bırakmıştı. Bunun üzerine aradım dedim ki ben Pazartesi günü yetişemem ama Salı gününe yetişirim bilgi notu iletince. Tebligatı resmi olarak almadan buraya geldim yani bilgi notu üzerine.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Efendim tamam zaten bizzat 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı gelip size tebligat yapacak değil. O resmi tebligattır.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Sonuçta ulaştı size.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ben geri döndüm.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Ne zaman ulaştı beyefendi onu soruyorum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ben geri döndüm yani bahsettiğimiz gününü hatırlamıyorum bugünler içindeydi.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Tahminen Ankara’ya gitmenizden önce miydi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bir tanesi son aşağı geldikleri gün ne olduğunu bilmeden haber toplantısındaydım haber toplantısında öğleden sonraki haber toplantısından çıktım Ankara’ya gittim gelmişti. Bilgi notunu bir sonraki gün aldım.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Yani İstanbul’a döndünüz bilgi notunu aldıktan sonra değil mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bilgi notunu aldıktan sonra hemen İstanbul’a dönemedim.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Hayır hayır bakın.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Dönüp buraya geldim.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Bilgi notunu almanızla buraya gelmeniz arasında İstanbul’a hiç gitmediniz mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Nasıl efendim?”

Sanık Oktay Yıldırım:”Size bu davada tanık olarak dinleneceğiniz bilgisinin ulaştığı günle şu anda burada bulunduğunuz gün arasında İstanbul’a hiç gitmediniz mi? İstanbul’a”

Mahkeme Başkanı:"İstanbul burası zaten.”


Tanık Ecevit Kılıç:”İstanbul’dayım efendim.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Pardon yani Ankara’ya İstanbul’daydınız yani değil mi? Peki tamam. O zaman soru şu. Bu konuda tanıklık yapacağınızı biliyorsunuz. Bu konunun da netameli bir konu olduğunu en iyi bilen en çok yazan insanlardan birisiniz. O eski kayıtlarınıza da ilişkin çok hatırlamıyorum cümlesi kurdunuz. Acaba hiç açıp o ya ben şu kayıtları bir dinleyim bakayım ne demişiz. Bu adam bize ne anlatmış demediniz mi? Hiç kayıtlara bakmadınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır çok önceden hem İstanbul hem Ankara’da bir belgesel projesi için çok alınmış randevularım vardı peş peşe yetiştirebilmek noktasından. Çok yoğundu. O nedenle hiç bakamadım. Zaten çok sayıda var. Bildiğimiz bu şekilde poşet dolu eskiden dijital kaset kullandığımız için hepsi dolu onları tek tek dinlemek ayrı mevzu. Karıştıramadım çünkü çok yoğun bir dönemden geldim.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Bakmadınız yani. Peki, Abdülkadir Erdil’in tekzip metni size ulaştığında bu tekzip metnine ilişkin bir yazı yazdınız mı veya tekzip metnini yayınladınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Az önce de ifade ettim. Tekzip metni gelir oturup kayda bir daha bakılır. Haberin doğruluğuna bir daha bakılır.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Baktınız.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Avukatlarla birlikte bakılır. Yeri yoktur iletil…. yani onu yayınlamazsınız. Ondan sonraki onun hukuki sürecine bağlı yani.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Karşı yazı da yayınlamadınız.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Karşı yayınlayacak bir durumumuz yok çünkü. Haberiniz doğruysa teyidi ortadaysa bilginiz varsa yani kasetiniz varsa yani delil haberle ilgili deliliniz varsa bunu yayınlamazsınız. Niye yayınlayasınız ki? Kendi haberinizi doğru olan bir şeyi niye tekzip edesiniz ki?”

Sanık Oktay Yıldırım:”Tamam o kaydın elinizde var olduğunu söylüyorsunuz ve mahkemeye vereceksiniz. Peki. Ben şimdi Sayın avukat Abdülkadir Erdil’e hem sanık tanık buradayken karşılıklı olması açısından hem de iddia öyle olduğu için soruyu yöneltmek istiyorum başkanım. Sayın Erdil’e mikrofon.”

Mahkeme Başkanı:"Efendim tanık Ecevit Kılıç’ın beyanını tamamlayalım en son tekrar onu alacağız ona soracağımız soruları soracağız.”


Sanık Oktay Yıldırım:”Efendim şimdi, şimdi karşılık verebilir. Şimdi karşılık.”

Mahkeme Başkanı:"Lütfen.”


Sanık Oktay Yıldırım:”Peki, peki. Sorularım bu kadar benim.”

Mahkeme Başkanı:"Buyurun Muzaffer bey.”


Sanık Muzaffer Tekin söz istedi verildi:"Başkanım kısa soru sormak istiyorum vasıtanızla. Hiç yurtdışına çıkmış mı huzurdaki gazeteci?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yurtdışına çıktım defalarca çıktım. Gazetecilik anlamında falan.”

Sanık Muzaffer Tekin:”En son ne zaman çıktınız? Nereye hangi ülkeye?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum ya Çekoslovakya ya da Amerika’ydı.”

Sanık Muzaffer Tekin:”Peki bu Amerika’ya gittiğiniz yurtdışı gezisini kendi cebinizden seyahat olarak mı veya herhangi bir davetiye ile mi onu anlatabilir mi? Önemli başkanım.”


Mahkeme Başkanı:"Efendim bu soruların, bu soruların tanıklığa ne gibi etkisi olacak onu da izah ederseniz o gerekçeyle sorarsanız daha iyi anlaşılacak yani.”


Sanık Muzaffer Tekin:”Gelecek, görecek bir dakika, bir dakika çok fayda.”

Mahkeme Başkanı:"Burada tanığı yargılamıyoruz. Tanığı yargılamıyoruz. Maksadını söylerseniz daha iyi anlaşılır.”


Sanık Muzaffer Tekin:”Yargılama değil efendim. Onlar bizi yargıladı. Senelerdir yargıladı. Kim davet etti çıkaracağım olayı. Kendi paranla mı gittin davet mi onu söylesin çok önemli. Veya cevap vermiyorum desin. “

Mahkeme Başkanı:"Efendim bu, bu sorunuzun tanıklığına ne gibi bir etkisi var izah eder misiniz?”


Sanık Muzaffer Tekin:”Çok etkisi var geleceğim şimdi oraya. Cevap versin Sayın Başkanım. Siz bana sormuyor musunuz yurtdışına gittin mi geldin mi bende ona soruyorum.”

Mahkeme Başkanı:"Efendim yargılanan sizlersiniz. Burada sanık olarak sizler yargılanıyorsunuz. Tanık yargılanmıyor.”


Sanık Muzaffer Tekin:”Cevap verecekse versin vermeyecekse.”

Mahkeme Başkanı:"İddianamedeki olayları araştırıyoruz. İddianamedeki iddiaları araştırıyoruz. Lütfen. buyurun.”


Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılamadı.


Sanık Muzaffer Tekin:”Evet veriyor mu cevap, vermiyor mu?”

Mahkeme Başkanı:"Buyurun. Oturun. Oturun. Sıra size gelince, oturun. Oturun. Buyurun Muzaffer Bey.”


Sanık Muzaffer Tekin:”Soru soruyorum. Sorumu sordum yurtdışına hangi imkanlarla gittiniz? Kendi şeyinizle mi imkanlarınızla mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle bir şey söyleyeyim. Benim buraya çağırılma nedenim sadece Danıştay saldırısı ve ilgili davayla ilgili.”

Sanık Muzaffer Tekin:”Yav evet hayır de kardeşim uzatma.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bunlar benim dışımdaki şeyler. Bunlar benim dışımdaki şeyler.”

Sanık Muzaffer Tekin:”Anlaşıldı. Şimdi şöyle arz edeyim. ACYLP diye bir örgüt biliyor musunuz duydunuz mu? ACYLP açılımı.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Açılımını yaparsanız.”

Sanık Muzaffer Tekin:”Amerikan Genç Liderler Politik Liderler Örgütü duydunuz mu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Öyle bir Amerika’da var o bir politik lider değişimi. Türkiye’deki Amerika’daki gençler Türkiye’ye gelir Türkiye’deki gençler Amerika’ya gider.”

Sanık Muzaffer Tekin:”Ben onları biliyorum bana onu anlatmayın duydunuz mu duymadınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Duydum.”

Sanık Muzaffer Tekin:”Sizi Amerika’ya götüren bu örgüt mü değil mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bunlarla çok ilgisi yok bunun.”

Sanık Muzaffer Tekin:”Anlaşıldı işte tamam Başkanım başka bir şey söylemeyeceğim. Ben Cuma günü bunları teferruatını arz edeceğim. Tamam.”

Mahkeme Başkanı:"Buyurun Nusret bey.”


Sanık Muzaffer Tekin:”Amerika’dan devşirip burada (1-2 kelime anlaşılamadı) operasyon yapıyor…”


Sanık Nusret Senem söz istedi verildi:"Sayın Başkanım demin okuduk. Aracımda aracında ulusal kanal araç kartı çıktı diye ifade etti. Hem Ankara’daki yargılamada 11. Ağır Ceza Mahkemesindeki yargılamada hem buradaki yargılamada bu kartın İstanbul emniyet müdürlüğüne ait bir araç kartı olduğu şeklinde açık dosyada var belgesi de çıktı. Basında da çok yer aldı bu. Sayın tanık bu yanlış bilgisini düzeltti mi? Bizim bilgimiz yok. Bir böyle bir böyle bir şey oldu mu? Bir düzeltmesi filan olmuş mu?”


Tanık Ecevit Kılıç:”Bu bilginin ne zaman netleştiği, yani yanlışsa eğer doğrusunun ne zaman olduğu kısmını net hatırlamıyorum yani ama ben Aktüel’de olduğum sürece de böyle bir bilgi netleşmedi ve netleşse düzeltmedim yani çünkü oradan ayrıldım ben sonra Aktüel’den.”

Sanık Nusret Senem:”Düzeltmediniz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yani ben doğru bilgi olduğunu da şimdi sizden doğrusu budur doğrusu dediğinizi de ben şimdi sizden duyuyorum.”


Sanık Nusret Senem:”Peki ulusal haber kartı diye bir kart çıkmış. Bunu basından duydunuz mu?”


Tanık Ecevit Kılıç:”Evet gazetelerde basında ben yani.”


Sanık Nusret Senem:”O sizde bir çağrışım yapmadı mı? Bu İstanbul’da mahalli bir gazete. Kartta ismi de var. Kartta dosyada yayınlandı basında. Sizde bir gazetecisiniz yani bundan haberiniz olması lazım. O zaman neden düzeltmediniz?”


Tanık Ecevit Kılıç:”Çünkü o kurumda değildim zaten o bilgi.”


Sanık Nusret Senem:”O kurumda düzeltmek şart değil ki. Verdiğiniz haber bakın koca bir şeyi yayın kuruluşunu zan altında bıraktı.”


Tanık Ecevit Kılıç:”Ama çoğu da net orada ortaya çıkan bilgi neyse.”


Sanık Nusret Senem:”Böyle bir sorumluluk duymadınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Onu koydum sonra zaten Aktüel’den ayrıldım. Yaptığım dosyada yani çalışmada haberle ilgili o şeyde haberinde sadece o 2 Aktüel sayısıyla sınırlı. Sonra zaten ilgili bir şey de yazmadım ilgili bir şey de yapmadım düzeltme durumu da yoktu çünkü bilgi sahibi de değildim sonrasında.”

Sanık Nusret Senem:”Düzeltmediniz. Tamam, efendim sorum bu kadar.”

Mahkeme Başkanı:"Buyurun Hikmet Bey.”


Sanık Hikmet Çiçek söz istedi verildi:"Sayın tanık buraya sadece Danıştay davasına ilişkin haberleri ile geldiği için bende sorularımı sadece Aktüel dergisinde yazdığı ve bu, bu konuyla sınırlayacağım.”


Mahkeme Başkanı:"Buyurun.”


Sanık Hikmet Çiçek:”Sayın Ecevit Kılıç eski MİT kontra terör daire başkan vekili Mehmet Eymür’ü tanıyor musunuz?”


Tanık Ecevit Kılıç:”Tanıyorum. Bir kez röportaj yaptım. Röportajın konusunu bir dizi miydi yada benzeri bir konuda bir kon… bir kez röportaj yaptım. Onu biliyorum yani. Ardından bir dönemde sonra hatırlamıyorum neyle ilgili belli gazetecileri hedef alan bir açıklama yaptı Fatih Altaylı ben birkaç önemli isim daha vardı benim dışında. Hani ben şey tepe isimler vardı benden hariç yani kendimi o kategoriye koymuyorum ama hedef aldığı açıklama vardı. Hatta o açıklamasında bu gazetecileri kapıcı bile yapmam bunları neden çalıştırıyorsunuz diye atın bunları işe diye patronlara öneri getirmişti. Böyle çok sert bir açıklama yapmıştı gazetelerde manşet olan beni de hedef alan bir açıklaması vardı. Bir de oradan biliyorum.”

Sanık Hikmet Çiçek:”Tabi gazeteciye haber kaynağı sorulmaz ama bu tür olaylarda fikrini, yorumunu öğrenmek için Eymür’ü aradığınız oldu mu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyleyeyim ben bu soruyu siz sorduğunuz için cevaplayım. Sizin gazeteciliğinizde geçmişteki gazeteciliğinizi takdir ettiğim için sizin haklı olarak sorunuza cevap vereyim. Çokta fazlasıyla samimi olarak cevap vereyim bu konuda. Bununla ilgili haber kaynağım bahsettiğiniz isim değil. Çok net söyleyebilirim.”

Sanık Hikmet Çiçek:”Şimdi size MİT’in bu mahkemeye gönderdiği bakın tarihini söyleyeyim geçen yıl 3.4.2010 tarihinde hukuk müşaviri vekili ve müsteşar adına Sayın Asuman Bozoklu imzalı yazıda Yeni Aktüel dergisindeki sizin haberinize, haberinizden bahsederken MİT mensubu Mehmet Eymür’ün talebi üzerine 3.6.2006 tarihinde yapılan görüşme sırasında anılan tarafından müsteşarlığımıza aktarılan hususlarla paralellik arz ettiği belirlenmiştir. Yani Yeni Aktüel’deki sizin haberinizle Eymür’ün Danıştay olayı 500 milyon dolar Kuzey Irak vesaire arasında MİT bir paralellik olduğunu söylüyor. Sanırım Eymür ile sizin haber kaynaklarınız aynı ya da benzer yorumu yapıyor.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Benim o haber çok açık net. Yani MİT görevlisinden bahsediyor. O MİT görevlisinin bilgileri aktardığı başka isimlerden bahsediyor. Benim kaynağımın aktardığı, aktardığı bana bütün o bilgileri oraya döktüm. Hani o haber neyi işaret ediyor kimi işaret ediyor nereyi işaret ediyor ortada yani hani bunun ekstra üstüne söyleyebileceğim bir şey yok benim.”

Sanık Hikmet Çiçek:”Şimdi o haberde 2 isimden söz ettiniz baş harflerini vererek. D.F. sizi sonradan tehdit eden eski MİT mensubu ve V.K. dediniz sonra da açıklamamda mahsur yok Veli Küçük dediniz. Yani Veli Küçük’ün Danıştay olayında Irak’tan Kuzey Irak’tan 500 milyon dolar getirme işine girdiğini kabullenmişsiniz adını verdiniz burada.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Kabullenmedim. Hayır kabullenmedim. Yani o onunla sınırlı. Yani benim bildiklerim açık ve net bir daha söylüyorum oradaki haberdeki bilgilerle sınırlı. Onu baz alıyorum üstüne koyabileceğim benim başka bir şey yok.”

Sanık Hikmet Çiçek:”Bakın.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yani temel.”

Sanık Hikmet Çiçek:”MİT’in sözünü ettiğim yazısı yazıda sizin haberinizde D.F. olarak geçen şahsın 1999 yılında MİT’ten ayrılan asker kökenli Duran Fırat olduğu açıkça yazılı. Bu Duran Fırat’tır diyor. Duran Fırat ile Veli Küçük’ün adını Mehmet Eymür’den mi öğrendiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır yani bunu (bir iki kelime anlaşılamadı) yani biraz önce de söyledim siz bana samimiyetle ifade ettim size. Haberimin kaynağını açıklamak zorunda değilim zaten öyle bir durumum da yok. Böyle bir durum yok yani.”

Sanık Hikmet Çiçek:”Peki Sayın Kılıç fikri takip, haber takibi diye bir olay var. Şimdi sizin ifadeniz burada Sayın savcılar tarafından sevinçle karşılandı fark etmişsinizdir. Sizin bilgilerinize göre Danıştay cinayeti türban için değilmiş 500 milyon dolar içinmiş vesaire vesaire. Yani buna nasıl sarıldıklarını gördünüz. Ben bu 500 milyon dolar meselesini daha sonradan takip ettiniz mi onu öğrenmek istiyorum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır bütün elbet bir de araştırmasını yapmadım. Devamında bununla ilintili bir gazetecilik yapmadım. Ama bir yerde bununla ilintili bir şey duyduğumda ya da bir şey bir ya bir televizyonda izlediğimde ya da bir gazete haberinde gördüğümde ilgilenmeye çalışıyorum ama bununla ilgili bir devamında bir çalışma yapmadım yani bir gazetecilik çalışması kesinlikle yapmadım.”

Sanık Hikmet Çiçek:”Peki Sayın Kılıç o zaman ben habere haberinize bir katkı için söyleyeyim. Ergenekon davası klasörlerinde mali suçlar araştırma kurulunun MASAK’ın raporu var. Bu 500 milyon dolar üzerine verdiği rapor var. Bu saçmadır, akıl dışıdır. Böyle bir para transferi olmaz diye 20 sayfalık raporu yazan bu devletin makamı MASAK. Bu rapordan haberiniz var mıydı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır ben zaten şunu ifade edeyim. Bu bir gazetecilik. Ben gazetecilik yapıyorum. Bir kaynağınıza güvenirsiniz bilgi notu gelir onu koyarsınız.”

Sanık Muzaffer Tekin söz almadan konuştu anlaşılamadı.


Mahkeme Başkanı:"Muzaffer bey lütfen müdahale etmeyelim. Efendim burada tanığı yargılamıyoruz, gazeteciliğini yargılamıyoruz. Yayınladığı bir haberi buradan araştırıyoruz. Buyurun. Buyurun.”

Sanık Muzaffer Tekin söz almadan konuştu:”Ben dedim ya Başkanım (bir kelime anlaşılmadı) Ergenekonların medya ayağı bunlar.”
Mahkeme Başkanı:"Efendim lütfen, lütfen, lütfen devam edelim Hikmet bey.”


Sanık Hikmet Çiçek:”Sayın Kılıç son gene MİT’in söz konusu raporundan size bir şey okuyayım. Mehmet Eymür tarafından müsteşarlarımıza intikal ettirilen hususların yani sizin de haberinizde ifade ettiğiniz o 500 milyon dolar meselesi. Hususların anılan dönemde de incelenmesi sonucunda 2006 yılından söz ediyor MİT. Eymür’ün şahıs, olay, kurum ve kuruluşlar ile ilgili iddialar, iddialarının tamamen kendi kişisel bilgilerine yönelik olduğu belirlenmiş olup teşkilatımızda bahse konu iddiaları. Eymür’ün şahıs, olay, kurum ve kuruluşlar ile ilgili iddialarının tamamen kendi kişisel bilgilerine yönelik olduğu belirlenmiş olup teşkilatımızda bahse konu iddiaları teyit edebilecek bilgilere rastlanılmamıştır. Sayın Kılıç MİT şunu söylüyor; Ecevit’in Kılıç’ın Aktüel’de yazdıkları da Eymür’ün gelip bize anlattıkları da asılsızdır. Bir gazeteci için bu iddia vahim değil mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyleyeyim. Bilgi alıyorsunuz haber kaynağınıza güveniyorsunuz ve bunu haberleştiriyorsunuz. Ben orada doğru çıkıp doğru çıkmamasını söylemiyorum. Orada bir iddia belirtiyoruz zaten başına iddia diye koyuyorum. Çok önemli bir olay olmuş onunla ilgili de her gün haberler, gazetelerde, televizyonlarda haberler yer alıyor, bilgiler yer alıyor. Bunu güveniyorsanız bu doğruysa yani iddiayı haber yapmak bir gazeteciliktir. Sonucu doğru olup olmaması MİT’in buna hayır demesi bir yerin evet demesi çok ayrı bir şey.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül söz almadan konuştu anlaşılamadı.


Mahkeme Başkanı:"Vural bey lütfen müdahale etmeyin efendim. Sıra size gelince soruyu sorarsınız. Yanlış bir şey varsa düzeltmeye çalışırsınız. Sorulan soru lütfen oturun, lütfen oturun söz vermiyorum lütfen oturun. Oturun. Buyurun Hikmet Bey devam edelim.”


Sanık Hikmet Çiçek:”Son bu konuda Sayın Kılıç şimdi haberiniz üzerine bakın 2 kurumun MİT’in ve MASAK’ın raporlarını size ilettim. Bu raporlardan sonra hala yaptığınız haberin doğruluğu konusunda bir kanaatinizi söyler misiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Benim kanaatim kanaat.”

Mahkeme Başkanı:"Efendim kanaat sorulmuyor bilgi ve görgüsü varsa onları soralım. Düşünce ve kanaat sormuyoruz. Lütfen.”
Salonda söz almadan konuşanlar oldu, anlaşılmadı.


Tanık Ecevit Kılıç:”Benim. Benim bütün.”

Mahkeme Başkanı:"Bu konuda bu haberi dayanak yapacak başka bilgi görgünüz duyumunuz var mı?”


Tanık Ecevit Kılıç.”Hayır hayır benim bütün mevzuuyla efendim mevzu ile ilgili bütün bildiklerim o 2 dosya haberde birleştirdiğim bilgilerle. Bütün bilgilerim onunla sınırlı. Üstüne koyabileceğim ekstra bir bilgi, bir çalışma, gazetecilik çalışması da yapmadım yani. Onunla ilgili bütün gazetecilik çalışmam 2 haberle sınırlı.”

Sanık Hikmet Çiçek:”Sayın Başkan başka sorum yok ama bu kadar alınmanıza sinirlenmenize şaşırıyorum..”

Mahkeme Başkanı:"Alınmıyorum efendim.”


Sanık Hikmet Çiçek:”Sayın Ecevit Kılıç kanaatine dayanarak bir haber yapmış.’

Mahkeme Başkanı:"Düşünce ve kanaat sormama usule usul hükümlerini uyguluyoruz.”

Sanık Hikmet Çiçek:”Ve o haberi yalanlayan devletin 2 kurumundan bahsediyorum. Bana kızıyorsunuz anlamakta güçlük çekiyorum.”
Mahkeme Başkanı:"Size kızmıyorum düşünce ve düşünce ve kanaat sorulamaz o amaçla ben durumu düzeltmek istedim.”

Sanık Hikmet Çiçek:”Tamam Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı:"Buyurun, buyurun Zekeriya bey, Mehmet Zekeriya bey.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk söz istedi verildi:”Sayın Başkanım doğrudan adım geçmese de Sayın Kılıç’ın haberiyle ilgili olarak burada savcının sorusu üzerine burada olan çok kişiyi aradım dedi telefon irtibatından kastla kasıtla. Sayın Veli Küçük’ü, Sayın Muzaffer Tekin’i aradığını söyledi. Ama birçok kişiyi tekrar söyledi bu isimleri söyledikten sonra. Kimleri aradı mesela beni de aradı mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır sizi aramadım.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Teşekkür ediyorum. Yine şöyle bir sorum olacak. Tehdit edildiğinizi söylediniz D.F. tarafından doğru değil mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Şimdi ısrarla bunu söyledikten sonra da Susurluk olayında adı çok geçti dediniz doğru değil mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Duran Fırat şey pardon D.F. Susurluk’ta adı geçtiğinde siz kaç yaşındaydınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ben şimdi 34 yaşındayım.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”O zaman kaç yaşındaydınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ne yapıyor 96’da geçti.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Yani.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ben Susurluk’u hukuki olarak bir gazeteci olarak 99’dan itibaren takip etmeye başladım.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”96’daki D.F.’yi Susurluk’tan hatırlamanız dikkatimi çekti de yaşınız itibariyle onun için sormuştum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır bu gazeteciliktir bir şey yani şöyle söyleyeyim mesela benim bir kitabım var, çok geçmiş olayları anlatıyor. Kırklı atmışlı yıllardaki olayları anlatıyor. Sayın Doğu Perinçek’te bu konuda referans gösterdiği bir kitap. Sadece bir kitabının ilk 50 sayfasına 11 dipnot diye yer verdiği bir bölüm var. Yani o dönemi yaşamam gerekmiyor.”
Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Çok haklısınız Sayın Kılıç haddimize değil tabi sizin nasıl ifade kullanacağınız ama daha çok mış diye bahsedilir insanın tanık olmadığı hatırlamadığı şeylere binaen bilgilerinde onun için sordum ben bunu. Bir diğer sorum şu olacak, siz haberinizle ilgili Aktüel’deki bu haberinizle ilgili televizyon programına katıldınız mı?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum hayır. Normal tartışma programlarına çıkıyorum ama hatırlamıyorum.”
Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Onu kastediyorum.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır hatırlamıyorum.”
Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Peki Ergenekon ile ilgili televizyon programlarına katıldınız mı?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Ya ilgili tartışma programlarına girdim ama orada ne kadar Ergenekon’la ilgili konuştuk onu da bilmiyorum. Çünkü bir tartışma gidiyor söz açılıp konuşabilirsiniz yani.”
Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Tabi ben sizi hatırlıyorum onun için soruyorum.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”
Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Şimdi Danıştay saldırısı da Ergenekon davası kapsamında ele alındığı için yani bu davanın şu salonda görülen davanın içinde yer aldığı için rahatlıkla Ergenekon’la ilgili de size soru sorabilirim. Ergenekon’la ilgili kitap yazdınız mı?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır Ergenekon’la ilgili kitap yazmadım.”
Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Haber yaptınız mı?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Haber, röportajlar yaptım bununla ilgili. Haberler yapmadım yani.”
Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”İçerikleri neydi hatırlıyor musunuz?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Çok röportaj yaptım hatırlamıyorum gerçekten.”
Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Kimlerle mesela?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Onu da hatırlamıyorum çünkü 2 yıl bilfiil Aktüel’i de katarsak 3 yıl Cumhuriyet’in de son dönemini katarsak hani o dönemi katmıyoruz bilfiil sürekli röportajlar yaptım. Çok isim var yani hatırlamıyorum.”
Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Cumhuriyet’te siz çalışırken Ergenekonla ilgili yapmamıştınız haber hatırladığım kadarıyla da.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır ama saldırılar olduğu zaman Cumhuriyet’e bomba, Danıştay benzeri bir şeyler olduğu zaman ben Cumhuriyetteydim ilgili haberler yaptım yani.”
Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Ergenekon’la ilgili diyorum.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Ergenekon’la ilgili söylemiyorum.”
Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Ha ben Ergenekon’u kastederek soruyorum.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Danıştay’ı. Yok hayır Cumhuriyette yapmadım.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Yani önemli isimler olması lazım Ergenekon davasıyla ilgili olarak yapmış olduğunuz röportajlarda. Bunların kim olduğunu söyleyebilir misiniz bize?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır çok yaptım hatırlamıyorum ki. Sayısını her hafta.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”İsim hatırlamıyorsunuz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Her hafta bir isimle yapıyordum bazen haftada 2 tane oluyordu.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Pekala peki bu haberi yaptığınız sırada yani Danıştay saldırısıyla ilgili Aktüel’deki söz konusu haberi yaptığınız sırada Ergenekon’dan bilginiz görgünüz var mıydı bu konuyla ilgili olarak?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır yani herhalde süreç sonradan başladı. Yok hayır yani.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Ben hatırlıyorum televizyon programlarında bir darbe hazırlığı ve darbe sürecinin de olduğunu altını çizerek siz konuşmalar yapıyorsunuz. Ve bunu da geriye götürerek yapıyorsunuz ve Danıştay ile ilişkilendiriyorsunuz. Ergenekon davasının darbe girişimleri iddialarının darbeye alt yapı hazırlamak iddialarının Danıştay ile ilgisi veya öncesindeki safhayla ilişkisini nasıl değerlendiriyorsunuz. Bu konuda elinizde konuşmanızı delil olabilecek somutlaştırabileceğiniz bilgiler var mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır benim yani düşüncelerim var kanaatlerim var bu ayrı mevzu tartışma programlarında ifade edebilirim ama benim buradaki bulunma nedenim Danıştay saldırısıyla ilgili yaptığım haber. Bu konuda da bütün bildiklerim bununla sınırlı.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Hayır şunun için soruyorum Ergenekon’u ısrarla, siz konuşmalarınızda televizyon programlarınızda Danıştay’ı doğrudan Ergenekon’un içine sokuyorsunuz. Darbe ve darbe alt yapı hazırlıkları iddialarını da birleştiriyorsunuz onun için sordum. Bu kadar ciddi, iddialı konuşmalarınızda bir alt yapı olması lazım. Bir kaynağınızın olması lazım diye düşündüm o yüzden sordum yani bunu ben. Peki bir sorum daha olacak size.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyleyeyim ben size, bütün geçmişteki konuşmalarını televizyon konuşmalarını geçirdiğimde Danıştay saldırısıyla ilgili konuştuğumu da hatırlamıyorum. Yani olmadığını da eminim yani şu anda.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Hayır Danıştay saldırısını detaylı konuşmuyorsunuz. Onu da içine dahil ediyorsunuz konuşmanın kümülatif olarak anlamlandırıldığı zaman konu diğer konuşmacılar ve siz buna dahil oluyorsunuz. Ben size tarih tarihte hatırlatabilirim isterseniz daha sonra. Şunu sormak istiyorum 500 milyon dolarlık bir araştırma düzeltiyorum 500 milyon dolarlık bir paranın Danıştay ile ilgisi olabileceği düşüncesinde araştırma yaptınız doğru değil mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”
Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Bunu haber kaynaklarınız size iletti. Peki bu denli hassas araştırma yapan bir gazeteci olarak Sayın Ecevit Kılıç acaba Danıştay’da görülen yüklü bir para davasının da cinayetin gerekçesi olabileceğini düşündünüz mü türban iddiasının yanı sıra?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Benim için.”
Mahkeme Başkanı:"Düşünce değil de bu konuda bilgi görgünüz var mı onları soruyor.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Benim bilgi görgü yok yani.”
Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Hayır araş… hayır düşünce değil gazeteci bu konuyu da düşünüp araştırdı mı şeklinde soruyorum yani gazetecinin düşüncesi bu.”
Mahkeme Başkanı:"Evet.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır yani benim bütün araştırmamı bir daha ifade ediyorum. Yani o 2 haberle sınırlı. Üstüne bir ekstra bir gazetecilik araştırmam yok. Hiçbir konuda bir araştırmam yok. Bütün bildiklerim o 2 haberle sınırlı.”
Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Ha size bilgi gelince araştırabiliyorsunuz. Gelmediği takdirde bir şey araştırmıyorsunuz siz doğru mu? Doğru mu?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Bilgilerim onunla sınırlı benim.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Hayır yani şunu söylemek istiyorum. Bilgi geldiği zaman araştırıyorsunuz yoksa siz akıl edip düşünüp üretip araştırmıyorsunuz doğru mu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Düşünebilirsiniz de.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Hayır siz bunu düşünüp araştırdınız mı diyorum Danıştay’da böyle yüklü miktarda bir para davası, şirket davası, yurtdışı para davası nedeniyle cinayetin işletilmiş olabileceğini düşünüp bir araştırma yaptınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çok net söylüyorum orada da belli, kaynağımın verdiği bilgi üzerine bu araştırmayı yaptım.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Peki teşekkür ediyorum Sayın Başkanım başka sorum yok.”

Mahkeme Başkanı:"Buyurun Osman Bey.”

Sanık Osman Yıldırım söz istedi verildi:”Sayın Başkan Sayın heyet üyeleri, Yüce mahkemenizin heyetine saygılarımı arz ediyorum. Benim 1, 2 sorum olacak.”
Mahkeme Başkanı:"Biraz daha sesli herkes duyabilsin.”

Sanık Osman Yıldırım:”1, 2 sorum olacak. Dün burada rahatsızdım soru soramadım tanık Sayın Abdülkadir Erdil’e.”
Mahkeme Başkanı:"Efendim tanık Ecevit Kılıç’ın beyanını aldıktan sonra tekrar onu alacağız sorunuz olursa ona sorarsınız. Buyurun.”

Sanık Osman Yıldırım:”İlknur Çevik kendi Avukat Tarkan Toper’in de müvekkili Alparslan Arslan da Tarkan Toper’in müvekkili yanılmıyorsam kendileri de öyle söylemişti. Abdülkadir Erdil ile Tarkan Toper bunlar ortak olup olmadıklarını soracaktım.”
Mahkeme Başkanı:"Tanık Ecevit Kılıç’a bir sorunuz var mı onu alalım.”

Sanık Osman Yıldırım:”Tanık Ecevit’e Sayın Ecevit Kılıç yazdığı röportajında hırsızlık gibi bir konuyu dile getirmiş. Bunun hangi sanığa ait olduğunu söylememiş. Bunu neye dayanarak yazdığını sormak istiyorum. Neye dayanarak bunu sormak istiyorum?”
Mahkeme Başkanı:"Soruyu anladınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Anlamadım ama.”
Mahkeme Başkanı:"Soruyu tekrar net olarak sorar mısınız ne soruyorsunuz?”

Sanık Osman Yıldırım:”Yani burada yazdığı yani sanıkların ismini yazmış bütün sanıklarının ve çek senet tahsilatı, hırsızlık gibi bu hırsızlığı kimin yaptığını onu belirtmemiş. Yani bunu kime yönelik yani bu hırsızlık kim kime, itham edildiğini sormak istiyorum.”
Mahkeme Başkanı:"O kısmı okur musunuz yani soru ile ilgili kısmı okur musunuz? Onu tekrar açıklığa kavuşturalım.”

Sanık Osman Yıldırım:”Olayda Arslan’a yardım ettiği iddia edilen ve üçünün de sicilinde çek senet tahsilatçılığı, hırsızlık ve gasp suçlarının bulunan Osman Yıldırım, Tekin İrşi ve İsmail Sağır yakalandı. Başında ismimi yazmış. Şimdi bu bunu neye dayanarak yazmış yani burada isim belirtme, belirtmeden ithamda bulunmuş.”
Mahkeme Başkanı:"Osman Yıldırım’ın çek senet tahsilatı yaptığı yazılıyor. Bu konuda bilgi görgünüz var mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır yani benim bütün bildiklerim o haberle ilgili sınırlı yani gerçekten tamamen onunla sınırlı. O dönemdeki gazete de çıkan haberler o ilk bölüm. Gazete haberleri, televizyon haberleri ve ilgili çıkan dosyalarla ilgili. Hani onunla sınırlı o bölüm.”
Mahkeme Başkanı:"Bu bilginin kaynağı yine aynı kaynak mı aynı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır değil, değil, değil. aynı kaynak değil. Sadece o Danıştay saldırısıyla 500 milyon arasındaki ilişki sadece kaynağımla ilgili gerisi açık kaynaklar.”
Sanık Osman Yıldırım:”2. bir soru, Alparslan Arslan’a sormak istiyorum. Duran Fırat’la görüşmüş mü, tanışıyorlar mı Duran Fırat’la?”
Mahkeme Başkanı:"Onu en daha sonra sorarız. Tanıkların beyanını tamamlayalım ondan sonra. Başka sorunuz var mı tanığa?”

Sanık Osman Yıldırım:”Duran Fırat eski özel harp dairesinde görev yaptı çok iyi tanıdığım bir isim.”
Mahkeme Başkanı:"Tanığa başka sorunuz varsa, yoksa oturtacağım.”

Sanık Osman Yıldırım:”Tanığa başka, başka sorum yok. Şunu belirtmek istiyorum bir.”

Mahkeme Başkanı:"Buyurun, buyurun, buyurun oturun. Buyurun oturun tanığın beyanını tamamlayalım.”

Sanık Osman Yıldırım:”Biz (iki üç kelime anlaşılmadı).”

Mahkeme Başkanı:"Buyurun. Tamam.”

Sanık Osman Yıldırım:”Burada Ergenekon’un tüm sanıklarını, Balyoz sanıklarını sevgi ve saygılarımı arz ediyorum. Sayın Doğu Perinçek’e de sevgi ve saygılarımı arz ediyorum.”

Mahkeme Başkanı:"Buyurun oturun. Buyurun oturun. Başka sorusu olan. Buyurun Semih Bey.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu, anlaşılmadı.

Mahkeme Başkanı.”Efendim bu işin sonu gelmez buyurun Semih bey buyurun.”

Sanık Semih Tufan Gülaltay söz istedi verildi:”Sayın Başkanım, Ecevit Kılıç’a konuyla ilgili bazı sorularım olacak. Ecevit Bey kaç yılında gazeteciliğe başladınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bununla çok ilgili bir durum değil yani.”

Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Hayır sonradan soracağım konularla ilgisi var.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Cevap vermek istemiyorum bu soruya.”

Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Efendim bu çok açık bir sorudur. Kaç yılında gazeteciliğe başladığını öğrenmek istiyoruz.”

Mahkeme Başkanı:"Cevap vermek istiyor musunuz?”

Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Ve daha evvelden hangi işle meşguldü?”
Mahkeme Başkanı:"İstemediğini belirtiyor başka sorunuz varsa onu alalım.”

Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Var efendim sorularım var. Gürbüz Çapan’ı tanır mısınız?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Bu konuyla ilgisi yok yani.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Efendim cevap istiyoruz sorularımıza.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Ya benim bildiğim bütün. Yani buraya çağırılışım nedenim Danıştay saldırısı bütün konuşacağım şeyler ve bilgilerim bununla sınırlı. Kaç yılında gazetecilik yaptığım, kimi tanıdığım onlar ayrı bir konu o sorulara kesinlikle cevap vermeyeceğim.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Gürbüz Çapan ile herhangi bir akrabalığınız uzak bir akrabalığınız var mıdır? Cevap veriyor mu vermiyor, mu efendim cevap vermiyorum desin o zaman.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Cevap vermiyorum çünkü ilgili değil yani.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Mehmet Eymür’ü tanır mısınız?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Az önce Sayın Hikmet beye cevap verdim. Bir kez röportaj yapmıştım onunla.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Efendim cevap veriyorum veya vermiyorum desin. Bunlar kayıtlara geçiyor.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Buna cevap verdim ben.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Bunlar hep kayıtlara geçiyor bunlar. Erkal Erdem’i MİT görevlisi Erkal Erdem’i tanır mısınız?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Tanımam.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Tanımazsınız. Duran Fırat sizi nasıl ve hangi vasıta ile tehdit etti?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Anlattım.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Ve kendisini neden şikayet etmediğinizi açıklar mısınız?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Anlattım onları.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Efendim vasıtayı söylesin. Kimin aracılığıyla telefon mu açtı? Hani telefon numarasından aradı? Tehdit mektubu mu yolladı, kurye mi yolladı?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Onu da açıkladım ben.”

Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Hayır açıklamadı dinlemek istiyoruz. Bu nasıl bir ilişkidir ortaya çıkması gerekiyor.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hiçbir ilişkisi yok. Benim bütün bildiklerim o haberle sınırlı. Beni de tehdit etti ifade ettim peşini kendi kurumumla birlikte çalıştığım kurumla birlikte bunun önlemlerini aldık. Bu kadar.”

Mahkeme Başkanı:"Bu soru bu dergide Aktüel dergisinde yayınlanan haberle ilgili. Yalnız cevap vermekte fayda var.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Cep telefonundan aradı birincisi. İkincisi Ankara’daki gazeteciler aracılığıyla oradaki gazeteciler bunu duydukları için yani İstanbul’a geldi seni arıyormuş diye haber söylediği için böyle bir şey oldu. Yani bunlar üzerinden bana haber ulaştırıldı, tehdit etti.”

Sanık Semih Tufan Gülaltay:”2 sefer kendisini tehdit eden bir şahsı açıkça haber gönderen bir şahsı neden adli mercilere şikayette bulunmadı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Geçmişte de çok tehdit aldım. Neredeyse yani çok oluyordu özellikle kitap araştırmaları nedeniyle. Kendimizce önlem aldık.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Bu soruya ne ben ne kamuoyu inanır efendim bu cevaba. Ecevit Bey Duran Fırat’ın Cem Ersever olayında Mahmut Yıldırım ile beraber adının geçtiğini sizde bizlerde basında birçok kez yayınlanan haberlerden biliyoruz. Siz yaptığınız röportajda Duran Fırat’ın, Mehmet Eymür’ün adamı olduğunu bildiğiniz halde JİTEM ile ilgili kitap yazmış bir insan olarak Duran Fırat’ın bağlantılarını bildiğiniz halde, bu röportajdaki diğer hususlarla birlikte neden olayı yazmadınız?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Hangi olayı?”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Yaptığınız röportajda Duran Fırat’ın ismi geçiyor.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Bilgileri var.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Evet.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Bilgileri var o kadar zaten.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Aralık 2009’da bu mahkeme huzurunda Mahmut Eymür’ü Mahmut Yıldırım’ın Mehmet Eymür’ün bilgisi dahilinde infaz edildiğinin istihbarat çevrelerinde söylendiğini dile getirdim. Akabinde gazeteci Ecevit Kılıç özel röportajlar yaparak Yeşil’in yaşadığını ısrarla ispata çalışmıştır. Ecevit Bey Yeşil’in yaşadığını neden ısrarla ispata çalışıyorsunuz? Bu çabanızda Mehmet Eymür’ün MİT emekli daire başkanı Erkal Erdem’in bir etkisi ve bir dahili var mıdır?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Bir şey ispatlama çabam yoktu ama benim hiçbir haberimde hiçbir dosyamda hiçbir kitabımda hiçbir araştırmamda hiç kimsenin bir dahili yoktur. Hani bağımsız gazeteci tarafsız gazetecilik yapmak istiyorum. Hep de böyle yaptım. Hiç kimsenin hiçbir şekilde bir dahili yoktur. Sadece bu değil hiçbir haberimde yoktur. Hiçbir röportajımda yoktur.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Cemal Alparslan Ertuğ’u tanıyor musunuz?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Efendim cevap versin tanıyor mu, tanımıyor mu?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır dedim.”
Mahkeme Başkanı:"Duymadınız herhalde.”

Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Tutkun Akbaş’ı tanıyor musunuz?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Gazeteci olarak tanıyorum.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Tutkun Akbaş’ın Mehmet Eymür ile bağlantıları hakkında ne söyleyeceksiniz?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Hiçbir şey diyemem bilmiyorum çünkü bir gazetecidir kaynakları olabilir. Kimin olduğu çok önemli değildir. Bütün gazetecilerin kaynakları vardır. Bir ilişkisi olup olmadığını bile bilmiyorum. Böyle bir bilgim yok yani.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Talip Doğan Karlıbel’i tanıyor musunuz?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Tanımıyorum ama sizin söylediğiniz bu hiçbir isim benim yaptığım haberlerde geçmiyor. Eğer ilgiliyse lütfen ona cevap vereyim.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Tabi ilgisi var. Tuna Bekleviç’i tanıyor musunuz? Anadolu genç liderler hareketinin başkanı.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Yaptığım haberde geçmiyor ikisinde de geçmiyor.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Yani tanımıyor musunuz?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Geçmiyor haberde cevap vermek istemiyorum.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Bunlar zabıtlara geçiyor Ecevit Bey ona göre cevap verin.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Cevap vermek istemiyorum.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Peki. Ecevit Bey basında Cumhuriyet gazetesine bomba, bomba atılma operasyonunda birtakım kişilerin fayda sağlayabileceği ile ilgili haberler çıktı. Bu söz konusu davanın iddianamesinde de Sayın Cumhuriyet savcıları, Cumhuriyet gazetesinin ele geçirilmesi için bu bombaların atılmasının bir operasyon olduğunu. Ve bu operasyondan kimlerin fayda sağlayabileceğini araştırarak birtakım insanları sanık sandalyesine oturttular. Siz Cumhuriyet gazetesinde çalışıyorsunuz. Ve derin bağlantıları olan bir araştırma gazetecisisiniz. Kamuoyunda da Gürbüz Çapan’ın akrabası olduğunuz yönünde birçok haber yayınlandı. Bu bombalama operasyonu vasıtasıyla Gürbüz Çapan’ın MİT emekli daire başkanı Erkal Erdem’in yönlendirmesi sonucu Cumhuriyet gazetesini ele geçirme iddiası hakkında neler söyleyeceksiniz?”

Mahkeme Başkanı:"Bu konuda bilginiz var mı?” 
Tanık Ecevit Kılıç:”Bir kez. Hiç bu konuda derin bağlantım yok. Gayet açık kaynaklarla kitap ve haberler yapıyorum, röportajlar yapıyorum. Bahsettiğiniz değil Gürbüz Çapan hiçbir isimle ne bir akrabalığım ne bir bağlantım var. Hiç kimseyle de bir akrabalığım yok sizin bahsettiğiniz isimlerle. Bir tanesi bile yakından uzaktan bile. Bu kadar başka da bilgim yok.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Ecevit Bey Danıştay cinayetiyle ilgili sizin hedef şaşırtmak için bir dönemin Milliyetçi Hareket Partisi genel başkanlığına talip olan Abdülkadir Hocayı şaşırtarak onu kullanmak niyetiyle Mehmet Eymür’ün talimatıyla bir medya operasyonu yaptığınız söyleniyor. Bu iddialara ne cevap vereceksiniz?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Hiçbirisi doğru değil. Hiçbirisini de ciddiye almıyorum. Yaptığım gazeteciliktir bir aldığım bilgiyi kaynağı güveniyorsanız bunu haber yaparsınız. Yer verirsiniz. Benim yaptığım da gazeteciliktir bu kadardır başka da bir şey söyleyeceğim yok.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Ecevit Bey JİTEM ile ilgili kitap yazdınız mı?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Yazdım.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Peki. JİTEM ile ilgili yazdığınız kitabınızda sahte jandarma kimlikleri kullanarak Mehmet Eymür’ün MİT kontra terör daire başkanı olduğu dönemde sahte jandarma kimlikleriyle eylemlerinde kullandığı kişilerle ilgili kamuoyunda birçok haberler yayınlandığı halde JİTEM kitabında Mehmet Eymür ile ilgili bölümleri neden hiç dokunmadınız? Bunu açıklayabilir misiniz?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Benim bahsettiğiniz isimlerle ilgili i2 önemli kitabım var. Birincisi özel harp dairesi, ikisi de bahsettiğiniz sonra JİTEM hiçbirisi ne komplo teorisi ne başka bir şey. Bahsettiğiniz isimlerle ilgili herhangi bir isim geçiyorsa bu 2 kurumla ilintili ve bu kurumlarla suça bulaştırılan isimlerse mutlaka kitaplarda geçiyordur. Yoksa da zaten geçmiyordur. 

Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Peki Ecevit Bey JİTEM ile ilgili kitabı Mehmet Eymür’ün bilgisi dahilinde Mehmet Eymür’ün kontra terör daire başkanı olduğu dönemde yaptığı illegal faaliyetler ve cinayetleri JİTEM’in üzerine yıkmak üzere size yazdırttığı size sipariş ettiği yönündeki iddialara ne cevap verebilirsiniz?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Gülerim. Bu iddiayı da bugüne yok böyle bir şey ve ciddiye almıyorum. Konuyla da ilgisi bir durumu yok yani. Kitaplar çok açık net içindeki bilgiler de belli. Bu konu üzerinde çalışan araştırmacı gazetecilerin bile eksik bir noktasını bulamayacağı kitaplardır ki çok ciddi Türkiye içinde de çok farklı isimler tarafında da bütün kesimler tarafından da referans gösterilen kitaplardır. Hem Türkiye’de hem yurtdışında, hem ciddi gazeteler dışında dünyanın birçok gazetesinde the independent, the espanyol gazeteleri tarafından soğuk savaş üzerine ve soğuk savaş aygıtları üzerine en iyi yazılmış kitaplar kabul ediliyor.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Peki teşekkür ederim.”
Bu sırada tutuksuz sanık Asım Demir ile bir kısım sanıklar müdafilerinden Av. Nihan Gündoğan, Av. Hikmet Fırat Arslan, Av. Ümit Kaplan, Av. Ayşegül Şahin ve Av. Gönül Kerinçsiz’in geldikleri görüldü, huzurdaki yerine alındı.

Saatin 11.52 olduğu görüldü.

Duruşmaya 13.15’e kadar ara verildi.

Duruşmaya kaldığı yerden devam olundu.

Mahkeme Başkanı:"Avukat hanım ne söyleyeceksiniz?”

Sanık Doğu Perinçek müdafii Av. Ayşegül Şahin söz istedi verildi:”Efendim müvekkilim dün duruşmadan çıktıktan sonra normal koğuşuna gidiyor. Kendisini koğuşuna geri döndüğüne ilişkin bir yazı imzalatılıyor. Daha sonra F6 denen disiplin suçlarıyla ilgili hükümlülerin konulacağı hücreye götürülüyor. Şimdi biz Sayın Doğu Perinçek’in burada yargılandığını zannediyoruz. Sayın mahkemenin yargılamada tek yetkili ve görevli olduğunu düşünüyoruz. Yasalarımızda böyle diyor. Siz Sayın Doğu Perinçek’in tutuklanmasına karar verdiniz. Tutukluluğun devamına karar veriyorsunuz. Ama cezaevindeki durumuyla ilgili olarak da Sayın mahkemeniz görevli ve yetkilidir. Kanunsuz birtakım emirlerle cezaevinde emrivakiler yapılmakta, müvekkilim sürekli yer değiştirilmektedir. Şuanda bulunduğu hücre gerek sağlık açısından, gerek güvenlik açısından, gerekse savunma hakkını kullanamazlık açısından çünkü bir yaşam alanı yoktur. Savunma hakkının ihlali açısından uygun bir yer değildir. Bu duruma mahkemenizin müdahale etmesini talep ediyoruz. 5275 sayılı yasada tutuklularla ilgili olan hükümler açıktır. Alınacak tedbirler bellidir. Ve buradaki görev ve yetki tanımı şöyle ifade edilmiştir, soruşturma evresinde Cumhuriyet savcısı, kovuşturma evresinde hakim veya mahkemesince işlem yapılır denilmektedir. Mahkemeniz maalesef bir kere daha yok sayılmaktadır. Sizinde alanınıza müdahale edilmektedir. Artık kanunsuzluğun olağan hale geldiğini görüyoruz, üzülerek söylüyoruz.”
Mahkeme Başkanı:"Avukat hanım kısaca talebinizi alalım tanığı dinlemeye devam edeceğiz.”

Sanık Doğu Perinçek müdafii Av. Ayşegül Şahin:”Söyleyeceğim efendim, bitiriyorum. Buna derhal son veriniz. Mahkemeniz derhal olaya müdahale etsin. Bir disiplin suçu da söz konusu değildir. Cezaevi yetkililerinin ifadesine göre disiplin suçu işleyen hükümlülerin konulabileceği yer F6’dır. Şuanda cezaevinde bir hükümlü disiplin suçu işlese konulacak yerin olmadığını ifade etmektedirler. İşçi partisi genel başkanı Sayın Doğu Perinçek göz göre göre tecrit edilmeye çalışılmakta, adeta cezası peşinen infaz edilmektedir. Bir hükümlü muamelesi yapılmaktadır kendisine. Mahkemeniz kanunsuz emri uygulayanlar kadar buna engel olmayarak bu duruma müdahale etmeyerek bu durumun önüne geçmeyerek sessiz kalacak olan mahkemenizin de sorumluluğunu düzenlemektedir. Lütfen bu duruma derhal son veriniz. Müdahale ediniz. Bu kanunsuzluğu gideriniz.”

Mahkeme Başkanı:"Buyurun. Efendim daha sonra beyanlarınızı alacağız.”
Sanık Doğu Perinçek söz almadan konuştu anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı:"Efendim usul hangi konusuyla yani neyle ilgili?”

Sanık Doğu Perinçek:”Üçünüzün burada bir yargı görevi yapmadığınızı ve örgüt üyesi olduğunuzu (beş altı kelime anlaşılmadı) bu bakımdan çekilmenizi talep edeceğim.” 
Mahkeme Başkanı:"Ne talebiniz var efendim?”

Sanık Doğu Perinçek:”Çekilme talebi.”

Mahkeme Başkanı:"Efendim usulde öyle bir çekilme talep etme hakkınız yok. Reddi hakim talebiniz varsa oturur dinleriz. Usulde usul hukukuna göre çekilme talebinde bulunma hakkınız yok. Buyurun oturun, buyurun oturun. İzin vermiyorum buyurun oturun.”

Sanık Doğu Perinçek söz almadan konuştu:”Peki reddediyorum (bir kelime anlaşılmadı) reddediyorum (üç dört kelime anlaşılmadı).”
Mahkeme Başkanı:"Dinleyelim. Mikrofonu verin. Buyurun oturun. Doğu Bey 10 dakika süre veriyorum. Zaten talebiniz yazılı zannediyorum.”

Sanık Doğu Perinçek söz istedi, verildi:”Bugünde gözüktü. Başkan, Mahkeme Başkanı sıfatını taşıyan hakim Hüseyin Özese ve Sedat Sami Haşıloğlu’nu reddediyorum Tayyip Erdoğan ile birlikte. Çünkü buranın esas hakimi Tayyip Erdoğan. Ve siz bir örgüt üyesisiniz. Tayyip Erdoğan, Abdullah Gül, Hüseyin Özese, Sami Haşıloğlu bir örgüt üyesi bu ret, ret talebinin gerekçeleri. Dinleyeceksiniz gerekçe bu.”

Mahkeme Başkanı:"Efendim hakaret yeri değil burası.”
Sanık Doğu Perinçek:”Örgüt üyesi örgü…”
Mahkeme Başkanı:"Burası hakaret yeri değil.”
Sanık Doğu Perinçek:”Ama gerekçemiz öyle.”
Mahkeme Başkanı:"Reddi hakim talebinin gerekçelerini, gerekçelerini gösterin.”
Sanık Doğu Perinçek:”Doğruyu. Hatta bu 10 dakika veriyorsunuz.”
Mahkeme Başkanı:"Gerekçelerini gösterin değerlendirin buyurun. Buyurun.”
Sanık Doğu Perinçek:”Gerekçe bu. Şimdi onu söylüyorum. Sabahtan beri tanıklar savcılar, hakimler hepsinin ve yürütme organı birlikte olduğu birlikte bir örgüt oluşturduğu çıktı. Bir terör diktası Türkiye üzerinde kuruyorsunuz. Tayyip Erdoğan ile birlikte bir terör diktası. Eğer terörden söz edilecekse Amerika’nın terörü var. Tayyip Erdoğanların terörü var. Ve bu teröre karşı çıkıyoruz.”
Mahkeme Başkanı:"Efendim mahkeme terör örgütü üyesi olamaz. Bu konuda beyanları kabul etmiyoruz.”
Sanık Doğu Perinçek:”Dinlemek, siz cevap vermeyin.”
Mahkeme Başkanı:"Buyurun.”
Sanık Doğu Perinçek:”Bakın.”
Mahkeme Başkanı:"Ama afaki değil somut gerekçeler varsa onları gösterin.”
Sanık Doğu Perinçek:”Hemen gerekçeleri sunacağım. Ayrıca savunma şartları yok, hücrelere atıyorsunuz. (1-2 kelime anlaşılamadı).”
Mahkeme Başkanı:"Efendim o konu, o konu cezaevinin idarelerini ilgilendiren bir konu buyurun.”
Sanık Doğu Perinçek:”Hayır efendim bu da, bu da örgüt mensubu olduğunuzu gösteriyor cezaevi, siz, Tayyip Erdoğan hepsi bir örgüt. Cezaevinde diyorlar ki biz mahkemeye karışmayız. Mahkemede diyorlar cezaevine karışmayız. Hepsi bir terörün parçası. Hücrelere atarak. O hücreler nedir? O hücreler ancak cezaevinde suç işleyen disiplin suçu işleyenlerin atılacağı tecrit koğuşlarıdır. Siz böyle yargı yapıyorsunuz. Bu örgütü bu mekanizmayı kurmuşsunuz ve bu mekanizmanın üzerinde oturuyorsunuz. Bu bir örgüttür. Ben şimdi size bu örgütün yani Beşiktaş adliyesindeki birtakım hakimlerle Tayyip Erdoğanların aynı örgüt mensubu olduklarını ve birlikte çalıştıklarını ve burada bir Türk yargısı Cumhuriyet yargısının yürütülmediğini kanıtlarıyla göstereceğim. 1. kanıt, 1. kanıt, Abdullah Gül 17 Mayıs 2006 bu Danıştay olayından sonra ne diyor? Topluyor bana anlattıklarınızı delillendirip savcıya da anlatın savcı bulun hepsi yakalansın yargılansın. Yav savcı bulun diyor. Savcıya anlatın diyor. Delillendirin diyor. Delil imal edin diyor. 17 Mayıs 2006, bu 1. kanıtım. Yani buraya getirilen deliller Abdullah Gül’ün emrettiği savcıların bulun dediği savcıların imal ettiği bulduğu deliller. Dünya’da görülmüş mü yürütme organı efendim delillendirin, savcı bulun, yakalayın. İkincisi, burada hep beraber gördük, görmek bile ist… duymak bile istemediniz. Sinkaf ederim Ergenekon olduktan sonra hakimini de savcısını da diyor sinkaf ederim diyor. İşte bu şifresidir. Bu Ergenekon soruşturmalarının şifresidir. Orada şifre konmuş Ergenekon soruşturmalarında hakimlerin savcıların hangi konumda olduğu orada o formülle ifade edilmiş. Ve siz.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Efendim bu hakarettir. Beyefendi.”

Sanık Doğu Perinçek:”Hakaret tabi.”
Mahkeme Başkanı:"Burası, hakaret hakaret yeri değil. Burası hakaret yeri değil.”
Sanık Doğu Perinçek:”Hakaret.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Gereğini yapmıştır. (2-3 kelime anlaşılamadı).”
Sanık Doğu Perinçek:”Hiçbir gereği yok.”
Mahkeme Başkanı:"Orada gerekli araştırmayı yaptık.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Tekrar söylemeniz başka anlama gelir.”
Sanık Doğu Perinçek:”Hepsini toplayacağız hepsini, hepsi, hepsi ben bu soruşturmanın şifrelerini veriyorum. Siz benim muhatabım değilsiniz. Bana cevap vermeyin.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Ben istediğim her (5-6 kelime anlaşılamadı).”

Mahkeme Başkanı:"Efendim.”
Sanık Doğu Perinçek:”Ben sizin gibi hakim görmedim. (bir iki kelime anlaşılamadı) sizin gibi.”
Mahkeme Başkanı:"Efendim isterse, isterse cevap verir.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Sayın Başkan, Sayın Başkan bu konuda izin vermiştir.”

Sanık Doğu Perinçek:”Ben sizin gibi hakim görmedim.”
Mahkeme Başkanı:"Ben Başkan olarak dahline izin verdim.”
Sanık Doğu Perinçek:”Hakim değilsiniz.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Beni dinleyin bakın sizin beyanınızı okuyorum.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu:”Bağırmayın.”

 Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Ben sizlerin Doğu Perinçek konuşuyor. Ben sizlerin eninde sonunda doğru bir karar vereceğiniz biliyorum. Bundan şüphem yok. Sizlerin kişiliklerinize de güveniyorum. Biliyorsunuz sanıklar hakimlerini araştırır. Hakimler sanıkları araştırır.”
Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılamadı.

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Sanıklar da hakimlerini araştırır. Hakimler araştırır.”

Sanık Doğu Perinçek:”Evet, evet doğru.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Bu sanıklar nedir kimdir ne suç işlemiş mi dava sanıkları da oradan buradan sorarlar.”

Sanık Doğu Perinçek:”Doğru bunları söyledim ama o zamanki (dört beş kelime anlaşılamadı).”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”(dört beş kelime anlaşılamadı) dinleyin, dinleyin.”

Mahkeme Başkanı:"Dinleyin Doğu bey dinleyin.”

Sanık Doğu Perinçek:”Niye benim sözümü kesiyor Başkan ney böyle olmaz karşılıklı. Burası münazara yeri mi?”

Mahkeme Başkanı:”Bir dakika dinleyin (beş altı kelime anlaşılmadı).”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”(5-6 kelime anlaşılamadı) beyefendi dinleyin.”
Sanık Doğu Perinçek:”Münazara yeri değil, münazara yeri değil.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Dinleyeceksiniz.”

Sanık Doğu Perinçek:”(1 kelime anlaşılamadı) okursunuz.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Dinleyeceksiniz.”

Sanık doğu Perinçek.”Sen hakim değilsin.”
Mahkeme Başkanı:"Doğu bey susun. Bir dakika ben izin veriyorum dinleyin.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Beyefendi laflarınıza dikkat edin laflarınıza dikkat edin.”
Sanık Doğu Perinçek:”Siz sanıkla tartışmaz, hakim sanıkla tartışmaz.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Türk Milleti adına karar veren yargılama yapan bir hakime bunu söyleyemezsiniz.”

Sanık Doğu Perinçek:”Siz, bakın siz önyargınızı gösteriyorsunuz.”

Mahkeme Başkanı:"Doğu bey, Doğu bey dinleyin. Doğu bey dinleyin.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Söyleyemezsiniz.”

Sanık Doğu Perinçek:”Bakın bunlar geçiyor siz önyargı böyle bir hakim ben hayatımda görmedim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Niçin kendi beyanınızı okumamdan neden rahatsızsınız?”

Mahkeme Başkanı:"Doğu bey.”

Sanık Doğu Perinçek:”Ben hakim çocuğuyum hakim çocuğu. Ben Sadık Perinçek’in oğluyum. Babam hakim. Ben böyle bir hakim görmedim.”

Mahkeme Başkanı:"Doğu bey. Doğu bey burası, Doğu bey burası hakaret yeri değil.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Kendi beyanınızı dinlemekten rahatsız olmayınız.”

Mahkeme Başkanı:"Burası hakaret yeri değil.”

Sanık Doğu Perinçek:”O sözler, o sözler benim sözlerim doğru.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Kendi beyanınız dinleyin beyefendi. Biz araştırmamızın sonucunu söyleyelim.”

Sanık Doğu Perinçek:”Hepsi doğru.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Siz tertemiz ak alınlı hakimlersiniz. Biz sizi aklıyoruz, sanıklar da hakimleri aklar, sanıklarından hakimler hakkında yükümlülükleri vardır. Sizin doğru bir karar vereceğinizi biliyoruz. Bu davada sorun şudur. Her şey aydınlandı. Çökmüştür, bu dava bütün iddialar.”
Sanık Doğu Perinçek:”Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Ben savcılara da güvenmek istiyorum. Devam ediyorsunuz.”

Sanık Doğu Perinçek:”E ne oldu 10 dakikayı doldurdun ben mi konuşacağım sen mi konuşacaksınız?”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Bu kararı cesaretle, yargıya adalete hukuka bağlı kalarak vereceğinize güveniyorum. Saygılarımı Sayın mahkemenize arz ediyorum. Niçin kendinizi tekzip ediyorsunuz?”

Sanık Doğu Perinçek:”Tekzip etmiyorum o zaman samimi olarak o kanaatteydim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Tekzip ediyorsunuz kendinizi. Mahkemeye hakimlere hakaret edemezsiniz.”

Sanık Doğu Perinçek.”Ben iyi niyetli bir insanım.”

 Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Hakimler konuşturmaz.”

Sanık Doğu Perinçek:”Ne bu ya, bu ne bu?”

Mahkeme Başkanı:"Evet doğru söylüyor burası hakaret yeri değil.”

Sanık Doğu Perinçek:”Atsana bunu duruşmadan. Bu ne ya bu ne?”

Mahkeme Başkanı.”Burası hakaret yeri değil.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Burası hakaret yeri değildir.”

Sanık Doğu Perinçek:”Hakim mi bu, hakim mi bu?”

Mahkeme Başkanı:"Bir dakika. Buyurun devam edin.”

Sanık Doğu Perinçek:”Böyle hakim mi olur?”

Mahkeme Başkanı:"Buyurun devam edin.”

Sanık Doğu Perinçek:”Devam ediyorum. 3, diyor ki, 18 Şubat 2008 Tayyip Erdoğan niye sinirleniyorsunuz? Ergenekon operasyonunda yürütme ve yargı uyum içinde çalışıyor. Siz yürütmeyle Tayyip Erdoğanlarla uyum içinde çalışıyorsunuz. Ben söylemiyorum Tayyip Erdoğan söylüyor tarih 18 Şubat 2008. 4, Tayyip Erdoğan 15 Temmuz 2011 günü yani bu davanın iddianamesinin verildiği gün çıkıyor diyor ki ben bu davanın savcısıyım. Nasıl oluyor bu? Savcı makamında yürütme organı sizle uyum halinde çalışıyor. Ve siz bunları hep kabul ediyorsunuz uygulamalarınız hep bu yönde. 5, kocaman 1 milyon adet basıp Türkiye’de Silivri’de özel yargı kurduk diye broşür dağıtıyor AKP Ocak 2010 Türkiye’de siz onurlu hakimler olarak sen bunu nasıl yaparsınız bile diyemediniz, 5. 6, Bitlis’te 19 Aralık 2010 günü Tayyip Erdoğan konuşuyor diyor ki biz diyor bunları içeri tıktık diyor siz, siz mi tıktınız bizi zannediyorsunuz? Tayyip Erdoğan diyor ki, ben tıktım bunları içeri. Siz bakın biz şunu tespit ettik. Bazı istihbarat elemanları adliyeye geliyor Beşiktaş’a ve hakimlerle görüşmeler yapıyor. Bunu tespit ettik. Bunu yakında açıklayacak namuslu insanlar var göreceksiniz. İstihbarat elemanları geliyor oralarda işte Tayyip Erdoğan’ın yolladığı istihbarat elemanlarıyla görüşmeler yaparak yargı yürütülüyor. Bunu siz nasıl kabul edebilirsiniz namuslu hakimler olarak? 7, Amerika başkanı diyor ki, Fehmi Koru diyor 7 Kasım 2007 günü oval ofiste basıldı Ergenekon soruşturmasının düğmesine. Hangi ceza muhakemeleri usulü kanununda bir soruşturmanın düğmesine Amerika Birleşik Devletleri başkanı basıyor? Amerikan kanununda bile bu yoktur. Amerikan kanununda bile Amerikan başkanı bir soruşturma düğmesine basamaz ama bir düğmeye basıyor. İşte bu, bu çadır mahkemesinin düğmesine orada basılmış. Çadır mahkemesinin düğmesine ben çadır mahkemesi demiyorum Tayyip Erdoğan çadır mahkemesi diyor. Şimdi, bunlar açık bakın 7 tane delil söyledim size en son bizim hücrelere atılmamız. 7 tane delil. Kesin delil. Tartışmalı delil değil, uydurma delil değil. bunlar bizzat başbakan koltuğunda oturan AKP’nin Cumhuriyet yıkıcısı olduğu hükmü var ortada Anayasa Mahkemesi tarafından. Yasadışı, yasadışı olarak başbakan koltuğunda oturan şahsın beyanlarıyla Abdullah Gül’ün beyanlarıyla dağıttıkları broşürlerle, ekrana düşmüş görüntülerle, bunlar kesin deliller. Şimdi bunun topuna baktığımız zaman yargı sözüm ona, sözüm ona yürütme bunlar dağılmış Türk devleti kalmamış. Bunlar bir birlik halinde Tayyip Erdoğan’ın deyişiyle uyum halinde. Oradan yönlendirilerek bir faaliyet yürütüyor. Bu nedenle, bu nedenle başkan koltuğunda oturan ki ayrıca sizin ikinizin çok önemli tasarruflarınız var. Siz benim hakkımda hapse girdikten sonra evimin dinlenmesi kararını uzatıyorsunuz. Ben evde yokum ben hapishanedeyim. Çatı, Çatalca’da 40 bin liralık teminatı geri almak için icra memuruna müdürüne hanımefendiye gidiyor tazyik ediyor ve bu zapta geçmiş. E şimdi Adliye Bakanlığı elinde sizin bütün bu suçlarınız mevcut. Şimdi sizden hakimlik beklenebilir mi? Sizden bu konumlarınız ve durumlarınızla Çatalca’da gitmiş 40 bin lira için tazyikte bulunmuş. Bunun aydınlatılması lazım değil mi? Bu konumda olan bir insan tarihi bir davaya bakabilir mi? Siz hapishanede olan bir insanın üstelik o da davanın hakimisiniz, kalkıyorsunuz evindeki telefonu dinliyorsunuz. O evden nasıl konuşacak Doğu Perinçek? Eve mi gidiyor? Bu kadar mantıksız bir karara öyle imza atıyorsunuz. Ayrıca sizinle karşılıklı husumetlerimiz var. Davamız devam ediyor. Bu bakımdan sizleri reddediyorum.”
Mahkeme Başkanı:"Bunu yazılı olarak veriyorsunuz zannediyorum.”

Sanık Doğu Perinçek:”Ha yazılı olarak veriyorum fakat burada çekilme talebi şeklinde formüle edilmiştir.”

Mahkeme Başkanı:"Onu paraf edersiniz reddi hakim talebi olarak düzeltirsiniz.”

Mahkeme Başkanı:"Bu konuda görüşü sorulan iddia makamı. Buyurun.”

Sanık Doğu Perinçek:”Hepsi kesin delil bunların. (2-3 kelime anlaşılamadı) hepsi kesin.”

Mahkeme Başkanı:"Doğu bey beyanınızı aldık buyurun.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül söz istedi verildi:”Sayın mahkeme heyetine bende Doğu Perinçek’in taleplerine aynıyla katıldığımı ifade ederek bir iki hususu hatırlatmak istiyorum. Sanıklara uygulanan hücre cezasının doğrudan savunma hakkının kullanımına yönelik bir kast içerdiğini ilişkin düşüncelerimi cezaevinde sanıkların yaşadıkları sıkıntıları kendi ağızlarından bütün çıplaklığıyla dinleyen biri olarak takdir etmek için ortalama seviyede bir insan ölçütünde vicdan sahibi olmak yeterli.”

Mahkeme Başkanı:"Vural bey 10 dakika süre veriyorum bu konuda. Tamamlarsanız.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Özlü, özlü güzel sözlerim var efendim. Telaşlanmayın 10 dakikayı rahat rahat dolduracak şekilde beyanımı toparlıyorum. Şimdi bakın bu doğrudan sanıkların savunma hakkını sınırlamak olduğu kadarıyla sanıkları çileden çıkartıp duruşma sırasında tahammülsüz hale getirmek amacını taşıyan çok ustalıklı bir provokasyon. Aynı zamanda da öyle ustalıklı bir provokasyon ki hala bunun failini bulamıyoruz. Cezaevi idaresi topu size, siz cezaevi idaresine atıyorsunuz. Bakanlık bir yandan başka bir ifadeyle durumdan sorumlu olmadığını ifadeye çalışıyor. Bir yandan güya savcılık göstermelik bir soruşturma başlatıyor. Oysa tekzip kararıyla birlikte sanıkların bu salonda yargılanmasını kararlaştıran heyetiniz idi. O çerçevede bunun mahkemenizin sorumluluğu olduğu konusunda hiçbir tereddüt yok. Siz her ne kadar az evvelki beyanlarınızla bu sorumluluktan kaçınmak isteseniz de, tarih önünde kamuoyu vicdanı önünde bunun tek mesulü, tek sorumlususunuz. Şimdi geçtiğimiz günlerde güya paralel davalardan birinin sanığı olan Yalçın Küçük hocanın kendisiyle yapılan görüşmelere ilişkin sürdürülen ek soruşturmada önünüze gelecek olduğunu beklediğimiz Odatv’ye ilişkin yapılan baskında elde olunan bir not var. O notta diyor ki, Odatv’de yapılan aramalarda ele geçirildiği iddia olunan daha avukat arkadaşlarımızın şimdiden çakma olduğunu klasik bir Ergenekon delili olduğunu kanıtladığı o çakma delil de diyor ki, hatta benim de ismim geçiyor orada. Benim ismim geçiyor ve avukat Vural’dan gelen belgeler de çok önemli tarzında bir ifadeyle bana ilişkin de değinmelerde bulunuyor. Ve o metinin tamamı psikolojik harp kavramı üzerine kurulu. Hatırlarsanız ben burada yargıya olan inancımı yitirdiğim gün demiştim ki, benim artık bu salonda avukat olarak yapacak hiçbir şeyim yok. Bundan sonra ben sadece bu salonda bu dava üzerinden millete memlekete karşı sürdürülen psikolojik harbi teşhir için buradayım demiştim. O çerçevede hakkımda 9 tane de şikayetiniz üzerine dava açıldı. Bir de haricen altısı birden Ergenekon savcılarının yazılı yaptığı şikayet üzerine açılan dava var. O davadaki beyanlarımda da bugüne kadar psikolojik harp faaliyetini teşhir için yapmış olduğum bütün basın açıklamalarının bütün habercilik faaliyetlerinin tamamının sorumluluğunu üstlendiğimi söyledim. Yaptığım iş enformasyondur. Ama bakın dün burada beni savcının çıkış kapısı önünde tehdit eden savcı ne dedi? Siz dezenformasyon faaliyeti yürütüyorsunuz dedi. Bu ne demektir? Pazar günü de savcı Zekeriya Öz’ün sorgusuna çıktığımda savcı Zekeriya Öz bana senin orada avukatlık yapmadığını biliyoruz dedi. Yani bana örgüt üyeliğini yakıştırdığınız çok açık ve net belli. Şimdi heyetinizin bundan bir mesuliyeti olmadığı şeklinde bir savunması olabilir. Ama bakın bu notta güya Yalçın Küçük ne talimat veriyor biliyor musunuz? Diyor ki, mahkemelere ilişkin mahkemeler baskı altına alınmalı. Bu şubeden yapıldığı servis haliyle mahkemeler baskı altına alınmalı başlığını taşıyor. Diyor ki, duruşmalarda sanıklar ve avukatları tarafından her türlü olumsuz tutum ve davranış sergilenerek mahkemelerin karar vermesi zorlaştırılmalı. Şimdi bu beyan akla o çakma belgenin bizleri çok ustalıklı bir provokasyonla burada sizler tarafından gerçekleştirilen bu gergin ortamın kurbanı edilmeye dönük bir planı hatırlatıyor. Bakınız sabahtan beri 2 gündür üstelik fevkalade gerginsiniz. Şekeriniz düşmüş olabilir. Uykusuz olmuş olabilirsiniz. Sinirleriniz bozuk olabilir. Adaletin mazereti olmaz. Fevkalade gerginsiniz. Dün savunma hakkımı kullanmak için sizden sadece 2 aydır gelip hala okunmamış belgeleri okumanızı rica edecektim ki, şu çok kıymetli 4 günde savunmaya hazırlanabileyim. Ben buraya ha deyince gelemiyorum. UYAP ortamında dosyaya sunulan evrakları göremiyorum. Buraya gelmişim fevkalade kıymetli 4 gün var önümde ama siz ne kaleme gelen belgeleri siz okumadan almamıza izin veriyorsunuz. Ne de burada okuyorsunuz. Savunma hakkını bizzat bu ihmalinizle siz kısıtlıyorsunuz. Şimdi gerek bu sanıkların cezaevinde yaşadıkları sıkıntının tek müsebbibinin heyetiniz olması, gerekse savunmaya dönük dünkü yaklaşımınızda da tezahür bulan bu kastınız ve gerekse tertip örgütü tarafından devam eden soruşturmaya dayanak alınan o çakma belgeye sanki sizlerin yandım Allah deyip yalvar yakar talepte bulunduğu bir çözüm bütçesine avukatları ve sanıkları burada mahkemede gerginlik çıkartarak, yaratmak doğrultusunda tahrik etmeyi hedefleyen bir metnin ortaya çıkmış olması bizim baştan beri heyetinize olan güvenimizi tamamıyla sarsmıştır. Baştan beri diyorum evet Sayın üyenizin az evvel okuduğu metinde ifade olunduğu gibi Sayın Perinçek’in de taşıdığı o kanaati bende taşıyordum. O yüzden dikkat ederseniz belki duruşma salonunun en katı, en hararetli avukatıyım ama taaa 141. celseye kadar sizleri hiç reddetmedim. Ama Perinçek’in o beyanlarına başında bende katıldığım halde süreç içerisinde gelişen her bir celse size olan inancımı biraz daha, biraz daha, biraz daha eritti. Ve bugün itibariyle dönüp baktığımda yüreğimde size dönük zerrece güven yok. Bunu daha önce de ifade ettim. Bu haliyle mahkemenizde yapılacak olan yargılamaya devam etmek fevkalade güç olacak. Hatta hatta şunu da söyleyim ki bu koşullarda mahkemede yargılama yapılmasına da imkan olmayacak. Ben defaatle arkadaşlarıma söylüyorum. Biz salonda varlığımızı devam ettirdiğimiz müddetçe heyet kendisine bizlerden kaynaklanan bir meşruiyet ve saygınlık arayışına koyulmakta gelin çekilelim diyorum. Ama öbür yandan da biliyorum ki bu davanın içerisinde Danıştay cinayetinin arkasındaki karanlık güç eritilmek gömülmek isteniyor. Başka bir seçeneğimiz yok. O yüzden çekilemiyoruz. Ama siz çok zorlayacak olursanız Sayın Perinçek’in çok evvelinde söylediği gibi bu salonda sadece sandalyeleri yargılarsınız. Eminim ağzı var dili yok o sandalyelerle güzel güzel yargılaşırsınız hiçte mesele çıkmaz. Bu noktada yargılamaya devam edeceksek lütfen tahammüllü olunuz lütfen savunmaya ve sanıkların savunma haklarına saygılı olunuz. Ve lütfen hakim sorumluluğunun gereklerini yerine getiriniz. Üyenizin yerinden söz almadan konuştuğu her keresinde bizler buranda sesimizi yükselttiğimiz halde siz her keresinde mutabıkız sözünü veriyorsunuz karşılık olarak.”
Mahkeme Başkanı:"Gerekli gördüğünde cevap verebilir. Buyurun.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Son cümlemi söylüyorum kapatıyorum efendim. Akla şöyle bir soru geliyor. Acaba heyet dışarıda kendi arasında bir mutabakata varıyor da sanıklar sataşırlarsa benim eksik bıraktığım noktada sen bana yardımcı ol da söze gir mi şeklinde bir mutabakatınız var? Kaç maddelik mutabakattır bilmiyorum ama.”

Mahkeme Başkanı:"Efendim şahsıma yönelik şahsına yönelik hakimlere yönelik bir iddia olduğu zaman onu cevaplıyor buyurun.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Efendim sanıklar da burada bir başka sanığın hakkına benzer türde saygısızlık yahut hakaret olduğu düşünülebilecek beyanlarda bulunduğunda bizler müdahale ettiğimiz vakit susun, oturun, yerinizden konuşmayın ihtarını gündeme getiriyorsunuz. Aynı yaklaşımı niçin Osman Yıldırım’dan esirgemektesiniz? İzaha muhtaç bunlar. Efendim neyse sözümü bitirdim tartışmaya girmeyelim. Şunu söylüyorum özetle. Eğer ki, bu salonda Danıştay faillerinin arkasındaki karanlık gücü bulup çıkartmak hakikaten sırtınızda taşıdığınız o cüppeye bulaşan o kanı temizlemek gibi bir gayretiniz varsa bu noktada özellikle bizlerin samimi gayretlerine dönük olarak tahammüllü olunuz. Biz burada tutuklu sanıklarız. Zaman aşımına oynamıyoruz. Burada geçen her dakika aleyhimize işliyor. Biz bunun ayırındayız. Biz buraya zaman aşımına sokup da tahliye umudunu taşıyan avukatlar sanıklar olarak çıkmıyoruz. Burası bir harp cephesi. Burada millete, memlekete karşı bir savaş sürdürülüyor ve bizde bu cephede o savaşın neferleri olarak (2-3 kelime anlaşılamadı).”
Mahkeme Başkanı:"Beyanı toparlayın talebinizi alalım buyurun.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Aynı ile Sayın Perinçek’in taleplerine katılıyorum bende sizleri reddediyorum.”

Mahkeme Başkanı:"Bu konuda mı beyanda bulunacaksınız Semih bey? Buyurun Semih Bey.”

Sanık Semih Tufan Gülaltay söz istedi verildi:”Sayın Başkanım, Muhterem heyet, bildiğiniz üzere Ergenekon davasının tutuksuz sanığı olarak yargılanmaktayım. Ancak emsali görülmemiş bir hukuksuzluğa uğradım. Görülmemiş bir soruşturma sonucu tutuklandım. Avukatlarımın yaptığı resmi icra işlemlerinden dolayı gaspla suçlanıyorum. Çete liderliğiyle suçlanıyorum benle birlikte şirketimde çalışan ve sosyal hayattan tanıdığım 14 tane masum insan tutuklandı hapishanelerde heder edildi. Sebebi şudur efendim, Ergenekon bombalarının yani Ümraniye bombalarının yakalanmasından 2 ay evvel bize yönelik operasyon yapılıyor. Lütfen iyi dinleyiniz. Daha Ergenekon soruşturması yok. Bu operasyon bu olayla ilgili”
Mahkeme Başkanı:"Semih bey bu reddi hakim talebiyle ilgili mi olarak beyanda bulunuyorsunuz?”

Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Evet, evet efendim evet.”

Mahkeme Başkanı:"Buyurun.”

Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Sayın Başkanım, Ergenekon davasına bağlandığı Danıştay cinayetiyle ilgili ismim basında geçtiği zaman hemen İstanbul emniyetine gittim. Herhangi bir ilgim olmadığı yönünde ifade vermek istedim. Emniyet müdür muavini benle ilgili bir soruşturma olmadığını söyledi ve beni yolcu etti. Ancak hakkımdaki komplo ve basındaki aleyhimdeki dezenformasyon devam etti. Çünkü 1999 yılında Fethullah Gülen ile ilgili bir kitap yazmıştım. Hedef tahtasına oturtulmuştum. Bunu biliyordum. Danıştay cinayetinden 2 ay sonra 12 Temmuz 2007 günü, 2006 günü İstanbul istihbarat şube eliyle Hanefi Avcı’nın kitabında ismi geçen emniyetteki fethullahçı emniyet müdürü Ali Gökçimen’in yeğeni Muzaffer Gökçimen ve eşi Esra Feride Gökçimen İstanbul emniyetine götürülüyor. Hakkımda müşteki yapılıyor. Ve İstanbul organize suçlar şubesine dikkat edin istihbarat şube bir tehdit olayıyla ilgileniyor. İstihbarat şubenin marifetiyle bir soruşturma başlatılıyor ve tutuklanıyorum. Sayın Başkanım neden tutuklu olduğum, ne için tutuklandığım bellidir. Bombalar yakalanmadan 2 ay evvel sözde tehdide uğramış bir mağduru olarak Esra Feride Gökçimen ve Muzaffer Gökçimen’in ifadesi alınıyor. Dikkat edin Ali Gökçimen’in yeğeni bu fethullahçı. Hanefi Avcı’nın deşifre ettiği emniyet müdürü Ali Gökçimen’in yeğeni bu. İfade veriyor diyor ki, Semih Tufan Gülaltay’ın ofisinde Muzaffer Tekin ve Alparslan Arslan geldi Danıştay cinayetini planladılar. Küllü iftira. Ve bu kayıtlara geçiriliyor zabıtlara geçiriliyor, bir soruşturma başlatılıyor. Çete lideri olarak tutuklanıyorum birden bire kendimi çeteci buluyorum. 10 liralık gayri meşru işi olmayan bir insan bir anda çeteci oluyor. 9 tane yağma suçundan hakkında dava açılıyor. Sayın Başkanım 4 senedir tutukluyum davamız buraya bağlanmış. Oradaki duruşmaya gidip geliyoruz İstanbul 12. Ağır Ceza Mahkemesine heyete diyorum ki Muhterem heyet Allah’ınızı seviyorsanız bu dosyada ne suç işlenmiş? 1 tane silah yok. 1 tane silah olmayan bir kimseye tokat atmamış bir çete gördünüz mü? Bir tane müşteki yok. Sayın Başkanım, İstanbul emniyeti Fransa’da gidiyor Alaaddin Çakıcı’yı yakalıyor. Ukrayna’da gidiyor Haluk Kırcı’yı yakalıyor. Muzaffer Gökçimen 4 senedir aranıyor, İstanbul Kadıköy’de ve yakalanamıyor. İstanbul 12. Ağır Ceza Mahkemesinin huzurunda hanımı geliyor Esra Feride Gökçimen gerçekleri ikrar ediyor. Muzaffer Gökçimen için yakalama kararı veriyor heyet. Savcı oradan kükrüyor be kadın diyor bu kadar insana diyor iftira attın. Yakalama kararı veriyorlar ama Muzaffer Gökçimen yok. Bizim tutukluluğumuz devam ediyor. Muhterem Başkanım gerçekten ben de bu mahkemenin başında sizlerin iyi niyetinize inanıyordum. Bunu da defalarca söyledim. Ancak mahkemenizin bir manivela olarak kullanıldığını defalarca Muhterem heyetinize lisanı münasiple izah etmeye çalıştım. Belki bazen üslubum taşkınlık derecesine geldi. O da uğradığımız haksızlık ve zulümdendir. Sizi temin ederim bizlerin uğradığı zulme bir hafta duçar olsanız feryadı figan edersiniz. Bakın hapishanede akli muvazenesini yitiren insanlar var. Yani yargılanırken artık adaleti inancını yitiren Tanrı’ya inancını yitiren kendine inancını yitiren artık muvazenesini yitiren insanlar var. Buradaki insanların haykırmasına lütfen biraz da o gözle bakın. Ben halen daha sizlerin bu işte tamamıyla kötü niyetli olduğunuza inanmıyorum. Muhterem heyetinizin üzerinde baskı olduğunu çok iyi biliyoruz. Bu mahkemenin bizzat başkanı kalkmıştır beyanat vermiştir. Bu yargılamanın siyasi olduğuna benim yargılandığım 12. Ağır Ceza Mahkemesinin 2 tane heyeti bize baskı yapılıyor diye çekildi. Bunlar hep bilinen şeyler Muhterem Başkanım. Benim burada tutukluluğumun esası Ergenekon davasıdır. Ya beni çeteci olarak yargılamayın oradaki dosyamı getirin burayla birleştirin. Buradaki siyasi yargılamadan mağdur olarak bu yargılama devam etsin. Ya da beni artık tahliye ettirin. Çünkü 12. Ağırdaki mahkeme.”
Mahkeme Başkanı:"Efendim bu davadan zaten tutuklu değilsiniz.”

Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Geliyorum efendim talebime geliyorum. 12 Ağır Ceza Mahkemesindeki dava kesinlikle yürümesi için yapılan bir duruşma değil. Heyetin zaten duruşmayla ilgilendiği yok. Tamamıyla buraya endeksli. Sayın Başkanım, Ergenekon tutuklusu olduğum için hücreye koyuldum. Ve 100 binlerce sayfalık bir davada Sayın savcılarımız aylarca çalışmış. Emniyet bizlere iftira atmak için çok geniş imkanlarla, iktidarın desteğiyle aylarca çalışmış, yıllarca çalışmış. Bir ringe 2 boksörü çıkardığınız zaman onların bile sıkletlerinin uygunluğu esas alınır. Şimdi bizim elimizi kolumuzu bağlayarak burada yargılamaya devam ettiremezsiniz. 4 nokta 7 metrekare hücrede kalabilir misiniz? Size soruyorum. Siz bir gece kalırsanız ben 1000 gece kalmaya razıyım. Biz Paris’ten gelmedik. Burası hapishane. Lüks koşullar istemiyoruz. Peki, uyuşturucu satıcısından, kadın pazarlayandan esirgenmeyen cezaevi şartları bizden neden eksik neden esirgensin? Efendim.”
Mahkeme Başkanı:"Semin bey reddi hakim talebi konulu beyanda bulunmak üzere söz istediniz buyurun.”

Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Talebim budur, talebim budur. Müsaadenizle bağlayacağım. Sayın Başkanım, cezaevi müdürlerin hiçbirisiyle bizlerin kan davası yok. Ben müdürlerle konuşuyorum. Diyorlar ki valla Semih Bey bizim elimizde değil bize bu talimat verildi. Peki diyorum talimat verildiyse bize yazılı olarak bunu ibraz edin, bizde yargılandığımız mahkemeye bunu ibraz edelim. Bu mahkemenin artık bir geçerliliği kalmamıştır, bu mahkeme göstermelik bir mahkemedir diyelim ve bu tarihi davanın ne olduğu ortaya çıksın. Tabi ki bunu bize ibraz edemiyorlar. Bizlerin hücreye koyulması savunma hakkını engellemek amaçlıdır. Eğer burada adil bir yargılama yapılacaksa, adil yargılamadan söz edilecekse Muhterem heyetinizin bugün acilen bu haddini çok çok aşan cezaevi yönetimine yazı yazıp bizlerin yeniden normal koğuşlara verilmesini temin etmesi gerekir. Aksi takdirde ben de heyetinizi azletmek durumundayım efendim. Saygılarımla.”

Mahkeme Başkanı:"Buyurun, buyurun. Aynı konuda mı Mehmet Zekeriya Bey? Reddi hakim talepleri konusunda mı? Mehmet Zekeriya Bey hangi konuda beyanda bulunacaksınız?”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk söz istedi verildi:”Sayın Başkanım dünden beri ben 29 Ocak tarihli celsede alınan 28. maddedeki ara karar gereği sözlü savunmaların tutanak çıktıktan sonra değerlendirilmesine diye alınan kararın gereği taleplerimin karşılığını bugüne kadar alamadım. Henüz öğrendim. Bu konuda bir değişik iş kararı oluşturulmamış. Dolayısıyla taleplerim boşta kaldı. Ve bir yazılı talebim de değerlendirilmemiş durumdadır şu anda.”
Mahkeme Başkanı:"Tamam. Efendim bu konudaki beyanları daha sonra alırız. Şimdi reddi hakim talebini söylediler.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Beyan değil alamadım şeyi ara kararınız yok benimle ilgili.”

Mahkeme Başkanı:"Buyurun.”

Reddi hakim talebi konusunda görüşü sorulan iddia makamı.

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı:"Efendim bakıyorum deminden beri yani başka bir beyanda bulunacak var mı? Böyle peyderpey söylemeyelim.”

Sanık Nusret Senem söz almadan konuştu anlaşılamadı.

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel:”Mütalaa beyanında bulunuyoruz. Sanıklar Doğu Perinçek, Semih Tufan Gülaltay ve Sevgi Erenerol müdafii Sayın Avukat Vural Ergül bugünkü celsede Mahkeme Başkanı Sayın Hasan Hüseyin Özese ile Üye Hakimler Sayın Hüsnü Çalmuk ve Sayın Sedat Sami Haşıloğlu’nu reddetmiş iseler de, sanıklar Doğu Perinçek, Semih Tufan Gülaltay ve Avukat Vural Ergül’ün hakimlerin tarafsızlığını şüpheye düşüren neden olarak ileri sürdükleri şimdiye kadar da sayısız defalar dile getirilen iddiaların kişisel değerlendirme ve isabetsiz yorumlardan ibaret yasal dayanaktan yoksun olduğu. Ret taleplerinin CMK’nın 25/1 maddesindeki hakimin tarafsızlığını şüpheye düşürecek nedenlerden birisinin bulunmaması ile tanıkların dinlenmesini engellemeye yönelik talebin aynı kanunun 31/1-C maddesindeki ret isteminin duruşmayı uzatmak amacıyla yapıldığı açıkça anlaşılıyorsa hakimin reddi istemi geri çevrilir hükümleri gözetilerek hakimin reddi taleplerinin geri çevrilmesine karar verilmesi kamu adına mütalaa olunur.”

Duruşmaya kısa bir ara verildi.

Duruşmaya kaldığı yerden devam olundu.

Bu sırada bir kısım sanıklar müdafilerinden Av. Nurperi Sancak’ın geldiği görüldü, huzurdaki yerine alındı.
Geçen oturumda Mahkeme Başkanı ve Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu’na yönelik olarak ileri sürülen reddi hakim sebepleri incelendi.
GEREĞİ DÜŞÜNÜLDÜ:

İleri sürülen reddi hakim sebeplerinin Ceza Muhakemeleri Kanununda sözü edilen ret sebepleriyle bağdaşmadığı anlaşıldığından CMK 31/1-B maddeleri uyarınca ret taleplerinin geri çevrilmesine.

Karara karşı 7 gün içerisinde CMK 250. maddesiyle yetkili İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesine itiraz edilebileceğinin bildirilmesine oy birliğiyle karar verildi. 
Açıklandı.

Açık yargılamaya devam olundu.

Tanık Ecevit Kılıç daha önceki tespit edilen kimliği tahtında huzura alındı

Beyanı alınmasına devam olundu.

Mahkeme Başkanı:"Sizin söz hakkınız yok. Buyurun avukat bey. Tabi buyurun, buyurun tamam. Sıra sizde buyurun. Tanığın soru sorma hakkı yok zaten efendim buyurun. Tanık Abdülkadir Erdil huzurdaki tanığa beyanda bulunacak hayır sorma hakkı yok yani siz, siz devam edin buyurun.” 

Tanık Abdülkadir Erdil söz almadan konuştu anlaşılmadı.

Mahkeme Başkanı.”Oturun daha sonra sizi alacağız buraya buyurun oturun.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül söz istedi verildi:”Mahkeme tabi şaşkına döndü haliyle. Efendim önce bir hususu hemen düzeltmek istiyorum. Bugün gazetelerde yansıyan dünkü sorguya ilişkin birtakım haberlerde benim MİT’e ait 500 milyon dolarlık bir paranın Türkiye’ye getirildiği sırada bu cinayete konu görüşmelerin yapıldığı şeklinde bir değerlendirme bu Zaman gazetesinde bir haber. Zihniniz bulanmasın diye bunu açıklığa kavuşturalım. Benim öyle bir beyanım olmadı. Gelen paranın geldiği iddia olunan paranın MİT ile bir ilişkisi olduğunu ben dile getirmedim. Bir dezenformasyon faaliyeti olarak bunu Zaman gazetesi dile getirmiş. Ama buna rağmen şu Yalçın Küçük’ten çıkan notlarda dezenformasyon faaliyetleri yürütüldüğü iddiası var. Bakalım bizlere bulaştıkları iliştikleri gibi Zaman gazetesine de ilişecekler mi? Sanmıyorum ilişsinler ama. Şimdi evet sanık pardon tanık, Tanık Ecevit Kılıç efendim belirteyim öncesinde Ecevit Kılıç benim gazeteci kökenli olmam nedeniyle haricen tanıdığım arkadaşlarımdandır. Ayrıca kendisiyle de hemşeriyiz. Herhangi bir husumetim herhangi bir kastım yok. Kendisini de şimdi burada öncelikle maddi gerçeğin ortaya çıkması açısından ama aynı zamanda da gazetecilik etiği açısından sorumluluğunu taşıdığı haber çerçevesinde bizleri bilgilendirmesi amacıyla birtakım sorularım olacak kendisine. Kendisine öncelikle bilgilendirmek istiyorum bu kendisine sorulan sorularla ilgili olarak dün nasıl ki, Sayın üstadımızı bilgilendirdi isek kendisini de öyle bilgilendirelim istiyorum. Ki, kendisi buraya nasıl geldi onu anlayabilsin. Şimdi bunları Aydın abiye vereyim de şunları. O zaman sorumu bitireyim öyle vereyim. Bunu Ecevit Kılıç’a takdim edeceğim. Ama bunun arkasında benim notlarım var. Efendim tanığı bilgilendirmek istiyorum öncelikle. Davamızın 58 numaralı klasöründe.”
Mahkeme Başkanı:"Efendim bunları daha önceden hazırlamanız gerekiyordu. Yani bu duruşma sırasında olacak şeyler değil. İbraz edeceğiniz bir şey varsa verin.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Efendim hazırlamış idim ama bu yığın içinde hazırlamış idim ama mahkemeyi heyetiniz ziyadesiyle gerdiği için toparlamak durumunda kaldık o sırada da eklerim karıştı. Ara verecek olursanız bir 10 dakika toparlayabilirim.”
Mahkeme Başkanı:"Efendim bunlar daha önceden hazırlanması gereken şeyler buyurun.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Aslında bunu Sayın mahkemenizin yapması gerekir efendim. Mahkemenizle polemiğe girmeyeyim. Sizin yapmanız gerekli.”
Mahkeme Başkanı:"Lütfen Vural bey lütfen tartışmayalım, soru sorun lütfen.

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Soracağım efendim sabırsızlanmayın niye tahammülsüzlük gösteriyorsunuz? Sabırsızlanmayın.”
Mahkeme Başkanı:"Deminden beri başka konularla giriyorsunuz buyurun. Anlatın soracağınız sorunuzu sorun.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Efendim test usulü uygulamayacağım ben tanığa tabi ki soru soracağım müsaade buyurun. Niye telaşlanıyorsunuz?”
Mahkeme Başkanı:"Buyurun uzatmayalım sorun.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Buyurun, buyurun. Davamızın 58 nolu klasörünün içerisinde 27. sayfadan itibaren yer alan birtakım belge örneklerinde İstanbul Cumhuriyet Savcılığına posta içinde geldiği iddia olunan bir CD ve ayrıca birtakım kağıt çıktılarının bulunduğu söylendi. Bu kağıt çıktılarını incelediğimizde Aktüel dergisinin kapak sayfasının internetten alınmış ve bilgisayar ortamında bir dijital belleğe kaydedilmiş nüshasının kağıda döküldüğünü gördük. O kağıda dökülen nüshanın altında da Mehmet Eymür’ün belleği ibaresini tespit edince biz bu haberle birlikte sizin de Eymür ile irtibatlı olduğunuzu aklımıza getirdik. O noktada savcılar bunun kendilerine postayla geldiğini söyledikten sonra yapılan yazışmalarda o yazışmayı da gönderiyorum size gelen cevapta bunun posta zarfının bulunmadığının anlaşıldığı belirtildi. Bunun ne suretle geldiği anlaşılamadı. Şimdi bu altında Eymür imzalı yazılı olan haberinizin kapak sayfasıyla birlikte birtakım bilgi notlarını ve sair evrakları size gönderiyorum. Şimdi bir hemen bakar mısınız onlara? Sağ üst köşesinde 290 yazılı bir Tempo dergisinden Sabri isimli muhabir diye başlayan bir kısa bilgi notu var 4 maddelik. Gördünüz mü? Haberde kullandığınız kaynağınızın size takdim ettiği bilgi notu da bu mudur?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Tabi ki hayır. Ben bilgi notu derken kaynağım bunu sözlü olarak iletti bununla ilgisi yok.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Kaynağınızla sözlü olarak görüştünüz.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Hı, hı.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki. Kaynağınızla görüşmenizi nerede yaptığınızı söyleyebilir misiniz?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Bunları söyleyemem bütün bildiklerim bütün her şeyi.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Kaynağınızın gazetecilik ahlakı gereğince yasal imtiyazınız çerçevesinde kim olduğunu sormuyorum. Kaynağınızla nerede görüştüğünüzü soruyorum.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Onları da söyleyemem.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bunu söylemenize engel ve bir yasal dayanak bulunmadığı gibi gazetecilik ahlakı gereğince buradaki sorumluluğunuz çerçevesinde bu bilgiyi yanıtlamanız gerekir aksi halde töhmet altında kalacaksınız?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Benim bu konuyla ilgili bildiklerim bütün detaylarını 2 haberde de belirttim onlarla sınırlı.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Yani bu soruya yanıt vermiyorsunuz.”
Sanık Semih Tufan Gülaltay söz almadan konuştu:”Sayın Başkanım kozmik odalara mahkeme gelip (5-6 kelime anlaşılamadı).”

Mahkeme Başkanı:"Buyurun oturun oturduğunuz yerden konuşmayın. Hayır efendim buyurun. Oturduğunuz yerden konuşmayın Semih Bey lütfen.”

Sanık Semih Tufan Gülaltay:”Kozmik odalara giriliyor ne yapacaksınız gizlilik diye bir şey yoktur. Devlet sırrı diye bir şey kalmadı. Ne yapacaksınız?”
Mahkeme Başkanı:"Efendim duruşmanın, duruşmanın disiplinini bozuyorsunuz çıkartmak zorunda kalacağım. Buyurun.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki bu görüşmenize gazeteniz dışında yani Aktüel’in binası dışında bir yerde mi yaptınız?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle bir şey söyleyeyim şimdi ben Ergenekon süreci başlamadan önce yani tarihi kaçsa 2007’yse başlamadan önce bu tür konular üzerine benzeri davalar yani niteliği aynı olan geçmişteki taa kırklı yılların 44’den itibaren bütün olaylar üzerinde geçmişten bu yana araştırmalar yapan bir gazeteciyim. Burada Sayın Doğu Perinçek, Hikmet Çiçek, Nusret bey hariç onları ayrı tutarak söylüyorum. Belli sanıklar hakkında ben Ergenekon sürecinden çok önce yazılar yazmış, haberler yapmış, kitaplara konu etmiş sanıklar burada var. Gerek faili meçhul cinayetler, gerek Akın Birdal suikastı, gerek özel harp dairesi bütün bu noktalar üzerinden Ergenekon sürecinden çok önce yıllar önce bütün bu sanıklar hakkında yazılar yazan, haberler yapan bu tür olayların üstüne gitmeye çalışan bir gazeteciyim. Neredeyse başından sonuna bu kadar gazetecilik yaşamım bu tür konular üzerine araştırmakla geçiyor. O nedenle sanıkların burada bana yönelik bir yani benim burada ilgili olan sadece Danıştay saldırısı ile ilgili yaptığım 2 haber. Bu noktayı dikkate alırsak, bunun dışında herhangi bir şeye cevap vermeyeceğimi bir daha belirtmek istiyorum. Çünkü sanık belli sanıklar hakkında geçmişten bugüne kadar sürekli haberler yapan yazılar yazan ve konuşmalar yapan bir kişiyim. O nedenle bunlar dışındaki bir şeylere cevap vermeyeceğim.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Yani husumetli misiniz bir kısım sanıklarla, husumetiniz mi var? Söz gelimi Semih Tufan Gülaltay’ı söylediniz hemşerinizdir aynı zamanda onun hakkında haber yaptınız. Peki başka mesela Veli Küçük hakkında yaptınız mı? Paşam bir dakika evet.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Bu kadar benim söyleyeceğim cevap vermeyeceğim.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Cevap vermeyeceksiniz. Muzaffer Tekin hakkında haber yaptınız mı?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Cevap vermeyeceğim.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki gazetecilik ahlakı çerçevesinde kişi husumetli olduğu bir isim hakkında tarafsız yansız gerçek haber yapabilir mi?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Ben gazeteciyim.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bende gazeteciyim o yüzden soruyorum sana bunu.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Yapabiliyorum haber de yapıyorum. Tarafsızda davranabiliyorum. Gazetecilik zaten böyle bir şey. Bu ilkeyi gözeterek bugüne kadar gazetecilik yaptım. Bu kadar yani.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Buna da cevap vermiyorsunuz şimdi gazeteciliğinin de burada açıklığa kavuşacağı için ben ziyadesiyle heyecanlıyım. Şimdi, bu haber kaynağınızla görüşmenizi bir işadamına ait otelde mi yaptınız?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyleyeyim ben. Ben bunun dışında hiçbir soruya bir daha söylüyorum yani burada benim gazeteciliğime başta kendimle ilgili.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Tanığın soru takdir etme hakkı yoktur. Tanık bildiğini, gördüğünü cevaplamak üzere yemin etmiştir.”
Tanık Ecevit Kılıç:”İlgili sorulara cevap vermeyeceğimi belirteyim. Sadece ve sadece dosyayla ilgili olan kısımlarda bilgi sahibim olduğu şeyleri sorulabilir. Benim bütün bildiklerim de aynen 2 dosyada 2 haberde belirttiğim şekildedir. Aktüel’in 2 araştırma dosyasında belirttiğimiz şekildedir.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Efendim tanığa yasal hükümlülüğünü hatırlatır mısınız lütfen yemini var. Böyle bir genelleme yapamaz efendim her soruya ya cevap vermiyorum ya evet ya hayır demek zorunda o hususu hatırlatmanızı talep ediyorum.”
Mahkeme Başkanı:"Efendim ne şekil cevap vereceğini kendisi bilir. Zorlayamayız. Nasıl cevap vermek istiyorsa o şekilde cevap verir. Hatırlayabildiğinizi hatırlayın.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Tabi.”
Mahkeme Başkanı:"Hatırlıyorsanız cevaplayın açık yani mümkün olduğunca açıkça cevap verin.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Tabi ki cevap vermeyeceğim.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Cevap vermiyorsunuz. Peki, şimdi ilk haberinizi ele alıyorum. Danıştay cinayeti 150 milyon dolar için başlıklı 6 Temmuz tarihli haber. Şimdi bakın 6 Temmuz tarihi itibariyle 17 Mayıs günü henüz üzerinden çok geçmemiş ama bir merkezden fevkalade ciddi sistematik dezenformasyon faaliyetinin yürütüldüğü bir dönemde Danıştay’ın basılması, Danıştay cinayetinin gerçek nedeninin arkasında şer’i, dini, irticai faktörler değil başkaca birtakım aktörlerin olduğu şeklinde bir kanaat oluşturulmaya çalışılıyor. O çerçevede bir kamuoyu oluşturulmaya çalışılıyor. Sizin haberinizde bu çerçevede fevkalade ciddi esaslı bir nokta. Şimdi siz bu haberi yaptığınızda bir kere başlıkta Danıştay cinayeti için bir gerekçe bulmuşsunuz 150 milyon dolar diye. Şimdi başlığı editörün ya da sayfa yönetmeninin verdiğini bilirim. O yüzden de buna ilişkin bir sorum olmayacak ama haberin girişinde kızıl elma koalisyonundan bahsedip Veli Küçük ile Doğu Perinçek arasında da bir algı oluşturmak gayreti var. Bu kendi çabalarınızla mı bulduğunuz bir veri yoksa haber kaynağınız mı size aktardı bunu?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Cevap vermeyeceğim.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki. Muzaffer Tekin’den bahsetmektesiniz. Tekin ile Arslan arasında ilişkiyi sağladığı öne sürülen Ata ocakları yöneticisi Ayhan Parlak tutuklandı diyorsunuz. Bu bilgiyi neye dayandırmaktasınız? Haber kaynağınıza mı, kendi tespitlerinize mi?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Cevap vermeyeceğim.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bunu genellikle sanıklar yapıyorlar. Bu tavrı genellikle burada sanıklar sergiliyor. Bu bir, bu bir Osman Yıldırım ekolü. Sorgulamanın ardından diyorsunuz ki, üçü 29 Haziran’da tutuklandı Arslan’ın adliye çıkışında bundan sonra birkaç defa daha geleceğim demesi ek ifadelerin süreceğini gösteriyor demişsiniz. Alparslan’ın adliye çıkışında bundan sonra birkaç defa daha geleceğim şeklinde bir beyanını ben bilmiyorum. Ama sizin burada hiçbir gerçek dayanağı olmadığı halde bu habere yer bu iddiaya yer vermiş olmanız Alparslan Arslan’ın ek ifadesi sonrasında verebileceği diğer ek bilgilerle olayı aydınlatmaya yönelik açıklamalarının önünü kesmek gayreti olarak değerlendirilebilecek bir açıklama. Bu bilgiyi nereden aldınız?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Öyle bir değerlendirme yok. O bilgi açık kaynaklardan, o günkü gazetelerden söylediği sözler üzerine yapılmış şey.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ben o tarihteki açıklamaları fevkalade ayrıntıyla takip ediyorum. Böyle bir ayrıntıya böyle bir değinmeye rastlamadım. Bir kaynağınız var mı?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Emin olun eksik bakmışsınızdır.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Efendim.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Emin olun eksik bakmışsınızdır.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Eksik bakmışımdır. Haberi yaparken siz bunu Google’dan mı taradınız?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır sadece gazeteler önümdeyken.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Yani o zaman bunun tarih aralığını belirlemek mümkün. O aralıkta mı çıkmış bir haber diyorsunuz?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Tabi ki o dönemde.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ben şu an Danıştay ve Cumhuriyet gazetesine ilişkin bir kitap hazırlıyorum. O noktada da fevkalade güncel taramalarıma rağmen böyle bir bilgiye sahip değilim onu yeniden değerlendireceğim. Şimdi haberde diyorsunuz ki, Kuzey Irak’tan 500 milyon dolar başlığı altında, hafta başında MİT’e yepyeni ve soruşturmanın seyrini tümüyle değiştirebilecek bugüne kadar kurulamayan bağlantıları kurabilecek türde bir bilgi ulaştı diyorsunuz. Zaten MİT’in gönderdiği cevabi yazıda da size takdim olunan o bilgi notunun amacının Danıştay cinayetiyle Muzaffer Tekin, Veli Küçük ve diğer tanık Erdil üzerinden Sayın Erdil üzerinden MHP ülkücü çevreler arasında bir irtibat kurup hedef şaşırtma olduğu kanaatindeyim bu çerçevede soruyorum. Bu bilgiyi siz yine kaynağınızdan mı aldınız?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Tekrar eder misiniz soruyu anlamadım.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Şimdi Kuzey Irak’tan 500 milyon dolar başlığı altında şöyle bir ifadeye yer vermişsiniz, hafta başında MİT’e yepyeni ve soruşturmanın seyrini tümüyle değiştirebilecek bugüne kadar kurulamayan bağları kurabilecek türde bir bilgi ulaştı diyorsunuz. O tarih itibariyle Danıştay cinayetinde soruşturmanın seyrini değiştirmek, etkilemek amacıyla manipülatif çabalar harcandığı tüm kamuoyunun ve konuyu araştıranların bilgisi dahilinde. Sizin bu amacınızda soruşturmanın seyrini etkilemeye manipüle etmeye yönelik ifadeler var. Elinizde hiçbir bulgu olmadığı halde o bilginin MİT’e ulaştığını nereden öğrendiniz?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Gazetecilikte böyle bir şeydir. Haber kaynağı vardır. Haber kaynağı ya da bir yerde bir şeydir. Her zaman böyledir. Güvenirsiniz gazetecilik pratiği açısından geçmişi de buna uygunsa güvenirsiniz riski göze alırsınız. Patlarsınız da patlamazsınız da. Önemli olan odur.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Haber kaynağınız Milli İstihbarat mensubu mu?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Ben o şeye girmiyorum yani hani amaç ne, amaç ne orası beni ilgilendirmiyor. Ben bir gazeteci olarak sadece böyle bir şey geldi ve o kaynağıma güveniyordum. Geçmişte de belli dosyalarla ilgili bir 1970’deki çok bambaşka bir cinayet dosyasıyla ilgili faili meçhul cinayette verdiği bir dosyada bilginin doğru çıkması veya başka bir dosyada doğru çıkması pratiğiyle ben güvendim. Ha yanlış da olabilirdi. Gazeteci olarak onun bedelini ödeyebilirsin. Ama doğru çıktı. Bu bir gazeteciliktir. Ne komplo geri planı ne amaç o başka bir şey. Maniple hiç bunları düşünerek yapmam yani. Amaç gazetecilik, bu kadar basit.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ben size onu sormuyorum. Gazetecilik bir meslek değildir. Gazetecilik bir kamu görevidir. Kamusal bir sıfatla bu haberi yapmaktasınız. O çerçevede soruyorum size. Bu bilgiyi aldığınız yani bilginin size haberi yapmanıza imkan sağlayan haber kaynağınızın aynı zamanda da bu bilgiyi MİT’e ulaştırdığını biliyor muydunuz?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır bu bir risk bilemezsiniz. Kaynağımı, kaynağımın anlattığı bilgiler mi onun mu bunun mu o kadar detaya girmiyorum. (2-3 kelime anlaşılamadı)”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bakın Ecevit Bey sorum anlaşılmadı tekrar ediyorum. Diyorsunuz ki hafta başında MİT’e yepyeni ve soruşturmanın seyrini tümüyle değiştirebilecek bugüne kadar kurulamayan bağları kurulabilecek türde bir bilgi ulaştı. Bu bilgi sizin habere dönüştürdüğünüz bilgi. Bu bilginin aynı zamanda MİT’e de servis edildiğini siz nereden biliyorsunuz?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Çünkü kaynağım onu söylüyor gazetecilik böyle bir şey.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ha onu, onu soruyorum.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Zaten şöyle bir şey söyledim.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Onu soruyorum hah, hah.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Onun başında kocaman bir iddia diye geçiyor. Ondan sonra bilgiler sıralanıyor. Onun risk bana ait gazeteci olarak size ait.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Tamam. Tamam anlaşıldı yani kaynağınız bu bilgiyi hem MİT’e vermiş hem size vermiş.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Öyle bir şey söylemiyorum.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”E ama az evvel dediniz ya kaynağım söyledi diye.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Ayrı bir şey onu bilemem o mu vermiş öbürü mü vermiş başka birisi mi vermiş. Bütün o detaylar bilgiler haberle sınırlıdır (1-2 kelime anlaşılamadı).”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bakın en esaslı kritik soru bu cevaplanması gereken.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Bütün bilgiler.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Siz MİT’e habere dönüştürdüğünüz bu bilgilerin verildiğini nereden öğrendiniz?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Kaynağımdan öğrendim.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Kaynağınızdan. Kaynağınız aynı zamanda bunu MİT’e mi vermiş?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Onu bilemem ben.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Sormadınız mı?”
Tanık Ecevit Kılıç:”O birisinden öbürüsü birisinden öbürüsü.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Sormadınız mı kaynağınıza peki siz bunu nereden biliyorsunuz diye?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Sormadım.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Efendim?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Sormadım.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Sormadın. Kaynağınıza o derece güveniyorsunuz. Gazetecilik evvela bir soru sorma yeteneği ve becerisidir. Soru sormadan gazetecilik yaparsanız o noktada burada huzurda olduğu gibi töhmet altında kalırsınız. Şimdi.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Hiçbir zaman töhmet altında kalmam sadece.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Suskun kalmaktasınız cevap vermemek istemektesiniz. Ya nedenini açıklayın ya töhmet altında kaldığınızı ikrar edin. Haberde diyorsunuz ki, Kuzey Irak’tan petrol parası olduğu belirtilen 500 milyon dolar para. Haberde bilgi notunuza kaynaklık eden şahsın ya da o notun herhangi bir suretle bunun menşei hakkında hiçbir ifadesi yok. Bu paranın Kuzey Irak’tan gelecek olan petrol parası olduğunu siz nereden biliyorsunuz?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Bu bilgi zaten orada bilgi derliyorsunuz. Kaynağınız güveniyorsanız anlattığı bilgileri haber yaparsınız gazetecilik böyle.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Aynı kaynağınız söyledi yani? Aynı kaynağınız mı söyledi?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Orda bir araştırma var. Bir bilgi doğrulatmaya çalışırsınız. Bilgiler eksik bilgileri tamamlamaya çalışırsınız. Bir yerlerde sorarsınız o bir araştırma süreciydi.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Çok güzel bende bunu soracağım. Bu Kuzey Irak’tan 500 milyon dolar gelecek olan paraya ilişkin iddianın kaynağının petrol parası olduğunu hangi suretle hangi araştırma kaynaklarınızdan edindiniz?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Onu söyleyemem.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ne söylemek istersiniz?”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu, anlaşılmadı.

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Salonun tepkisini görüyorsunuz bakın bunlar sizin okurlarınız kamuoyu. Bana bir cevap verin. Bakın”
Tanık Ecevit Kılıç:”Çok net buna cevap vermeyeceğim çünkü gazetecilikte böyle bir şey kural vardır.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Gazetecilik kuralları gereğince size soru soruyorum. Ben Babıali görmüş adamım. Sana o çerçevede bu soruları sormaya avukat olarak ziyadesiyle hak sahibiyim çünkü bu davada bu haberin ardından oluşan kanaat çerçevesinde düzenlenen tertipte yüzlerce insan tutuklu. Bu psikolojik harbin dayanağı. Başlangıç noktası bir haber o çerçevede bunu açıklamak zorundasınız. Açıklamazsanız töhmet altında kalırsınız. Ya da açıklamıyorsanız bana bir makul gerekçe uzatın.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Benim bütün bu konuyla bildiklerim hepsini haber yaptım. Hepsi haber olarak yer aldı.”
Sanık Veli Küçük söz almadan konuşanlar oldu:”Kaynağı sorgulansın efendim böyle şey mi olur?”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bir dakika kaynağa geleceğim. Bakın tekrar soruyorum. Kaynak size 500 trilyon, 500 milyon dolar para olduğunu söyledi. Siz bunu haber yapmaya başladınız. Az önce dediniz ki araştırdım. Ben de diyorum ki bunu nerede araştırdınız? Araştırma yaparken Kuzey Irak’ta bunu kimden almış kim borçlanmış kime sordunuz bunu?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Cevap vermeyeceğim.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Cevap vermiyorsunuz peki. Bu haberi yaparken gazetecilik ifadesiyle habere renk katmak amacıyla bu 500 milyon dolar olduğu iddia olunan paranın karşılığında ne kadar petrol ihracı gerçekleştirilmiş onu sordunuz mu?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Cevap vermeyeceğim.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki bu ihracın ne suretle gerçekleştiğini sordunuz mu?” 
Tanık Ecevit Kılıç:”Ben gazeteciyim ne sorup ne sorulmayacağını gayette gayette iyi.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Gazeteci olduğum için size soruyorum. Siz burada haberin imzasını taşıyorsunuz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Gayette iyi biliyorum soracağınız soru lütfen şeyle ilgili olsun cevap vermeyeceğim.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Cevap vermek istemiyorsunuz. Bu petrol kaçakçılığı ile getirtilen bir yüklü miktar petrolün karşılığı olabilir mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bütün bilgiler orada var onlarla sınırlı. Onlar sizin yorumunuz.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki bu bilgileri ne surette temin ettiniz onu açıklamaya kavuşturuyorum siz bana yorum yapıyorsunuz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bilgiler onunla sınırlı zaten bütün bilgileri bildiklerim o sınırda. Nereden temin ettiğim nasıl temin ettiğim kaynak bunu istesem bile bunu etik olarak bunu doğru bulmuyorum söylemem de zaten. O ayrı mevzu. Bütün bilgiler onlarla sınırlı.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Danıştay cinayetinin iddianamesi hazırlanan Arslan ise Yeni Aktüel’in bu haberinden sonra ek ifade vermek istedi. Ancak Danıştay saldırısı davasının savcısı Şemsettin Özcan, Arslan’ı soruşturmayı tamamladığı gerekçesiyle yazılı versin diyerek dinlemedi diyorsunuz. Bu bilginizin kaynağı nedir?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Günlük gazeteler.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Gazeteler.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ajanslar akış.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki Şemsettin Özcan’ı burada töhmet altında bırakan bu değerlendirme için günlük gazete haberleri dışında başka bir kaynağınız dayanağınız var mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Kimseyi töhmet altında bırakmıyorum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Buna da yanıt yok. Evet, şimdi başkaca sorularım var. Paranın Veli Küçük’e gönderileceği bildirildi diyorsunuz. Bilgi notunda böyle bir ifade böyle bir değinme yok. Bunu neye dayandırdınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ben bilgi notundan bahsetmiyorum ki benim bahsettiğim bilgi notu değil kaynağımın anlattıkları. Orada da.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bakın bu ülkenin iç ve dış güvenliği ile ilgili istihbaratı yapmakla kurumu mahkemenin yazdığı bir müzekkereye cevaben Yüce Türk milletine verdiği bilgide sizin haberinize konu olan bilgilerin aynıyla Eymür tarafından kendilerine habere eş zamanda kendilerine iletilmek istenildiğini bildirdi. Şimdi sizin de bu noktada servis gazeteciliği yapmıyor iseniz manipülatör değilseniz mahkemenin huzurunda maddi gerçeğin açığa çıkması açısından bütün bildiklerinizi söylemek zorundasınız. Biz size haber kaynağınızı sormuyoruz. Haber kaynağınızı deşifre etmeksizin bu mahkemeye maddi gerçeği açıklamak, anlamak, araştırmak noktasında yardımcı olun lütfen. Gazetecisiniz, kamu görevlisisiniz tarihi bir sorumluluğunuz var lütfen yardımcı olun.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Neyi sorduğunuzu anlamadım ki.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bu habere konu paranın Veli Küçük’e gönderildiği ibaresini sayfaya dökerken bu bilgiyi nereden aldınız?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Bahsediyorum nereden aldığımı söyleyemem yani insan kaynağını açıklamaz. Ama orası belli bahsettiğiniz isimler falan ora ayrı mevzu. O bölümü kastediyorsanız hepsi o haberde var.”
Sanık Muzaffer Tekin söz almadan konuşanlar oldu anlaşılamadı. Başkanım doğru olsa açıklamasında yalan, yalandan yalancıyı bulalım ben bu yalanı (iki üç kelime anlaşılmadı).”
Mahkeme Başkanı:"Avukat bey gerekli soruları soruyor zaten buyurun.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Şimdi, şimdi. Nasıl efendim? 
Mahkeme Başkanı:”Buyurun devam edin.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Şimdi bakın size somut bir örnek veriyorum. Ve de bunu mahkemenin yazmış olduğu müzekkereye gelen cevaba dayandırıyorum. Bu bilginin sizin haberinizde kullandığınız bilginin haber çıkmadan evvelki kaynağının MİT’ten atılma Mehmet Eymür olduğu açıklığa kavuştu. Şimdi bu Eymür’ün başta Sayın Doğu Perinçek, Nusret abi vesair olmak üzere Veli Küçük, Mehmet Zekeriya Öztürk olmak üzere buradaki birçok sanıkla husumeti var. Şimdi bir haber yaparken insan gazeteci acaba maniple ediliyor muyum kullanılıyor muyum diye aldığı bilgiyi hani o İngilizceden bozma bir tabir var ya çek etmek, test etmek, sınamak, yaptınız mı onu? Haber kaynağınıza çok mu güveniyorsunuz?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Her zaman bunları yapıyorum. Geçmişteki bütün dosyalar sadece bu değil araştırdığım bütün kitaplarda bütün dosyalarda bütün haberlerde bu çek etme yoluna fazlasıyla giriyorum farklı farklı kaynaklardan teyit etme yoluna gidiyorum. Ama burada kimsenin beni maniple ettiği yok. Güvendiğim bir kaynağım vardı. Bahsettiğiniz isimlerle de hiç zerre kadar ilgisi yok. Kim kime vermiş o ona vermiş o MİT’e onlar beni çok dışındaki bir şey. Çok hayati bir davaydı. O dönemde Türkiye’yi sarsan bir şeydi. Çok bütün gazetelerde bilgi kırıntısı bile haberdi. Böyle bir şey geldiğinde güveniyorsanız riski alır haber yaparsınız. Gazetecilikte riski almazsanız da patlar çokta patlıyor. Gazetecilikte böyle şeyler vardır. O nedenle hikaye bu kadardır yani bütün bildiklerim her şeyim de her şey tane tane ne varsa ne yoksa bütün ilgili şeyler haberde fazlasıyla detayıyla vardır kelime kelimesine.” 
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Yani Veli Küçük’e para verilecekti ifadesini bir başka kaynaktan doğruladınız mı, test ettiniz mi haber kaynağınızı yoksa haber kaynağınıza tarihsel denilebilecek mesleğiniz tarih itibariyle.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Benim orada bahsettiğim.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Sorumu bitireyim. Mesleğiniz tarihi itibariyle sizin çok yakından bildiğiniz güvendiğiniz bir kaynak olarak mı güvendiniz? Yani haber kaynağınızla daha önceden çalışmış mıydınız? Çok kereler her söylediği doğru çıktı da onun da doğru çıkacağından emin olarak başkaca bir kaynağa sorgulama yaptırmaksızın o haberi olduğu gibi sayfanıza mı taşıdınız?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Ben bütün sadece bunda değil yani bahsettiğiniz şey isimler telaffuz ediyorsunuz. O benim bildiklerimi isim telaffuz ediyorsanız mesela açık isimler veya başındaki harfleriyle beraber hepsi o haberde bellidir. Ben her zaman tek kaynak ya da başka bir kaynak söylemiyorum. Riskini de alabilirim riskini de alamayabilirim kaynağımla ilgili. Bazen kaynağınız çok, çok güvendiğiniz bir kaynağınızdır çok başka bir şey verir. Yanılıyor olabilirsiniz. Bazen çok sıradan bir kaynak size bunu verir aynen olabilir.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Soruma dönün, soruma dönün yorum yapmayın soruma dönün yorum yapmayın.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Ben o yüzden söylüyorum yani hemen her zaman bunda değil bütün dosyalarımda her zaman bir araştırma yoluna, bir doğrulatma yoluna doğrulatabildiğim kadar veya güvenme noktasında bir çaba içindeyim. O yüzden bir şey duymuyorum yani. Benim zaten haberim şöyle söylüyorum. Beni sadece ilgilendiren kısım şu, haber çok açık iddia diye başlıyor devam ediyor bilgileri ve bu bilgilerin Türkiye’nin istihbarat teşine, Milli İstihbarat Teşkilatına gittiği şeklindeki bir bilgi, haberden oluşuyor. Beni sadece burası ilgilendiriyor. Haber yaptım. Gerisi çok eğer o bilgi gitmiyor olsaydı ben o zaman patlardım. Onun mesuliyetini de alırdım ama ben bir haber.” 
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ama bakın Veli Küçük ismi gitmemiş MİT’e şimdi patladınız Veli Küçük ismi gitmemiş.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Benim burada bir, ben burada bir haber yaptım sadece, haber yaptım ve geçti çok çok haber yaptım. Benzeri dosyalarla ilgili sayısız haber yaptım. Bununla ilgili söylemiyorum geçmişteki faili meçhul cinayetler geçmişteki, geçmişteki suikastlarla ilgili birçok yeni belge yeni bilgi çıkardım. Gayet fazlasıyla yani o nedenle gayette iyiyim beni sadece burası ilgilendiriyor.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ecevit Bey bakın.”
Tanık Ecevit Kılıç:” Bir haber yaptım haberin sadece burası beni ilgilendiriyor. Burası doğru çıkıp çıkmaması gerisi beni ilgilendirmiyor. Komplo teorisi Mehmet Eymür vermiş o vermiş Veli Küçük’müş öbürüymüş haberde bildiklerim sadece orada sınırlı beni sadece burası ilgilendiriyor.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bizi de ilgilendiren yalnızca maddi gerçek. Ve sizin haberinizle ilgili değiliz. Biz sizin haber kaynağınızla da ilgili değiliz. Biz burada sadece mahkemenin 4 yıldır aradığı maddi gerçekle ilgiliyiz. Bakın diyorsunuz ki haberim patlamadı. MİT’e verildi diyorsunuz MİT’e sorduk MİT diyor ki Veli Küçük ismi verilmedi diyor Muzaffer Tekin ismi verilmedi diyor. Verilen orda. Haber kaynağınız size MİT’e verildiğini söylediği bilgileri vermemiş. Yani haber kaynağınız sizi iğfal etmiş.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Patlatmış diyelim sizin deyiminizle ne yapalım.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ha kabul ediyorsun bunu.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Yok kabul etmiyorum senin yorumuna ben senin yorumuna açıklık getirdim. Sizin yorumunuza.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Şimdi 2. bir Osman Yıldırım vakası bu. Cevap alamıyorum cevap vermek mi istemiyorsunuz.?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Cevap verdim. Bakın açık.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Haber kaynağını bir başkasına doğrulattınız mı diyorum.”
Tanık Ecevit Kılıç:”3 kez de cevap veriyorum bir daha da cevap vermeyeceğim. Cevap verdim 3 kez.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Evet mi hayır mı onu söyleyin bana.”
Tanık Ecevit Kılıç:”3 kezdir cevap verdim açık.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Yeniden anlamak için soruyorum evet mi hayır mı net cevap istiyorum.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Cevap vermeyeceğim.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Efendim.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Cevap vermeyeceğim.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Cevap vermiyorsunuz güzel. Peki, bu haber kaynağınızın size aktardığı şifahi bir not mudur yoksa yazılı bir metin ya da bir flash bellek içerisinde dijital bir not mudur?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Çok açık hepsi orada açık. O bildiklerim o kadar.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Açık olsa idi sormaz idim.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Hepsi açık o kadar.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Açık olmadığı için soruyorum. Haber kaynağınız size bilgiyi ne suretle verdi?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Hatırlamıyorsunuz. Şimdi kasetinizi az önce sakladığınızı söylediniz. Aynı zamanda yazarsınız tabidir ki her yazar gazetecilik arşivini saklar. Gözü gibi korur çünkü notları her zaman için geriye dönüp kullanması mümkün materyallerdir kitap da yazabilir. Şimdi siz Danıştay cinayetine ilişkin olarak üstadımız Sayın Erdil ile yapmış olduğunuz röportajı kaydettiğinizi söylediğiniz kasetin üzerine nasıl bir not koydunuz bir sticker mi yapıştırdınız el yazısıyla Danıştay Erdil mi dediniz nasıl kodladınız bir söyler misiniz?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Hatır,.. hatırlamıyorum ama kaseti aldığımı hatırlamıyorum ne üstüne yazdığımı. Çok zaman geçti. Onlarca röportaj yapıyorum ondan sonra Sabah gazetesine röportaj yapıyordum. Devamında da yani sayısız olduğu için hatırlamıyorum.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Eminim bu kaseti bulamayacaksınızdır ama lütfen bir daha büyük bir dikkatle bakınız. Şimdi haberinizin yayınlandığı tarih 6 Temmuz. O tarihte Aktüel piyasaya Perşembe çıkardı değil mi?”
Tanık Ecevit Kılıç:”7 Temmuz.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”7 Temmuz. Piyasaya Perşembe çıkardı.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum. Hangi gün çıktığını hatırlamıyorum gerçekten yani. Aktüel sürekli yayın saati değişen bir Salı günleri çıkar belli dönemler, pazartesi, sonra 2 haftalık oldu onu hatırlamak mümkün değil.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Koca Aktüel süreli yayın değil süresi belirsiz yayın mıydı? İnsanın çalıştığı (1 kelime anlaşılamadı) periyodunu bilmez mi Ecevit? Şunu soracağım. Haber kaynağınızla haberi yayınlamadan önce yaklaşık olarak ne kadar önce görüştünüz zaman dilimi itibariyle soruyorum?”
Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Osman Mutlu bir, Osman Yıldırım iki, Ecevit Kılıç üç.” 
Mahkeme Başkanı:"Vural bey lütfen sataşmayın.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Efendim sataşma değil tespit.”
Mahkeme Başkanı:"Ya 2, 3 defadır Osman Yıldırım deyip duruyorsunuz.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Siz niçin müdahalede ediyorsunuz efendim lütfen.”
Mahkeme Başkanı:"Lütfen ben başka sanığı savunmuyorum ama yani bu türlü yaygınlaştırmak manası yok.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Efendim niye müdahale ediliyor? Lütfen efendim, lütfen efendim. Müdahale etmeyin lütfen.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Aslında bu bir hakarete gider yani.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Lütfen efendim, lütfen efendim, lütfen efendim.”

Mahkeme Başkanı:"Buyurun tanığa doğrudan soru sorun. Birkaç defa söyledin müdahale etmedik bu 3. defadır oluyor.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Efendim lütfen efendim lütfen müsaade edin. Haber kaynağınızla nerede görüştüğünüzü söylemediniz bu bir resmi kurum muydu onu bir sorayım istiyorum.” 

Tanık Ecevit Kılıç:”Böyle gerçekten ucuz sorulara hiç gerek yok söyledim haber kaynağım açıklanmaz açıklamak istesem bile(bir iki kelime anlaşılamadı).”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ben kaynağınızı sormuyorum bakın kaynağınızı sormuyorum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”O nedenle ilgili hiçbir soruya bir daha cevap vermeyeceğimi söylüyorum yani.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Kaynağımızı sormuyorum kaynağınızın kimliğinin de açıklığa kavuşması bu soruyla mümkün değil. Kaynağınızda resmi bir devlet dairesinde mi görüştünüz, yoksa bir başka mekanda mı görüştünüz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”MİT’te olabilir yani.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hiçbir şey hatırlamıyorum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Haberinizin araştırma süreci yaklaşık olarak ne kadar sürdü?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bilmem yani siz şey deyin ki yani Danıştay saldırısı belki oldu olmadı hatırlamıyorum yani o hengameli bir süreçti hatırlamıyorum yani kesinlikle.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Herhangi bir ilaç kullanmakta mısınız, hafıza kaybınızın sebebi nedir, var mı bir cevabınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Onu da hatırlamıyorsunuz, peki haberi verdiniz haberiniz yazı işlerinde bir müddet bekledi mi, yoksa hemen o haftanın gündemine aldı kullanıldı mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bilmiyorum üstünden kaç yıl geçmiş onlarca haber onlarca röportajı nereden hatırlayacağım onu?”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Kapak yapıyorsunuz ama kapak haberi.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bir de ayrıca ne detayı var ki, bunun bir önemi var mı?”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Kapak haberi sayfa haberi değil ben kapaktan söz ediyorum size. Derginin kapağı basılmadan çok evvel ona göre yer ayrılacak manken bulunacak sayfa yapılacak. Bunlar önemli yani bakın bu tarihler bizim açımızdan önemli Ecevit Bey çok önemli bu tarihler.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ben hatırlamıyorum çünkü onlarca yani benim için yaptığım bir haberdi üstüne yaptığım bir haberdi onlarca benzeri yüzlerce haber yaptım yüzlerce röportaj yaptım.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ama hepimizi kaderini değiştirdi o açıdan buna sıradan bir haber diyemezsiniz ve mahkeme bu habere konu gerçeği aramakta o yüzden bunu geçiştiremezsiniz lütfen hafızanızı toplayın.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum diyorum açıkça söyleyeyim yani Danıştay saldırıyla bir süre arasında ne kadar zamansa o zaman arasında bir şey yani.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”(bir kelime anlaşılamadı) Ankara'ya gittiniz, kaç gece kaldınız Ankara'da?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Kalmadım galiba hatırlamıyorum ama kalmadım galiba.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Kalmadınız, peki Ankara'ya giderken yazı işlerinde muhtemelen bir önceki hafta gündem toplantısında kapak olarak bu 150 milyon dolar Danıştay haberini kapağını yapmayı kararlaştırdığınızda o gün için yani Ankara'ya gideceğiniz gün için size kaç gün kalmak üzere harcırah çıkarıldı ya da yanınıza ne kadar masraf aldınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Nereden bileceğim yani bir günlük gidiyorsanız bir günlük harcırah alırsınız.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Tamam bende onu soruyorum kaç günlüğüne gittiniz onu soruyorum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”(bir iki kelime anlaşılamadı) bir gün kaldığıma göre bir günlük harcırah almışım dedim.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bir gün kaldınız.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yani bir kaldım dedim sabah gittim akşam geldiğime diye biliyorum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Hayır ben gece konakladınız mı diye soruyorum size?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum konaklamadım diye biliyorum ama.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki Garo Miloşyan’la o Ankara büronun muhabiri mi yoksa İstanbul’un mu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Arkadaşım fotoğrafçı.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Dışarıdan mı çalışıyor yoksa Aktüel’in kadrosunda Ankara ya da İstanbul'da görevli fotoğrafçılardan mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Katkısı olacaksa İstanbul'daydı ama dışarıda mı içeride mi bilmiyorum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bir insanın beraber fotoğrafa gittiği arkadaşının derginin kadrolu elemanı mı hariçten çalışan eleman mı olduğunu bilememesi hayatın olağan seyrinde mümkün değil. Lütfen hafızanızı toparlar mısınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bu hatırlamama eylemeniz mahkemeye dönüp bir tavır mı, yoksa bizlere dönüp bir tavır mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bildiğim ilgili şeylerden sorarsan dosya burada yaptığım haberler ikisi de burada eğer içinde sorarsan onlarla ilgili kritik ve önemli şeyleri gerçekten söylerim.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ecevit Bey rüya tabirlerinden sormuyorum haberiniz soruyorum ben size. Siz Mehmet Eymür’le ilk olarak ne zaman tanıştınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ne ilgisi var?”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Çünkü sizin haberinizin bulunduğu sayfalar Eymür’e ait bir flash bellekten çıktığı görülmekte. Bu savcılarda bunun kendilerine posta yoluyla geldiğini söylediler ama daha sonra cevabını size de gönderdim yapılan yazışmalar sonrasında bunun zarfının bulunamadığı söylendi.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çok iyi hatırlıyorum siz kendiniz söylüyorsunuz internet üzerinden kopyalanmış Aktüel’in sayfaları açık kendiniz söylüyorsunuz internetten kopyalanmış.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Doğru söylüyorum, doğru söylüyorum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bunun benimle ne ilgisi var?”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ama bakın savcılar diyor ki; bu bize postayla geldi o zaman.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Onu bilmiyorum ben.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bilmiyorum ama orada Eymür’ün adı geçiyor o yüzden Eymür’ü soruyorum ben size bu husus araştırılmamış bunun kaynağı da çok önemli. Çünkü esasa etkili bir husus bu o yüzden soruyorum Eymür’ü, Eymür’le ne zaman ilk ne zaman tanıştınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Eymür’le bir kez konuştum o da röportaja yaptım o kadar başka bir şey yok.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ne zaman ilk olarak?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Röportajın sayısını hatırlamıyorum Aktüel Dergisinde yine yayınlanmıştı ne zaman olduğunu bilmiyorum. ama Aktüel Dergisinde yayınlanan bir röportajdı.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Cumhuriyet döneminde kendisiyle tanışıklığınız var mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Asla.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Herhangi bir resepsiyonda herhangi bir toplantı da davette.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ne yapmaya yani ilintilendirmeye çalıştığınızın farkındayım ama şöyle söyleyeyim; ben yakın tarih üzerine gerçekten araştırmalar yapan bir gazeteciyim. Bir çok konuda yeni belge eski dosyalar kapanmış dosyalar üzerinde yeni bulup da dosyaları açtıran bir gazeteciyim. Hem atmışlı yetmişli yıllardaki faili meçhul dosyalar üzerine. Şöyle söyleyeyim; o nedenle eğer gerçekten bir ilintim olsaydı onlarca haber kaynağım var ama onlarca bir özel harp dairesi kitabını yazdım çok açık kaynaklarla net sayısız isimle konuştum sayısız kaynak var subay var, emniyettin var başka hepsi de açık. İsmini yazılmasını istemeyenleri koymadım ya da koyuldu bilgiler çok net. O nedenle gerçekten bir durumum olsaydı bütün haber kaynaklarıma sahip çıkabilecek kadarda bir gazeteciyim, (bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”O kaynaklarınız arasında MİT mensupları var mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yani o kitaplarla sınırlı benim yani hepsi o kitaplarda var zaten.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”MİT mensupları var mı soruyorum o kaynaklarınız arasında?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Emin misiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Eminim.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Kitabın içindekiler bölümünü bir düşünün MİT’ten emekli askerler MİT’te halen görevli askerler vesaireler açısından da bir düşünün.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Az önce de ifade ettim hepsi açık hepsinin o kitaplarda isimleri var kim kaynağımsa haber kaynağı hepsine sonuna kadar sahip çıkarım.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ecevit Bey bakın ben size şunu soruyorum kaynaklarınız haber kaynaklarınız arasında Milli İstihbarat Teşkilatı mensupları yahut emeklileri var mıdır?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Olabilir fazlası da olabilir.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Olabilir peki.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ama mevcut (bir kelime anlaşılamadı) söylüyorsanız bir kaynağım yok yani.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Olabilir peki bu bilgi kaynağınız size…Tamam var, peki bu bilgi kaynağını yani size bu kapak haberini yapmanıza imkan sağlayan bilgiyi aktaran haber kaynağınızı o tanıdığınız MİT içerisindeki diğer haber kaynaklarınıza doğrulatma ihtiyacı duydunuz mu, niçin duymadınız, doğrulatmak için ne yaptınız bunları açıklayın.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Güveniyordum riskliydi ama güveniyordum riskini aldım kendimce belli araştırmalar yaptım ama riskini aldım yaptım.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki o haber kaynağınızla daha önce gazetecilik mesleğinize referans gösterebileceğiniz başkaca önemli haberleriniz yahut kitap çalışmalarınız var mıdır?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Kitap çalışmalarımda evet var.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Mesela örnekler misiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum bir kitap boyunca yani başvurduğum onlarca bir özel harp dairesinde yaklaşık 100 tane kaynakla görüştüm 100 tane isim aradım yani.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Hayır hayır ben şunu soruyorum yanlış anladınız soruyu tekrar soruyorum düzeltiyorum. Bu mahkemenin sizi tanık olarak dinlediği haberinize kaynaklık eden bilgi kaynağınız, haber kaynağınız ile ilgili olarak soruyorum bunu, daha önce aynı kaynağa dayanarak yapmış olduğunuz referans haberleriniz oldu mu hiç onu soruyorum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bu buysa bunu konuşalım.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Hayır bu değil bunun dışında soruyorum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Cevap vermeyeceğim.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Efendim?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Cevap vermeyeceğim.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ona da cevap vermeyeceksiniz. Şimdi haber üzerinde az önce öğleden önceki oturumda 1 ay kadar çalıştık dediniz doğru mu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yanlış hatırlı….”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Haberin üzerinde.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ha bir sonraki devamında haber yayınlandıktan sonraki bir ön kısmı ve devamı da vardı. çünkü bir sonraki röportaja bir şey yapıyorsanız devamını getirmeye çalışırsınız.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ha onu mu kastettiniz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki, bu devam eden kapak haberinde Varan ikide de yine imza sahibi sizsiniz. Bu haberi kiminle çalıştınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Tabi ki imzamı koyarım yani. Sahiplenirim.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Tamam bende, bende o yüzden zaten soruları size yöneltiyorum. Çalıştık diyorsunuz kimle çalıştınız bu haberin doğrulanmasına yahut oluşturma sürecinde kiminle çalıştınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ufak tefek telefon ve ulaşılabilecek isimler noktasında destek çıkan arkadaşlarım vardı ama(bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Muhabir miydiler kendileri?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hepsini ben yaptım.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Muhabirler miydi kendileri?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Tabi ki.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ha, onlar kimleri aradı bu haber için mesela?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum çok hengameli bir dönemdi sizde biliyorsunuz ki dehşet bir dönemdi.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Sayın Ecevit Kılıç bakın bir tarihi kapak haberinden söz ediyorum ben bir dergide muhabire yılda 3 belki 5 tane kapak nasip olur. Kaç kapağınız var sizin dergide Aktüel’de?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çok.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Kaç söyleyin.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çok çalıştığım sürede.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Kapak (bir kelime anlaşılamadı) demiyorum kapak diyorum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çalıştığım süre içinde çok yani bildiğim kadarıyla.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Söyleyin.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum çok ama diyorum sayıyı nereden bileyim?”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bu sizin için hazırladığınız diğer kapak haberlerinden çok farklı bir haber değil yani.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Aynı şekilde yani Sabah’a yapılan manşetler, Cumhuriyet’e yapılan manşetler hiç birisinin farkı yok benim için gayet normal. Haber yapıyorsunuz geri planını gerçekten yani sizin söylediğiniz yorumlar beni çok ilgilendirmiyor. Benim amacım gazetecilik ve belli bir bu noktada bir gerçekten eğer yüklemeye çalıştığınız buysa evet Türkiye’de, Türkiye’nin yakın tarihinde yüzleşemediğimiz karanlık ve kötü olayların üstüne giden bir gazeteciyim bunu da kendime  misyonsa eğer bu.”

Sanık Semih Tufan Gülaltay söz almadan konuştu, anlaşılmadı.

Tanık Ecevit Kılıç:”(bir kelime anlaşılamadı) bir misyonum var yani geçmişten bugüne kadar.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Zaten o misyon burada sorgulanıyor. 
Tanık Ecevit Kılıç:”Olabilir.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Şimdi bakın o tarih.”

Mahkeme Başkanı:"Semih Bey ikaz etmek zorunda kalmayayım müdahale etmeyin oturduğunuz yerden konuşmayın.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”O tarihteki yayın yönetmenizi, haber müdürünüzü yazı işleri müdürünüzü söyler misiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hepsi künyeleri açıktır künye, Aktüel’in künyesi dergi varsa künyesi de açıktır yani ben şimdi bu isim bu isim diyemem yani künye var, künyesinde hepsi yazılıdır.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Hayır bir gazeteci beraber çalıştığı sayfa belirleyen üstleri konumundaki beraber çalıştığı arkadaşlarını hatırlayamaz mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Aktüel’in künyesi çok açıktı, Aktüel’in künyesi çok açıktı editöründen muhabirine kadar genel yayın yönetmenine genel haber koordinatörüne kadar hepsi çok açık(bir kelime anlaşılamadı) ben şimdi yanlış bilgi vermiyorum künyeyi açarız bakarız benim çalıştığım künyede ismim olduğum dönemde hepsi açık yani.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Buraya gelirken siz haberinize bir baktınız mı ya da tanıklık edeceğiniz bu haber konusunda mahkemeye nasıl yardımcı olabilirim düşüncesiyle o haberi bir okudunuz mu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Benim zaten Aktüel’in buraya geldiğim başka yerden bir yoğun bir yerden geldiğim için tekrar bakmadım. Ama haberi biliyorum ben zaten şunu özenle bir daha söylüyorum gazetecilik yaparken belirli bir olaysa hele Türkiye’nin ayağa kalktığı bir dönemden bir şeyse kafamdaki bütün her şeyi oraya yazdım bütün bilgileri bildiğim her şeyi. teyit edebildiğim edemediğim soru işareti o anda soru işareti bırakarak belli şeylerle hepsini ifade ettim hepsi orada zaten.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ama bakın mahkemenin aydınlanması için sorduğumuz soruların hiç birisine yanıt veremiyorsunuz ve hatırlamıyorum cevabını veriyorsunuz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Seviyorum gazeteciliği, gazetecilik etiğini de seviyorum kaynakla ilgili hiçbir şeye asla girmem yani.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ecevit Bey kaynağınızın kim olduğunu, adını, soyadını, konumunu, durumunu sormuyoruz biz size. Siz niçin bu tarz bir saplantıdasınız onu da açıklığa kavuşturamıyorsunuz. Siz bu haberi yaparken bu haberin özel haber olduğunu söylediniz mi siz (bir iki kelime anlaşılmadı) gazetede gündem toplantısında size özel bir haber olduğunu söylediniz mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Efendim?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Söylemediniz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Kaç yıl geçti üzerinden nasıl hatırlayayım.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki yazı işleri müdürünüze, yayın yönetmenize, sorumlu yazı işleri müdürünüze veyahut gündem toplantısındaki kurulunuza bu habere ilişkin kaynağınızı açıkladınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Düşüneyim.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bir düşünün lütfen.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Onu da hatırlamıyorsunuz, peki onlar bu haberi yayınlayacakları vakit size sormadılar mı? Ya Ecevit ya okka altına gidersek nedir elindeki belge, bilgi bu haberin dayanağı nedir? Bunun bir belgesi yok neye dayandıracağız bunu demediler mi? O zaman siz yazı işlerini nasıl ikna ettiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bahsettiğimiz yer kurum, yani rastgele bir kurum değildi herhangi bir dergi ya da bir yer değildi. Kocaman bir grubun bir yeriydi elbet etmişlerdir. Çok zaman geçti yani orada yazı işleri müdürüyle, genel yayın yönetmeniyle bilmem kiminle ne konuştuğumu hatırlamıyorum yani yazı işleri müdürünün bile ismini hatırlamıyorum sorsan bana. ”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Üzerinden sadece 4 sene geçmiş haberin.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ama ben benzeri onlarca şey yaptım yani bahsettiğimiz Ergenekon’u söylemiyorum geçmişten bugüne kadar bir sürü yani çok sıkı çalıştığım dosyalar var mesela 70’li yıllarla ilgili sorsanız onlarla ilgili bir şey hatırlamayabilirsiniz çünkü yani bu normal bir şey.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bakın bu dosyada yüzlerce, onlarca gazeteci sanık var. Bir gazeteci için haberinin detaylarını hatırlayamamak inanılabilecek makul mantıklı bir izah değil. Peki, haber kaynağınıza niçin bu haberin gündeme gelmesi için sizi seçtiğini sorguladınız mı? Yani bir haber var paylaşmak istiyor bunu sizinle aynı bilginin MİT’e gittiğini de biliyor diyor ki; Ecevit alın bu haberi yapın peki siz bu şahısla haber kaynağınızla bir kez görüştüğünüzü söylüyorsunuz. Bağışlayın düzeltiyorum, düzeltiyorum haber kaynağınızla daha önce çok yoğun uzun ilişkileriniz olduğunuz halde buna ilişkin herhangi bir inandırıcı makul gerekçe dayanakta sunamıyorsunuz niçin sizi, niçin sizi seçmiş bu haber kaynağı sordunuz mu?” 
Tanık Ecevit Kılıç:”Söylediğiniz şey (bir kelime anlaşılamadı). Bahsettiğiniz yok yoğun görüştünüz yok bir kez görüştünüz onlar sizin yorumunuz ben öyle bir şey ifade etmedim.

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bir kere görüştünüz peki.”

Tanık Ecevit Kılıç:”(bir kelime anlaşılamadı) bu, bu benimle kaynağım arasındaki bir şey yani onu konuşmak doğru gelmiyor bana.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Yanlış anlamadıysam haber kaynağınızla bir tek kere görüştünüz bu haber öncesinde.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Öyle bir şey söylemedim, hatırlamıyorum çünkü.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Onda da güvendi bu kadar kritik bir bilgiyi size al haber yap diye verdi. Sormadınız mı bunun doğruluğundan nasıl emin olabileceğim ben ya tazminat davası açılırsa ne yaparım ceza davasından yırttın görünürdeki gerçeklik var dedin de tazminat davasını nasıl kendini güvenceye alıp da görmezden gelebildin?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çok açık bu haber bütün haber kurallarını taşıyor çokta etik iddiaysa iddia, detaysa detay soruysa soru bütün haber bilgilerini aşıyor ve o dönem çok önemliydi Türkiye’nin gündemi bugün yapsanız bugün bu bilgi kırıntısı bir köşecik bir özet olmaz bile bir gazetede ama o dönemde bütün bunlar benzeri onlarca haber bütün gazetelerde yazıyordu bu da benim için önemliydi yani herkes bunda bütün gazeteciler bunlarla ilgili bilgi toparlayama çalışıyordu benimde çabam buydu.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ecevit Bey size ilişkin iddiaları haberleştiren bir meslektaşınıza söyleyecek sözünüz olmaz bu durumda. Çünkü bir dayanak bulmak gerekir bir kanıt bulmak gerekir siz hiçbir dayanak kanıt aramaksızın fevkalade ciddi bir haberi alıp sayfanıza koyabiliyorsunuz ve bunu da gazetecilik etiği ve yasalar gereğince de bütün unsurların hazır olduğunu söylüyorsunuz var olduğunu söylüyorsunuz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Söylüyorum onu ya bu güvenebilirsiniz patlayabilir de diyorum güvendim ben patlasaydı sorumluluğu alırdım.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Şansınızı denediniz yani.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Kesinlikle güvendim ama güvenmek derken bunu topyekun doğru bir iddia diye veremezsiniz oraya topyekun bir bilgi her şey doğru böyle oldu böyle oldu diyemezsiniz başına koyuyorsunuz bir haberin iddia unsurunu koyarsınız bir düzeni koyarsınız bütün unsurlarını koyarsınız böyle bir şey olur.” 

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Onda ne gazetecilik ne de habercilik anlamında zerre kadar bir sorun yok yerine getirilmiş her şey var.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bu habere ilişkin Sayın Erdil’le yapmış olduğunuz görüşmeyi mülakatı çözdükten sonra haberi sayfaya oturtmadan evvel kaç sayfa olarak yazdınız ondan o metinden bir atma çıkartma gerekti mi, o metni olduğu gibi kullandınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hiç öyle bir şey (bir kelime anlaşılamadı) görüşme sürekli bölünüyordu zaten onu hatırlıyorum ama ne kadarını attım atmadım mı, onu gerçekten hatırlamıyorum çünkü hani bir çok röportaj yapıyorsunuz hangisini neresini attığınızı nereden hatırlayacaksınız?”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki bak şimdik bu sözünü ettiğim haberin tarihi 2006 Temmuz yani üzerinden henüz tam 4 yıl geçmemiş o tarihte Word var, bilgisayar kullanımı fevkalade yaygın sizinde bir kişisel bilgisayarınız var. Bu haberin ham metnini yani sayfaya son hali verilmeden önce hazırlanmış son metni duruyor mu sizde, onu mesela mahkemeye ibraz etmenizi istesek?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Onu sistem varsa yani şöyle bir şey söyleyeyim; dergilerde televizyonlarda gazetelerde.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Hayır ben kişisel arşivinizden söz ediyorum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hep farklı sistemler konuşur o sistem onu kaydetmişse duruyordur kaydetmemişse durmuyordur.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Hayır hayır ben sizin bunun bir kopyasını alıp almadığınızı bilgisayarınızda belleğinizde o ilk haber metninin ham haber metninin durup durmadığını soruyorum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bende durmuyor o. Çünkü onu zaten çözüyorsunuz veriyorsunuz yazı (bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ha buradan nereye varmak istiyorum mahkemeye yardımcı olmak için acaba getirip ne sunabilirsiniz diye mahkemeye.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Benim zaten bütün sunabileceklerim o 2 haberde var yani ekstra bir durum yok.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ecevit Bey onu siz takdir edemezsiniz onu mahkeme ve bizler takdir edeceğiz. Bu röportajın kasetini siz birebir mi çözdünüz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ben çözdüm her zaman ben kendim çözüyorum her zaman?”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Birebir mi çözdünüz, birebir mi çözdünüz yani teybin okuma tuşuna bastınız sonra ne konuşulduysa birebir aynısını yazdınız.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Gazete işte edit edersiniz doğru cümleleri doğruya çevirirsiniz doğruya derken tashihini yaparsınız ve onu yayınlarsınız.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Tashih yaptınız yani?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Tabi ki yapmak zorundasınız.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Düzeltme yaptınız cümle düşüklüğü vesaire de gözden geçirdiniz. Peki o Word metni duruyor mu yani o çözümlemenin metni duruyor mu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum ki bende durmuyor onlar yani yayınlanan dergisi baz alırsınız getirirsiniz.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Hayır hayır bakın bir gazete…”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bakın şöyle söyleyeyim; sistem onu kaydeder o sistemde durur neyse o dur sizde dergi çıktığında dergiyi görürsünüz basılır verirsiniz yazısını son halinde görürsünüz çıkar bakarsınız o sizin için baz olan odur. Bir de onunla ilgili.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ecevit Bey gazetenin derginin televizyonun sisteminden söz etmiyorum sizin kişisel arşivinde bunun bir örneği var mı yok mu onu soruyorum neden siz aynı zamanda yazarsınız yarın öbür gün bu konuya ilişkin bir kitap çalışmanız olabilir. Bu çerçevede tabidir ki bütün materyalinizi yarın öbür gün bir kitaba konu olabilir düşüncesiyle elinizin altında tutmanız gerekir.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Dergi her zaman dergiyi baz alıyorum yani çıkan.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Efendim?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Dergide çıkanları baz alırım o zaman.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Dergide çıkanları.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Çünkü çok önemliydi o dönem için hiçbir şeyde atlamadım.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Çok önemliydi diyorsunuz ama sıradan bir haber muamelesi yapıyorsunuz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”O dönem için ama.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”O dönem için evet bende o dönem için soruyorum bugün içinde hala önemli. Şimdi bu Çorumlu işadamı bahsi var ya bilgi notunda şimdi sizin haberinizde efendim?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bilgi notunu bilmiyorum yani sizin burada önüme koydunuzsa odur ben başka bilmiyorum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Hayır hayır o bilgi notu siz onun size gelmediğini söylüyorsunuz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bilmiyorum çünkü.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ben ona dayanarak soru sormayacağım ben ona dayanarak sormayacağım o bilgi notu size gelmedi değil mi az önce gelmedi dediniz o yüzden.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır ben bilgi notu yani bahsettiğiniz şu yazılı bir şeyse bana gelmedi böyle bir şey böyle bir şey yok bende.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Tamam.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Buna cevap vereyim yani faydası olur (bir kelime anlaşılamadı) benim açımdan.” 

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”O bilgi notunda bir Çorumlu işadamından söz ediliyor sizse haberinizde buna ilişkin herhangi bir değinmede bulunmuyorsunuz ama Veli Küçük’ten, Muzaffer Tekin’den vesairden bahsediyorsunuz yani bu davanın sanıklarından bahsediyorsunuz. Şimdi bu 500 milyon dolar için yaptığınız araştırmada Ankara'da haber kaynağınızın verdiği bilgilerin ardından Sayın Erdil’le yapmış olduğunuz röportajdan sonra herhangi bir kişiyle görüntünüz mü?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Elbet çabam olmuştur tekrar.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Evet.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ulaşabildiklerim ya da hatırlamıyorum ulaşabildiklerimden ciddi bir şey çıkmadığı içinde koymamışım yeni bir şey yeni bir devamına yapabilecek bir şey çıkmamıştır o nedenle devamını yapmamışımdır.”
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki Ankara'da bu haberi doğrulatmak için görüştüğünüzü söylediğiniz kaynaklar bankacılar mı, istihbaratçılar mı, gazeteciler mi neler?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bilemem ki ben onu hatırlamıyorum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Görüştüğünüz kaynağı bilmiyor musunuz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Kaynakla ilgili bir şey söylemeyeceğimi etik olarak başından beri söylüyorum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bakın o kaynağı sormuyorum size kaynağınızın doğrulatılması için müracaat ettiğinizi iddia ettiğiniz diğer harici kaynakları soruyorum size.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çoktur o yüzden hangisini hatırlamıyorum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Efendim çoktur diyorsunuz bir tanesini söyleyin bakkal Ömer mi bir tanesini söyleyin?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum yani çok çok kaynağım var benim.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Hayatın olağan seyrinde.” 
Tanık Ecevit Kılıç:”Kitaplardan dolayı çok kaynağım var.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:” hayatın olağan seyrinde gazetecilik temayülünde böyle bir şey olmaz. Salonda 40 tane gazeteci var ne 40’ı 3 tane. Şimdi bu Sayın Erdil’in röportajında siz Alparslan’ın geldiğine ilişkin bir iddiayı dile getiriyorsunuz ya. Şimdi o röportajda kayıtlı mıydı sizde?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hangisi?”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Efendim?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hangisi?”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Yani her 2 haberin de dayanağını oluşturan Sayın Erdil’le yapmış olduğunuz röportajın kayıtlarını soruyorum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Biz ön görüşme yaptık telefonda.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Yani ön görüşmeyi ve harici daha sonra yaptığınız yüz yüze görüşmeyi ikisini de.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yüz yüze görüşmeyi kayıtlıydı yani orada teyp vardı, teybi koyduk arkadaşımda fotoğraf makinesini açtı, fotoğraf makinesi.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”İlki telefonda yaptığınız görüşme?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”O kayıtlı değildi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Onu yapmadım yok.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Şimdi aralarında davamızın bir kısım sanıklarının bulunduğu bir kısım isimleri aradığınızı söylediniz. Muzaffer Tekin’den bahsettiniz, başkaca isimlerden bahsettiniz mi anımsamıyorum ama Muzaffer Tekin’i, Veli Küçük’ü hangi bilgi çerçevesinde aradınız yani size ne söylendi Muzaffer Tekin için Veli Küçük için ki aradınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Kimse bana bir şey söylemedi kendim değerlendirme yaptım aradım ya böyle bir iddia var bilginiz var mı diye soracaktım Veli Küçük’e ulaşmadım Muzaffer Tekin benim bilgim yok böyle bir şey dedi hani ilgilenmiyorum dedi kapattı şey bu kadardı.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Hayır hayır şunu soracağım ben size bakın; Muzaffer Yüzbaşı emeklisi sivil toplum örgütlerinde Atatürkçü duyarlı olan bir isim Danıştay cinayetiyle ilişkilendirilmeye çalışılmış. O noktada soruşturulmuş ama yanılmıyorsam o tarihte doğru mu Muzaffer Bey? Bırakılmış bir şahıs mahkemede kendisini herhangi bir surette sorumlu tutmamış ki bırakmış hakkında bir dava dahi açmamış. Hakeza Zekeriya Öztürk’te öyle hakkında takipsizlik kararı vermiş ve soruşturma dosyasında da böyle bir bilginin kırıntısı yok. Siz niye Muzaffer Tekin’i aradınız, Zekeriya’yı aradınız veya Veli Paşamı aradınız ve başkaca kimleri aradınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ya benim hatırladığım Veli Küçük’e ulaşmaya çalıştım çok doğal çünkü Muzaffer Tekin’de yanılmıyorsam hani bırakılıp saldırıyla ilgili bir bırakılıp almıştı. Ya o dönemde gündemdeydi Veli Küçük’ün ismi de o dönemde gündemdeydi. Çok doğal yani bilgi alabilmek doğrulatabilmek ya bir şey var mı hani ekstra bir bilgi çok gazetecide normal bir şeydir. Bunları arar söylersiniz Muzaffer Tekin benim bilgim yok bir bildiğimde yok deyip kapatınca söyleyebileceğiniz yazabileceğiniz bir şeyde yok. Bilgim yok dedikten sonra ne diyeceksiniz Veli Küçük’e de ulaşamadım.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki buna rağmen niye Veli Küçük’ü ima ettiniz Veli Küçük’ü yazdınız? Yani somut harici hiçbir teyide dayanamıyorsunuz buna rağmen niye haberde Veli Küçük’ün ismini(bir kelime anlaşılamadı).”

Tanık Ecevit Kılıç:”Veli Küçük mü o mu bilmiyorum yani (bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ne biliyorsunuz onu söyleyin?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Benim o konuda bildiklerim sadece o haberle ilgili sınırlı bahsettiğiniz isimler ayrı mevzu ayrı konu ama o haberle ilgili bilgiler o isimler orada var o kadar yani.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Haber size bir flash bellek içinde hazır gelmiş olabilir mi şu kadar vuruş olarak sipariş üzerine.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Güzel fantezi.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Efendim.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Güzel bir fantezi ama ben hatırlamıyorum bununla ilgili kaynağımla ilgili hiçbir şey söylemeyeceğim.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Fantastik olan sizsiniz çünkü sorularıma yanıt veremiyorsunuz. Şimdi haberinize yer vermediğiniz iddialar var mıdır? Yani haberinize ilişkin birtakım iddiaların kendi size aktarıldığını söylediniz bu iddiaları araştırdınız tamamına haberde yer verdiniz mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyleyeyim; benim bildiklerim bu konuda sadece o haberle ilgili sınırlı hepsi de orada var yani.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ben burada olmayanlara ilişkin soru soruyorum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bütün bildiklerim onlarla ilgili o kadar yani.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ecevit Bey tekrar soruyorum; bu haberde yer vermediğiniz başkaca iddialar var mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bir daha cevap veriyorum bütün bildiklerim o haberle sınırlı.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Yani yanıt yok. Buna ilişkin soruyu cevap vermek istemiyorum biçimiyle değerlendirirsem yanılgıya düşmüş olmam sanırım. Arif Doğan'la ilgili olarak bu haber çerçevesinde bir görüşmeniz oldu mu yoksa daha önceki kitabınız ya da başkaca derin devlet konulu haberlerinizle ile ilgili mi görüştünüz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Efendim?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Hatırlamıyorsunuz. Peki size bir telefon numarası soruyorum 0532 327 49 27 bu numaranın kime ait olduğunu biliyor musunuz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır hatırlamıyorum yani hayır yani zihnimde olan bir telefon değil.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Haberinizi ilk kez kaynağınızla görüştünüz sonra sayfaya döktünüz kapak oldu haber o tarihte ses getirdi aradan gazeteci sorumluluğu gereğince 15 gün geçtikten sonra varan iki diye 2. bir haber yaptınız. Bu arada kaynağınızla herhangi bir görüşmeniz daha oldu mu? Yani ondan aldığınız haberleri ondan aldığınız bilgileri sayfaya döküp haberleştirdikten sonra bir yanlışım olmuş mu eksiğim olmuş mu doğru düzgün yazmış mıyım haberi diye bir değerlendirme aldınız mı ya da kendisi sizi aradı mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Cevap vermeyeceğim.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bakın mahkemeye yardımcı olmuyorsunuz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bahsettiğiniz haber kaynaklarıyla ilgili kesinlikle bilgi vermeyeceğim yani çok açık bir daha bütün bildiklerim.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ben size haber kaynaklarınızın kim olduğunu sormuyorum yeniden görüştünüz mü diyorum?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum cevap vermeyeceğim bütün bildiklerim o 2 haberde zaten mevcut.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bu Amerikan genç liderler derneğiyle değişim programıyla ilgili olarak Amerika’ya seyahatinize bu haber kaynağınız referans olmuş olabilir mi, referans mıdır?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Cevap vermeyeceğim.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Cevap vermeyeceksiniz. Peki o değişim programına neden siz seçildiniz o konuda bir bilgi verir misiniz mahkemeye?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bilmem cevap vermeyeceğim bana sormanıza gerek yok onu.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki şimdi bu MİT’in Eymür’den geldiğini üstelik haberi hazırlamanızdan yaklaşık 1 ay kadar önce geldiğini resmi cevap ile teyit ettiği bilgi notunda şöyle bir değerlendirme var diyor ki; Aktüel’in haberinde baştan okuyayım isterseniz. Not diyor; olay MİT Müsteşarıyla ilişki kurulamaması üzerine Aktüel Dergisi Muhabiri Ecevit Kılıç’a verilmiş ve 6 Temmuz 2006 tarihli 52 sayılı mecmuada biraz değiştirilerek yayınlanmıştır. Bilahare MİT’e de bildirilmiştir. 2 Aktüel’in haberinde bahsi geçen eski MİT’çi bunun Duran Fırat olduğu açıklığa kavuştu rumuzlanmış D.F. haberi intikal ettiren kişidir. Maalesef gazeteciye tembih edilmesine rağmen afişe edilmiştir diyor. Şimdi bu bilginin kaynağının Eymür olduğu MİT tarafından da doğrulandı. Az önce sizde söylediniz dediniz ki; haber sonrasında Eymür arasında tepe ismim olmadığım halde benimde ismimi sayarak dedi ki; bu adamları kapıcı bile yapmam. Şimdi hayatın olağan seyri içerisinde Eymür’ün bu satırlara yansımış kızgınlığı ile sizin kapıcı olarak bile kapıya koyulmayacağınıza ilişkin yakıştırması arasında bir bağ kurabilir misiniz, bir bilgi sahibi misiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Keşke araştırsaydın madem Eymür’ün bu tepkiyi vermesinin nedeni ben bir röportaj yapmıştım bir röportajda ismini hatırlamıyorum kim söyledi hatırlamıyorum Eymür’ün ve benzeri isimlerin birkaç isim vererek özellikle Eymür’ün MİT’i nasıl MİT’in parasını nasıl çarçur ettiğini, hasıl harcadıklarını o kurumu nasıl mahvettiklerini anlatan o dönemde bir gündemde olan bir şey üzerine yaptığım bir röportajdı. Türkiye o dönemde bir şey konuşuyor ne olduğunu hatırlamıyorum bunun üzerine röportaj yaptığım bir gazeteci veya başka bir isim net hatırlamıyorum Eymür’ün bu MİT’e nasıl zarara uğrattığına, nasıl parasını çarçur ettiğini çok sert bir röportajda bunun üzerine yapılmış bir şeydir diye biliyorum yani. Buyurun.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”O haberi yaparken Eymür’ün ismi geçtiği halde Eymür’le görüştünüz mü?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hangi haberi yaparken?”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”O sözünü ettiğiniz size kızgınlığa sebep olan haberi yaparken Eymür’le görüştünüz mü ayrıca?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hangi kızgınlık ya röportaj mı?”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ha ha.”

Tanık Ecevit Kılıç:”O bir röportaj o bir karşılıklı röportaj.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Cevap hakkı doğduğu için Eymür’le görüştünüz mü diyorum size?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır cevap hakkı şöyle.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Görüşmediniz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Cevap hakkını o bir röportaj iddia edende belli kimliği açık bir röportaj üstüne cevap gönderdiği anda yayınlıyorduk cevap göndermedi bu kadar.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki, şimdi bu bu Duran Fırat, Hanefi Avcı’nın da aslında Hanefi Avcı’nın deşifre ettiği bir özel harpçi kökenli astsubay.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bilmiyorum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Siz özel harbe ilişkin kitap sahibisiniz benim bu bildiğimi sizde rahatlıkla fazlasıyla biliyorsunuz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ben bunu bilmiyordum açıkça söyleyeyim.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bilmeniz gerekirdi kitap sahibi olan sizsiniz ben sizin kitabınızdan okuyorum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Belgem varsa ben belge bulduğum şey koyduğum şeyleri yapıyorum yani mesela kitaplarımda hepsi belgelidir. Havada kalacak hiçbir şeyi koymadığım için onu o nedenle bende ilk defa duyuyorum yani.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki, şimdi bu Duran Fırat’ın İstanbul’a gelerek haber sonrasında sizi aradığına ilişkin birtakım bilgiler edindiğinizi aktarmıştınız öğleden önceki oturumda. Doğru mudur?”

Tanık Ecevit Kılıç:”İsmi siz telaffuz ediyorsunuz.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Efendim?”

Tanık Ecevit Kılıç:”İsmi siz telaffuz ediyorsunuz benim oradaki bütün bilgiler o haberlerin içindekilerle sınırlı yani.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki Duran Fırat’la olan münasebetiniz nedir?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Benim bu konuda buna cevap vermeyeceğim sadece söylediklerim o haberle ilgili sınırlıdır. Üstüne tehdit iddiasını koydum haber yüzünden tehdit edildiğimi bunun bilgisini koydum bu kadar.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Duran Fırat’ın sizi tehdit ettiğini söylediniz ben mi yanlış anladım öğlenden önceki oturumda. Tutanağa geçti evet Duran Fırat sizi tehdit etti dediniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Haberde adı geçen MİT görevlisi dedim. Şöyle söyleyeyim; elbet şu da var nasıl söyleyeyim benim ne korumam var ne başka bir şey yıllardır gazetecilik yapıyorum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bizim de yok.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bütün bu konular noktalar üzerinden devam ediyorum. Benim de açık hedef olmama noktamda bir tereddüdüm var. Ben az önce adresimi belirttiğimde ev adresimi belirttiğimde gerçekten bir tereddüde girdim. Yani bir çünkü geçmişte burada sanık olup da geçmişte aleyhlerine çok haber yaptığım çok çok mücadele etti… Ergenekon’dan çok çok önce. Yani Türkiye’deki o karanlık ilişkilerin faali meçhullerin ortaya çıkması noktasında çok yaptığım isimler burada sanık. Orada bir tereddüt söylediğimi açıkça ürperti duyduğumu söylemek gerekiyor yani, hani bir açık hedef haline getiriliyorum yani bu nedenle.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki gizli bir oturumda dinlenmek ister misiniz mahkeme uygun görürse?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır kesinlikle gazetecilik yapıyorum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Efendim?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Gazetecilik yapıyorum haberlerime nasıl kitaplarıma nasıl imza koyduysam hepsine sonuna kadar sahip çıkarım ortaya  koyarım yani.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Anlayamadım gizli bir oturumda dinlenmek ister misiniz dedim?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır tabi benim haberlerim açıktır nereye imzamı koyduysam ne biliyorsam ben onu haberlere koydum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Hayır şimdi sorularıma cevap verirken.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır ben başka bir şey söyledim onları koydum bunları da ifade ettim.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Sorularıma cevap verirken tehdit altında olduğunuzu korku altında olduğunu ima ediyorsunuz o yüzden bende maddi gerçek açığa çıksın diye soruyorum size.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır ben (bir iki kelime anlaşılamadı) şöyle bir şey söyleyeyim. Hayır ondan söylemiyorum yani söylediğim şey tehdit ifadesini açıkladım tehdit altında şunun için söylemiyorum. Elbet bir korku duyuyorsunuz çünkü yıllardır bunu açıkça söylüyorum yani bunu Sayın Doğu Perinçek ve diğer isimleri ayırarak söylüyorum yıllardır bir şeylerle ilgili yazıyorsunuz bir şeylerin üzerine gidiyorsunuz Ergenekon’dan çok önce yazıyorsunuz hem de yıllarca araştırmalar yapıyorsunuz kitaplar yapıyorsunuz doğal olarak da bazı sanıkların hedefi durumundasınız ve bu sanıkların geçmişini düşündüğünüzde.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Hangi sanıkların?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Birazda temkinli olmak zorunda kalıyor insan bunu da ifade etmek istedim sadece.”
Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılmadı.
Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Evet, hangi sanıkların olduğunu.”

Mahkeme Başkanı:"Açıklayabilir misiniz hangi sanıkların olduğunu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Bundan da mı korkuyorsunuz bir dakika bundan da mı korkuyorsunuz? Bakın ben size maddi gerçeği açıklığa kavuşturabilmek uğruna mahkemede uygun görürse gizli bir celsede dinlenmenizi teklif ediyorum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır asla gazeteciyim ben koyduğum haberlerin imzası da belli ifade ediyorum, söyleyeceklerimi de söylüyorum zaten bildiklerimi ifade ediyorum tekrar soruyorum sizin sorduğunuz sorulara gelirsem benim o haberde bildiklerim baz var onları baz alırsanız tamamdır. Kaynağım ve kaynağımla ilgili sorulara sadece bu değil herhangi bir şeyle ilgili çok sıradan bir şeyle hani sıradan bir kanser haberiyle ilgili kaynağımla ilgili sorsanız ona da cevap vermem neredeydi ne yapıyordu o neydi bu tür sorulara da cevap vermem bütün o kısımla ilgili saldırıyla ilgili baz aldığım Sayın savcımın da okuduğu haberle sınırlı bu kadar.”

Mahkeme Başkanı:"Müsaade edin bir CD değiştirelim.”

Sanık Muzaffer Tekin söz almadan konuştu.”Bu insanları şaibeli duruma sokuyor, ayırıyor 2, 3 isim onları söylese.”
Sanık Veli Küçük söz almadan konuştu:”Sayın Başkanım yani bu kadar olmaz artık yeter.”

Sanık Muzaffer Tekin Şu haberi yapan gazetecinin söylediği yalandır. İftiracı, müfteri. Bizi hala bizi şaibeli (iki üç kelime anlaşılmadı).”

Mahkeme Başkanı:”Vural Bey buyurun.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ecevit Bey daha önce açıklığa kavuştuğu  için bir kısım sorularımı eliyorum çok az sorum kaldı hatta saatinde geç olması hava durumu nedeniyle bende çok uzatmayayım. Zaten bence mesele ziyadesiyle açığa kavuştu ama 2 küçük daha sorum olur. Birisi az önce söylediniz dediniz ki; sanıklar tarafından tehdit edildim diye teamüldür birinden tehdit alırsanız aldığınız tehditte ciddiyse gazetenin ödeneği vardır, koruması vardır. Valilikten şuradan buradan hatırlı dostlar tarafından derhal koruma istenir bu imkana sahipsiniz. Beni eve araba getirip götürürdü diyorsunuz. yani muhabirler genellik zaten evlerine özel araçla gidip gelirler ayrıca bir.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hakaret etmenize gerek yok (bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Estağfurullah samimiyetimle söylüyorum hakaret değil içtenliğimle söylüyorum, içtenliğimle söylüyorum hakaret algılamayın samimiyetimle söylüyorum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ben burada tanığım hakaretlere maruz kalmak istemiyorum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Hakaret değil samimiyetle söylüyorum hakaret unsuru neyse özür diliyorum ama yok öyle bir hakaret.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Benzeri ve özel hiçbir sorulara cevap vermeyeceğim ben zorlarına gittiğini de biliyorum yıllardır bu konuda mücadele ediyorum çok benzeri karanlık noktalar benzeri ifadelerle mücadele ediyorum algılayabildiğim kadarıyla yine mücadeleye devam edeceğim o nedenle.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Hep (bir kelime anlaşılamadı).”

Tanık Ecevit Kılıç:”Anlıyorum yani tepkileri.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Ecevit Bey hakaret algıladığınız hususu neyse söyleyin huzurda özür dileyeceğim lütfen.”
Sanık Muzaffer Tekin söz almadan konuştu.”Muhabir dedi muhabir (bir iki kelime anlaşılmadı).” 
Mahkeme Başkanı:"Efendim lütfen oturduğunuz yerden konuşmayın.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Samimiyetimle söylüyorum özür dileyeceğim hakaret algıladığınız husus neydi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Cevap vermeyeceğim.”

Mahkeme Başkanı:"Buyurun devam edin Vural Bey sorularınıza.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki hakaret algıladığınız her ne ise yine de özür diliyorum samimiyetimle söylüyorum. Size karşı hiçbir suiniyetim yok olsa emin olun bu sorgu çok daha farklı boyutlarda şekillenir. Bu konuda da sizi inandığım tüm değerlere yemin ederek temin etmeye hazırım. Şimdi size bir hususu daha soracağım bu konuda bilginiz olmayabilir ama var ise diye soruyorum. Eymür’le röportaj yaptığınızı söylediniz o çerçevede soruyorum ve tabidir ki bu kontra gerilla kitabını yazmanız nedeniyle de bu derin devlet vesaireye ilişkin kaynakları yakından takip ettiniz analizde de zaten ona ilişkin birtakım kendi değerlendirmeleri var. Bu Mehmet Eymür’ün MİT’te takip şube müdürlüğü yaptığını biliyorsunuz. Takip şube müdürlüğüne de tabi çok özel konumunu vesairesini siz bu konuya kafa yormuş emek harcamış bir gazeteci olarak bilmektesiniz. Şimdi bu davanın bir kısım sanıkları sizle birlikte aynı tarihlerde Tutkun Akbaş tarafından da aranıyor. Şimdi Tutkun Akbaş benim husumetli olduğum bir şahıs ama Ecevit Kılıç benim aramda hiçbir husumet yok. Tutkun Akbaş’la birlikte mesaimde var ama şualar Tutkun Akbaş haldır huldur beni ve Uğur Dündar’ı Ergenekoncu ilan etmek gayretinde. Tekrar söylüyorum hiçbir husumetim yok sizinle samimiyetimle söylüyorum ve soruyorum. Her ikinizin de gazetecilik camiasında Eymür’le yakın irtibatı olduğu iddiaları dedikoduları olduğu her ne ise var iken her ikinizin de sanıkların aynı tarihlerde arıyor olması sizce bir haber değeri taşır mı, yahut cevaplaması gereken bir meselemidir yahut buna ilişkin bir bilginiz var mıdır?” 

Tanık Ecevit Kılıç:”Bir bilgim yok bahsettiğiniz hani ilişkilendirmeyi keste kesinlikle doğru değil. Şu Danıştay saldırısı üzerinde çıkmış bir ilişkilendirme çabası çok net. Özel harp dairesi kitabında Eymür’ün yetişmiş karanlık operasyonlarda nasıl yer aldığını 1900 Kızıldere operasyonu ve benzeri bütün operasyonlarda Eymür’ün nasıl yer aldığını gayet fazlasıyla açıklıyorum. Hepsi de net o nedenle hiç böyle bir durum yok. Tutkun Akbaş veya başka isimleri herkesin kaynağı kendisini ilgilendirir. Bu konuda ne bilgi sahibiyim ne de başka bir şey biliyorum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki son sorumu soruyorum ve şimdiden teşekkür ediyorum. Bu Mehmet Eymür’ün 80’li yılların başında Bulgaristan’da o dönemlerde yaygın olan kaçakçılık faaliyetlerinin merkezine sızdığına ilişkin bilgiler var burada da Alparslan Arslan’ın Bulgaristan bağlantısına ilişkin birtakım iddialar var. Hatta hatta MİT’te bunu teyit etti en azından bir duyum olarak teyit etti. Burada eğer mahkeme maddi gerçeği arayacaksa o çerçevede tabi ki bu Bulgaristan bağlantısı üzerinde de durması gerekecek. Mehmet Eymür’ün Bulgaristan’da kaçakçılar içine sızdığı bir dönemde kendisine benzeyen bir Bulgar yüzbaşıyı öldürdüğü iddiaları var siz Eymür’ü tanıyan biri olarak bunu.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Tanımıyorum, tanımıyorum söylediğin iddiayı da hatırlıyorum ben o iddiaya özel harp dairesi kitabımda yer verdim.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”He.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Soner Yalçın’ın Bay Pipo diye bir kitabını kaynak göstererek dipnot alarak ve kaynak göstererek kendi kitabıma yer verdim o kadarını biliyorum.”

Sanık Sevgi Erenerol müdafii Av. Vural Ergül:”Peki teşekkür ediyorum lütfen bana alınmayın gücenmeyin burada samimiyetle söylüyorum yalnızca maddi gerçeğin açıklığa kavuşmasına çaba harcıyorum teşekkür ediyorum.”

Bu sırada tutuksuz sanıklardan Tekin İrşi’nin ve bir kısım sanıklar müdafilerden Av. Bülent Hattatoğlu’nun geldiği görüldü.

Huzurdaki yerlerine alındı.

Tutuklu sanıklardan Mehmet Fikri Karadağ’ın rahatsızlığı nedeniyle salondan ayrıldığı anlaşıldı.

Mahkeme Başkanı:"Buyurun.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk söz istedi verildi:”Değerli gazeteci arkadaşımız şunu bilmesi lazım ben kendisine soru yöneltirken basın özgürlüğüne inanan bir Türkiye Cumhuriyeti Devleti vatandaşı yurttaşı olarak sorularımı sordum. Ancak arkadaşın son anda hezeyana kapılıp sanıkları itham eden tehdit ediliyorum diyen sorusu üzerine müsaadenizle burada oynanan ve kendisinin de 2006’dan beri dahil olduğu bir oyunu birkaç seviye daha yükseltmek istiyorum Sayın Başkanım sorularımla. Ecevit Bey siz tutuklanmaktan korkuyor musunuz son dönemde tutuklanan gazetecileri göz önüne alarak?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır asla. Korkmuyorum çünkü benim geçmişim gazetecilik geçmişim bu noktada çok ortadadır. Türkiye’nin cesaret edemediği dönemde özel harp dairesini kısım kısım insanların tartıştığı bir dönemde adının anılmaya korktuğu dönemde başlı başına onu kitap yaptım. Hem de komplo teorisi değil sadece bilgi ve belgeler üzerine bu nedenle asla böyle bir korkum yok onu belirteyim.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Peki şunu söyleyip devam edeyim sizin kitaplarınızda ve haberlerinizde ortaya koymuş olduğunuz belgeler dahil ve bu belgeler ışığında kapanmış dosyaları açtım dediğiniz vakıalar dahil doğrulanmış tek bir sizin bilginiz yok bu ışıkta şunu soruyorum. Son dönemde tutuklanan gazeteciler sizin vasıflarınızda sizin özelliklerinizde gazetecilik yapmayan gazeteciler miydi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Herkes son dönemde tutuklanan derken ikisi de çok değerlidir ikisi de çok değerli araştırmacıdır, gazetecidir. Ama herkesin bir araştırma şekli başka bir şey vardır benim onlar üzerine yorum yapmam kesinlikle doğru olmaz ama ikisinin de değerli gazeteci olduğunu söyleyebilirim bu çok farklı bir şey yani bunu ifade edeyim.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Peki teşekkür ediyorum. Tutuklanmaktan korkmuyorsunuz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Ergenekon terör örgütü var diye iddia edilen ve bu davada ve sonraki celselerde davalarda dosyalarda yargılanan şahıslardan korkuyor musunuz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyleyeyim siz benim az önce televizyon programlarındaki konuşmalarımdan aktarabileceğinizi söylediniz.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Evet aktarabilirim.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Kesinlikle o zaman orada doğru olmayan haksız bulduğum gazeteci vicdanıyla bir gazeteci olarak haksız bulduğum bu Ergenekon soruşturması davası bazında haksız bulduğum şeyleri de açık açık o tartışma oturumlarda ifade ediyorum en azından bunlara da şahitlik etmişsinizdir o zaman.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Ben onu sormuyorum Ergenekon iddianamesi dahilindeki bütün davalarda yargılanan şahıslardan korktuklarınız var mı sanıklardan korktuklarınız var mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyleyeyim.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”İddia edilen bu terör örgütünden korkuyor musunuz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyleyeyim bundan bahsettiğim yok ben bir daha söylüyorum ben geçmişten beri Ergenekon’dan çok önce, kimsenin bunları yazmadığı dönemde yani belli noktalarda yazmadığı dönemde bir daha teyit düşüyorum; Doğu Perinçek’i, Hikmet Çiçek’i görünce gerçekten o şey seksenli yıllardan sonraki Güneydoğuda faali meçhuller Hizbullah olayını falan bende bir nebze şurada açıkça söyleyebilirim. Onların araştırdığı noktadan devam ettim ben Ergenekon’la ilgili korkum yok ama o dönem üzerine belli sanıkların belli isimlerin burada sanık olarak söylemiyorum belli isimlerin hedefinde olduğumu çok net biliyorum.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Bu konuda savcılığa müracaat ettiniz mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır savcılığa müracaat etmedim ama.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Neden, neden etmediniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Dönem dönem hedef haline geldiğimi biliyorum ama hangisine edeceksiniz ki. Mesela Aktüel Dergisini açın.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Kaç tane kaç tane tehdit aldınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Aktüel Dergisi açın(bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Kaç tehdit aldınız kaç?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum Aktüel Dergisine bakın her birisinde yetmişli yıllardan sonra seksenli yıllardan sonra bir faali meçhul bir suikast dosyası vardır.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Beyefendi ben onlardan bahsetmiyorum size.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yeni bir belge yeni bir bilgidir hepsi koymuştur her defasında.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Ben ondan bahsetmiyorum size.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yeni bir tehdit almışımdır ama kendi önlemini alıyorsun bende şöyle söyleyeyim; savcılığa başvurma ilkesi bir kez evet bir kez çok ciddi bir tehditti.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Hangisi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum dosyanın ne olduğunu hatırlamıyorum.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Onu da hatırlamıyorsunuz tehdit ettiğini de hatırlamıyorsunuz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çok ciddi bir dosyaydı çünkü peş peşe tehditler geliyordu bir dönem Aktüel’de bu Ergenekon’la ilgili diye söylemiyorum ondan önce yaptığım dosyaya çok sıkı geliyordu. Bir keresinde önlem almak artık çok zordu diye o zaman İstanbul DGM’ydi yanılmıyorsam ağır cezaya dönüşmüş müydü onu da bilmiyorum yani yılı kaçtı dönüştüğünde gidip yardım yani ne yapabilirim diye fikir danıştığımı ve gerekirse önlem noktasında yardım istediğimi biliyorum.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Fikir danışmak değil resmi olarak savcılığa veya polise emniyete müracaatınız var mı tehdit ediliyorum hayati risk altındayım diye şeyiniz müracaatınız var mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok vermedim.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Neden?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çünkü gerek duymadım çok bu işle uğraşıyorsanız.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Tehdit ediliyorsunuz korkuyorsunuz siz söylüyorsunuz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Sürekli yapıyorsunuz. Ama her seferinde neredeyse her dosya her araştırmayla ilgili bunları alıyordum yani bırakın bunu futbolla ilgili futbol silah ilişkisindeki iddia üzerinde bile yaptığım ortaya çıkardığım çok basit futbol federasyonu (bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Efendim ben onlardan bahsetmiyorum size.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Anlatayım, 98’deki bir futbolla ilgili futbol şike üzerine çıkardığım bir belge 2000’de çıkardım 2000’de miydi 2001’de miydi olağanüstü tehdit aldım yani sadece bununla ilgili söylemiyorum ki. Ama önlem almadım ya daha doğrusu resmi makamlara başvurmadım kendimce yapabildiğim kadar yani bunu göze almak anlamında söylemiyorum yani önüne geçemezsiniz her seferinde.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Peki, kritik bir dönemde dediğiniz haberinizi yaptığınızla ilgili olarak ne yapmış olduğunuz röportajları hatırlıyorsunuz ne de size sorulan benzer konulardaki görüşlerinizin neler olduğunu sorduğumuz zaman beyanlarınızı hatırlamadığınızı söylüyorsunuz nasıl bir kritik dönem algınız var o zaman? Bu konuyla ilgili olarak Danıştay dahil bugüne kadar kritik dönem algınız nedir sizin?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ben hepsine cevap verdim zaten.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Nedir?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yani yorumumu soruyorsunuz ben yorum belirtmem yani.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Yorum değil siz diyorsunuz kritik dönem, kritik dönem ama bir tek şeyi hatırlamıyorsunuz ne isim ne de konu başlığı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ama mevzu bu ve benim bu konuda bildiklerim o 2 haberle sınırlı başka da bir bildiğim yok orada.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Peki, şimdi ben şunu sorayım size siz; o haberi yapmadan önce gazeteciler ve yazarlar vakfı Erkan Tufan dahil ve belli Yenişafak, Vakit, benzer gazetelerle genel yayın yönetmenleriyle zaman zaman toplantılar yapıp bu kararı aldınız mı bu tür haberleri yapmak için?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bahsettiğiniz isimleri gerçekten tanımıyorum bile size açıkça söyleyeyim tanımıyorum bile.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Diğer gazetelerden tanıdığınız yok mu genel yayın yönetmenlerinden?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır şunu açıkça söyleyeyim bahsettiğiniz.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Nisan ayında görüşmeleriniz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bir gazete ismi söylediniz bir de isim söylediniz ne o gazeteleri ne genel yayın yönetmeni ne de o şeyi tanıyorum bahsettiğiniz(bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Tanımıyorsunuz basından da bunları tanımıyorsunuz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır, toplantı diyorsunuz bahsettiğiniz bir gazete söylediniz.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Yani toplanıp kararlar almadınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bir gazetenin genel yayın yönetmeni ve hangi gazeteyi ifade ettiniz onun genel yayın yönetmeni.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Zaman, Zaman, Vakit?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Zaman’ın genel yayın yönetmenini basından tanıyorum o kadar Vakit’in genel yayın yönetmeninin kim olduğunu bile bilmiyorum.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Görüşmeleriniz yok?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Emin olun asla okumadığım bir gazetedir bakmadığım bir gazetedir.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Son bir soru soruyorum ben size son bir soru soruyorum. Kasetlerin sizde olup olmadığından emin değilsiniz. Siz görevinizi yerine getirdikten sonra acaba kasetleri teslim ettiğiniz kişi veya kurumdan alıp almayacağınıza emin olmadığınız için mi kasetlerini getiremeyeceğinize veya emin olmadığınızı söylüyorsunuz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”İthamda bulunuyorsunuz, ithamda bulunuyorsunuz (bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Sizde ithamda bulundunuz şimdi. Sanıklar dediniz tek bir sanık adı veremediniz tehdit edildiğinize dair ve resmi bir tek müracaatınız yok. Nasıl gazetecilik bu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ben bunu açıkça söyledim istersen onu bir daha anlatayım. Bir hedef haline gelebileceğim kaygısını ilettim ben burada çokta net ifade ettim onu.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Burada herkes senin.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yani burada şu duruşmadan itibaren açık ve net söylüyorum geçmişten yaptığım haberler Ergenekon sürecine dahil olmadan geçmişten yaptığım araştırmalar haberler, belgesel ve bir tür şeyde kitaplarla itibaren çok net hedef haline gelebileceğimi ifade ettim.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Siz sanıkları kastederek söylediniz beyefendi buradaki sanıkları hatırladınız mı? 15 dakika önce söylediniz hatırladınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Neyi ifade ettiğimi hatırlıyorum net ifade ettim ben orada.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Kasetleri getirebilecek misiniz, teslim ettiğiniz kurumdan alabilecek misiniz kişiden ya da cevap verir misiniz buna?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Cevap vermeyeceğim.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Toplantı yaptığınız bazı genel yayın yönetmenleri ve önemli köşe yazarı gazeteciler sizin o kasetleri vermenize müsaade edecekler mi? Cevap verir misiniz buna?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Cevap vermeyeceğim.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Efendim?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Cevap vermeyeceğim.”

Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk:”Peki ben size ilerleyen zamanlarda Sayın heyete bu konudaki bilgilerimi aktaracağım teşekkür ediyorum.”
Mahkeme Başkanı:"Buyurun avukat hanım.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük söz istedi verildi:"Ecevit Bey buraya tanık olarak çağrılma bilgisini Ankara'dayken aldığınızı ve bu nedenle de Ankara'dan direk geldiniz için gerekli araştırmayı yapamadığınızı söylediniz doğru mu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet yani çok bir belgesel hazırlıyorum sürekli röportajlar var çok yoğun bir dönemdeydi, bir daha teyit edeyim yanlış bilgi olmasın. İlk çalıştığım kuruma tebligat için geldiklerinde ne olduğu bilinmiyordu aşağıda önemli bir toplantıdaydım yayın akışı toplantısındaydım. Sonra telefon numarası bırakıldıktan sonra aradım yani şehir dışına çıktıktan sonra bana o bırakılan bilgi notunu aradım zaman verdim bu zamanda görüşebiliriz diye bu kadar.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Bunun öncesinde sizin bu dosyadan tanık olarak dinleneceğiniz konusunda herhangi bir şekilde size bir bilgi ulaşmadı mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyleyeyim; söylendi belli gazeteci arkadaşlarım tarafından söylendi. Ama benim bildiğim yani şöyle kafamda vardı ya da yanlış biliyor olabilirim. Davaların yoğunluğu seyri üzerinde çok bir zaman aldığını yani ne zaman çağrılacağım noktasında kesinlikle bilgi sahibi değildim.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Şimdi Ecevit Bey bizim son duruşmamız 29 Ocakta oldu yanlış hatırlamıyorsam ve orada o tarihli ara kararda bir dahaki celse sizin hazır edilmeniz konusunda bir ara karar alındı, gelecek celse hazır edilmesi diye. Yani Ocak, Şubat ve Mart ayındayız bu sırada bu ara karar bütün basın mensuplarının elinde oldu ve basında da çeşitli vesilelerle basında yer aldı. Kimlerin tanık olarak dinleneceği 29 Ocak akşamı basında vardı bunların içinde de sizde vardınız. Sizin 29 Ocak tarihinde hazır edilmeniz konusunda bir ara karar varken ve medyada da bu açık bir şekilde yayınlanmışken. Ben o kasetleri araştıracak temin edecek söz konusu röportajın ilgili kasetlerini bulmaya vaktim olmadı demeniz bunu araştıracak fırsatım olmadı ben Ankara’daydım demenizi ben anlayamıyorum. Kaldı ki, kaldı ki.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çok net söylüyorum benim duruşma tarihinin bugün olduğuna dair yani benim bugün dinleneceğim dün anlamında söylüyorum dinleneceğime dair Ankara'ya gitmeden önce kesinlikle bilgi sahibi değildim onu ifade edeyim yani.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Peki basından, basından sizin dinleneceğiniz konusundaki bilgi edinmediniz mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”İlgili arkadaşlar aktardı dinlenme kararı ama onun bu duruşma mı bir sonraki duruşma mı ne zaman olacağı konusunda hem fikir değildim.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Efendim duruşma zamanı da belli oluyor o ara kararda bir dahaki celse hazır edilmesi deniliyor.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır ondan bilgim yoktu onu açıkça ifade edeyim.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Yani ilgilenmediniz sizinle ilgili bir dinleme kararı çıktı tanık olarak ve siz tanık olarak hangi celse hangi tarihte mahkemede hazır bulunmanız gerektiği konusunda ilgilenmediniz mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyleyeyim tebligat ne zaman gelseydi onunla haberi olacaktım tarihi konusunda kesinlikle bilgi sahibi değilim.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Peki bu arada bir hazırlık yapmanız söz konusu olamaz mıydı bu kasetler ya neredeydi benim yaptığım Aktüel’le ilgili Aktüel’de yaptığım haberle ilgili dinleneceğim bir sürü de olay var ya dur ben şu kasetleri araştırayım üstüne bir kayıt yaptım mı yapmadım mı benim röportaj kasetlerim nerede yarın öbür gün şak diye çağrılabilirim ben bu mahkemeye tanık olarak şunları bir araştırayım arşivime bakalım demediniz mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bir daha söylüyorum; çok yoğun bir dönemdi tarihi bilmediğim için üstüne düşmedim.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Pekala o zaman size şunu sorayım; biz bu da olayın araştırmasına mahkeme resen 2010’un Mayıs ayında karar verdi. yani bu bilgi notuna ilişkin içinde sizinde adınız geçen bilgi notuna ilişkin ve Aktüel Dergisinde yapılan haberlere ilişkin konunun araştırılmasına mahkeme bir ara kararla Mayıs ayında karar verdi 25 Mayıs’ta. Ve bu basında çarşaf çarşaf yer aldı çarşaf çarşaf Mayıs ayında ve hatta size özel bir bilgi daha vereyim. Duruşma çıkışında ben burada İstanbul'a götürüyordum benimde içinde olduğum arabadan Vural sizi aradı telefonla ve bu konu hakkında bilgi verdi. Bende bu görüşmeye tanıklık ettim telefon görüşmesine çünkü bende arabayı kullanıyordum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hı hı.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Ve size dedi ki; Ecevit hazırlıklı ol bak bunlar araştırılıyor sende yarın öbür gün tanık olarak çağrılacaksın. Siz o zaman peki ya bir dakika Aktüel Dergisi bilmem ne diyor o zaman bir arşiv araştırması yapmadınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır çünkü ciddiye almadım yani ben onu ciddiye almadım açıkça ifade edeyim.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Tanıklık edeceğiniz konuyu sizin yaptığınız bir manşet haberi olması ve burada bulunan sanıklar hakkında çok ağır ithamlar içeren bir haber bu.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Benim yaptığım haberlerim ortada Aktüel Dergisi de ortada arşivi de ortada açıkça söyleyeyim ben buraya gelip hani tanık olarak dinlenebileceğimi bile düşünmedim. Yani açıkça söyleyeyim çünkü orada bilgiler belli sınırlı diye düşündüm çokta şey düşünmedim yani.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Arşivinizde hiçte aramadınız ben yarın öbür gün benim önümü bu kaydı nasıl yaptın dediklerinde ben çıkarır varsa elimde koyarım buyurun efendim ses kaydı işte elimde buyurun bu adamlar bunları söyledi.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Üzerinden 4 yıl mı 5 yıl geçmiş kaç 4 yıl geçmiş çok açıktır dergi ortadadır, röportaj ortadadır, haber de ortadadır her şey odur yani.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Tamam yani böyle bir şeyle de ben bu arşivinizde araştırma ihtiyacı hissetmediniz ben bu röportajda söylenenlerin tamamının doğru olduğunu mahkeme önünde ispat ederim deme ihtiyacını hissetmediniz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çok açık orada yani.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Tamam.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Üzerinden 4 yıl geçmiş.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Evet.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bilgiler ortada netler ortada röportaj ortada yani itirazı olan gelirdi o dönem yapardı mevzu kapanırdı yani bu yargılama ortada dergi ortada dergime de haberime de bütün içeriklerine de sahip çıkıyorum her şey ortada.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Yalnız sizin doğruluğu, bakın sizin yaptığınız haberin doğruluğunu teyit edebilecek tek kaynağınız o röportaj kasetiniz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok açıktır röportaj üzerinden 4 yıl geçmiştir röportaj çok nettir ortadadır itirazı olan, olan yargı süreci var her şey var çıkıp birisi ben demedim, yapmadım diyorsa yargı yolu açıktı açıkça ifade edebilirdi.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılmadı.

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır röportajla ilgili bahsediyorum.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Şimdi Ecevit Bey şunu sormak istiyorum size; herhangi bir ben bilgi kaynağınızı sorgulamıyorum hiçte ilgimi çekmiyor . Zaten bilgi kaynağınız buradaki yargılama sırasındaki kim ya da kimler olabileceği çok açık ortaya çıktı. Hiç ilgimi çekmiyor size herhangi bir bilgi kaynağınızdan bu haberi veren ya da başka bir bilgi kaynağı herhangi bir haber. Bilgi ilk geldiğinde ham haliyle elinize geçtiğinde siz kendi gazetecilik prensipleriniz açısından bu bilgiyi ne yaparsınız? Bu bilgiyle ilgili ilk yaptığınız şey nedir?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Gazetecilik prensiplerimi tartıştırmam cevap vermeyeceğim.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Ben size gazetecilik sizin prensipleriniz açısından bu bilgiyi nasıl doğrularsınız diye soruyorum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Cevap vermeyeceğim.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Cevap vermiyorsunuz o zaman ben sizin şimdi biraz önce yaptığımız sorguya geri dönüyorum. Bu bilgide ismi geçen şahıslar birtakım şirketler birtakım yerler ve bir miktar para var. Şimdi ben size soruyorum size burada soruldu Hakkı Hocayı buldunuz mu Hakkı Hocayı bulamadık tespit edemedik. İnşaat firmasını bulamadık tespit edemedik Duran Fırat ile bu konuyu teyit edemedik Erol Şahin isimli kişiyle konuyu teyit edemedik. Bunların hepsi sizin sabah yaptığınız tanık beyanınızda bunların hepsini söylediniz. Bu haber size ham haliyle gelmiş bir habere ilişkin olarak siz bu haberde adı geçen karalanan itham altında bırakılan hiç kimseyle konuşmadığınız gibi diğer adı geçen hiç kimseyle de bu haberi teyit edememişsiniz sizin beyanınıza göre. Şimdi ben size sormak istiyorum siz dediniz ki; bir cenaze sırasında Veli Küçük bana kartvizitini verdi hatırlıyor musunuz o kartviziti nasıl bir kartvizit? Şirket kartviziti miydi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Valla küçük bir şey vardı (bir kelime anlaşılamadı) üstünde ismi yazıyordu ve altında telefon numaraları vardı tam net hatırlamıyorum.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Evet, o Veli Küçük 2006 yılında ortağı olduğu güvenlik şirketinin kartvizitini kullanırdı. Çünkü tek ticari faaliyeti oydu şahıs kartı da yoktu muhtemelen size strateji güvenlikle ilgili işyeri kartvizitini vermiştir ve aktif bir firma. Siz orayı aradınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çok yeri aradım yani hani ulaşmak için aradığımı biliyorum o numarayı.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Peki size ne cevap verildi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum ki çok aradım ama yani defalarca aradım.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Aradınız ama bakın sizin haberinizin birebir itham ettiği kişi bu. Siz başkalarını değil bu haberde diğer kişileri değil Veli Küçük’ü itham ediyorsunuz 500 milyon dolarla.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Benim kimseyi itham ettiğim yok orada her şey açık Veli Küçük diğer isimleri siz telaffuz ediyorsunuz benim burada bütün bildiklerim o haber içinde sınırlı hepsi orada var o kadar yani.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Tamam siz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”İsimleri siz telaffuz ediyorsunuz hepsini siz söylüyorsunuz orada haberde var çok (bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Yani siz bu kişinin Veli Küçük olmadığını mı yani?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır hepsi haberde var açık net.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Haberden anlıyoruz biz onun için.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Haberde hepsi açık.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Siz Veli Küçük’ü hiç güvenlik şirketine ulaştınız ve kendisine yani ulaştınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Şirkete de ulaştığınızı hatırlamıyorsunuz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çok aradım hatırlamıyorum.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Kimleri aradığınızı hatırlamıyorsunuz, doğru mu? Kimlerle görüştüğünüzü hatırlamıyorsunuz. Ancak bu haberinizde adı geçen hiç kimseden teyit alamadığınızı bu haberlere ilişkin teyit alamadığınızı çok net olarak sabah söylediniz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çok aslında çok net.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Hakkı Hocayı ben sizin ifadelerinizden not aldım. Bizim böyle maalesef böyle bir sorunumuz var biz not alarak ancak sorgu yapabiliyoruz bizim elimizde zabıt olmuyor. Hakkı Hocayı tespit edemedik inşaat firmasını tespit edemedik, Duran Fırat’la konuyu teyit edemedik, Erol Şahin isimli kişiyi bulamadık teyit edemedik.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bunlar sizin yorumlarınız ben orada.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Beyefendi sabah sizin söylediğiniz şeyler bunlar.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ben orada, çok net söylüyorum bir daha madem tutanaklara giriyor bir daha ifade edeyim; devamında bir şey yapıyorsunuz bir haber yapıyorsunuz devamında bir röportajla destekliyorsunuz. Gerisine de ulaştığım ulaşamadığım ne olduğunu hatırlamıyorum devamına yapacak kadar kayda değer bir şey bulmadığım için onlar net olduğu için ya da ifade edilmiştir. Ben bir haber yaptım bana göre sonuç neyi değiştirir neyi yapar onlar çok beni ilgilendirmiyor gazetecilik yaptım ortada.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Bakın sizin yaptığınız haberi.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Haber yaptım ve geçti o kadar.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Sizin yaptığınız haberin sonucunu ben size söyleyeyim. Sabah savcı Nihat Bey size dedi ki; sizin vereceğiniz tanıklık çok önemli çünkü sizin bu haberiniz çok önemli. Sizin tanıklığınıza göre burada dedi; Danıştay cinayetinin türbandan kaynaklanmayan bir cinayet olduğu ortaya çıkabilir dedi. Sizin yaptığınız bu haberin bu mahkemedeki yansıması budur. Siz, size ilişkin 2008 yılında sizin yaptığınız bu habere ilişkin 2008 Şubat ayında savcılık makamına bir ihbar ulaşmış. 2008 Şubat ayında Sayın Nihat Taşkın’ın da son derece buradaki beyanına göre son derece önemli bulduğu bu haberiniz ve bu beyanlarınızla ilgili olarak savcılık size vay bize böyle bir ihbar geldi haberin kaynağı da habercisi de Ecevit Kılıç’mış sizi davet etti mi? Savcılığa savcılık sizi bu konuda davet edip ifadenizi aldı mı bu ihbar üzerine? Yani bir ihbar geliyor.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Yani siz hiç savcılık makamı tarafından bu yazdıklarınız konusunda davet edilip soruşturuldunuz mu sorgulama sırasında?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yo hayır, yo hayır.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”İlk defa buraya mı geliyorsunuz? Sizin bu beyanlarınız bizim iddianamemizde yok size bir bilgi olarak vereyim ben. Bizim iddianamemizin iddiası bile değil bunlar. Sizin bu beyanlarınız iddianame eklerindeki binlerce bir uyduruk haberden bir tanesi olarak ama zamanında kullanılmak üzere zamanı geldiğinde işte o zaman bu zaman kullanılmak üzere iddianameye monte edilmiş eklerden bir tanesi. Siz bir şey soracağım 500 milyon doların fiziki olarak hacminin ve kütlesinin ne kadar olduğunu biliyor musunuz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Düşünmedim.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Size gelen bir haberde bu haberin akılla, mantıkla, izanla nasıl açıklanır diye bir süzgeçten akıl süzgecinden geçirir misiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Emin olun fazlasıyla geçirmişimdir.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Ben size kaba bir bilgi vereyim 500 milyon dolar her bir 100 gramlık dolarlık banknot 0.5 gramsa 2,5 ton yapıyor 0.25 gramsa 1.250 ton yapıyor ve böyle bir paranın nakli ancak tırla sağlanabiliyor bu böyle bir para. Şimdi ben size bir dakika.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bahsettiğiniz bütün soruların bahsettiğiniz şeylerin o haberde cevabı var emin olun bir daha bakarsanız görürsünüz.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Siz bana gösterebilir misiniz haberi versem size nerede cevabı olduğunu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Gayet açık hepsi.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Ben elimde haberler var lütfen buyurun bana o sorunun cevabını haberinizde gösterin?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çok açık yani siz okuyun görürsünüz.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Ama buyurun gösterin haberler elimde, haberleri.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çok okuyun görürsünüz.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Bakın siz 500 milyon doları bir insanın kendisi için Kuzey Irak'tan uyuşturucu veya terör parası olarak kendisinin kullanımına aldığını bu şekilde iğrenç bu kadar haysiyetsiz bir harekette bulunduğunu bu haberle itham ediyorsunuz. Bu kolay bir şey değil. Bir insanın ömrünü verdiği bir görevle ilgili bir insanın haysiyetiyle oynamak bu kadar böyle 3 sayfalık haberle bu kadar kolay değil.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Onlar sizin yorumunuz.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Buyurun bana gösterin o zaman.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Onlar sizin yorumunuz.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Sizin yaptığınız bu haberden sonra Ecevit Bey sizin yaptığınız bu haberden sonra basında sizin bu haberiniz kullanarak kaç tane haber yapıldığını biliyor musunuz? Kaynak gösterildiniz çünkü haber sizin. Sizin bu haberiniz kaynak gösterilerek Google’de kaç tane habere ulaşabileceğimizi biliyor musunuz? Bilmiyorsunuz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Onları düşünemezsiniz gazetecilik yaparken onları düşünmezsiniz.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Bakın siz sabah dediniz ki; bu Veli Küçük’ün Kuzey Irak'la haberinizin bir bölümünde alıyorsunuz Kuzey Irak'la ilişkilerinin olduğu ticari ilişkilerinin olduğu ve hatta Kuzey Irak'a terörle mücadele etmek için asker gönderdiği biliniyor, haberinizin bir parçası haberinizden veriyorum. Bunu bu size gelen ihbar notunda yok bu sizin yorumunuz. Bakın okuyorum Kuzey Irak, Aslan’ın ulaşmak istediği V.K.’nın da Kuzey Irak ile bağlantıları var ve son yıllarda PKK’ya karşı mücadele için bölgeye adam gönderdiği biliniyor. Siz bunu bu sorulduğu zaman siz ne dediniz? İnternetten öğrendim dediniz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yoo.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Ben açık kaynaklardan bunu dediniz açık kaynaklardan öğrendim.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Açık kaynaklardan.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Gazete, dergi, bakın işte sizin gibi gazeteciler önce bu açık kaynakları bu şekilde oluşturuyorlar ondan sonra da diğer gazeteciler sizin gibi gazeteciler bu oluşturulan açık kaynakları kendilerine dayanak gösteriyorlar.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Sayın Mahkeme Başkanım.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Ve böylece bu alıyor başını gidiyor işte bununla mücadele edemiyoruz siz bu bilgiye kanaate nasıl ulaştınız Veli Küçük’ün Kuzey Irak'la bir ticari ilişkisi olduğunu nereden biliyorsunuz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”İsimleri siz telaffuz ediyorsunuz.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Bu sizin haberiniz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Haberinde olan bilgiye sahibim.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Ay şimdi siz bana bu kişinin Veli Küçük olduğunu inkar mı edeceksiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Haberinde geçen bütün bilgileri, haberinde geçen haberimde geçen bütün bilgilerime sahipleniyorum her şey açık isimleri siz telaffuz ediyorsunuz bütün bilgilere sahip çıkıyorum.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Beyefendi sabah siz o kişi Veli Küçük dediniz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ben bütün bilgilerini haberin bütün bilgilerini içeriğindeki bütün bilgilerine sahip çıkıyorum eğer başka bil… yani.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Tamam, peki siz sabah bu kişinin Veli Küçük olduğunu söylediniz. Peki son yıllarda PKK’ya karşı mücadele için bölgeye adam gönderdiği biliniyor. Peki bilmenin kaynağını söyler misiniz bana? Siz bu haberle yaptığınız bu yorumlarla size gelen ihbarı belli bir odağa yönlendirmek için çaba sarf ediyorsunuz. Size gelen iddia çıplak haliyle bir şey değil siz bu kanaatlerle bu internetten derlediğiniz sizin gibi gazetecilerin yaptığı kaynağı dayanağı olmayan belgesi bilgisi bulunmayan sadece bir iddia ve bir itham olan bir yerlerden alarak bunları kullanıyorsunuz sonra hepiniz birbirinizi teyit ediyorsunuz. Yani bu böyle işliyor yıllardır, yıllardır böyle nereden öğrendin gazeteden, nereden öğrendin internetten, nereden biliyorsunuz orada var. E kim yazıyor bunları? İşte böyle yazılıyor. Sizin bu 2 dergi arasındaki yaptığınız haberlerde yani  aralıklarla yapmışsınız haberleri. Birbiriyle çelişkiler var 2 haber birbiriyle çelişkili. Yani 2 haber arasındaki bilgiler birbiriyle çelişkili. Şimdi Sayın dünkü Tanık Erdil Beyefendi Abdülkadir Erdil Beyefendi dedi ki; bu para komisyon 500 milyon dolardı dedi paranın aslını bilmem. Gelen kişinin alacağı komisyon 500 milyon dolardı dedi. Sizinde ilk planda haberlerinize baktığım zaman ben bunun çelişkisini görüyorum. Sizin haberinize göre daha sonra bu para 500 milyonun komisyonu olan 150 milyon dolar olarak geçiyor. Şimdi Abdülkadir Erdil’in sizinle yaptığı röportajda da bu paranın komisyon olarak kendisinden tahsil edilmesini istediği paranın 500 milyon dolar olduğunu söylüyor size de bunu söylüyor. Bu ikisinin arasındaki çelişkiyi habercilik anlamında bir çelişki olarak gördünüz mü, buna ilişkin bir açıklama yaptınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır çok net birisi haber birisi röportaj birbirinin devamıdır teyit eder doğrular veya yanlışı ortaya çıkarır zaten orda çok net anlatıyor. 2 haberin de birbiriyle bağlantılı olduğuna dair başlıklarla da çok net var kopuk değil birbirleriyle doğrulaması veya yanlışı çıkarması da ikisi de önemli yani ekstra bir açıklama ekstra bir düzeltemeye gerek var mı yok.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Peki, evet şimdi sizin yorumunuzdan bakın bir haberdeki yorumunuzdan bahsedeceğim size, bu 52. sayıdaki yorumunuz emanet tam 500 milyon komisyonu ise bu paranın yüzde 30’u yani tam 150 milyon dolar. Arslan ve saldırıyı birlikte gerçekleştirdiği ekip bu saldırı Danıştay ve Cumhuriyet gazetesi saldırısı. Yani Arslan ve onun saldırıyı birlikte gerçekleştirdiği Osman Yıldırımlar, Tekin İrşiler, Erhan Timuroğlular onlar bu ekip saldırıyı diyor çünkü ekip, kaynağı araştırılan bir başka bir ekip tarafından Kuzey Irak'tan Adana’nın Kozan ilçesine kadar getirilen parayı Ankara'da Hakkı Hoca lakaplı birine ulaştırdı. Yani sizin iddianız şu; bir ekip bu bir irtibatlı ekip Kuzey Irak'tan fiziki olarak teslim aldığı ulaştırma çünkü bu banka hesabı değil fiziki olarak 2,5 ton ağırlığında tutan parayı, parayı fiziki olarak Kuzey Irak'tan aldı Kozan’a getirdi Kozan’dan da Alparslan Arslan ve eylemi gerçekleştiren ekip bu parayı aldı Ankara'ya götürdü. Ankara'da Hakkı denen kişinin bürosunda haberinizin devamında var büroda bu teslimat gerçekleştirildi, elden. Para ne kadar? 500 milyon dolar. Hakkı’nın bürosunda Alparslan almış arkadaşlarını Kozan’a gitmiş Kozan’dan almış paraları getirmiş Ankara'ya Hakkı’ya Hakkı’nın bürosunda bu para. Ve siz bunu ciddi bir haber olarak kapaktan veriyorsunuz. Alparslan Arslan’ın Danıştay saldırısından 1 sene öncesinden itibaren ne Adana’yla ne Kozan’la ne Ankara'yla hiçbir bağlantısı yok. Bizde bütün baz istasyonlar var. Alparslan Arslan Ankara'ya hiç gitmemiş, Alparslan Arslan ile Erdil Sayın Erdil’in hukuk bürosuna bu nedenle de hiç bulunmamış Alparslan Arslan Ankara'da hiç bulunmamış Danıştay için gitmiş sadece. Böyle Ankara'da Erdil’in bürosunda yok şey randevular yapılmış Alparslan bana 500 işte bunun bilmem ne. Bunlar yok, Ankara'ya hiç gitmemiş Ankara'yı bırakın Alparslan Arslan Kozan’a hiç gitmemiş biz bütün baz istasyonlarıyla bunu teyit ediyoruz yok böyle bir seyahat. Şimdi ben bunların hepsini niye söylüyorum size? Bu iddia bu dosyada o kadar boş bir iddia ki MİT’ten gelen yazı diyor ki; saçma sapan meali bu saçma sapan diyor böyle bir iddia diyor; saçma çok saçma geldi diyor. Bakın masa… bu sizin koca attığınız taşı kuyudan çıkarabilmek için BDTK’lara MASAK’lara yazılar yazıldı. Bakın öncül bir suç işlediklerine dair kanıtların olmaması ve denetim elemanlarınca tespit edilen mal varlıklarının ise bu suçtan elde edilen delillerle elde edildiğine dair bulguların bulunmaması nedeniyle MASAK bu adamların hiç birinin beş kuruşu yok dedi buna Veli Küçük de dahil. Böyle 500 milyon dolarlar Veli Küçük getirmiş yok aracılık yapmış sonra diyorsunuz ki haberinizde. Bir şey daha soracağım haber kaynağınızın doğru size bilgiyi doğru ilettiğinden emin olmak için soruyorum eğer bu para Veli Küçük’ünse sizin haberinize göre Veli Küçük aracılık etmiş kendisine ait bir paranın tahsili için Veli Küçük niye aracılık etsin? Yani sizin haberiniz böyle bir haber. Bakın beni V.K. ile görüştür o bize komisyonu kurtarmada yardımcı olabilir. Bakın haberiniz bu Veli Küçük kendisine ait bir para için komisyonu kurtarmak için Alparslan Arslan’a yardımcı olacakmış. Akıl süzgecinden geçirilmiş bir haber.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Keşke soru sorsanız ama yani buraya geldik bende bugün televizyonu bırakıp geldim keşke soru sorsanız.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Evet, bakın ben bunların hepsini niye söylüyorum biliyor musunuz sabahtan beri sizin tanıklığınızı dinliyorum. Ve sizin sabahtan beri yaptığınız tanıklıkta ben haberimi aldım, bilgilerine güvendim, içeriğine güvendim emin olduğum için bu bilgilerin içeriğinden emin olduğum için ben bu haberi yayınladım diyorsunuz. İşte bu bilgiler yayınladığınız bilgiler bunlar. Arif Doğan'la görüştünüz mü?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Benim bütün söyleyeceklerimi bir daha söyledim cevap vermeyeceğim bütün bilgiler siz telaffuz ediyorsunuz yorumluyorsunuz ama bildiklerim sadece o 2 haberle sınırlı.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”İşte bildikleriniz bunlar zaten 500 yani bildikleriniz üzerinden gidiyorum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Olabilir yanlışta olabilir doğru da olabilir yani ben haberime sahip çıkıyorum.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Siz Arif Doğan bakın, bu haber tabi.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Haberi ben yaptım sonuç ne olur ne olmaz o ayrı mevzu ama bildiklerim bir daha ısrarla söylüyorum bildiklerim bütün bildiklerim o ikisiyle sınırlı (bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Siz bu haberin doğruluğunu teyit ettiğiniz bu haberle her iki haberde de doğruluğunu teyit ettirdiğiniz tek kaynak Arif Doğan?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yoo siz söylüyorsunuz isim.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Başka.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ben telaffuz etmiyorum isim.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Hayır bakın ben 2 habere de bakıyorum başka kimse yok şunla görüştük bunla görüştük yok. Şimdi size Erdil’le yaptığınız görüşmeyi de okuyacağım röportajı da okuyacağım. Erdil haricinde sizin dayandığınız bu haberin doğruluğunun teyidi için kullandığınız tek kaynak Arif Doğan. Diyorsunuz ki; Arif Doğan'da JİTEM kurucusu A.D. Yeni Aktüel’e konuştu.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Onu siz belirtiyorsunuz ben belirtmiyorum.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Ya kim peki? Bu A.D.’nin Arif Doğan olmadığını söyleyebilir miyiz beyefendi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Kaynağımı açıklayamam.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Hııı. “

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılmadı.

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”A Arif Doğan olduğunu zaten sabah söyledi de şimdi söylemek istemiyorum sorun yok.” 
Tanık Ecevit Kılıç:”İfade etmedim.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Ben size şunu söyleyeyim Arif Doğan bu dosyada bize bağlantılı olan bir dosyada sanık olarak dinlendi ve buna ilişkin konuyu da sizinle bu şekilde bir görüşme yaptığı hususunu da yalanladı. Buradaki sanık olarak dinlenmesi sırasında.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Kimin yalanlayıp yalanlamaması önemli değil.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Yani.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yani ben gazetecilik etiği anlamında düşünürüm oraya şerh düşmüşsem adını soyadını veya başka birisini.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Ben Ecevit Kılıç’a böyle bir şey demedim dedi.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Benim araştırmam budur gazeteci etiğine bağlı kalırım isimde telaffuz etmem beni bunu deyip dememesi o olup olmaması çokta önemsemem bunu. Benim için gazeteciliktir o önemlidir gerisini ifade edecek bir durum yok yani.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Arif Doğan, Ecevit Kılıç’ın böyle bir haber yaptığını kendisinin buna sinirlendiğini buradaki sorgusunda ve kendisi sizi aradığını bu konuda size böyle bir şey söylemediği konusunda sizi bilgilendirdiğini ve bu haberin yalan olduğunu buradaki sorgusunda söyledi. Bunu da ayrıca bilgi notu olarak size ileteyim. Şimdi gelelim bu Erdil Beyin Sayın Abdülkadir Erdil’in sorgusuna aman sorgusu diyorum tabi sizinki de bir nevi sorgu gibi olmuş da röportaj gibi değil. Şimdi ben bu ilk 3. göz olarak okuduğum zaman şöyle şeyler görüyorum. Yani siz diyorsunuz ya Erdil hani burada hep orada takılıyoruz onun için sizden teyit almak için bunu okuyorum ve sizin teyidinize ihtiyacım var. Siz diyorsunuz ki Alparslan Arslan’ın olduğunu kabul etti zaten haberinizin sürmanşetini buna vermişsiniz Alparslan Arslan katili kabul etti diye Sayın Abdülkadir Erdil tarafından. Şimdi o da dedi ki dünkü tanıklığı sırasında; bana o kadar zorlama yaptı benim üzerime o kadar geldi ki kabaca böyleydi ben tanımıyorum dedikçe tanıyor olabilir misin, acaba tanıyabilir misin, gelmiş olabilir mi, başka nedenle gelmiş olabilir mi? O kadar çok söyledi ki bunu dedi en sonunda dedim ki; ya tamam ya tanıyayım diyeyim de senden kurtulayım bunu mu dedirtmeye çalışıyorsun demek zorunda kaldım dedi.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Size inandırıcı geliyor mu gerçekten şöyle bir şey söy…”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Siz bana hiç inandırıcı gelmiyorsunuz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Size inandırıcı geliyor mu Danıştay saldırısı olmuş.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Sizin söyledikleriniz hiç inandırıcı gelmiyor. Sizin söyledikleriniz hiç inandırıcı gelmiyor.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Danıştay saldırısı olmuş kocaman bir röportaj tek bilgi değil soru cevap. Bu size bu saatten sonra inandırıcı geliyor mu kaç yıl sonra.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Sizin söyledikleriniz, ama kaset ooo.”

Salonda söz olmadan konuşanlar oldu söyledikleri anlaşılamadı.

Tanık Ecevit Kılıç:”Açık net ortada yani.

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Evet.”

Mahkeme Başkanı:"Efendim oturduğunuz yerden konuşmayın devam ediyorsunuz lütfen Oktay Bey.”

-Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Şimdi Erol Şahin affedersiniz bir dakika. Erol Şahin’le pazarlığınızda Alparslan Arslan da var mıydı? İlk sorusu yoktu çok net sizin aldığınız kısmıyla söylüyorum. Sizin bu haberi aldığınız kısmıyla okuyorum yoktu.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bütün bilgiler görüşmem aynen o röportajda olduğu şekliyledir telefonda ön görüşmede orada belirtmişim hepsini o röportajda nete net aynıdır. Bir daha hepsinin altına imzamı atıyorum çünkü hepsi benim kanaatimce üstüne de yani imzamda var hepsi birebir öyledir.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Bunun için kaseti buraya sunmanız lazımdı 6 önceden de bu kasete ilişkin araştırmaya yapmanız lazımdı.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hepsi birebir öyledir 4 yıl önceki, 4 yıl önceki bir konu çok hassas bir konu.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Evet.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yani benim hakkımda çok basit söylüyorum benim hakkımda bir sözlükte yazı çıktı bir sözlüklerde yazı yorum çıkmıştı haksız yorum tekzip yolladım kaldırılmadı yargı yoluna gittim mahkemeye yoluyla kaldırttım bu kadar basit.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Elinizde kaset, bu kadar hassas bir konu olduğunu burada defaten söylüyorsunuz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çok net söylüyorum emin olun emin olun.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”O dönem için ne kadar hassas bir haber yaptığınızı defaten söylüyorsunuz ama kasetleri çıkartamıyorsunuz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bak şunu söyleyeyim ben size, şuna emin olun onca röportaj yaptım ama sayısını hatırlamıyorum gerçekten hepsi duruyor eminim onların içindedir ama şunu da size şu kadar basitini söyleyeyim bir yıl ilke olarak ben bütün röportaj kasetleri bir yıl saklıyordum bir yıl sonra.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Yalnız.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Onların üstüne yeni kayıt yapıyordum sadece bir yıl.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Bu kadar hassas bir konuda da mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”4 yıl sonra hassaslaşabileceğini düşünemedim.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Manşet bu Danıştay olayı.”

Tanık Ecevit Kılıç:”(bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Siz Danıştay olayına çok geniş çok süper bir boyut getirdiniz beyefendi.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yoo sizce o dönemde öyle miydi?”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Yoktu dedikten sonra Alparslan hiç büronuza geldi mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Sizce o dönem öyle miydi?”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Genel ha nasıl ne demek istediniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yani o dönemde de bu kadar önemli mi? Yani Ankara'daki savcı değer bile görmedi kimse beni çağırmadı sormadı hiçbir yoktu üzerinde yıllar geçmiş.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Buradaki savcı da değer vermedi sizi çağırıp sormadı.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır siz söylüyorsunuz yani onu söylemiyorum tam tersi.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Buradaki savcı da soruşturmada size hiçbir şey sormadı.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ben sizin söylemek istediğinizin tam tersini söylüyorum emin olun.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Yok. Alparslan hiç büronuzu geldi mi? Bakın ne diyor gelmiştir. Yani gelmiştir, ben ne bileyim gelmiş olabilir zaten arkasından açıklama yapıyor benim büroma herkes gelir diyor. Ama siz hemen diyorsunuz ki; Alparslan Arslan’ın sizin büronuza geldiğini kabul ediyorsunuz soru öyle, siz MHP genel başkanlığını aday olmuş basında medyada kendine bu anlamda yer edinmeye çalışan bununla ilgili olarak birtakım şeyler yapmaya çalışan bir kişiye onun deyiminle sizinle bu konuda röportaj yapacağız diye bürosuna gidiyorsunuz ve buna ilişkin son derece müphem beyanlar içeren bir röportaja dayanarak manşette bu haberi yapıyorsunuz ve ondan sonra da bu haberin arkasındayım.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çok nettir o röportajda.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük:”Ben araştırmacı belge ve bilgiye dayalı haberler yapan dünyada referans alınabilen bir gazeteciyim diyorum teşekkür ederim gördük sağ olun.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı:"Nasıl efendim, tanığa sorunuz var mı? Buyurun kısaca alalım.”

Sanık Doğu Perinçek söz istedi verildi:”Şimdi önce ismim anıldığı için belirteyim, tanık huzur içinde olmalı vicdani sonuna kadar güvendiğim kanaatimi söylüyorum şu davanın sanıkları arasında sanığın tanığın güvenliğini tehdit edecek hedef olacak onu falan bir insan yok. İsim de veri… Veli Küçük mü düşünüyor Muzaffer Tekin mi düşünüyor kesinlikle bu konunun Türkiye’deki 3 uzmanı varsa biri Ferit İlsever’dir biri benim kesinlikle söylüyorum. Bu insanların geçmiş faali meçhullerle falan bir ilgisi yoktur. 2 efendim bir insan burada tanıklık yapıyor diye onu tehdit edecek insanlar değildir. Türkiye’de Gladyo var, var. Gladyo 12 Mart’ta ve 12 Eylül 1980’de Türk Silahlı Kuvvetlerinin içinde.”

Mahkeme Başkanı:"Doğru Bey bu konudaki beyanlarınızı daha sonra alırız.”

Sanık Doğu Perinçek:”Hayır beyan değil sanığa da soracağım.”

Mahkeme Başkanı:"Sorunuz var mı diye sordum siz var dediniz o sorunuzu alalım tanığın sorgusu devam ediyor.”

Sanık Doğu Perinçek:”(bir kelime anlaşılamadı) Hayır şimdi (bir iki kelime anlaşılamadı) alacak mısınız sonra?”

Mahkeme Başkanı:"Daha sonra tanığa karşı beyanlarınızı veya tanığın beyanlarına karşı söylersiniz.”

Sanık Doğu Perinçek:”İsterseniz bunu bağlayıp sonra.”

Mahkeme Başkanı:”Sorunuz varsa alalım efendim sorunuz varsa alalım.”

Sanık Doğu Perinçek:”Peki bu konuda beyanı daha sonra söyleyeceğim. Şimdi, şimdi şunu soracağım önce şunu söyleyeyim ben Ecevit Bey’in kitabından İsmail Tansel’le orada yapılmış eski özel harp mensuplarındandır tarihi bir röportaj var önemli bir belgesel. O oradan kendileri de görmüşler Gladyo ve Ergenekon kitabıma oradan alıntılar yaptım o doğru yararlandım teşekkür ederim. Bu 500 milyon dolar şimdi bir gazeteci olarak 500 milyon doları gördüğü zaman tanık, gazeteci arkadaşımız 500 milyon doları gördüğü zaman 500 milyon dolarla Kosova devleti kuruluyor, 500 milyon dolarla Makedonya devleti kuruluyor, 500 milyon dolar Kuzey Kıbrıs Türkiye Cumhuriyeti Devletinin bir yıllık bütçesi, bir devlet bir yıl götürülüyor küçük devletler. Yani bunun bir cinayetin komisyonu bedeli falan olması mantıken mümkün değil Türkiye’de 50 bine 100 bine en önemli adamları öldürtmek mümkündür hiçbir şüphe duymamış mı bu 500 milyon doları gördüğü zaman 1. sorum bu, yani bundan bir şüphe duymadılar mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet rakamın büyüklüğü tartışılır konu Doğu Bey haklı söylüyor. Ama sonra şunu düşününce Türkiye’nin bahsettiğimiz Kuzey Irak ve Türkiye’nin Güneydoğusu olunca buradaki uyuşturucu ticareti ve benzeri petrol ve diğer bütün kaçakçılığı göze aldığımızda oradaki illegal yapılanmalar için çok da uçuk bir rakam gelmiyor bana açıkçası.”

Sanık Doğu Perinçek:”2. bir sorum şimdi burada yeni kanıtlar ortaya çıktı biraz evvel Vural Ergül, Sayın Avukat Vural Ergül okudu bu haberin yapılmasından 1 ay önce MİT’e o haber Mehmet Eymür tarafından götürülüp sunulmuş MİT diyor ki bana bu bilgi atlayıveriyor daha sonda Ecevit Kılıç’ın Aktüel gazetesinde çıkan röportajındaki(bir kelime anlaşılamadı) yeni ad vermesi de çok ilginç aynı bilgi diyor bana 1 ay önce Mehmet Eymür tarafından getirildi diyor. Şimdi tanığa soruyorum doğrudan doğruya kaynağı Mehmet Eymür olur olmaz falan filan ayrı mesele. Şimdi burada hepimiz biliyoruz bu tür insanlar yani bu psikolojik savaşla ilgilenen insanlar Mehmet Eymür türünden bir yere bilgi sızdırırken en ters yerden gönderir. Yani kendi adamlarıyla falan filan da değil kalkar hiç umulmadık Mehmet Eymür’e de ters insanlar tarafından bu haber gönderilir tabi o tanık kaynağı bildiği için daha iyi değerlendirecektir. Şimdi 1 ay önce Mehmet Eymür tarafından MİT’e götürülmüş bir haberin 1 ay sonra başka bir kaynaktan tanığa gelmesi karşısında bugün bu haberi Mehmet Eymür kaynaklı olabileceği olabilir insanlar gazeteciler bu şekilde yanıltılabilir. Mehmet Eymür kaynaklı olabileceği konusunda bir şüphe ve bir üzüntü duyuyorlar mı? Yani şuanda en azından bu belgeler okunduktan sonra acaba bana bunu Mehmet Eymür mü başka kanallardan sızdırdı şeklinde bir şuanda bir şüphesi var mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çok ciddi söyleyeyim Mehmet Eymür’ü yani bu konular üzerinde yakın tarih çalışmış Mehmet Eymür’ün yakın tarihteki rolü de belli yani kaynaklar üzerinde söyleyebilirim gerek kızıl(bir kelime anlaşılamadı) ve bir sonraki şeyde. Bir sürü operasyonda yakın tarihinin o karanlık dönemindeki operasyondan da belli. Mehmet Eymür’den gelecek hiçbir bilgiyi ciddiye almayacağımı söyleyebilirim. Ama isim açıklamadan şunu söyleyebilirim Doğu Bey açtığı için benim kaynağım o dönemde bir yerde yazma fırsatı olmayan çokta güvendiğim bir gazeteciydi işsiz bir gazeteciydi. Mehmet Eymür’le zerre kadar ilgisi yoktu yani onu açık ve net ifade edebilirim yani.” 

Sanık Doğu Perinçek:”Başka sorum yok teşekkür ederim. Beyan alacaksınız değil mi gene bu konuyla ilgili?”

Mahkeme Başkanı:"Onları daha sonra alalım Doğu Bey tamamlayalım.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Abdülkadir Erdil beye sorumu yarım bırakmıştınız onun ki bitti(birkaç kelime anlaşılamadı).”

Mahkeme Başkanı:"Tanığı mı soracaksınız?”

Sanık Oktay Yıldırım:”Abdülkadir Erdil…”

Mahkeme Başkanı:"Onu daha sonra alacağız efendim onu daha sonra alacağız.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Hayır şimdi tanık buradayken sormalıyız ki Abdülkadir Erdil Beyde buradayken sormalıyız ki.”

Mahkeme Başkanı:"Efendim tanık zaten burada olacak.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Hayır efendim Abdülkadir Erdil Bey olmayabilir çelişki ortaya çıksın.”

Mahkeme Başkanı:"Efendim.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Öyle mi peki tamam.”

Duruşmaya kısa bir ara verildi.

Duruşmaya kaldığı yerden devam olundu.

Tanık Ecevit Kılıç önceki kimliği tahtında tekrar huzura alındı.

Beyanının alınmasına devam olundu.
Mahkeme Başkanı:"Hakim Bey buyurun.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Ecevit Bey benimde birkaç sorum var. Söz konusu dergide çıkan yazılarda Aykut Metin’in Mardinli Ömer olarak bilindiğini yazmışsınız bu tespitiniz neye dayanmaktadır?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yine kaynağımın verdiği bilgi üzerineydi yani böyle bir lakabı var diye noktasında.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Bu lakabının ona niçin verdiği konusunda sizi bilgilendirdi mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır büyük olasılıkla oralı olduğu noktasından hareketle yapılmış bir şeydir.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Dergide yayınlanan yazınız dolayısıyla size Veli Küçük, Arif Doğan, Duran Fırat, Alparslan Arslan, Hakkı Öznur tarafından herhangi bir şekilde tekzip gönderilmiş midir veyahut herhangi bir şekilde tazminat davası açılmış mıdır?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Bu yazılardan dolayı herhangi bir tazminat davasına maruz kaldınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır hiç böyle bir durum olmadı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Size herhangi bir tekzip gönderildi mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bir tek az önce savcı beyin gönderdiği tekzibi gördüm orada bununla ilgili bir Abdülkadir Erdil’le ilgili olduğu başka ismi geçen hiçbir isimle ilgili 1. haberle ilgili hiçbir tekzip veya bir yanlış yazdığınız şu oldu bu oldu herhangi bir şey olmadı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Aydın Köstem, Ahmet Baydar gibi isimler hakkında herhangi bir bilginiz var mıdır?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Dosya sanıklarından Sami Hoştan, Tuncay Özkan, diğer bağlantılı dosya, iddiasıyla açılan dava sanıklarından, dosya sanığımız Emin Gürses bu kişileri tanır mısınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Emin Gürses’i gazetecilikten biliyordum Cumhuriyet’te çalıştığımız dönemde sık sık Cumhuriyet gazetesine gidip gelirdi. Tuncay Özkan'la herhangi bir görüşmemiz yok ama gazetecilikten biliyorum. Sami Hoştan’da Sami Hoştan ise Susurluk davasının bitiminden sonra kendisiyle bir röportaj yapmıştım Cumhuriyet gazetesinde yayınlanmıştı o dönemde.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Yıl olarak nedir Sami Hoştan’la yaptığınız röportaj?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Dava tam olarak net hatır… ya 2001 ya 2002’de bittiyse Susurluk süreci dava hemen Susurluk davasının yerel mahkemenin verdiği kararın peşin sıra hemen yapmıştık o hafta içinde röportaj yapmıştık.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Danıştay saldırısı sonrası bu şahıslarla herhangi bir şekilde telefon irtibatınız olmuş mudur?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır bir tek daha önce yaptığım bir dosya vardı Cumhuriyet gazetesinden ilk hareketle daha ortada Ergenekon yokken bir haber yapmıştım. Mili Yol diye bir hareket kuruluyordu Susurluk sanıkları içindeydi. O dönemde Ayhan Çarkın tarafından tehdit ediliyordum Susurluk sanıklarından bu noktada o dönemde Sami Hoştan bir kez beni aramıştı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Aktüel Dergisinde yaptığınız bu yayınlardan dolayı herhangi bir tehdit aldınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bir tek bahsettiğim adı geçen MİT görevlisi D.F. tarafından tehdit aldım. Bunların dışında herhangi birisinden kimseden tehdit almadım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Aktüel Dergisinde Abdülkadir Erdil ile röportaj şeklinde yapıldığını söylediğiniz haber dışında JİTEM’in kurucusu A.D. Yeni Aktüel’e konuştu. JİTEM’in kurucuları arasında yer alan ve bir dönem adını adı çok sık gündeme gelen A.D. Yeni Aktüel’e konuştu ve yeni bir iddia ortaya attı. A.D. Danıştay saldırısı sanığı Alparslan Arslan’ın komisyonunu istediği 500 milyon doların Susurluk skandalının kilit ismi V.K.’ya ait olduğunu söyledi. A.D.’nin açıklamasına göre Alparslan Arslan’ın taşıma karşılığında yüzde 30’unu komisyon olarak istediği 500 milyon doların sahibi V.K., V.K.’nın emekli bir general birde ortağı bulunduğu iddia eden eski JİTEM’ci bu paranın Kuzey Irak çıkışlı olduğunu doğruladı bazı örgütlerinde paranın peşinde olduğunu söyleyen A.D. diye devam ediyor. Arif Doğan'a duruşmalar sırasında bu konu yöneltilmiş; Cumhuriyet Savcısını Nihat Taşkın; ben sizinle ilgili bir bölümü okudum ve gösterdim bunu düzelteyim 52 demiştim 55. sayı olacak bu. Bu hatta 52. sayıda yani 2. sayıda ele alınmış bir yazı; geniş Ecevit Kılıç tarafından hazırlanmış bir haber sadece sizinle ilgili bölümü okudum. Biraz önce benim de size aktardığım bölüm yoksa diğer kısımları ve ayrıntıları uzun burada sizin isminizin geçtiği düşündüğüm A.D. ve JİTEM olarak kısaltıldığı için evet bu şekilde. Sanık Arif Doğan: Ecevit Kılıç dur bir dakika bu JİTEM diye bir kitap yazıl, Ecevit Kılıç mıydı acaba o a onu hiç görmedim tanımıyorum, onun yazdıklarını da bilmiyorum. Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: Peki sizin görüştüğünüz kişi kimdir ismi nedir? Sanık Arif Doğan: Benim görüştüğüm bu Yeni Aktüel gazetesinin şeyinde bir genç çocuktu fakat benim görüştüğüm adam Ecevit Kılıç değildi. Ankara'da görüştüğüm Ecevit Kılıç’ı ben hiç görmedim yalnız onun bir kitabı çıktı JİTEM diye 200 sayfaya yakın benimle ilgili yer vermiş. Onu ben aradım görüşme tenezzülünde bulunmadı merak ettim soracaktım sen bu bilgi ve belgeleri. Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: Yani görüştünüz derken Ecevit Kılıç değil bir avukattan onun yanında bir görüşmeden bahsettiğiniz bu kişi kimdir? Arif Doğan: İsmini hatırlamıyorum dedim 15, 20 sene Sabah gazetesinde çalışmış o bilgiyi de ona veren onun olduğunu söyledi onun için dedim sonra buldum ve ondan sonra Veli Paşamı aradım. Dedim ki; böyle böyle bak benim adım geçiyormuş sizinle ilgili sakın yanlış anlamayın ben böyle bir şey yapmadım zaten duymadım ki yapayım ya duysam da zaten devletin adliyelerine bildiririm derim böyle böyle bir kesin olarak anlayayım istihbarat olduğunu babamda olsa bildiririm yani o kadar cahil miyim ben? Ecevit Kılıç’ı böyle biliyorum bu kitabı yazmasından beliyorum kendisini şahsen tanımıyorum ben. Şimdi burada siz yayında Yeni Aktüel’e konuştu diyorsunuz Arif Doğan'da size değil sizin dışınızdaki bir kişiye konuştuğundan bahsediyor. Bu haberin hazırlanmasında sizin dışında kendisine açıklama yapılan bir başka kişi var mıdır?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle anlatayım efendim; ismi şöyle bir şey söyleyeyim o sayıda A.D. diye yazdığımız ismi sonrada kim ne derse desin o şekilde anlaştığımız için yani bu gazetecilik bir anlaşması kaynakta o şekilde anla… sonuç ne olursa olsun ben bu konuda hoşgörünüze sığınıyorum ismini açıklamayacağım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Kendisinin açıklaması var Arif Doğan.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet o isimle A.D.’yle ben görüştüm o bilgileri o kısmıyla sınırlı verdi bu dergi çıktıktan sonra bu dergi çıktıktan sonra beni aradı ve devamını anlatabileceğini bir sürü daha bilgi anlatabileceğini söyledi. Yok hayır özür diliyorum yanlış hatırlıyorum devamını anlatabileceğini söyledi bu noktada para istiyordu yanılmıyorsam o dönemin parasıyla 50 milyar gibi bir rakam istiyordu bütün bunları konuşmak için. Yalnız biz parayı vermedik yani doğru olmadığı noktasında böyle bir şey girmeyeceğimizi söyledi. Ardından derginin yöneticilerinden bir tanesini aradı ya ben anlatmak istiyorum bütün bunları şöyledir böyledir diye derginin yöneticisiyle bir kişiyle konuştu. Ama sonra çok doğru olmaz ne olur ne olmaz ismindeki şaibeler üstüne o arkadaş vazgeçti gitmekten hatta randevulaştılar. Ama para istediği için yani bunu sonra vazgeçti çünkü ısrarla para istiyordu. Daha devamını anlatmak için o ilişkilerin devamını anlatmak için para istiyordu. O nedenle o derginin yöneticisi arkadaşta gitmedi, böyle bir durum var yani.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Arif Doğan'ın yaptığı bu açıklamalarda Abdülkadir Erdil’le yapılan röportaj gibi herhangi bir şekilde kayıt altına alınmış mıdır?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır siz ben A.D.’yle yaptığım görüşmede herhangi bir kayda izin vermedi. Ama bunları yazma izni verdi tek koşuluyla bütün bunların devamını her şeyi anlatabileceğini o zaman teyp açılır bütün bunlar açılır. Sadece para istiyordu.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Arif Doğan size veya dergiye karşı herhangi bir şekilde tekzip yayınlatmış mıdır yahut tazminat davası açmış mıdır?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır kesinlikle, yok hayır açmadı kesinlikle. Şöyle söyleyeyim ben size; en son bir tane kitap yazdı JİTEM'i ben kurdum diye bir yayınevi üzerinden röportaj teklifi geldi. Bende JİTEM diye bir kitap yazmıştım ille de yayınevi hani bu röportajı sizin yapmanız daha düzgün olur hani çok bomba bir kitap falan dedi. Ben o kısma bile girmedim yani o röportaja bile girmedim onu açıkça söyleyeyim yani son dönemde bir kitap yazdı yayınevin çalıştığı yayınevi üzerinden röportaj teklifi geldi hani bunu en iyi siz bilirsiniz siz çıkarırsanız çok güzel olur falan diye röportaj teklifi geldi kendisi de ısrarla bunu söylüyormuş. Ama ben röportaj teklifini kabul etmedim yani televizyona çıkarmadım onu belirteyim. Çok yakın bir dönemdi 1 ay 1 buçuk ay önceki dönem hala da bir buçuk bir ay daha olmadı bir ay önceki bir süreç bu.” 

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Arif Doğan sizi mahkemeye vereceğini söyledi yani 1 buçuk ay önceki ifadesinde yani daha önce herhangi bir şekilde sizi mahkemeye vermediğini. Ancak sizi mahkemeye vereceğini söylemişti bu konuda herhangi bir size karşı açılmış bir dava var mıdır?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır kesinlikle yok hiç öyle bir süreçten de yani yayınevinden gelen bilgiler üzerinden ifade edeyim o röportaj(bir kelime anlaşılamadı) kitabı çıktığında sizin röportajı yapmanız televizyonda daha iyi olur karşı karşıya çıkarsanız hani sizin soracağınız sorular her şeyde cevaplamaya hazır her şeyi de anlatmaya hazır bu noktada hatta işte böyle iyi cümleler bile ifade ettiler, ben kabul etmedim yani.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Cumhuriyet gazetesine bomba atıldığı sırada gazetede çalıştığınızı beyan ettiniz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bir gece olmuştu orada değildim ya bir tanesinde gündüz olan saatte birebir oradaydım yani içerdeydim yani.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Ne kadar süredir o gazetedeydiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”99’da girdim 2006’nın sonuna doğru yani şey 2006 pardon bombalardan bir süre. Yani o bombalardan bir süre sonra ayrıldım ya da tam o aradaydı yani oradan ayrıldığım. Mayıs değil de Haziran sonu falan olabilir efendim Haziran ortası.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Ayrılma nedeniniz nedir?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çok kişisel sorunlar yüzünden yani o haberlerle ve benzeri şeylerle ilgili yok.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Avukat Sait Bingöl diye birini tanıyor musunuz, Ankara'da avukatlık yaptı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır hiç duymadım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Tuncay Güney’i tanır mısınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır sadece televizyonlardan ve o dergilerde gazetelerde çıkan röportajlarından biliyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu:”Bu A.D.’ye ait olan açıklamada bazı örgütlerinde paranın peşinde olduğuna dair bir ifade var. Bu nedir somutlaştıracak olursanız bazı örgütler?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yani somutlaştıramadığım için bazı eğer örgüt ismi alabilmiş olsaydım ya da vermiş olsaydı bilgide o şeylerde mutlaka yazardım örgütler dediğine göre. Yani o kadar bilgiydi herhalde yani.”

Mahkeme Başkanı:"Ecevit Bey benimde sorularım olacak. Bu Cumhuriyet gazetesine 3 kere bomba atılmış yani 5 Mayıs, 10 Mayıs, 11 Mayıs 2006 tarihinde siz bunların hangisine şahit olmuştunuz yani 1., 2., 3. bombalama olaylarından hangilerine şahit oldunuz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Birincisi yanılmıyorsam zaten geceydi onu sonradan öğrendik gündüz atılana şahit olmuştum 2 ya da 3.”

Mahkeme Başkanı:"Bu konuda, bu konuda hatırladığınız, bildiğiniz bir şey var mı yani bilginiz görgünüz siz oradaydınız?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır bir anda o zaman kaçıncı kattı 3. kat mıydı?”

Mahkeme Başkanı:"Saat kaç civarındaydı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Saatini de gündüzdü ama saatini net hatırlamıyorum ama öğrencilerin dağıldığı bir saat olduğunu hatırlıyorum 3, 4 gibi bir şey olması lazım ki çünkü gazetenin önünden öğrenciler geçiyordu ağırlıklı olarak belirli bir saatte öğrenciler geçiyordu. Yine öğrenciler geçiyordu gündüz saatiydi birden ses geldi falan peşine bir silah sesi falan geldi camdan baktığımızda 3. kattaydık yanılmıyorsam birileri kaçıyordu bu kadardı yani.”

Mahkeme Başkanı:"Kaç kişi kaçıyordu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bir kişiydi onun peşine de silah sesleri duydum zaten bir silahtan ateş açıldı peşine bu kadardı. Çünkü o anda yere yattık kalktığımızda bir daha bakmak zorunda kaldık.”

Mahkeme Başkanı:"Siz olaydan sonra bombanın atıldığı yere gittiniz mi bahçedeydi galiba oraya gittiniz mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bahçeydi aşağıya indik. Ama ne olur, hani camlar mı kırılmıştı alt katta kantin vardı yanılmıyorsam canları falan kırılmıştı kantin ya da öyle bir şeydi efendim.”

Mahkeme Başkanı:"Peki bez falan bırakılmıştı böyle bir yazılı bir bez bahçeye Cumhuriyet gazetesinin bahçesine.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır hatırlamıyorum.”

Mahkeme Başkanı:"Bu konuda başka bilginiz var mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır yani bu konuda bilgim yok. Bu kadar evet bu kadar yani. Çünkü 3. kattaydık her şeyden sonra aşağı indik 3. kat diye hatırlıyorum yani.”

Mahkeme Başkanı:"Şimdi bu Abdülkadir Erdil’in bürosuna gittiniz. Randevulu mu gittiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Randevulu gittik telefonla konuşmamın üzerine gittik saatte belliydi.”

Mahkeme Başkanı:"Gittiğinizde Abdülkadir Bey oradaydı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Oradaydı efendim.”

Mahkeme Başkanı:"Görüşmenin içeriğini anlattınız mı bu ses kaydını almadan önce yani sizinle bu amaçla, şu konuyu görüşmek için size geldik diye Abdülkadir Beye izah ettiniz mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet telefonla konuştuğumuz üzerine zaten telefonla konuştuğumuzun bilgileri tezat üzerine hiç başka tanımadım hiçbir şey bilmiyorum deyince. Ben o röportajda da zaten belirttim her şeyi anlatacağım diyince gittik diye röportaja da öyle bir not düştüm yani, yani röportajın başına.”

Mahkeme Başkanı:"Telefonda bu konuyu bahsetmiş miydiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bunlar telefonla konuşulmaz (bir kelime anlaşılamadı) evet yani gelin her şeyi konuşalım anlatacağım diye mevzu buydu zaten. Bunun üzerine anlattı yoksa ben şuanda açıkça söyleyeyim seçim olduğunu hatırlıyorum ama Abdülkadir Beyin aday olup olmadığını bile hatırlamıyorum yani bilmiyorum yani aday oldu mu değil mi onu bile bilmiyorum.”

Mahkeme Başkanı:"Bu ses kaydını almadan önce orada konuşmanın mahiyetini de kendisine izah ettiniz öyle mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”İzah ettik oraya gittik bunun üzerine zaten teybi açtık o da konuşmaya başladı arkadaşımda fotoğraf çekmeye başladı.”

Mahkeme Başkanı:"Peki ses kaydının alınmasının rızası var mıydı muvaffakatı var mıydı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çünkü bu kocaman bir teyp cihaz onu koyuyorsunuz masaya karşılıklı.”

Mahkeme Başkanı:"Herhangi bir itiraz oldu mu bu ses kaydının alınmasına?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır hayır, zaten fotoğraf çekimleri de var fotoğrafları da görürseniz o da net yani dergide fotoğraflar da var.”

Mahkeme Başkanı:"Bu yanınızda Garo Miloşyan isimli fotoğrafçı vardı.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”

Mahkeme Başkanı:"Bu derginin Aktüel Dergisinin fotoğrafçısı mıdır?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Aktüel Dergisinde o dönem bazıları dışarıdan bazıları orada dergi kadroluydu. Orada mıydı değil miydi bilmiyorum ama sürekli bir dergi grubu var Aktüel’de. Sadece Aktüel’e özel fotoğrafçı yoktu orada (bir kelime anlaşılamadı) çok farklı magazin dergisinden tutun kadın dergilerine kadar sağlık dergisine kadar geniş bir yelpaze vardı.” 

Mahkeme Başkanı:"Aktüel Dergisinde fotoğrafçı olarak ismi geçiyor Garo…”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet yalnız dergi sadece Aktüel Dergisinin fotoğrafçısı yoktu çok geniş bir yelpaze vardı çok dergiler vardı. bütün o fotoğrafçı arkadaşlar bütün dergilerin fotoğraf işine bakıyorlardı ama birileri dışarıda birileri oradaydı. Hatta şu espriyi hatırlıyorum. Abdülkadir Bey bir konulardan bahsediyordu çok iyi hatırlıyorum. Yani bu azınlıklar üzerine bahsetti duvarda bir fotoğraf vardı ya da bir amblem gibi bir şey vardı yani onun üzerinde bir muhabbetler döndü. Azınlıklarla ilgili bir şey söyledi galiba şey Abdülkadir Bey sonra birden arkadaşımızın ismini sordu Garo deyince anladı azınlık olduğunu gayrimüslim olduğunu anlayınca Abdülkadir Bey oradan bir espri yaptı hatta biz çıkışta onun üzerine geyik yaptık ta bütün herkes bu ülkenin toprağı severiz azınlıklar falan gibi bir cümle kullanmıştı. Böyle bir espride aklımdan kalıyor yani hatırlıyorum böyle bir şeyi de.” 

Mahkeme Başkanı:"Şimdi bu Yeni Aktüel Dergisinin 55. sayısında yani 27 Temmuz, 2 Ağustos 2006 tarihleri arasında yayınlanan haftalık bu Aktüel dergisinde şöyle bir başlık atılmış; Danıştay cinayeti varan iki, katil para için önce bana geldi Türkeş’in avukatı Erdil 150 milyon dolar için konuştu demiş. Bu ifadeyi bir açar mısınız? Yani katil para için önce bana geldi bunu Abdülkadir Erdil mi söyledi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyleyeyim efendim; şimdi röportaj aslında röportajın orijinal hali soru cevap bölümüdür. Ya bildiğimiz o soru cevap bölümü onun birebir ham hali. Yani orijinal olan orasıdır soru cevap bölümü dergilerde ve gazetelerde o bir öne çıkarılır o içeriğine sadık olarak bazen başlık veya sürmanşetteki o spot falan abartı olabilir. Ama orada baz alınması gereken ısrarla bir daha söylüyorum orada baz alınması gereken efendim soru cevap bölümüdür. Yani soru cevap bölümü mülakatın birebiri ve en doğru kısmı efendim.”

Mahkeme Başkanı:"Şimdi nu da okuyacağım ama yani bu başlığı Abdülkadir Erdil birebir söyledi mi? Katil para için önce bana geldi ibaresini kullandı mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Röportajın içinde bana geldi para için geldi var ama katil kısmını hatırlamıyorum gerçekten yani bunu söyleyebilirim.”

Mahkeme Başkanı:"Şimdi röportajın içerisinde şöyle.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yani abartı olur çünkü röportajın en orijinal bölümü yani sahip çıktığım bölümü başlıklar tabi benim hani orada olmamdan dolayı o başlıklar üst yöneticiler tarafından atılıyordu ben orada editördüm. Diğer isimler tarafından atılıyordu o nedenle metin bölümü birebir sadık bölümüdür efendim.”

Mahkeme Başkanı:"Ama bu başlığı Abdülkadir Erdi bizzat söylemedi öyle mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet efendim.”

Mahkeme Başkanı:"Siz görüşme içeriğinden bu şekilde mi başlık atmış oldunuz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet o başlık öyle atıldı efendim.”

Mahkeme Başkanı:"Şimdi görüşmede şöyle bir soru cevap şeklinde konu geçiyor; Alparslan Arslan hiç büronuza geldi mi? Gelmiştir benim büroma herkes gelir. Daha sonraki soru peki Alparslan niçin geldi? Hatırlamıyorum diyor yani başlıkta katil para için önce bana geldi ibaresi var. Ama o röportajın içeriğinde de peki Alparslan niçin geldi sorunuza? Abdülkadir Erdil Bey hatırlamıyorum diye cevap veriyor. Bu durumu izah eder misiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet efendim, o bir röportajdı. Röportajın başından itibaren zaten bilmiyorum katılmıyorum ben ama telefonla konuştuk bunun üzerine buraya geldik diye belirtiyorum onu da röportaja şerh diye koymuşum. Sonuna doğru evet geldi para içinde olduğunu kabul ediyor yani röportajın devamında başta hayır diyor ama röportajın devamında geldiğini de kabul ediyor para içinde geldiğini kabul ediyor.”

Mahkeme Başkanı:"Siz şöyle soruyorsunuz aynı röportajda; sizden sonra bu paranın davası açılmış olabilir mi diye soruyorsunuz. Abdülkadir Erdil Bey şöyle cevap veriyor; harcını yatırdıysalar açmışlardır ama açıldığına dair bilgi gelmedi bana her avukatta almaz bu davayı kazanılacak dava alınır benim sormak istediğim soru şu ibareyle ilgili. Bende davayı alsaydım gidip Adana’da açacaktım. Çünkü olay bu kentte geçiyor ve davalı orada diye beyanı var Abdülkadir Beyin. Bu Adana’da geçen olaydan bahsediyor yani Adana’da açacaktım çünkü olay bu kentte geçiyor diyor. Bu olaydan bahseder misiniz bir açıklığa kavuşturur musunuz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”1. haberde zaten Adana Kozan’dan bir banka üzerinden bahsediyoruz yani bir depodan bahsediyoruz yani benim kaynağımın aktardığı bilgi o şekildeydi. Orada Abdülkadir Beyde bu paranın Adana üzerinden olduğunu söylüyor aslında  bu bundan ibaret tabi paranın mahiyetine gerçekten soru da soru sordum paranın mahiyetini bilmiyor gerçekten. Yani cevapta da öyle ben sorumda da sordum o da onu söylüyor. Yani bu kadar efendim.”

Mahkeme Başkanı:"Evet soruldu ama tekrar sormak istiyorum bu Abdülkadir Erdil Beyi biz dün dinledik dedi ki bu toparlanan kaynağı bir komisyon ücreti yani Erol Şahin isimli bir şahıs İsviçre’den bir paranın nakli konusunda bir aracılık yapmış bunun komisyonunu almak için kendisine başvurduğunu söylüyor Abdülkadir Erdil. Ne diyorsunuz bu konuya? Yani sizin beyanlarınız var onun bu şekilde beyanı var?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet benim zaten benim beyanım derken röportajı yaptım dergiye girdi Abdülkadir Bey 4 yıl sonra bunları söylüyor. Üzerinden 4 yıl önce geçmiş bu kocaman bir mülakat bunun hepsine sahip çıkmazsanız yani kim kiminle böyle bir mülakat yapabilir? Yani şunu ifade etmek istiyorum; kocaman bir mülakat herhangi birimiz olsun bir yerde röportaj çıkacak ama hiçbir cümlesine sahip çıkmayacaksınız ama bunun için yargı yoluna gitmeyecekseniz 4 yıl boyunca ses çıkmayacaksa. Ama yargılama mevzusunda bu mevzu yargılama konusu olunca 4 yıl çıkıp hayır ben öyle demedim diyeceksiniz kocaman bir mülakat bir derginin kapak konusu olmuş alıntılar yapılmış üstüne çıkıp bununla mücadelesini vermez misiniz?” 

Mahkeme Başkanı:"Bu bahsedilen 500 milyon dolarlık para Ankara'ya ne zaman getirilmiş o konuda bir bilginiz var mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır efendim.”

Mahkeme Başkanı:"Bu paranın nasıl nakledildiği konusunda bilginiz var mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır yani o zaman düşünürken hani orada verilen, hani benim yaptığım haberde bir depodan bahsediliyor falan ama nasıl nakledildiği konusunda bilgim yok ama hani zihnim yani buna dair sorular sordum elbet ama bir çözüm.”

Mahkeme Başkanı:"Muzaffer Tekin ile ilgili bir soru sormak istiyorum. Muzaffer Tekin’in sık sık Cumhuriyet gazetesine İlhan Selçuk’un odasında Veli Küçük ile toplantılar yaptığı konusunda beyanlar olduğu iddia ediliyor. Bu konuda bilginiz var mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır Cumhuriyet gazetesinde ben yok hayır.”
Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılmadı.
Mahkeme Başkanı:"Bir dakika Muzaffer Bey ben tamamlayayım. Bu ses kaydındaki hususlar, konuşulanlar birebir aynı olarak yazıldı mı yani eksik fazla var mı bu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır efendim birebir öyle zaten röportaj.”

Mahkeme Başkanı:"55. sayıda yayınlanan Aktüel Dergisinde yayınlanan röportajın birebir aynısı mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Birebir aynısı efendim. Zaten buydu röportaj zaten bölünüyordu. Yani orada belirttiğim gibi hani gitti oğlunu çağırdı ona soruyordu buna soruyordu yani öyle bir öyle bir diyaloglarda var onların mümkün oldukça hepsini o röportaja bütün bilgileri yerleştirdim bütün bilgileri yazdım yani. Tanık olduğum şeyleri de yazdım birebir dışında onların hepsine de yazdım o birebir öyleydi. Açıkça söyleyeyim efendim ben bir daha tekrar ediyorum; bütün röportajlarda hani gazetecidir o zaman çünkü dijital gibi veri yoktu o zaman kullanmıyorduk daha kaset kullanıyorduk küçük kasetler mikro kasetler onlar üzerine yapıyordu. Bir çok iyi hatırlıyorum hani bir tekzip geldiği zaman kocaman bir şirket avukatları var yani bürosu var o tekzip bize gelmez zaten. Önce bizim avukatlara gider bizim avukatlar ona belge bilgi itiraz neyse ona göre bakılır zorda eğer yanlış bir şeyse zorda kalmamak için o tekzip yayınlanır doğrudan ama gerçekten hani yoksa birebir doğruysa her şeyimiz tamsa o tekzip yayınlanmaz. Bütün o sürecimiz böyle geçiyor yani o zamanda da böyle geçiyordu.” 

Mahkeme Başkanı:"Muzaffer Bey buyurun son bir soru alalım.”

Sanık Muzaffer Tekin söz istedi verildi:”Beni hiç Cumhuriyet gazetesinde görmüş mü Başkanım binada?”

Mahkeme Başkanı:"Muzaffer Tekin’i Cumhuriyet gazetesinde gördünüz mü?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır ben zaten Muzaffer Tekin’i olaydan sonra bildim. Ama Muzaffer Tekin’i bildim derken yüzünü olaydan sonra gördüm ama en azından biliyordum yani hani Muzaffer Tekin hakkında görev yaptığı dönemle ve eski ailesel ilişkilerinden dolayı en azından çalıştığım özel harp dairesi yapısı nedeniyle bilgi sahibiydim. Rahmetli babası yanılmıyorsam özel harp dairesinde görevliydi, özel harp dairesinin ilk deşifre olduğu dönemde bir gazetecinin dövülme olayından o zaman deşifre olmuştu. Bir de çok hani araştırma yaptığım bilgi belge değil, hani ama o özel harp dairesini duyarken yanılmıyorsam Kıbrıs’taki faaliyetleriyle ilgili çalışmaları sırasında bir cümle ifade etmişlerdi bununla sınırlıydı.”

Sanık Muzaffer Tekin:”Özel harp dairesinde çalışmadı yanlış bilgi, seferberlik tetkik kurulu bölge başkanıydı Başkanım onu bir düzeltiyorum ikincisi bir şey.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Özel harp dairesi, seferberlik tetkik kurulu özel harp dairesinin ilk adıdır efendim 1952’de kuruluyor 1965’te de adı özel harp dairesi olarak değiştiriliyor. Seferberlik tetkik kurulu da özel harp dairesi içinde bir birim olarak faaliyetlerine devam ediyor.”

Sanık Muzaffer Tekin:”Bölge başkanlığı ayrıdır onu iyi araştırın, bir şey daha soracağım benimle ilgili ne bilgiler var? Şimdi geçmişte işte bazı siyasi cinayetleri, olayları araştırdım dediniz. Benim Danıştay saldırısına kadar hiç ismimi bir yerde duydunuz mu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır bu, bu kısımla ilgili biliyorum yani.”

Sanık Muzaffer Tekin:”Tamam.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Özel harp dairesiyle çalışırken sadece karşıma çıktınız.”

Sanık Muzaffer Tekin:”Tamam, tamam teşekkür ederim.”

Mahkeme Başkanı:"Kemal Bey buyurun.”

Sanık Kemal Kerinçsiz söz istedi verildi:”Çok özür diliyorum Değerli Başkanım ben bir gün sonraya sarkacağını inancıyla suallerimi sormadım birkaç sualim var müsaade ederseniz yüksek müsaadenizle.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Kısaca buyurun, buyurun.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Teşekkür ederim. Ecevit Bey birkaç sualim olacak efendim lütfen istirham ediyorum sorularımızdan kesinlikle herhangi bir şey çıkarmayın bütün temel amacımız maddi gerçekliği yakalamak yoksa sizlere kesinlikle burada hiçbir kimse husumet duymaz duyması da mümkün olamaz, kaldı ki tanıksınız bildiğinizi anlatıyorsunuz. Ecevit Bey, röportajınızı okudum oradaki röportajda gerçekten bir hukukçu olarak çok ciddi suç unsurları var. bu ciddi suç unsurlarını taşıyan kasetleri ki (bir kelime anlaşılamadı) olduğunu söylediniz. Bunu ister Danıştay savcısına isterse bir başka savcıya götürün bu kasetlerle ilgilenmemesi mümkün değil. Evet, söylediniz telefon açtım ilgilenmedi dediniz ama telefonda konuştuğunuz zannediyorum belki benzeri konular ama elinizde çok ciddi bir delil olan kasetlerin olduğunu söylediniz. Bu kasetleri Danıştay savcısına veyahut da bir başka savcıya teslim etmeyi düşünmediniz mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyleyeyim o dönem en yoğun dönemiydi. İletişim kurdum eğer isteseydi o dönemde savcı olduğu için hepsini teslim ederdim. Ama ilgilenilmediği için konuyu yani benim açımdan neredeyse kapanmıştı bunu ifade edebilirim.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Peki Sayın savcıya benim elimde böyle kasetler var dediniz mi, ben teslim etmek istiyorum size vermek istiyorum dediniz mi? Böyle bir teklifte bulundunuz mu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Görüşmeyi net hatırlamıyorum. ama bütün bunları yani zaten amacım biraz katkı sunmaktı ya da en azından amacım buydu yani onu ifade edebilirim ya da gerçekten bununla ilgili bir şey açtıysa bir soruşturma herhangi bir inceleme başlattıysa nasıl bir şey yeni bir şey çıktı mı çıkmadı mı diye ama ilgilenmediğini söyledi. Bende konuyu kapattım.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Ama net bir kasetten bahsetmediniz konuşmada.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ama bütün şöyle bir şey söyleyeyim yani hani her şey yeniydi ve her şey mevcuttu onu ifade edebilirim. Yani bunun ne konuştuğumu az önce de söyledim net hatırlamıyorum ama çünkü bir telefon görüşmesiydi hepsini konuştuk ama neler konuştuğumuzu tam hatırlamıyorum. Yani daha doğrusu çok açıkça söyleyeyim o anlamda söylemiyorum tabi bir soruşturmaydı her şey bitmişti o da çok yoğun dönemdeydi her şey kargaşa bir dönemdeydi ciddiye de almamış olabilir yani bu da normal yani.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yine röportajınızda şunu anlıyoruz yazılarınızda. Söz konusu 500 milyonu dolar Kuzey Irak'tan giriyor Güneydoğudan geçiyor Ankara Kozan’a geliyor Kozan’da bankanın antreposunda veya deposunda saklanıyor arkasından yine fiziki şartlarda Ankara’da Hakkı Hoca denilen bir zata teslim ediliyor doğru mu efendim teyit eder misiniz bu söylediğimi?” 

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet evet bahsettiğiniz şey haberde aynen öyle geçiyor zaten efendim.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani bu paranın nakli konusunda banka kullanılmıyor değil mi efendim banka işlemleri muameleleri?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet yok yani…”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Doğrudan fiziki teslim söz konusu.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Orada bir depodan bahsediliyor efendim.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Depodan bahsediyor tamam. Peki, sizler bu çok önemli bir haber gerçekten çok ciddi Türkiye’yi temellerinden sarsacak ciddi iddialar böyle bir ciddi iddiayı yerinde irdelemek amacıyla Kozan’a gitmeyi düşündünüz mü, gittiniz mi Kozan’a?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır gitmedim.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Neden gitmeyi düşünmediniz Ecevit Bey?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Açıkçası şimdi düşünüyorum ama gitmedik çünkü ama yani araştırma yaptım onu biliyorum yani orada ne var hangi bankalar var ne oluyor başka ne var böyle bir araştırma yaptım ama gitmeden yaptım yani.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Peki böyle bir depoyu tespit ettiniz mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır yani onu söylüyorum gitmeden böyle bir araştırmaya girdik zaten eğer gerçekten; şunu söyleyebilirim yani ben bu noktada bir haber var üstüne bir röportaj var. Zaten yeni bir şey daha bulsaydım üstüne bir şey koysaydım emin olun onu da ciddi bir şey daha koysaydım onu da yapardım. Yani yaptığım haber var üstünde imzam var ve bildiklerimde gerçekte emin olun onlarla sınırlı.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Tabi bizde maddi gerçekliği arama gayretindeyiz sizler gibi. Erol Şahin’e ulaşma konusunda, Çorum’a gittiniz mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır, ulaşamadık çünkü yani hiç.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Peki ulaşma konusunda bir uğraş verdiniz mi veya nasıl bir uğraş verdiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Cidden çok isimler vardı uğraş verdim.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Nasıl bir uğraş?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yani en azından nasıl bulunur ne yapılabilir falan telefon görüşmeleri birileri tanıyan herkes doğru olabilir mi böyle bir şey bir sürü noktada.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Çünkü işadamı kendisinin memleketi belli.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hı hı o zaman tabi tabi.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Çorumlu böyle işadamları Çorum’da çok rahatlıkla tespit edilebilir. Örneğin ticaret odasını açarsınız borsayı açarsınız oradaki mali yerlere çok rahatlıkla sizlere o işadamlarını söyleyebilirler çünkü büyük paralardan bahsediliyor.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bahsettiğiniz dönemde sadece İstanbul Ticaret Odasının İTO’nun kayıtları açıktı internet üzerinden diğer o dönemde açık değildi. Onu da baktığımı hatırlıyorum yani en azından açık mı değil mi nasıl bir iz bulabiliriz diye bakmıştım yani bilginiz olsun.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Ama Çorum’da herhangi bir özel araştırma yapmadınız.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır gitmedim.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Avukat Abdülkadir Bey sizlere daha doğrusu şirketinize derginize ihtarname çekiyor. Bu ihtarnameyi derginin yetkilileri size teslim etti mi böyle böyle bir ihtarname var efendim tekzip isteniyor bu haberler inkar ediliyor diye?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ben o süreçte Abdülkadir Beyle yaptığım telefonu çok iyi hatırlıyorum. Zaten bizim derginin bildiğim az önce de anlattım hukuki işleyişi şöyledir; tekzipler hukuk servisine gider hukuk servisinden de sorumlu yazı işleri müdürüne gelir orada genel yayın yönetmeni diğer isimler bundan doğal olarak herkes haberdar oluyor.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani sizin bu tekzipten haberiniz var değil mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet ama ben konuşma üzerine hatırlıyorum. Yani Abdülkadir Beyle yaptığımız konuşmayı hatırlıyorum yapacak bir şey yok söylediniz ve bunu yaptık bu kadar yani bunun.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Peki daha sonra bu mesele hukuki ihtilafa dönüşebilir hem siz hem de derginizin sahipleri cezai ve hukuki mesuliyete sahip olabilirsiniz. Bu anlamda dergi sahibi istikbalde hukuki itilaf olabilir o yüzden bu kasetleri teslim et diye sizin herhangi bir konuşmanız oldu mu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır konuşma şu; bir daha teyit ediyorum yani bir daha anlatıyorum bunlar zaten dinlenir. Yani kasetse de oturup o dinlenir teyit edilir o hukuk servisi ve şeyler bir şey varsa zaten bu kalır ve bir süre zaten bizde bütün kasetleri gerçekten hukuki zaman içinde bu vardır bir sene içinde başvurmasa ben kendim koydum yani normalde de öyledir bir senede içinde herhangi bir yerde lazımsa da onu çıkarırsın bir sene sonra onun bir esprisi kalmıyor o nedenle onu çok özenle bözenle de saklamanıza gerek yok. Ama hani size çok lazım olsa ilerde bir belge olarak bir arşiv olarak çok olağanüstü bir şeyse kullanırsanız kullanırsınız çok basit söylüyorum. Türkiye’nin bu çok daha önemli bir isimse onu sonuna kadar saklarsınız. Çünkü bir yerde kullanırsınız kayıt olsun yarın lazım olur diye kullanırsınız ama bir haber bir röportaj dergide çıkmış ortada bunu çok uzun süre saklamanızda bir esprisi yok. Hani 1 sene içinde zaten yanlışsa bir şeyse gider hukuki mücadelesini verir onla çıkarsınız zaten karşısına.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Peki siz Aktüel’den ayrıldınız bu kasetleri Aktüel’e teslim etmeniz gerekmiyor mu sizde mi kalıyor bu kasetler?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çünkü onlar evet Aktüel’e teslim etmedim bende kaldı onlar yani.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Çünkü siz dergi adına röportaj yapıyorsunuz istikbalde derginin sorumluluğu söz konusu normalde bu kasetlerin.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Tabi canım çünkü ama doğru söylüyorsunuz.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Aktüel’de olması gerekmez mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Doğru söylüyorsunuz doğru mu değil mi onu da bilmiyorum yani bir yorum olarak doğru(bir kelime anlaşılamadı) hukuki açıdan bir şey söylemiyorum ama Türkiye’deki gazetecilik pratiği budur. Yani normal şimdi sesli dijital ses kayıt cihazım var her şey orada konuştuklarımı röportajlarımı sonra bilgisayara aktarıyorum kendi bilgisayar arşivimde duruyor böyle kalıyor yani. Türkiye’de böyle bir gazetecilik pratiği yoktur yani çalıştığın gazete ayrıldıktan sonra teslim etme diye bir gazetecilik pratiği yoktur.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Peki Aktüel’de olabilir mi bu kasetler?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır hayır.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Kesinlikle sizde mi efendim, kesinlikle sizde mi Ecevit Bey?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yani bende kaldı onlar.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Peki kaç kaset var?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bununla ilgili 2 kaset var diye biliyorum ben.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”2 kaset.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yani öyle hatırlıyorum. 2 kasetlik bir çalışmaydı hatırlıyorum.”
Sanık Kemal Kerinçsiz:” Ecevit Bey, Abdülkadir Beyin ismine nasıl ulaştınız?
Tanık Ecevit Kılıç:”Nasıl ulaştığımı hatırlamıyorum gerçekten hatırlamıyorum. o bizi aramış olabilir ya da birisi bir isim vermiş olabilir. Yani hani araştırırken haber üstüne bunu yaptık devamını getirmek lazım çünkü ortada bir iddia koyuyorsunuz iddia diyorsunuz bilgileri sıralıyorsunuz bunun devamını getirmek lazım o noktada ulaştım.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Peki bu bilgi vermek istemediğiniz haber kaynağınız size söylemiş olabilir mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır onunla ilgili değildi o.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Haber kaynağınızla görüşmenizi yüz yüze mi yaptınız, telefonla mı Ecevit Bey bu konuyla alakalı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Vural Beyde sordu buna cevap vermeyeceğim.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Tabi takdir size ait. Peki bir gazeteci olarak bu haberin içeriğine röportajın içeriğine baktığımızda bir kısım sizin yorumlarınız olmakla beraber sizin yorumlarınızdan daha ziyade aktarma bilgiler var bu anlamda tenzih ediyorum. Haber kaynağınız sizi bu haberle yönlendirmiş olabilir mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır öyle bir pozisyonda.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Çünkü dikkat ederseniz hiçbir teyit ettirme söz konusu değil hiçbir yerden teyit alamamışsınız.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır onu söylemiyorum.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Bakınız Hakkı Hoca meydanda yok, Çorumlu işadamı Erol Şahin meydanda yok efendim Kozan’daki olayı yine aynı şekilde tespit ettirememişsiniz yani hiçbir teyit yok iken böyle bir haberin yayınlanması sizde acaba ben burada kullanılıyor muyum bana birileri gelip de.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır şu.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Bu haberi bu şekilde yaptırıp da farklı alanlara mesaj mı verilmek isteniyor yelken mi açılmak isteniyor diye düşündünüz mü bir gazeteci olarak?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyleyeyim ben size; bir haber yapıyorsunuz sonuçta ve beni orada da sadece şu ilgilendiriyordu açık net söyleyeyim. Haber kaynağım içindeki iddialarla ilgili ben şuna emin oldum yani beni ikna etti; bu iddiaların MİT’e ulaşması beni ikna etti, ulaşması noktasında ulaştıysa bu bir haberdir yani Türkiye’deki hiçbir gazeteci bunu atlamaz yani. Yani bundan eminseniz ve kaynağınıza güveniyorsanız bu bir haberdir iddialarla ilgili. Bu iddialar eminseniz resmiyet kazandıysa bu Türkiye’deki hiçbir gazeteci bunu haber yapmamazlık yapmaz.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Peki bu resmiyet nedir Ecevit Bey resmiyet kazandı dediniz neyi kastettiniz bu resmiyetle?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Türkiye’deki herhangi bir kuruma düşünün Allah korusun yarın herhangi bir suikast oldu . Bu suikastla ilgili bir kişiler birileri bir yerlere bilgi verdi emniyete veya başka bir yere bilgi verdi ve sizde bu bilgeye ulaştığınızı düşünürsünüz bunu haber yapmaz mısınız? Tabi ki yaparsınız.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani bu resmiyetten kaynaklanan haber kaynağınızın resmi oluşundan mı kaynaklanıyor?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır bilginin resmiyete dönüşmesi noktasında.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani bunu yine algılayamadım çok özür diliyorum Ecevit Bey yani bu resmiyet nasıl kazanılıyor?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Türkiye’de çok kap, yani Türkiye’nin bir güvenlikle iniltili istihbaratla ilgili bir yere bir şey ulaşıyorsa ve bu siz buna güveniyorsunuz ulaştığınıza bu bir haberdir. Yani başlı başına bir haberdir.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani MİT’e ulaşması başlı başına resmiyet mi diyorsunuz bu anlamda mı söylüyorsunuz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Kesinlikle evet.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Evet anladım. Ama şu bir gerçek ki Emniyete olsun MİT’e olsun bu şekilde hemen her gün binlerce, on binlerce bu şekilde ihbarlar yığıyor, yağıyor. Telefonla veya mektupla veya efendim diğer iletişim araçlarıyla sırf MİT’e veya emniyet kurumlarına böyle bir ihbar yapıldı diye resmiyet kazandı diyebilir miyiz? Böyle bir anlamda sadece ona değer vermek haddinden fazla olayı abartmak anlamına gelmez mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Sizin gördüğünüz yerde öyle olabilir ama bir gazeteci gözüyle bir gazetecilik haberiyse haber bakımından baktığımızda bu gerçekten başlı başına bir haberdir yani önemlidir neresi olursa olsun.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani diyorsunuz ki; MiT’e ulaşmıştır ulaşması nedeniyle ben bunu bu şekilde yayınladım.” 

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet, güveniyorsanız işte orada tek risk orada onun ulaşıp ulaşmadığının yalan veya doğru olup çıkması o riski almanız önemli. Bu haberde de kriter benim için oydu yani iddia diyorsunuz iddiaları peş peşe veriyorsunuz ve bu iddialar Türkiye’nin resmi bir kurumuna ulaşmışsa bunlar ulaştı ve iddialar böyle demek başlı başına bir haberdir hem de önemli bir haberdir.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Fakat bilahare MİT bunu kabul etmedi reddetti evet.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Sonucu çok önemli değil ki ben onun doğru olup olmadığını haberi içindeki iddiaların hepsini sahiplenmiyorum doğru olup olmadığı önemli değil. Orada bir iddia var bilgiler var ve o bilgilerin önemli. Ha şunu söyleyeyim; asla böyle bilgi ulaşmamış olsaydı yanlış bilgi olmuş olsaydı evet o zaman üstüme gerekeni yapardım emin olun çok zor bir şeydir ve gazetecilik yapmazsanız, ama beni sadece orası bağlıyor içindeki bilgiler iddia olarak geçiyor ve bir yere ulaşmış beni sadece burası ilgilendiriyor. İçindeki iddiaların sonra doğrulanıp doğrulanmaması iddiaların resmiyet kazanması isimler yanlış o olmuş bu olmuş bu benim dışımdaki bir şey yani.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani şöyle anlatabilir miyiz Ecevit Bey? Ben haber kaynağıma güveniyorum o sebeple söz konusu haberi yayınlıyorum öyle mi efendim?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bir de haber değeri olduğu için yayınlıyorsunuz.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Tabi o ayrı o tabi her gazeteci onu takdir edecektir. Bu haber nedeniyle ciddi tehditler aldığınızı söylediniz kimden aldınız tehdidi Ecevit Bey?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Biraz önce bir daha söyledim yani 3. kez söyleyişim.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Bu önemli bir mesele çünkü.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ben çünkü söyledim tehdidi gerçekten.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”:Bir sözde örgüt davası.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çok net söyledim yani adı geçen MİT görevlisinden aldım.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani onun dışındaki buradaki sanıklardan herhangi birinden bir tehdit aldınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır onu zaten ifade ettim ben.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Tamam efendim. Peki, bu MİT görevlisinden.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şunu da belirteyim yani biraz önce yine belirttim. Bu haber üzerine 4 yıl geçti, şimdi ciddiye mi bindi diye düşünüyorum. Çünkü adı geçen hiçbir isim bu dönemde ya doğru değil ya burası yanlış ya bunu tekzip edeyim koskoca benim adım geçiyor bununla ilgili herhangi bir şey gelmedi düşünün bunu da düşünün yani.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Peki tirajınız nedir Ecevit Bey, Aktüel Dergisinin tirajı o sizin döneminizdeki tirajı?” 

Tanık Ecevit Kılıç:”O dönemde bir dergi fiyatlarının inmesiyle bir 100 binin üzerinde bir rakam vardı. Ama o dönem ya 40 bin ya 60 bin arasında öyle bir şey vardı öyle bir rakamlar vardı net hatırlamıyorum ama 40 ile 60  bin arasında bir rakamlar olması lazım galiba.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Şöyle söyleyeyim; ben sizin bu haberinizden ilk defa söz konusu belgenin dokümanı olarak klasörlerde yer almasından ötürü öğrendim yani daha önce öğrenmedim öğrenmeyebilir kişisel bu haberleri de o anlamda tirajını sordum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır sonra bir çok gazetede de gerçekten  kaynak gösterilerek haberde yapıldı diye biliyorum yani.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Bu şeyden sonra.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Tabi davadan sonra (bir iki kelime anlaşılamadı.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok ondan öncede olmuştu.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Evet.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yani yayınlandığı dönemden sonra da oldu.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yine Ecevit Bey haberde şöyle bir şey var; Tekin ile Arslan arasında ilişkiyi ata ocakları yöneticisi Ayhan Parlak olduğunun öne sürüldüğünü yazmışsınız bu çok net bir beyan olarak geçmiş bu bilgiye de nereden kavuştunuz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Cümlenin yüklemi öne sürüldü zaten. Yani burada söylüyorum o dönemde bilgi notu dışında benim aldığım o Vural Beyin bilgi notu dediği benim kaynağımın dışındaki yani aldığım her şey açık kaynaktı. Yani benim sahip olduğum kaynağımın dışındaki her şey açıktı ve onları özüne bözüne koydum oraya yani bir hassasiyet göstererek koydum oraya.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Peki bu konuda bir araştırma yaptınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Elbette baktım. Yani.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani şu var.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyleyeyim; eğer net bir belge bulsaydık yani çok net koyarsan ilişki var derdin öne sürüldü dediğimize göre orada başka kaynaklardan alan ama net resmi olarak belgeye (bir kelime anlaşılamadı) bir anlam var cümlenin yüklemi açık orada.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani ata ocaklarının yöneticisinin Ayhan Parlak olduğunu nereden öğrendiniz? Bir dernekler masasına herhangi bir şekilde müracaatınız oldu mu? Yani bu kişi gerçekten ata ocakları derneğinin yönetici olup olmadığı konusunda bir tescil, bir beyan aldınız mı oradan bir bilgi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Siz de bir derneğin başkanlığını yaptınız mesela sürekli sıfatınız öyle geçiyordu sizinle ilgili ekstra gidip bir belge bir şeye gerek var mı?”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yok yani eğer şeyden aldıysanız basından bunu öğrendim derseniz o ayrı mesele.”

Tanık Ecevit Kılıç:”İşte onu ifade ettim.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Tamam. Yine haberde şöyle bir geçiyor Ecevit Bey. Saldırganlarla azmettiriciler arasında haberinizde bir bağlantının kurulamadığını yazmışsınız bu olayda azmettirici olduğuna ilişkin size bir bilgi geldi mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”O dönemde zaten bütün yazılar bütün araştırmalar aradaki bağı kurmak üzerineydi.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani size özel bir bilgi geldi mi bu konuda?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır zaten o dönemki yürütülen soruşturma çalışmalar üzerine kurulmuş bir cümle yani.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani ben şu cümleden şunu anlıyorum; sanki ortada bir azmettirici var bir de olayı yaratanlar var ikisi arasında bağlantı kurulamıyor.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Orada yorumda yapabilirsiniz ki yani soruşturmayı görüp Türkiye’nin kanaati üzerine orada yorum yapmanızda bir şey yok yani orada da(bir kelime anlaşılamadı) bile olsa.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Ama yani özel bir bilgi gelmediği anlaşılıyor size. Siz sadece (bir kelime anlaşılamadı) her olayda böyle bir hadise olabilir diye düşünmüşsünüz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır o dönem ki çaba da buydu yani o soruşturmanın yürütülmesinde göze çarpan çaba da buydu. Yani resmi açıklamalarda yani o dönemki siyasilerin ve diğer açıklamalar da hani önemli olan burada tetiği çeken ve değil aradaki bağı bulmak lazım diye resmi açıklamalar da vardı yani ona da dikkatinizi çekerim.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yine haberde şöyle bir şey demişsiniz kaynağı araştırılan bir başka ekip tarafından Adana’nın Kozan ilçesine getirilen bir para olduğundan bahsediyorsunuz siz bu ekip hakkında herhangi bir araştırma yaptınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yaptığım bütün bilgiler onunla sınırlı yani o haberdekilerle sınırlı.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani özel bir araştırma.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ulaştığım bütün bilgiler onunla sınırlı, hepsi haberde belirtiyor yani o kadar.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani bu haberden biz tabi böyle bir araştırmanın yapılmadığını anlıyoruz. Peki haber kaynağınız bu konuda size bilgi verdi mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ulaştığım tüm.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani bu ekip konusunda özel bir bilgi.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ulaştığım bütün bilgiler onunla sınırlı yani o haberle sınırlı.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Peki siz haber kaynağınıza merak edip sormadınız mı veya sorabiliyor muydunuz konuları daha detaylayıp derinleştirip çünkü bakın bir sürü şeyler çıkıyor. Sizde bir haberci olarak pek hala bu konuları derinleştirip daha ayrıntılı şeyler aklınıza gelebilir bunları sorabiliyor muydunuz haber kaynağınıza? Veyahut da verdiğiyle mi yetiniyordunuz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”O dönemde söylediğim gibi üstüne çok araştırma yaptım aradığım isimlerde ortada ulaşabildiğim bütün bilgiler onlar.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani haber kaynağınız size sorularınız sualleriniz üzerine ayrıntılı bilgi verebiliyor muydu, veriyor muydu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Benim kendi hem haber kaynağım hem ulaştığım araştırmam o bilgilerle sınırlı.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yine haberinizde tabi az önce de ifade ettim bir çok konu doğrudan alıntı şeklinde geçmiş yorumlarınız çok daha az. O yüzden hangilerinin yorum hangilerinin haber olduğunu sormakta zaruret hissediyorum demişsiniz ki paranın teslimat yeri Necatibey Caddesi üzerinde bir inşaat şirketinin bürosuydu. Bu bilgiye nereden ulaştınız efendim?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Belli yani zaten nerede ulaştığım noktası orada belli yani hani o kadar yani bildiğim o yani başında da iddia diyorum resmi kuruma ulaştırılan bilgi bu iddialarda bunlar diyorum bu kadar yani.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani aynı haber kaynağımı mı size verdi bunu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Aynısı.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Aynısı. Peki, bu inşaat şirketini siz ticaret sicilinden araştırdınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Benim ulaşabildiğim bütün bilgiler onunla sınırlı.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Çünkü çok kolaydır şöyle kolaydır hele şu son dönemde son dönem derken 5, 6 yıldan bu yana çok rahatlıkla herhangi bir adresi şirket ortağına adresi dahi verseniz bütün şirketler hemen dökülüveriyor böyle bir araştırmaya girdiniz mi efendim? İnternetten çok kolaylıkla çıkabiliyor.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ulaştığım bütün bilgiler onlarla sınırlı.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani o zaman böyle bir adreste böyle bir şirketin olup olmadığı konusunu ticaret sicilinden araştırdım diyemiyoruz öyle mi efendim?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Az öncede ifade ettim sadece ulaştığım bütün bilgiler orada o dönemde İTO hariç hiçbir ilin şey kayıtları yok diye açık değildi diye biliyorum.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Peki mahalline gittiniz mi çünkü bu haber için Ankara'ya gitmişsiniz önemli addetmişsiniz sabah gidip akşam dönmüşsünüz. Bu noktada o Necatibey Caddesi de çok geniş işlek bir caddedir ve rahatlıkla bulunabilecek bir yer. Bu şirketi orada araştırmak için Necati Bey adresine gittiniz mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Nereye Mardin’e mi diyorsunuz?”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yok Necatibey Caddesi. Ankara’da.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Uğraştım.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Ankara'da.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Buldunuz mu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum. Yani bilgilerin sonuçlarını hatırlamıyorum çok ciddi bir şey bulsaydım zaten yeni bir haber yapardım yani ulaştığım şeyler vardı net hatırlamıyorum ama bir daha bir dosya yapacak bir haber yapacak çok farklı bilgiler lazımdı. Kalan bilgilerimde elbet olmuştur. Yani ama hani çok sağlam ya da yeni bir şey yazacak şekilde değil ama net olarak ulaşabildiğim bütün bilgiler o haberin içeriğiyle sınırlı.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Ecevit Bey ben şöyle soruyorum; Necatibey Caddesine gidip de bu inşaat şirketini söz konusu adreste tespit için bir çalışma yaptınız mı, gittiniz mi bizatihi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Gazetecilik faaliyeti olarak baktım yani uğraştım onu söyleyeyim.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Ne buldunuz gittiniz yerde?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyleyeyim; ulaştığım bilgiler benim o haberle sınırlı.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani kaçıncı katta veyahut da var mı yok mu kesin bir net yargı ulaştınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hatırlamıyorum gerçekten.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Bu iddiaların gerçekten tamamı hemen hemen çok önemli suç iddialarını içeriyor. Siz bu konuyu Ankara Emniyetiyle veya İstanbul Emniyetiyle paylaştınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır çok açık dergi çıkar nettir birileri çağırır eğer ille de bunlar emniyetle görüşecek bir durum yok yani doğrudan Sayın savcılarla ilgili bir durum diye biliyorum o dönemi. Yani çok net dergi çıkar değer görürlerse yaparlar görmezseler yapmazlar bu kadar açık.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Çünkü Türk Kanununda bir suç işlenmişse bunu ilgili makamlara bildirmemekte suç teşkil ediyor Ecevit Bey o anlamda bir sorumlu bir vatandaş olarak.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok ilkesel olarak da gazeteci, gazeteci olarak.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Gerçekten tüyler ürpertici bir hadise sizin şu duyduklarınız.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Gazeteci olarak ilkesel olarak da hani bir yerle paylaşmazdım açıkça söyleyeyim. Ancak savcı sorsaydı ve savcı isteseydi savcı bir şeyler söyleseydi verirdim başka bir yerlerle paylaşmazdım bunu açıkça söyleyeyim yani.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Çünkü az önce bu tirajı gündeme getirdik oradaki ilgili kişilerin sizlere tekzip göndermediğinden dava açmadığından bahsettik. Oysa söz konusu derginiz Aktüel olsun diğer dergiler olsun İstanbul Emniyet Müdürlüğü, Ankara Emniyet Müdürlükleri Emniyet Genel Müdürlüğü tarafından sıkıca takip ediliyor ki sizin haberinizle mutlaka gündeme geldi. Bu arada sizi İstanbul ve Ankara Emniyet Müdürlüklerinden çağıran oldu mu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Arslan ile Alparslan Arslan ile Hakkı Hoca arasında komisyon konusunda bir anlaşmazlık yaşandı. Aynen cümle yaşandı di’li geçmiş olarak kullanmışsınız burada bu bilgiyi de aynı kaynağınızdan mı aldınız Ecevit Bey?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Başında iddia diyorum zaten yani onu bir daha hatırlatayım yani haberin bütünü bütün olarak değerlendirince.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Tabi yani iddia onu biliyorum ama aynı kaynaktan mı aldınız diye soruyorum?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Şimdi yine haberinizde Alparslan Arslan parayı eksiksiz teslim etmesine rağmen komisyonunu alamadı diyorsunuz. Teslim edilen yer Ankara'nın göbeği Hakkı Hoca denilen bir vatandaşın bürosu veya işyeri neyse teslim edilen para da 500 milyon dolar. Yarım milyar dolar ve 2 tona yakın bir para havaleli bir yük olduğundan yaklaşık bir tıra yakın bir yük böyle bir paranın Ankara'nın göbeğinde bir şahsa nasıl teslim edileceği konusunda hiç kendi düşünceniz açısından bir testten denetimden geçirdiniz mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Elbet düşünürsünüz ama açık bir daha söylüyorum. Bir bilgi ve bu bilginin resmiyet kazanması ve ona güvenmeniz yetiyor. İçindeki iddiaları ben düşünecek değilim gerçekten.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Önemli değil diyorsunuz evet.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çünkü bu bir iddia ve iddia ne kadar şeyse de resmiyet kazanmış bir iddia. Benim sadece resmiyet kazanmaması noktasında içindeki şeyler boş çıksaydı yani öyle bir hikaye olmasaydı ben o zaman zorda kalırdım beni sadece burası ilgilendiriyor başka bir yeri ilgilendirmiyor.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Efendim yine haberinizde Alparslan komisyonunu alamayınca eski MİT’çi D.F.’ye gittiğini söylemişsiniz. Bu buluşmanın nerede olduğu konusunda bir bilginiz var mı, nereye gitmiş Alparslan Arslan D.F.’nin neresine, işyeri mi hangi şehir?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bildiğim, bildiğim o bir daha söylüyorum bildiğim haberle sınırlı.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani yer ve mahal olarak bilginiz yok.”

Tanık Ecevit Kılıç:”O bilgilerim onunla sınırlı.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Zaman olarak peki. D.F.’nin hangi kentte yaşadığı konusunda bilginiz var mı, bende isim vermiyorum sizde ismi vermeyebilirsiniz?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ben az önce söyledim yani Ankara'daki gazetecilerden bu yönde gazeteci arkadaşlardan uyarılar yani olumlu uyarılar dikkat et anlamında uyarılar aldığımı söyledim.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yok hangi kentte yaşadığını işyeri sahip olup olmadığını bilmiyorsunuz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Onu bilmiyorum gerçekten bilmiyorum hangi kentte olduğunu bilmiyorum, bilmeme de imkan yok zaten.”
 Sanık Kemal Kerinçsiz:”Alparslan Arslan İstanbul Barosuna kayıtlı bir avukat bir avukata ulaşmak son derece kolay Ecevit Bey İstanbul Barosuna telefon açtığınızda bütün adresleri hemen veriyorlar telefon numaralarınızı veriyorlar. Alparslan Arslan’a ulaşma noktasında İstanbul Barosundan veya başkaca yerlerden adres temin ettiniz mi, telefon aldınız mı veya telefon açtınız kendisiyle görüştünüz mü?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Nasıl ulaşma anlamadım?”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Efendim?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Nasıl ulaşma onu anlamadım ben.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Bir avukat avukatlarda biliyorsunuz barolara bağlı.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Evet, tamam.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Barolarda da telefon açtığınızda derhal size telefon numaralarını ve adreslerini verirler hatta konut adreslerimiz bile açıktır.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Tamam, tamam ne yapabilirim burada onu anlamadım.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Siz İstanbul Barosuna telefon açıp da Alparslan Arslan’a ulaşma konusunda teyit konusunda böyle olayların varlığı olup olmadığı konusunda.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bahsettiğiniz haberin tarihi, yayınlanma tarihiyle Danıştay saldırısının yaşanma olayı arasındaki tarihleri hatırlıyor musunuz, bu soruyu soruyorsunuz ama?” 

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yok şu anlamda ben dedim, bürosunu şimdi bürosunda ortak çalışanları var Alparslan Arslan’ın bürosunda ortak çalışanları o anlamda onlara ulaşma noktasında?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır kendisi olmadığı için böyle bir çabaya girmedik zaten.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani çevresinden herhangi biriyle.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Girmedim yani dergi olarak da girmedik.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Girmediniz çünkü o tarih elbette tutuklu. D.F. ile V.K. arasında herhangi bir tanışıklığın olduğuna dair size bir bilgi geldi mi efendim haber kaynağınızdan veya herhangi bir yerden?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bir daha söylüyorum onunla sınırlı yani okuduğunuz bölümle sınırlı benim…”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Ben o bölümde böyle bir ilişkinin olmadığını görüyorum.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Siz öyle anlıyorsanız öyledir.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani böyle böyle bir tanışıklığın olduğuna dair herhangi bir ilişki yok haberinizde. Hani özel bir bilgi geldi mi o konuda diye size sordum. Haberi okuduğumuzda Ecevit Bey başından sonuna kadar bir çoğunun nakil olduğunu görüyoruz. Yani haber kaynağından alıp olduğu gibi kullanmışsınız doğru mudur efendim?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Doğrudur efendim.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Peki bunları hiç sorgulama gereği duydunuz mu haber kaynağına bu acaba nedir ne değildir diye sualler tevcih ettiniz mi?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Elbette sorguluyorsunuz yani elbette sorgulayıp da bunu tartıp da üstüne yazma kararı alıyorsunuzdur.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Neleri sordunuz haber kaynağınıza bu konuyla alakalı olarak?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır şöyle bir şey söyleyeyim yani.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Çünkü aklınızda olması lazım çok önemli bir mesele bu.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır çok aklımda olan mesele değil gerçekten önemsediğim mesele de değildi bugüne kadar. Ha şu sürece kadar önemsediğim bir mesele de değildi. Sorduğum şeylerin bilgisi zaten o haberde var.”

Mahkeme Başkanı:"Kemal Bey son sorularınızı alalım vakit bir hayli ilerlerdi.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Tabi son efendim son tabi, tabi efendim. Şimdi Ecevit Bey röportajınızı okuduğumuzda sanki bizzat orada olayları gören yaşayan şeklinde üslup kullanmışsınız. Ya az önce söyledim di’li geçmiş zaman yani olaya tanık olan kişi gibi anlatımlarınız.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Haberde mi?”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Evet.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Haberde miş’li zaman kullanamazsınız bu bir kuraldır di’li geçmiş zaman kullanırsınız tarih verirsiniz iddia edersiniz.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Ama bizzat olayı gören gibisiniz orada.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır şöyle bir şey zaten haberin dili olur bir haberde miş diye kullanamazsınız. Oraya iddia edersiniz zaman kavramını koyarsınız dı dı dı derseniz okuyucu için daha kolay olur haber yazım şeyi de budur zaten bu bir ilkedir yani.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani bu üslubu siz mi değiştirdiniz yoksa haber kaynağı mı böyle size nakletti konuyu?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Diyorum ki haberi yazma kuralı budur zaten.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Siz değiştirdiniz kendi üslubunuz bu.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Tabi ki tabi ki, iddia derseniz zaman içine koyarsınız bu zaman ve iddia üze… Zaman kavramı üzerine dı dı kullanırsınız.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Ancak bu arada tabi işin şu tarafı da var Ecevit Bey, haber kaynağınıza ne kadar güvenirseniz güvenin siz bu şekliyle yazdığınızda yani bizzat olaya tanık olmuş gibi ki onlarda doğru çıkmadığı takdirde sorumlu olacağınız bir gerçek çünkü.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Orada haberi bizzat.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yaşayan kişi olarak olayları aktarmışsınız.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır öyle değil yani siz öyle algılıyorsunuz haber çok net açık. Tanık olacak bir durum yok iddia diyorsunuz ve olayı anlatıyorsunuz ama dı olması di’li geçmiş zaman kullanmanız burada bir sorun teşkil et(bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Bakın bir örnek vereyim ben size D.F. Arslan’a V.K. ile iletişimi olmadığını söyledi sanki bunu bizzat siz şahit olmuşsunuz.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Tepedeki, şöyle söyleyeyim; en tepedeki girişte de haberde de bir kurgu vardır bunu konuşacak bir durum yok zaten açık nettir. İddia dersiniz belirtirsiniz sonra argümanları peş peşe iddiayla ilgili şeyleri dizersiniz ve dı kullanırsınız bunun tartışacak bir yanı yok yani haberle ilgili.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Bak şu var Ecevit Bey çünkü kullandığınız bu üslup bizleri yanıltıyor belki de mahkemeyi de yanıltıyor.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok yanıltmıyor oraya zaman ve iddia kavramını koyduğunuz anda hiçbir şey yanıltmıyor.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani olaylar sanki bizatihi haberi yazan kişi bu olayları canlı yaşamış gibi geliyor. Ama siz bakın dediniz ki ben haber kaynağından aldım bana nakil geldi ben bunu sadece üslubunu değiştirdim yazdım dediniz öyle mi efendim?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bakın cümlelerimi çarpıtıyorsunuz çok net söylüyorum yani. Haber kaynağı dediğin bilgi alırsınız uğraşırsınız teyit edersiniz bir şeyler çabalarsınız. Bir daha söylüyorum eğer o bilgi resmiyet kazanmamış olsaydı benim için sorun olurdu. Ben o bilginin resmiyet kazandığına güvendiğim anda ve bir tek orada yanılabilirdim orada risk aldım gerisi çok risk alınacak bir durum değil yani. Haber dilinde çok açıktır haber öyle yazılır bunun tartışacak bir yönü yoktur yani. Başka da bir durum yok yani burada yani yok aldın yok verdin attırdı falan değil yani bir iddia duyuyorsunuz bir iddiayı da kendinizce farklı kaynaklardan teyit edersiniz uğraşırsınız yapabildiniz kadar ulaştığına emin olduğunuz ya da ya küçük risk hani yüzde 70, yüzde 80 yüzde 90 hani onluk bir risk payı var buna emin olduğunuz anda da bu haberi yayınlarsınız benim için önemli olan oydu.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Evet, bu aktardığınız röportajdaki haberler konusunda Abdülkadir Beyin röportajının dışında başkaca herhangi bir yazılı belge veya resim veya banka dekontu bant kaydı, kamera kaydı resmi ya da herhangi bir özel belge var mıdır?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hepsi o haberdeki bilgilerle sınırlı.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Ama ben somut delillerden bahsediyorum elinizde bunlar var mıdır diyorum.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Emin olun o da somut delil yani.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Peki benim saydıklarım elinizde var mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Kamera kaydı zaten kamera kullanacak değil yani.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Yani bakın neler saydım size; resim, banka dekontları, bant kayıtları, kamera kayıtları bunlar var mı elinizde?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bakın sizin sorularınıza çok içtenlikle cevap veriyorum.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Teşekkür ediyorum yani zaten bende sizin içtenliğinize güvenerek soruyorum bunu.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Çok net söylüyorum ama abartıyorsunuz şöyle abartıyorsunuz. Çünkü iddia diyorsunuz ben anlatıyorum benim için haberin neresi önemlidir diye bütün bilgiler onunla sınırlı diyorum başka şeyler soruyorsunuz. Söylediğiniz şeyleri hatırlamıyorum yani.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Hayır elinizde var mı diye soruyorum hatırlama konusu Ecevit Bey o ayrı bir mesele.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Soruya cevap vermeyeceğim.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Peki peki.”

Mahkeme Başkanı:"Kemal Bey daha uzun sürecek mi?”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Bitiriyorum efendim bitiriyorum efendim az bir şey kaldı bitiriyorum. Ben Ecevit Beyi de fazla yormak istemiyorum sabahtan bu yana yoruldu. Son bir sual efendim malumunuz 10 bin liranın üzerinde yatan paralar MASAK denetimine tabidir. Bankaya gittiğinizde, çektiğinizde ve yatırdığınızda derhal mali suçlar konusunda veya kara paranın aklanması konusunda yapılacak araştırmalara esas olmak üzere bildirimde bulunulur banka tarafından. Sizler böyle bir araştırma yaptınız mı bu para konusunda MASAK veya diğer mali kuruluşlar açısından?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyleyeyim; benim için bu iddianın dile getirilmesi ve resmiyet kazanması yeterli bir haberdi. Bunun üstüne başka bir araştırmama yani ekstra bir durum bu bile başlı başına yeterli. Ama hani aklım çalışıyor şöyle çalışıyor gazetecilik yapıyorum böyle kara para olaylarında kara para olaylarında rakam ne olursa olsun daha da yüksek olabilirde aşağıda olabilir. Bu tür şeylerin resmi denetimden geçmediğini hepimiz biliyoruz. Yani bahsettiğimiz bölge itibarıyla riskli bir bölge bu tür kaçakçılık her türlü anlamda çok riskli bölge bu daha bununla ilgili söylemiyorum bununla yani çok daha büyük rakamlar döndüğüne eminim yani. Hani ulaştığımız resmi bununla ilgili kaçakçılık faaliyetleriyle ilgili açıklanan raporlar bunun zaten göstergesi olur. Böyle bir bölgeden bu kirli paraların döndüğünü ilişkin.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Evet. Son efendim çok özür diliyorum. Yine iddiada, haberde Alparslan Arslan’ın Ankara'ya Kozan’a gittiği anlaşılıyor sizin bu haberinizde. Adana’ya gittiği anlaşılıyor ve Alparslan Arslan’ın da zaten Danıştay soruşturması nedeniyle bütün HTS kayıtları meydanda ki bunu en iyi bilebilecek olan sizlerin haber kaynaklarıdır çok rahatlıkla Kozan’a gidip gitmediğini Ankara olup olmadığını hangi tarihlerde olduğunu rahatlıkla çıkarabilirler sizler bu konuyu irdelediniz mi bunlara sordunuz mu? Bakın HTS kayıtları meydanda bunları bir denetlettirdiniz mi bu anlamda?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Yok hayır sormadım açık net söylüyorum bir daha söylüyorum bu bir iddia bu bir bilgiler bu bir olay olmuş. Türkiye’nin en resmi kurumlarından bir tanesine bu not iletiliyor bundan emin olduktan sonra içindeki bütün iddiaları bilgileri verebilirim. Haber kurallarına haber etiğine uygun olarak.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Evet.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Bu benim için yeterlidir başka sonra ne oldu içindeki bilgiler ne kadar o ne oldu gerçekten bunları düşünmem ben. Elbette ilgilendirir beni tamamen her şeyi ilgilendirir beni.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Evet, bir adım daha ötesi olarak.”

Tanık Ecevit Kılıç:”Ama benim için bu başlı başına bir haberdir içine de haber unsurlarını koyduğunuz anda bu yeterlidir efendim.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Hayır şu anlamda diyorum Ecevit Bey az öncede siz söylediniz adım adım habercilikte adım adım olaylar vardır yani bir olayı takip olayı vardır haber takip olayı. Sizler ciddi bir delil yakaladığınızda o olayın üzerine çokta ciddi bir şekilde gidersiniz ve bir açılım yaparsınız. Yani bu anlamda bu kayıtlara ulaşmak, tespit etmek, araştırmak hem gazeteciliğin belki de en zevkli en güzel yollarından bir tanesi o anlamda bu yola gittiğiniz mi müracaat ettiniz mi diye fikri takip olarak yaptınız mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Hayır elbette(bir kelime anlaşılamadı) bütün şeyinizle bir dosyaya veremezsiniz bir çabanızı yani 2 kez yapmışsınız fikri takipse budur yani hikaye budur.”

Sanık Kemal Kerinçsiz:”Peki efendim çok teşekkür ediyorum. Teşekkür ederim Ecevit Bey.”

Mahkeme Başkanı:"Ecevit Bey bu konuda söyleyeceğiz başka bir şey var mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle söyleyeyim özetleyeyim; ben bir tek bu dosyada değil bir daha tekrar etmek istiyorum geçmişten beri gazeteciliğe başladığımdan beri bütün bunlarla benzeri suikast, bütün cinayet, katliam dosyalarıyla ilgileniyorum. Bütün gazetecilik çalışmam ağırlıklı olarak bu yönde bunların bir nebze açığa çıkması ortaya çıkması noktasında dönem itibarıyla fark etmiyor bu saldırı olduğunda böyle bir benimde yıllardır bu konular üzerinde çalışmamdan dolayı çok geniş yelpazede bir haber kaynak ağım var. Bu bilgi geldiğinde emin olduğumda bunu yaptım içindeki iddialar resmiyet kazandığı için önemli. Bunun yani ifade edeceğim bu kadar yani bir haber yaptım devamı da bu kadar yani onu ifade etmek istiyorum.”

Mahkeme Başkanı:"Buyurun, sizi şöyle alalım buyurun.”
Tanık Ecevit Kılıç:”Tamam”
Tanık Abdülkadir Erdil daha önce tespit edilen kimliği tahtında huzura alındı.

Mahkeme Başkanı:"Oktay Bey buyurun.”

Sanık Oktay Yıldırım söz istedi verildi:”Efendim sadece 2 sorum var.”

Mahkeme Başkanı:"Mümkünse iyi olur vakit ilerledi çünkü.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Sadece 2 sorum var az önce savcı bey şu cümleyi kurdu dedi ki şeye Ecevit Kılıç’a; Abdülkadir Erdil bu röportajdaki her şeyi kabul ediyor sadece yanına gelenin Alparslan Arslan olmadığını söylüyor dedi Savcı Nihat Taşkın. Şimdi ben soruyorum Abdülkadir Erdil’e o röportajdaki her şeyi kabul ediyor musunuz?”

Tanık Abdülkadir Erdil:”O röportajdaki her şeyi kabul ediyorum demedim.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Yok savcı öyle dedi savcı sizin adınıza öyle dedi Savcı Nihat Taşkın söyledi savcı söyledi siz değil.”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Ben o röportajda, benim bir işadamının alacağını tahsil için bana geldi dediği kısmını kabul ediyorum dedim. Kaldı ki burada Sayın Kılıç, Savcı Şemsettin Beyle görüştüm teyit konuları var mı yok mu hatırlamıyorum diyor. Çok tehlikeli bir yerde hatırlamıyor 1 sene önceki olayları da hatırlamıyor cevap vermiyor ama 5 sene önceki benim anekdotumu bile hatırlıyor, garip bir hal. Yani Savcı Şemsettin Beye telefon açtım ben çok elimde mühim belgeler var diyor avukat arkadaşımız sorduğunda (bir kelime anlaşılamadı) konuştu mu konuşmadı mı hatırlamıyor. Bir müsaade ediniz ben işadamının bana geldiğini kabul ediyorum bir avukat hele ben Abdülkadir Erdil olarak sanık para için bana geldi sponsor muyum ben?” 

Sanık Oktay Yıldırım:”Tamam kısaca söylüyorum yani Savcı Nihat Taşkın’ın söyledikleri gerçeği yansıtmıyor siz sadece işadamının geldiği kısmı kabul ediyorsunuz.”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Evet.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Onun dışındaki hiçbir şeyi kabul etmiyorsunuz doğru mu?”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Hayır, zaten doğru niye.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Tamam, tamam.”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Ben Sayın Kılıç’ı tanımam. Bir davaya Türkiye’de bulamayıp da bir gazeteci Kılıç’ı arayacağım başlarken biz mi aradık Abdülkadir mi aradı hatırlamıyorum diyor Muhterem Başkanım. Ben savcı beyin söylediği o olayın hepsini kabul ediyorum diye oraya demiyorum Oktay Bey.” 

Sanık Oktay Yıldırım:”Siz demediniz zaten savcı söyledi siz öyle bir şey demediniz savcı bey. Sizin böyle bir sözünüz yok Sayın Erdil savcı bey dedi ki; Abdülkadir Erdil Alparslan Arslan’ın gelişi dışındaki her şeyi kabul etti dedi. Bizde sizin böyle bir kabulünüzün olmadığını bildiğimiz için savcının beyanının gerçeği yansıtmadığını bildiğimiz için onu kayıtlara geçmek için ve savcının bu beyanı neden yaptığı soru işaretini düşmek için size soruyoruz işadamının gelişi dışında hiçbir şeyi kabul etmiyorsunuz doğru mu?”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Etmiyorum tabi.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Tamam bu kadar bir de bir de Ecevit Kılıç’ın burada söyledikleriyle ilgili mesela 2 görüşme yaptık dedi önce o davet etti dedi işte sonra bir daha aradı dedi falan bununla ilgili sizin söyleyeceğiniz herhangi bir şey varsa o benim sorumun dışındadır. Ben sadece bu notu tarihi düşmek için söz aldım sorularım bu kadar teşekkür ederim.”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Şimdi Oktay Bey, ben Muhterem Başkanım zamanınızı almak istemiyorum zaman(bir kelime anlaşılamadı) ben ifadelerimi verdim.”

Mahkeme Başkanı:"Kısaca tanık Ecevit Beyin beyanlarını dinlediniz kısaca bir iki cümleyle anlatır mısınız yani arada bir tenakuz var çelişki var.”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Şimdi efendim bu, Sayın Kılıç’ın söyleyecekleri ifadeleri.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın:”Sayın Başkan, Sayın Başkan bende bir soru sorabilir miyim bu arada geçtiği için ismi.”

Mahkeme Başkanı:"Bir dakika savcı bey. Beyanınızı alalım kısaca bir iki cümleyle beyanınızı alalım.”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Sayın Kılıç’ın bir gazeteci olarak dökümünü ben yaptım imzamla altına tasdik ederim derim. Benim söylemediğim cümleleri de yazmış normalde hayati bir tehlikesi olan bir davada elindeki kasetlerin 1 mi 2 mi kaç olduğunu da hatırlayamayan bir zihne sahip. Ama ne yazık ki benim söylediğim bir anekdotu bile hatırlayabiliyor, Sayın Kılıç’ı sadece bir şeyde çok mühim bir olayda 1 sene evvelden haberi olan bir olayda insan elindeki o mühim belgeyi bulur, araştırır devrin savcısı Şemsettin Beyefendiye söyledim diyor ilgilenmedi. Şimdi af buyurun Muhterem Başkanım çok tehlikeli bir olayda benim beyanatlarımın olduğu bir kaseti söylese herhangi bir devletin savcısı getir demez mi? Ne diyor ilgi göstermedi diyor. Tabi elinde böyle bir belge yok, kaset yok dökümü yaptığı şeyin elinde belgesi olsa devletin savcısı hadi canım oradan böyle der mi? Ben Sayın Kılıç’a.”

Mahkeme Başkanı:"Abdülkadir Bey burada Ecevit Beyin beyanlarını değerlendiriyoruz (bir kelime anlaşılamadı) röportaj var ortada o konuda neleri kabul ediyorsunuz neleri kabul etmiyorsunuz kısaca anlatın açıklığa kavuşsun?”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Ben Ecevit, röportajın benim efendim şimdi telefonla bana genel başkanlık hakkında bana Tempo Dergisine, Habertürk’teki çalışan Kemal bir dergiyle. Gazetelere röportaj verdiğini söylediniz bazı şeyler var bu hakkımda görüşmek için geliyoruz dedi. Ben şimdi Ecevit Beyi tanımam. Nasıl giderim buna telefon açarım gel çok mühim belgelerim var sana anlatacağım? Sonra”

Mahkeme Başkanı:"Röportajlarda geçiyor her şeyi açıklayacağım şeklinde bir beyanı olduğu tamam.”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Hayır efendim böyle bir şey olur mu genel başkanlıkla her şeyi anlatırım. Şimdi ben dünkü ifademde de.”

Mahkeme Başkanı:"Tamam bu konu açıklığa kavuştu yani bu röportajın içeriği ile ilgili kabul edip etmediklerinizi söyler misiniz?”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Efendim.”

Mahkeme Başkanı:"Erol Şahin’in size geldiğini söylüyorsunuz.”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Kimin efendim?”

Mahkeme Başkanı:"Erol Şahin’in işadamının bunun dışında?”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Tabi efendim geldi işadamı. Hatta onun dışında zaten benim söylediklerimin hiç birini yazmamış kendi olduklarını yazmış. Orada müsaade ederseniz ben kamera diyorum fotoğraf makinesiyle geldik diyor ben diyorum ki 2 tane teyit et diyor kendisi. Fakat 2 miydi 3 müydü 1 miydi hatırlayamıyorum diyor. Şimdi benim genel başkanlığımda söylediğim beyanatlarım var onların hiç birini yazmamış. Fakat ne hikmetse söylemediğim ben ısrarla Alparslan Arslan’ı sorduğu zaman tanımıyorum gelebilir mi ısrarla. Sen bana kardeşim illa tanıyacağım diye mi uğraşıyorsun.”

Mahkeme Başkanı:"Tamam Erol Şahin’in size geldiğini ve o sözleşmeyi yaptığını kabul ediyorsunuz bunun dışında kabul etmiyorsunuz.”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Tabi geldi efendim onu söyledim zaten.”

Mahkeme Başkanı:"Savcı Bey buyurun.”

Sanık Oktay Yıldırım söz almadan konuştu:”Efendim kamera olup olmadığını bir daha kamera mı fotoğraf mı? (iki üç kelime anlaşılmadı)”
Tanık Abdülkadir Erdil:”Kamera omzunda omzunda. Tabi kamerayla geldiler.”

Mahkeme Başkanı:"Kim çekiyordu? O yanındaki şahıs.”

Tanık Abdülkadir Erdil:”O yabancı ismi olan kişi çekiyordu.”

Mahkeme Başkanı:"O çekiyordu.”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Evet.”

Mahkeme Başkanı:"Bu ses kaydı ses kaydı alındı mı Ecevit Kılıç Bey.”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Neyi efendim?”

Mahkeme Başkanı:"Ses kaydına alındığını söylüyor görüşmenin ayrıca yani kameradan ayrıca öyle ses kaydına alınması söz konusu mu?”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Ben, ben öyle bir şey olsa Sayın Ecevit onu ortaya çıkartır zaten. Yani teyp falan yok.”
Mahkeme Başkanı:"Yani ses kaydının yapıldığını kabul etmiyorsunuz. Buyurun”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Yok öyle bir şey bana elindeki bir defterle geldi kısa kısa notları sordu bana elindeki bir küçük defter.”

Mahkeme Başkanı:"Savcı Nihat Bey buyurun. Tamam konu anlaşıldı.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın:”Sayın Başkan o röportajda sadece Alparslan Arslan değil birçok konu geçtiği için bu röportajın neresine hangi kısmına itiraz edip etmediğini ben sordum. Böyle bir cevap verip vermediği buradaki sözlerden değil duruşma tutanakları çıkınca hep birlikte göreceğiz. Benim sormak istediğimi siz sordunuz bu röportajda size atfedilen ama şuanda sizin itiraz ettiğiniz kısım neresidir, neresi yanlıştır, yalan yazılmıştır?”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Bu röportajdaki itiraz ettiğim tek husus Alparslan Arslan’ın bana gelmiş olması. Yani işadamını sorarsınız olur, Milliyetçi Hareket Partisinin genel başkanı adayı olduğum konularındaki onlar yok, yazmamış. Ama bu aradaki sorduğu bir şey daha var tabir aynen şöyle Sayın Kılıç’ta burada; Hocam size bir işadamı gelmiş doğru mu? Doğru dedim Çorumlu bir işadamı. 500 milyon dolar dedim ben sözleşmeyi de gördüm avukatlık sözleşmesini yapmak içinde icra masraflarını getir dedim vekaletle getirmedi dedim. Kendisi Sayın Kılıç’ta burada.”

Mahkeme Başkanı:"Başka söyleyeceğiniz bir şey var mı?”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Benim yok efendim zaten gazetecilik görevini yapmıştır ama.”

Sanık Oktay Yıldırım söz almadan konuştu:”Veli Küçük’ten bahsedilmiş mi Sayın Başkanım?”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Hayır öyle bir şey geçmedi.”

Mahkeme Başkanı:"Yani Veli Küçük’ten bahsedilmiyor öyle mi?”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Evet.”
Sanık Oktay Yıldırım söz almadan konuştu anlaşılmadı.
Mahkeme Başkanı:"Tamam. Efendim Oktay Bey yani.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Hayır bakın savcım az önce şunu söyledi.”

Mahkeme Başkanı:"Uzadıkça uzuyor konu.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Bakın hayır hayır şunu söylüyorum; kendisine Veli Küçük, Muzaffer Tekin veya burada adı geçen Yeşil Mahmut Yıldırım’dan bahsedilmiş mi?”:”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Hayır efendim.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Peki, kendisine Kuzey Irak'tan getirtilen petrol parasından bahsedilmiş mi?”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Hayır efendim sadece bir işadamı söylenildi.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Ondan da bahsedilmemiş tamam peki bir saniye bir saniye. Kendisine Danıştay cinayetinin Alparslan Arslan gelmese de Danıştay cinayetinin bu 500 milyon doların 150’siyle ilgili olduğu söylenmiş mi, böyle bir soru sorulmuş mu?”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Hayır efendim, hayır bana.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Tamam.”

Mahkeme Başkanı:"Efendim Erol Şahin’in geldiğini kabul ediyor diğer şeyleri kabul etmiyorum diye zaten söyledi.”

Sanık Oktay Yıldırım:”Tamam. Hayır ama ondan sonra savcı tekrar sordu.”

Mahkeme Başkanı:"Yan sizin okuduğunuz şeyleri (bir iki kelime anlaşılamadı).”

Sanık Oktay Yıldırım:”Savcı tekrar sorunca sanıyorum yanılarak Alparslan Arslan dışında hepsi doğru dedi. Ben onu düzeltmek için yeniden söz aldım teşekkür ederim.”

Mahkeme Başkanı:"Alparslan bey tanıkların beyanlarınızı dinlediniz. Bu konuda söyleyeceğiniz bir şey var mı?”

Sanık Alparslan Arslan:”Söyleyebilecek bir şeyim yok.”

Mahkeme Başkanı:"Yani paranın kaynağı konusunda değişik beyanlar var. O konuda söyleyeceğiniz bir şey var mı?”

Sanık Alparslan Arslan:”Ya ben bu konularda bilgi sahibi tam bilgi sahibi değilim ondan sonra yani buluşuldu mu buluşulmadı mı bu konularda bir bilgi sahibi değilim.”

Mahkeme Başkanı:"Yani sizin Abdülkadir Erdil Beyin bürosuna gidip gitmediğiniz konusunda bir beyanlar var. Kabul etmiyor Abdülkadir Erdil Bey ne diyorsunuz?”

Sanık Alparslan Arslan:”Söyleyebilecek bir şeyim yok Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı:" Tamam.”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Muhterem Başkanım dünde bir şey arz ettim şimdi Alparslan Bey gittim de geldim derse.”

Mahkeme Başkanı:"Efendim onları biz değerlendireceğiz, yani her beyan doğrudur diye, doğrudur diye bir şey yok biz bunların doğrusunu yanlışını ayıracağız.”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Zaten bu dava bitti, eğer hayır hayır Muhterem Başkanım bu dava uzun bir süre Ankara 12. Ağır veya 12. Ağır Ceza Mahkemesi.”

Sanık Alparslan Arslan:”Sayın Başkan gitmiş olabilirim hatırlamayabilirim belki 1 ay sonra hatırlarım. Gerçekte bu olabilir onu biz bilemeyiz ki ama bu gerçek. Yani biz bunu göz ardı edemeyiz yani belli yaşlara gelmiş insanlarız gelip burada kendimizi kurtarmak için başka….”

Mahkeme Başkanı:"Gerçek dediğiniz nedir?”

Sanık Alparslan Arslan:”Efendim sizinle biz daha evvel 5 yıl önce bir yerde karşılaşmışızdır, sizin işyerinize gelmiştir biri.”

Mahkeme Başkanı:"Efendim bu konuyla ilgili soruyoruz.”

Sanık Alparslan Arslan:”Ya bu konuyla ben şimdi Ankara'da Abdülkadir Beyin ofisi benim bildiğim kadarıyla anlatılanlardan çıkardığım o belki gitmişimdir oraya yıllar evvel belki de bir araya gelmişizdir kendisiyle ama hatırlamayabiliriz. 3 yıl sonra 1 ay sonra 3 gün sonra veya yarın hatırlayabilirim, ben burada ifade edebilirim bunu ifade ettiğimiz zaman iftira, müfteri veya şey olmayız ki gerçekte bu olabilir anlatabildim mi? Yani bunları biz göz önünde tutanak sözlerimizi söylememiz lazım ki.”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Şimdi Muhterem Başkanım öyle tehlikeli.”

Sanık Alparslan Arslan:”Meseleler uzamasın şimdi kimseleri biz kendimizi kurtarmak için başkalarını şey yapmayalım yani başkalarını ezerek kendimizi kurtarmaya çalışmayalım yani.”

Mahkeme Başkanı:"Son diyeceğinizi alalım.”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Efendim dün ifademi verdim zaten Sayın Kılıç’ta bir gazetecilik yaptım diyor imzamı da altına attım. Fakat elimdeki kasetler vardı yok şimdi bulamam geçti sıcağı sıcağına Ankara Savcısı Şemsettin Beye verilir bu kasetler. Telefon açtım ama hatırlamıyorum diyor kaset var mı diye yok muydu diye oraya hatırlamıyor. Ama görüştüm diyor şimdi ben Sayın Kılıç’a bir şey demiyorum ne diyebilirim şimdi ben yaptım ben duydum ben yazdım diyen bir tanığımıza sen bunu hatırlama deme şans var mı?”

Mahkeme Başkanı:"Bu konuda beyanınızı söylediniz buyurun.”

Tanık Ecevit Kılıç eski kimliği tahtında huzura alındı.

Son diyeceği soruldu.

Mahkeme Başkanı:"Duydunuz söyleyebileceğiniz bir şey var mı?”

Tanık Ecevit Kılıç:”Şöyle bir şey söyleyebilirim; söyleyeceklerim çok açık Abdülkadir Beyi hatırlıyorum bütün görüşmemiz bu Aktüel’de yaptığımız ilk haber üzerine yapılmış bir görüşmeydi. Abdülkadir Beyin ben MHP adayı olup olmadığını bile bilmiyorum seçimle ilgili de olup olmadığını bile bilmiyorum şuanda. Aday oldu mu ne oldu onu bile bilmiyorum açıkça söyleyeyim. Biz Abdülkadir Beyle bunun üzerine bir daha seçim zamanı bir şeyler anlat, seçim zamanı röportaj yapmak üzere sözleştik. Ama doğru söylüyor ben onun mu bizi aradı biz mi o kısmını gerçekten hatırlamıyorum. Ama biz onu telefon konuşmasını yaptık her şeyi anlatacağım dedi o röportaja da her şeyi anlatacağı kısmını belirttim gittim ses kayıtları da vardı kamera kesinlikle yoktu fotoğrafçı arkadaşımız orada zaten o da tanıktı yani biliyor en azından oradaydı anekdotu hatırlıyorum azınlıklarla ilgili yaptığı espri. Çünkü arkadaşın hassasiyeti üzerinden ben bunu çok iyi hatırlıyorum devam şöyle söyleyeyim röportaj birebir aynısıdır bir röportaj yayınlanmıştır. Üstüne çok rahatsızsa yargı yoluna gidebilir bir daha ifade ediyorum. Benim hakkımda da sözlükte bir yazılar olumsuz çıkmıştı. Tekzip gönderdim yayınlamadım mahkeme yoluna gittim onları kaldırdım. Bunları rahatlıkla yapabilirdi 4 yıl sonra gerçekten bir daha ifade ediyorum bir kaseti 1 yıl tutabilirsiniz 4 yıl.”

Tanık Abdülkadir Erdil:”Şimdi efendim dün müsaade eder misin Ecevit Bey dün benim elime, dün benim eli….”
Tanık Ecevit Kılıç:”4 yıl sonra ortaya çıkıp bunun üstüne” 
Mahkeme Başkanı:"Bir dakika, bir dakika son cümle. Bir dakika Abdülkadir Erdil Bey son cümlenizi alalım.”
Tanık Ecevit Kılıç:”4 yıl sonra çıkıp bunun üstüne demekte çok ayrı mevzudur her şey ortadır röportajın içeriği de bellidir gizli kalmış bir şey söyle(bir kelime anlaşılamadı) bir yerde yayınlamıyorsunuz 60 bin, 100 bin yani en kötü ihtimalle 40,60 bin arasında satan bir dergiden tirajı olan bir dergide çıkıyor gazetelere konu oluyor. Bunla dahil hiçbir şey bu kadar önemli bir şey yapmıyorsanız şimdi kalkıp kaset diye söylüyorsanız o ayrı mevzu bir daha söylüyorum kasetler1 yıl saklanır hukuku bir işlem olmasa sonrasını önemsemezsiniz.”
Mahkeme Başkanı:”Tamam”
Tanık Abdülkadir Erdil.”Muhterem Başkanım dün benim elime mahkemeden bir çıktılar….”

Mahkeme Başkanı:”Son cümlenizi alalım yani bu böyle uzayıp gider son cümlenizi alalım.”

Tanık Abdülkadir Erdil.”Tamam. Dün benim elime mahkememizden alınan bir çıktılar geçti. Milli İstihbarat Teşkilatı ve Mehmet Eymür. Ankara’ya dönüşümüzde Sayın Kılıç’ın, Eymür’ün hakkında suç duyurusunda bulunmak için aldım o çıktıları. Şimdi ben haklı olduğum bir yerde noterden gönderdim dergide yayınlamadılar. Sayın Kılıç’ta diyor ki zaten bize öyle bir tekzibin geldiği haberimiz oldu. Haberimiz oldu ve bunun üzerinden 5 yıl gibi geçtikten sonra devletin savcıları, devletin hakimleri ehemmiyet bile vermediler. Sebebi neydi?”

Mahkeme Başkanı.”Tamam onlar var dosyada.”

Tanık Abdülkadir Erdil.”Yoktu. Ben zamanınızı almak istemiyorum.”

Mahkeme Başkanı.”Tamam”

Tanık Abdülkadir Erdil.”Zaten çok geç oldu. Ama o çıktılarla Ankara’ya dönüşümde Allah izin verirse bir suç duyurusunda bulunacağız.”

Mahkeme Başkanı.”Tamam”

Tanıklar huzurdan alındı.
Daha önce verilen ara kararları uyarınca yazılan yazıların bir kısmına cevap verildiği görüldü.

Bunların okunmasına geçildi.

Mahkeme Başkanı:”06.08.2010 tarih 2010/550 değişik iş sayılı kararın 1 nolu ara kararı gereği resen CMK 250. Maddesiyle yetkili İstanbul Cum Başsavcılığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. 28.08.2010 tarihli oturumun 26 nolu ara kararı gereği resen TİB Başkanlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. 30.03.2010 tarihli 2010/212 değişik iş sayılı kararın 1-f nolu ara kararı gereği Avea iletişim hizmetleri müdürlüğüne yazılan ve Sanık Erkut Ersoy’un talebi üzerine yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. 28.08.2010 tarihli oturumun 8-b nolu ara kararı gereği Sanık Ergün Poyraz’ın talebi üzerine CMK 250. Maddesiyle yetkili İstanbul Cum Başsavcılığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. 27.10.2010 tarihli 2010/712 değişik iş sayılı kararın 2 nolu ara kararı gereği resen TİB başkanlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. 27.10.2010 tarihli 2010/712 değişik iş sayılı kararın 4-a nolu ara kararı gereği resen TİB başkanlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı değişik iş sayılı kararın 21 nolu ara kararı gereği TİB Başkanlığına resen yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı değişik iş sayılı kararın 4-c nolu ara kararı gereği TİB Başkanlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı değişik iş sayılı kararın 10-a nolu ara kararı gereği Sanık Muzaffer Tekin’in talebi üzerine Kadıköy 3. Asliye Ticaret Mahkemesine yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği ve ilgili dosyanın gönderildiği. 17.10.2010 tarihli 2010/824 değişik iş sayılı kararın 13/b nolu ara kararı gereği resen TİB Başkanlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. 17.12.2010 tarihli 2010/824 değişik iş sayılı kararın 3-a nolu ara kararı gereği Sanık Muzaffer Tekin’in talebi üzerine Türkiye Cumhuriyeti Genelkurmay Başkanlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı değişik iş sayılı kararın 11-b nolu ara kararı gereği resen Avea iletişim hizmetleri müdürlüğüne yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı değişik iş sayılı kararın 11-b nolu ara kararı gereği TİB Başkanlığına resen yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı değişik iş sayılı kararın 8-a nolu ara kararı gereği Sanık Sevgi Erenerol ve Vedat Yenerer müdafiinin talebi üzerine Türk Telekom iletişim hizmetleri müdürlüğüne yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı değişik iş sayılı kararın 19 nolu ara kararı gereği resen Genelkurmay Başkanlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı değişik iş sayılı kararın 10- 11-b nolu ara kararı gereği resen Turkcell İletişim Hizmetleri Müdürlüğüne yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı değişik iş sayılı kararın 10-b nolu ara kararı gereği Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk’ün talebi üzerine Genelkurmay Başkanlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı değişik iş sayılı kararın 18 nolu ara kararı gereği resen TİB Başkanlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı değişik iş sayılı kararın 22 nolu ara kararı gereği resen İstanbul valiliği dernekler müdürlüğüne yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. 29.01.2010 tarihli oturumun 20 nolu ara kararı gereği resen Vodafone iletişim hizmetleri müdürlüğüne yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. 29.01.2011 tarihli oturumun 8-j nolu ara karağı gereğince Sanık Erkut Ersoy’un talebi üzerine TİB Başkanlığına yazılan yazıya muameleten cevap verildiği. 29.01.2010 tarihli oturumun 21 nolu ara kararı gereği Sanık Sevgi Erenerol müdafiinin talebi üzerine TİB Başkanlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı tarihli oturumun 26 nolu ara kararı gereği resen uyuşmazlık mahkemesi başkanlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Sanık Oktay Yıldırım hakkındaki dava dosyasına mahkememiz kayıtlarında rastlanmadığının bildirildiği. 29.01.2011 tarihli oturumun 8-h nolu ara kararı gereği Sanık Erkut Ersoy’un talebi üzerine Milli İstihbarat Teşkilatı Müsteşarlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı tarihli oturumun 25 nolu ara kararı gereği resen Silivri Kapalı cezaevi müdürlüğüne yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı tarihli oturumun 7 nolu ara kararı gereği Sanık Nusret Senem’in talebi üzerine Silivri Savcılığı Hazırlık Bürosuna yazılan yazıya muameleten cevap verildiği. Aynı tarihli oturumun 7 nolu ara kararı gereği Sanık Nusret Senem’in talebi üzerine Beyoğlu 1. Ağır Ceza Mahkemesine yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı tarihli oturumun 8-h nolu ara kararı gereği Sanık Erkut Ersoy’un talebi üzerine Düzce valiliği Emniyet Müdürlüğüne yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. 29.01.2011 tarihli oturumun 7 nolu ara kararı gereği Sanık Nusret Senem’in talebi üzerine Silivri savcılığı hazırlık bürosuna yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı oturumun 8-ı nolu ara kararı gereği Sanık Erkut Ersoy’un talebi üzerine Emniyet Genel Müdürlüğüne yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. 29.01.2011 tarihli oturumun 8-l nolu ara kararı gereği Sanık Erkut Ersoy’un talebi üzerine Jandarma Genel Komutanlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. 29.01.2011 tarihli oturumun 8 nolu ara kararı gereği Sanık Erkut Ersoy’un talebi üzerine Milli İstihbarat Teşkilatı Müsteşarlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı tarihli oturumun 8 nolu ara kararı gereği Sanık Erkut Ersoy’un talebi üzerine Düzce İl Jandarma Komutanlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı tarihli oturumun 13 nolu ara kararı gereği resen Hatay 2. İcra dairesine yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı tarihli oturumun 13 nolu ara kararı gereği Hatay 3. İcra dairesine resen yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı tarihli oturumun 27 nolu ara kararı gereği İstanbul Emniyet Müdürlüğüne resen yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı tarihli oturumun 8-d-a nolu ara kararı gereği Sanık Erkut Ersoy’un talebi üzerine seçilen Bilirkişi Bahattin Köse’nin raporunu ibraz ettiği ve ses çözümlerinin dilekçe ekinde sunulduğu. Beyoğlu 1. Sulh Ceza Mahkemesine yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği adı geçen mahkemenin 2009/218 esas sayılı dosyasının gönderildiği. İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinin 2010/118 esas sayılı dosyada Ergenekon terör örgütü adına suç işlemek ve diğer suçtan dolayı bağlı suçtan dolayı yargılanan Sanık Özkan Kurt hakkındaki dosyanın mahkemenize gönderildiği ve birleştirme talep edildiği. Üsküdar 5. Asliye Ceza mahkemesinin 2010/419 esas sayılı dosyasında ruhsatsız ateşli silahlarla mermi satın alma ve ya satın alma veya taşıma veya bulundurma suçlarından dolayı yargılanmakta olan Aykut Metin Şükre, Kenan Özay ve arkadaşları hakkındaki dosyanın mahkemenize birleştirilerek gönderildiği. İstanbul Emniyet Müdürlüğünün 1.02.2011 tarihli yazısıyla Gizli Tanık 9’un beyanına Kadıköy’de bir yatta JİTEM’ci İsmail isimli şahsın Mutlu Akü’den tahsil ettikleri parayı paylaşma esnasında Bitlis’te 2 şahıstan Cesim isimli şahsı öldürdüğü Metin isimli şahsın ise bu olaydan kurtulduğu iddialarıyla alakalı olarak ilgili dosyanın gönderildiği. 17.12.2010 tarihli 2010/824 değişik iş sayılı 13-b nolu ara kararı gereği resen TİB Başkanlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği görüldü.

Saattin 19:35 olması karşısında bugüne mahsus olmak üzere oturuma son verildi.

GEREĞİ DÜŞÜNÜLDÜ:
Tanık Ecevit Kılıç’ın duruşmadaki beyanlarında bahsettiği ses kasetini bulabildiği takdirde kasetin temini için CMK 250. Maddesiyle yetkili İstanbul Cum Başsavcılığına yazı yazılmasına.

Oturuma 10.03.2011 günü saat 09.00’da kaldığı yerden devam edilmek ve tanıklar Esra Feride Gökçimen ile Muzaffer Gökçimen’in dinlenmek üzere ara verilmesine oy birliğiyle karar verildi. 08.03.2011  
BAŞKAN 28298                     ÜYE 32346                 
  ÜYE 37266
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